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Pod naslovom Glasbo treh dežel prepros
to moraš imeti rad p išemo o 14. mednarod
ni prireditvi , ki jc bila tokrat v hali K o 
munalnega centra v Domža lah . Kul tu rno 
d ruš tvo Miran Jarc i / , Škocjana je med nas 
povabilo vrsto najbolj znanih domaČih glas
benih skupin in solistov, k i so j im d r u ž b o 
delali godci iz Italije in Avstrije. Vsi po vrs
ti so navdušili, pa vendar moramo glede na 
mladost in uigranost posebej pohvalili mla
de glasbenike mladinskega pihalnega orkes-
tra V i v a Glasbene sole Zagorje, ki so pod 
takt irko g. Draga Petelina dokazali , da so 
najboljša tovrstna zasedba pri nas. 

Kot smo obljubili, tokrat predstavljamo 
strelko Zdenko Stolnik, Ljubljančanko, ki 
je s selitvijo v Domža le postala naša ob
čanka . Osem let treningov mlade strelke, 
/ a katero vsi trdijo, da je poseben talent, 
j i je prineslo vrsto uspehov, ki jo tako z 
z r a č n o puSko kot s samostrelom uvršča
jo med najboljše strelke pri nas in v sve
tu. Se posebej pa je odmeval ekipni us
peh slovenskih samostrelk (Natalija Prod
nik, Zdenka Stolnik in Tina Grabnar), ki 
so na svetovnem prvenstvu letos v Švici 
poslale svetovne prvakinje, posamično pa 
je Zdenka osvojila peto mesto. 

S p r e j e m z a n a j b o l j š e 

d o m ž a l s k e m a t u r a n t e 

Najboljši maturanti 2000/2001 iz Občine Domžale: Marico Limbek, 
Petra Cerar in Aleksandra Mohar s podžupanom Simonom Mav-
sarjem 

Petra Cerar z Zgornje 
Brezovice, Aleksandra 
Moha r i / . Domžal in 
Murko I imbek /. Kov so 
najboljši maturant i i z 
O b č i n e Domža le , ki so 
na letošnji maturi doseg
li več kol tridesel točk, 
M a r k u pa je od vseh 
možnih zmanjkala celo 
samo ena točka, / u p a 
nja (Veta Zalokar Ora-

žem jim je pr ipravi la 
sprejem, v njeni odsot
nosti pa sla se Z njimi 
pogovarjala p o d ž u p a n 
Simon Mavsai in načel 
niča Oddelka za družbe
ne dejavnosti. Mena ( i i i -
ča r . P o d ž u p a n Simon 
Mavsar jim jc čestital in 
poudaril, tla smo na nji
hov uspeh, ki je posledi
ca njihovega prizadevne-
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k i bo o d 7. d o 17. n o v e m b r a 2001 
o d 10. do 12 . ter o d 15. d o 18. ure 
odp r ta v L ikovn i galer i j i Domžale. 

Dobrodošli! 

ga dela in sposobnosti, 
ponosni, hkrati pa pove
dal, da sc od njih tudi v 
prihodnje veliko pr iča
kuje. Uspeh na maturi 
naj bi bil n a m r e č dobra 
popotnica na nj ihovi 
nadaljnji delovni in 
življenjski poti, na kateri 
lahko pri posameznih 
projektih pričakujejo tu
di pomoč obč ine , će jo 
bodo seveda potrebova
l i . G a . Irena G r i č a r pa 
j im je predstavila štipen
di jski sklad obč ine 
Domžale ter druge mož
nosti pomoč i . 

Študentje so na krai-
ko predstavili svoje dose 
danje šolanje, svoje občut
ke in pričakovanja pred 
in po malini, posebej po
hvalili sprejem pri pred
sedniku drŽave, obenem 
pa predstavili tudi prve 
dni studija in svoje 
življenjske cilje. 

Nadaljevanje na str. 5 

Trener in selektor slovenske kolesarske reprezentance Gorazd 
Penko, kolesarja Tadej Valjavec in Andrej Hauptman, tretji na 
svetovnem kolesarskem prvenstvu, so na slovesnem spreje
mu, ki jim ga je 22. oktobra 2001 pred VELE pripravila župa
nja nase občine Cveta Zalokar Oražem, v pogovoru s šport
nim novinarjem Gašperjem Bolharjem povedali marsikaj za
nimivega. 

Mesec požarne varnosti 

Za varno rabo plina 
T a k š n o je geslo le tošnjega oktobra - meseca po

ž a r n e varnosti . P r i s i s t ema t i čnem pregledu poža rov 
ugotavljamo, da so nes reče s p l inom vse bolj pogos
te, ka r je letos dalo idejo Gas i l sk i zvezi Slovenije za 
to geslo. 

Karate klub ATOM Domžale 
T a m a r a K o k a l j j e d v a k r a t n a 

e v r o p s k a p r v a k i n j a , 

p o d p r v a k i n j a p a T j a š a G a v e z 

I«, in 2(1. oktobra jc v 
Kopenhagnu na Danskem 
potekalo °. Kvropsko SKIK 
(Solokan karatc-do) prven
stvo, ki se ga je udeležila tu
di slovenska karate repre
zentanca. Slovenijo je pred
stavljalo kar 20 tekmoval
cev, med njimi tudi člani in 
članice Karate kluba 
A T O M Domžale, ki so za
beležili zavidljive uvrstitve. 

Med približno 400 tek
movalci iz 19 držav so naši 
predstavniki v mlajših sta
rostnih kategorijah osvojili 
kar osem medalj, od tega 
Štiri zlate, dve srebrni in 
dve bronasti. Dve zlaii 
medalji je med mlajšimi 
mladinkami osvojila Dom-
Žalcanka Tamara Kokalj , 
članica ATOMa, in sicer v 
kalah in komiteju. Takoj 
za njo je v isti kategoriji 
v kalah srebrno medaljo 
prejela Tjaša (Jave/., prav 
tako članica domžalskega 
ATOMa. Ob ženskih pred-
stavnicah domžalskega 
A T O M a se je izkazal tu
di moški del. in sicer je bil 
med mladinci s Šestim 
mestom v kumiteju uspe-

Tamara Kokalj 
Sen Jernej Homar, v kate
goriji veteranov od 40 do 
44 let pa je odlično pelo 
mesto v kumiteju in desc-
lo mesto V kalah dosegel 
Lovrenc Kokalj . 

Ekipno so bili člani slo
venske reprezentance v 
postavi Anto l.iičič, Lov
renc Kokalj, Mladen Vrta-
rič, Matej Kahaj in Davo
rin Kurčim v kumiteju pe
ti, in sicer so po trdem 
boju v podaljšku izgubili 
proti domači ekipi Dan
cev, ki je na koncu osvo
jila prvo mesto. 

Čestitke! 
Intervjuja Z najboljšo in 

drugo najboljšo v Evropi 
v naslednji šlevilki! 

B O J A N A 

V domžalski občini 
opažamo, da tovrstnih po
žarov že nekaj let ni bi
lo. Zavedati pa se mora
mo, da vse bolj razširje
na poraba plina narekuje 
večjo pozornost do plin
skih naprav, ki j ih upo
rabljamo v gospodinjstvih, 
industriji, obrti in gospo
darstvih. Zlasti je inten
zivna poraba plina v gos
podinjstvih, kjer ga upo
rabljamo tako za pripra
vo prehrane kot tudi že 
za ogrevanje naših stano
vanj. S plinifikacijo dom
žalske občine bomo tako 
požarno še bolj ogroženi 

in bomo morali dati več
ji poudarek prav preven
tivni vzgoji naših obča
nov. Zato sc moramo že 
danes pripravljati na var
no uporabo plinskih na
prav in inštalacij. 

Z novo požarno ogro
ženostjo pa sc ne sreču
jejo samo občani, ampak 
tudi člani prostovoljnih 
gasilskih društev. To nam 
narekuje, da sc bomo mo
rali gasilci izobraževati in 
opremljati tudi za primer 
plinske katastrofe. Zave
dati sc moramo, da samo 
majhna neprevidnost že 
lahko povzroči pravo raz
dejanje in človeške žrtve. 

Predsednik Gasilske 
zveze Domžale 

MARJAN SLATNAR 

Obiščite 
WWW.PodjetnaRegija.org 

in si oglejte 
zasnovo vsebine 

Skupnega razvojnega programa za 
o b m o č j e o b č i n D o m ž a l e , M e n g e š , 

M o r a v č e , Kamnik , K o m e n d a , 
Lukovica , T r z i n Vodice . 

STRAN 
O B Č I N S K I S V E T 

Obravnava in sprejem Poroči la Nadzorne
ga odbora Obč ine Domžale o delu v letu 2000 
ter predloga sprememb p r o r a č u n a O b č i n e 
Domžale za leto 2001 • skrajšam postopek sta 
bili poleg točke Vol i tve in imenovanja edini 
točki , ki j ih je na 29. seji končal Občinski svet 
O b č i n e D o m ž a l e , v nadaljevanju pa so bile 
sprejete tudi nove cene programov vrtcev. 

^ r a n J u r e z d r a v j a ž a 

: O B Č A N E 

P a t r o n a ž n a s lužba Zdravstvenega doma 
Domžale v sodelovanju z O b m o č n o organiza
cijo Rdečega križa Domžale izvaja preventiv
no zdravstveno dejavnost za občane . Preberi
te, kje si lahko izmerite krvni tlak. krvni slad
kor, skupni holesterol ali trigliceride, pa tudi 
kje boste dobil i nasvet za bolj zdravo življe-

„ _ Z D R A V S T V E N I D O M 

I O B V E Š Č A 

Z namenom zgodnjega odkrivanja tveganih 
dejavnikov, predvsem za s r č n o žilna obolenja. 
Ministrstvo za zdravstvo pričenja uvajati pre
ventivne preglede odraslih. O d 16. oktobra 2001 
tako pacienti od svojih zdravnikov ze preje 
mate posebne vprašalnike , s p o m o č j o katerih 
bodo določili liste, ki so glede na dejavnike 
tveganja bolj ogroženi . Več v č lanku »Preven
tivna akcija v sp lošnem zdravstvu«. 

STRAN S K U P N I R A Z V O J N I 

P R O G R A M 

O b č i n e D o m ž a l e Kamnik , Komenda, l u k o 
vica, Mengeš , M o r a v č e , T r z i n in Vodice so se 
dogovorile o pripravi skupnega razvojnega pro
grama, v katerem bo opredeljena razvojna v i 
zija, ki jo želijo o b č i n e vključiti v regionalni 
razvojni program za Osrednjoslovensko regi
jo, pa tudi projekti skupnega ali medobčinskega 
pomena. 

P R E D S T A V L J A M O 
STRAN 

1 0 
N a tej strani predstavljamo življenjsko pot 

z l a topo ročencev Marije in Jožeta Rapcta, pre
brali boste pogovor s Štefanom G a b r š k o m , na
šim rojakom iz Avstralije, ter spoznali dve dek
leti: mlado pevko Evo Č e m e . ki pripravlja prvo 
kaseto, ter pisateljico E lo Šegina. ki je izdala 
knjigo Posnetek za dva. 

STRAN N A G R A D E Z A 

1 7 
B R A L C E S L A M N I K A 

N a tej strani lahko preberete imena in pr i
imke izžrebanih bralcev in bralk, ki so pravilno 
odgovoril i na vprašanje, kaj zbiramo na eko
loških otokih. Tokrat nagrajuje ena najbolj zna
nih slovenskih citrark Tanja Zaje Zupan. Z a 
pravilni odgovor bodo izžrebanci dobili po eno 
vstopnico za njen koncert ter zgoščenko . 

Ob sobotah dopoldne v Domžalah 

O b i š č i t e D e m e t e r s t o j n i c o ! 
D K M K T K R je najuglednejša mednarodna zaščitna blagov

na znamka, k i potrjuje dejstvo, da ste kupil i zdravo, s potreb
nimi snovmi in energijo preže lo hrano, pridelano /. veliko l ju
bezni in oh spoš tovanju naravnih zakonitosti. 

Č e vas tovrstni pridelki in izdelki članov Društva za bio-
loško-d inamično gospodarjenje »A.IDA« Domžale zanima
jo, se oglasite pri p remičn i stojnici, ki je vsako soboto do
poldne postavljena na makadamskem parkir išču ob Ljub
ljanski cesti - nedaleč od Ja rčeve hiše. 

VINSKA KLET VIDMAR 
LJUBLJANSKA c. 19 
1230 DOMŽALE 
tel. (041 880 186) 

V I N S K A 

P R O D A J A O D P R T I H P R I M O R S K I H V I N 

.VIDMAR 

VABIMO VAS NA POKUSINO MLADIH VIN, 
9. IN 10. NOVEMBRA2001 

http://WWW.PodjetnaRegija.org
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B r a l c i i n 

b r a l k e , 

d o b e r d a n 
Lepo pozdrave in pestro 

hrunje vam p r i n a š a tud i le
tošn ja tr inajsta š tev i lka glasi
la SLAMNIK. KljUb za neka
tere n e s r e č n i t r inajs t ie i upa
mo, da boste ob bran ju glasi
la izvedeli marsikaj zanimive
ga, ak tua lnega , m o r d a tud i 
novega, č e p r a v se vsi skupaj 
zavedamo, da je S L A M N I K 
predvsem k r o n o l o š k i č a s o p i s , 
k i n a š i m b ra l cem i n b r a l k a m 
z ma jhno z a m u d o p r i n a š a 
vesti in novice , h k r a t i pa 
oh ran j a sedanja dogajanja 
tud i za pr ihodnost . 

Kljub temu da je od prej
šnje številke mini lo te tri led
n e sc je v U r e d n i š t v u nabra
lo precej več prispevkov, kol 
jih l ahko uvr s t imo v posa
mezno š tevi lko. Na območju 
obCine sc n a m r e č dogaja mar
sikaj in /lasti kultura in špor t 
sla področji, kjer zanimivos
ti n iko l i ne /.manjka, precej 
prispevkov pa smo prejeli že 
po r o k u za oddajo. Poslani 
p r i spevk i bodo na vrsto / a 
objavo prišli v drugi novem
brski številki in po tej poti sc 
o p r a v i č u j e m vsem dop i sn i 
kom, ki rxxlo morali malo po
č a k a t i . H k r a t i jih še enkrat 
vabim, da sc vsi tisti, ki ima
te kakršnekol i probleme s ho
norarji, oglasite v u redn i š tvu , 
da stvari uredimo. Opozarjam 
tudi na novo rubr iko P R A V 
N I K SVETUJTE, ki je name
njena vsem. ki želijo kak r šen 
koli nasvet V zvozi s splošni 
mi (ne strogo osebnimi) prob
lemi, s katerimi sc s reču je jo 
\ vsakdanjem ž iv l jenju . C e 
boste š tev i lko dobro prebra
li , boste lahko v njej našli tudi 
nekaj prispevkov i / sosednjih 
o b č i n . Vesel i smo jih bi l i in 
upamo, da jih boste tudi vi 
radi prebrali . 

Druga novembrska š te 
v i l k a S l amnika bo izšla 
23. n o v e m b r a 2001, za to 
morate prispevke v U r e d 
n i š t v o posredovat i do 
12. n o v e m b r a do 12. ure. 
K o t o b i č a j n o l ahko p r i 
spevke p o š l j e t e na našo 
u r e d n i š t v o , še vodno pa 
vam jo na voljo tudi elek
t ronska p o š t a vera.voj-
ska@domzale.si. 

Tud i v današnj i š tevilki se 
boste srečali s š tevi lnimi mla
d imi in s ta re jš imi obraz i , na 
mnogo i z m e d njih ste nas 
o p o z o r i l i prav v i , spoš tovan i 
bralci in drage bralke. Vesel i 
smo b i l i vaših predlogov in 
jih tudi upoš teva l i ter si ob 
lom želeli, da bi bilo tako tudi 
v prihodnjo. Prav v tem času 
pa so nam jo p r i d r u ž i l o kar 
nekaj novih dopisnikov, kate
r im želim, da bi jim bilo so
delovanje s SLAMNIKOM 
prijetno. O b lom vse naše do
pisnike ponovno prosim, da 
ob pošiljanju prispevkov (/las
ti prvega) priložijo svojo oseb
no podatke. 

Toliko za danes, prijetne je
senske vini vam želim in vam 
ponujam v kratek razmislek 
pesem Katarine F i s t rov ič 

Vsak v sebi zdravi rano. 
Vsak je kdaj nekomu luč. 
Kar imaš . to ti je dano. 
Kar s tor i š , jo usodo ključ. 

Odgovorna urednica 

P o v a b i l o 

o g l a š e v a l c e m 

B l i ž a j o so d e c e m b r s k i 
p r a z n i k i , z a l o vas v a b i m o , 
da č i m p r e j p o k l i č e t e U r e d 
n i š t v o i n se d o g o v o r i t e za 
ob jave v a š i h s t o r i t ev v no 
v e m b r s k i š t ev i lk i , pa tudi v 
d e c e m b r s k i š t e v i l k i , k je r 
p r i č a k u j e m o vaša vošč i l a i n 
d o b r e ž e l j e / a l e t o 
2002. K e r v d e c e m b r u i / i 
d e m o ž e s r ed i meseca , p o -
hi t i t e ! 

M l a k e , Č e š e n i š k e i n P r e v o j s k e g m a j n e : 

e v r o p s k o p o m e m b n o o b m o č j e o h r a n j e n e n a r a v e 

Domžalska občina je zelo urbanizirana in le malo je možnost i , da bi ob
čani lahko zahajali v neokrnjeno naravo. Predvsem prebivalci Radomelj 
in T u r n š pa poznajo skrite kot ičke med r ibnikom ( 'melo, Rovami, Zelod-
nikom in Lukovico - takoimenovanc Mlake in Češeniške gmajne, k i se v 
lukovški občini nadaljujejo v Prevojske gmajne. O b m o č j e M l a k in Blat je 
močv i rna t svet, k i ga redno poplavlja Rovščiea, kjer se prepletajo jelševi 
gaji, ostanki poplavnih dohovih gozdov in močvirni t ravniki . Češeniške in 
Prevojske gmajne obsegajo pre težno borove gozdove, prepredene z gozd
nimi jasami, v Cešeniških gmajnah pa je tudi manjše nizko barje. Območje 
je znano tudi v širšem krogu ljubiteljev narave, saj je bilo v njem do se
daj opaženih 26 vrst redkih in ogroženih rastlin in živali. 

Ravno m o k r i š č n i habitati ter 
rastlinske in živalske vrsto, ki ži
vijo v njih, so zaradi izsuševanja 
in reguliranja vodnih tokov med 

Nagrajenka Ema Škerjanc Ogorevc v družbi z dr. Lucijo 
Čok, ministrico za šolstvo, znanost in šport, ter dr. Matja
žem Kmeclom, predsednikom Odbora za podeljevanje na
grad RS na področju šolstva. 

Nagrada RS na področju šolstva za leto 2001 tudi naši občanki 

E m i Š k e r j a n c O g o r e v c - z a ž i v l j e n j s k o d e l o 
N a prijetni slovesnosti v Narodn i galeriji Sloveni

je je Minis t rs tvo za šols tvo, znanost in š p o r t podelilo 
Nagrade republike Slovenije na p o d r o č j u šols tva za 
leto 204)1. M e d 11 nagrajenci je bi la tudi naša o b č a n 
ka , nekdanja ravnatelj ica Osnovne šole Roje, Krna 
Š k e r j a n c Ogorevc, k i je najvišjo nagrado na p o d r o č 
j u šo ls tva prejela za ž iv l jenjsko delo na p o d r o č j u 
vzgoje in i zob raževan ja otrok in mladostnikov s po
sebnimi potrebami, v obraz lož i tv i pa so med d rug im 
zapisal i : 

Ema Šker janc Ogorevc. specialna pedagoginja, je 
šliri desetletja pomembno oblikovala razvoj vzgo
je in izobraževanja otrok s posebnimi potrebami na 
p o d r o č j u obč in Domžale , Kamnik . M o r a v č e in L u 
kovica. I.eta 1960/61 se je zaposlila na osnovni šoli 
Venclja Perka v Domžalah . T u so tedaj nastajali za
metki osnovne šole s prilagojenim programom te
ga področ ja . Na novo nastali »Posebni šoli Homec« 
je bila najprej pedagoški vodja. O d leta 1971 pa rav
nateljica te šole, ki pokriva tovrstne potrebe eole 
domža l sko -kamni ške regije. 

Pod njenim vodstvom šola ni spreminjala le imena. 
N i le izpeljala zahtevne poti pridobivanja sredstev 
in izgradnjo nove sole. Obl ikovala je sodoben kon
cept in položaj te šole v okolju. Ema Šker janc Ogo
revc se je že tedaj zavedala, da ni m o g o č e priprav
ljati otrok s posebnimi potrebami za življenje v obi

ča jnem okolju, ne da bi sama šola živela najtesneje 
povezana s tem okoljem. V ta namen jc razvila š te
vilne oblike sodelovanja. Sama jc vodila mnoge to
vrstne naloge. Zato jc bila tudi d r u ž b e n o zelo ak
tivna v občin i , regiji. Dva mandata je bila tudi re
publiška poslanka. S posebnim posluhom je uvajala 
nove obliko in načine dela, tako da je njena šola da
nes organizirana kot sodoben specializiran zavod. 
Njeno poklicno življenjsko delo jc zelo prepoznav
no v d r ž a v n e m merilu. 

Povprašala som nagrajenko, kaj j i nagrada pome
ni: »Občutkov, ki me prevevajo ob prejemu tako v i 
soke nagrade, se ne da opisali z besedami. V sebi ču
tim veliko zadovoljstvo in toplino. Obenem pa se za
vedam, da bi ne mogla uresničiti vseh idej za izbolj
šanje dela z učenci , če ne bi imela f inančne podpo
re v občinah. Zahvaliti sc moram pedagoškim in dru
gim sodelavcem šole za odgovorno in zavzeto delo. 

K o sem te dni prejemala š tevi lne čes t i tke kole
gov, prijateljev in sorodnikov ter institucij, sem v 
eni od teh prebrala: Ljudje, k i imamo radi svoje de
lo, smo s tem zadovoljni ; če pa to opazijo tudi drugi , 
smo seveda še bolj. 

Res je - rada sem imela delo, ki sem ga opravlja
la.« 

Hvala in še enkrat iskrene čes t i tko! 
VERA VOJSKA 

S hvaležnostjo vaška skupnost Log pod Mangartom. 

Z a h v a l a v a š k e 

s k u p n o s t i L o g 

p o d M a n g a r t o m 

Občina Domžale, ki jc konce lan
skega leta za sanacijo plazu v Logu 
pod Mangartom prispevala finančna 
sredstva, je v teh dneh prejela zahva
lo, v kateri jc bilo zapisano: 

Vaša dobrota se bo spremenila v 
malto, k i ho za zmeraj povezala naša 
srca. 

D o k o n č a n a o b v o z n i c a 
Z majhno zamudo je stekel promet tudi po povezo

valni cesti, k i nas od magistralne ceste M - 10 mimo 
Tosame preko novega mostu čez Račo pripelje do od
cepov na avtocesto v Z a b o r š t u . 

Križišče z magistralno cesto so uredili s se
maforjem. 

f h « * tja« 
^•mm*?^ p- • 

i 
Križišče nove obvoznice s cesto Dob-Podreč-
je od voznikov zahteva veliko pozornosti, 
saj skozi križišče, kjer sicer je prehod za 
pešce, vsakodnevno hodi veliko šolarjev, 
prineslo pa je tudi nov problem, saj sedaj 
le redki, k i peljejo skozi Podrečje, upošte
vajo omejitev hitrosti. 

Novi most čez Račo 

Ena izmed skupin učencev osnovne šole Pre-
serje pri Radomljah pred EVROBUSOM. 

O b i s k E v r o b u s a 

v O b č i n i D o m ž a l e 

V petek, 19. oktobra 2001, je bi l v Obč in i Domžale 
K V R O B U S , projekt, k i ga v okv i ru programa obveš
čan ja slovenske javnosti o vk l jučevanju v Evropsko 
unijo vodi Urad vlade za informiranje. To potu jočo 
knjižnico in informacijsko središče so vse dopoldne na 
park i rnem prostoru obiskovali učenci Osnovne šole 
Preserjc pr i Radomljah, kater im so informatorji po
sredovali osnovne informacije o Evropski unij i , odgo
varjali pa so tudi na njihova vp rašan ja . Učenci so ime
li tudi pr i ložnost pogledati po spletnih straneh in s se
boj vzeti b rezp lačne publikacije, k i jih o Evropski uni
j i izdaja Urad za informiranje, nevladne organizaci
je in drugi ponudniki . 

Če smo z dopoldanskim obiskom Evrobusa lahko 
zelo zadovoljili, saj se jo vodstvo OŠ Preserjc pri Ra
domljah izredno potrudilo, da se jc s lo tematiko se
znanilo veliko število učencev, s popoldanskim obis
kom, ko je EVROBUS čakal obiskovalce pred K u l 
turnim domom Radomlje, ne moremo bili zadovolj
ni. Kljub dobri obveščenosti , na E V R O B U S jo v dveh 
številkah vabil tudi naš Slamnik, razdelitvi letakov in 
vabil, obiskovalcev ni bilo. Škoda, saj je priložnost, da 
spoznamo pol Slovenije tlo Evropske skupnosti in na
še možnost i v nej, ostala neizkor iščena. 

najbolj ogroženimi ne le v sloven
skem, ampak ludi v evropskem 
merilu, jelševi gozdovi in n izka 
barja so označeni kol ogroženi lu
di na seznamu habilalov v Direk
tivi o habi la l ih Evropske unije. 
Obč ina Domža le jo že v lanskem 
letu pričela z aktivnostmi za za
varovanje naravnih vrednot Mlak 
in Cešeniških gmajn. Ker pa v za
o k r o ž e n o naravno celoto spadajo 
tudi Prevojske gmajne, ki so v ob
čini Lukovica, sta se občin i skle
nili povezali in skupaj zavarova
ti ter kasneje zagotoviti primer
no upravljanje "in rabo celotnega 
območ ja . 

Ker so jelševi gozdovi in niz
ka barja ogrožen i tudi po meri
lih Evropske unije, jc njihovo za
varovanje deležno posebne pozor
nosti razl ičnih programov E U za 
ohranjanje narave in biolske raz
novrstnosti. Eden od takih progra
mov je tudi »LIFE - narava«, v ok
viru kalerega Evropska unija so
financira projekte ohranjanja 
og rožen ih vrst in habitatov. O b 
čini Domža le in Lukovica sta za
to projekt zavarovanja in uprav-

Najbo l j 
z a n i m i v e r a s t l i n e : 
• j u ž n a meš inka - v Sloveniji je 

bila najdena šele pred krat
kim, ba je rp r i Plastenki pa je 
edino znano zanesljivo naha
ja l išče pr i nas 

• barjevka - Češeniške gmajne 
so edino šo ohranjeno rastiš
če to rastline pri nas. 

• kranjska sita - vrsta, strogo 
zavarovana po Bcrnski kon
venciji o varstvu prosio žive
čega evropskega rastlinstva 
in živalstva 

• bar janski b l a t eč - ranljiva 
vrsta, uvrščena na Rdeči se
znam og rožen ih praprotnic 
in semenk Slovenije 

Najbo l j 
z a n i m i v e živali: 
• d r i s lav ičn i spreletavee - kr i 

t i čno og rožena vrsta kačjega 
pastirja 

• zelena rega - ranljiva vrsla 
žabo, zavarovana z Bcrnsko 
konvenci jo , na svetovnem 
r d e č e m seznamu 

• kozica - m o č n o ogrožena vrs
ta, m o ž n a gnczdi lka širšega 
o b m o č j a 

• vodomec - m o č n o og rožena 
vrsta, verjetna gnczdi lka ož
jega o b m o č j a 

ta bosta občini tesno sodelovali z. 
lastniki zemlj išč v o b m o č j u , saj 
bosta z nj imi uskladil i načr t 
upravljanja in j i m pomagali pri 

Ijanja o b m o č j a Mlak . Cešenišk ih 
in Prcvojskifi gmajn prijavili na 
razpis tega programa in če bo pri
java uspešna, bo Evropska unija 
prispevala pr ib l ižno polovico po
trebnih sredstev. Pri prijavi so kot 
partnerji projekta sodelovali tudi 
Turistično -društvo Radomlje, Tu
r is t ična zveza o b č i n e Lukovica . 
Ribiška družina Bistrica in Lovska 
druž ina Lukovica. 

V okvi ru projekta bosta obč i 
ni pripravili strokovne in pravne 
podlage za zavarovanje območ ja , 
s katerimi naj bi prepreč i l i nega
tivne vplive na o b m o č j e . Pr ipra
vil i bosta n a č r t upravljanja ob
močja , v katerem bo opredeljen 
način rekreativne rabe, kmetijst
va ter gozdarstva, ki bi omogoč i l 
ohranitev močvi rn ih travnikov in 
poplavnih gozdov. Vos čas projek-

u č i n k o v i t e j š e m gospodarjenju v 
o b m o č j u . 

Posebna pozornost bo name
njena sodelovanju in osveščanju 
širše javnosti, saj bodo priprav
ljene javne delavnice in posebni 
programi za Otroke bližnjih vrt
cev in šol. Urejena bo učna pot 
in informaci jski center, kjer se 
bodo lahko obiskovalci poučil i o 
redkih in o g r o ž e n i h vrstah ter o 
obnašan ju med obiskom o b m o č 
ja. Pripravljen bo tudi program 
spremljanja stanja ekosistemov in 
rabe o b m o č j a , ki bo o m o g o č i l 
nadzor nad vplivi . Pri osveščanju 
javnosti in spremljanju stanja bo
do še posebej pomembno vlogo 
odigrali tudi ostali partnerji pro
jekta - TD Radomlje, I Z Luko 
vica , r i b i š k a d r u ž i n a in lovska 
d ruž ina Lukovica . 

? PLINIFIKACIJA 
OBČINE DOMŽALE 

Cilj projekta plinifikacije v občini 
Domžale - varstvo okolja 

V D o m ž a l a h smo zasnovali 
sistem plinifikacije, k i bo omo
gočal celovito, d o l g o r o č n o in 
ekološko čistejšo energetsko 
preskrbo p o t r o š n i k o v tako v 
DieStU kot ludi v okoliških zasel
k ih . 

V letu 1987 jo Občina Domža
le pristopila k načr tn i pl inif ika
ciji ožjega mestnega p o d r o č j a , 
k i je predvidevala pr ik l jučeva
nje vseh večjih kotlovnic v sta
novanjskih, j avn ih objektih in 
indust r i j i . K m a l u zatem so jo 
pričela izgradnja plinovodnega 
sistema, k i j i " ' v egf" napajalni 
srodnjot lačni plinovod 10 bar i / . 
Količovoga do M R P Domžale I 
ter mestnega plinovodnega 
omrež ja tlaka I bar, na katere

ga so so nato p r ik l jučeva le posa
mezne kotlovnice. V tistem času 
plinifikacija individualnih pot roš
nikov ni bila n a č r t o v a n a 

Z rastočim obsegom plinifikacije 
v Sloveniji in možnos tmi oskrbe 
tudi individualnih potrošnikov ze
meljskega plina je ludi v Občini 
Itomžale kmalu piishi do potrebe 
po načrtovanju razširitve plinifika
cije tudi za posamezna stanovanj-

: a naselja v krajevnih skupnostih 
občine . Z željo Občine Domžale 
po oskrbi čim več naseljenih pod
ročij z zemeljskim pl inom je b i l i 
podana tudi od loč i t ev za javni 
razpis za podelitev koncesije za 
izvajanje gospodarske javne služ
be oskrbe z. zemeljskim plinom. 
Po dolgotrajnih študijah in nekaj 

Slamnik jc glasilo Občine Domžale in jc nadaljevalec tradicije časopisa Domžalcc. ki jc izhajal v letih 1925 (5 številk). 1929 (2 številki). 19.14 (I številka). 1935 (I številka). Domžalcc jc i/.šcl Se v letu 1958 
(I številka), nato pa je 5. II. 1962 pričel izhajati Občinski poročevalec in jc redno izhajal vse do 21. marca 1991, ko sc jc preimenoval v Slamnik. 
Odgovorna urednica VERA VOJSKA Tel: 72-14-599, 72-20-100 (041) 634505. Pomočnica odgovorne urednice KRISTINA BRODNIK. Člani uredništva SAŠA KOS, TONI DRAGAR. PAVEL PEVEC, JANEZ STIH-
RIC. MARTA STARBEK, URBAN 2MDARŠIĆ, ROK RAVNIKAR. Lektorica: IRENA STARK"'. Uredništvo glasila SLAMNIK jc na ljubljanski cesti 69 v Domžalah. Uredništvo ERNA Z,AB.IEK-KO('AR, 72-14-
599, 72-20-100. URADNE URE: vsak petek '«1 13.-14.ure. Glasilo izhaja V nakladi 12.(100 izvodov in ga prejemajo vsa gospodinjstva brezplačno. Na podlagi Zakona o DDV (Ur. lisi RS. štev. 89Z98) sodi časopis 
med proizvode; za katere sc obračunava DDV po stopnji X%. TISK: DELO - Tisk časopisov in revij. d.d„ Ljubljana. 
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2 9 . seja Občinskega sveta Občine Domžale 

Za začetek samo o delu Nadzornega 
odbora Občine Domžale in spremembi 
proračuna, v nadaljevanju 
o povečanju cen programov vrtcev 

V sredo, 24. oktobra 2001, so se svet
niki in svetnice zbrali na 29. seji Občin
skega sveta in po sprejemu zapisnika 
28. seje, za katerega je brez razprave 
glasovalo 18 svetnikov in svetnic, naj
prej uskladili dnevni red. Podžupan Si
mon Mavsar je predlagal umik točke 
Obravnava in sprejem Programa ko
munalnega opremljanja za območje 
Gorica, nato pa jc Občinski svet z 21 
glasovi ZA določil naslednji dnevni red 
29. seje: 

1. Volitve in imenovanja 
2. Obravnava in sprejem Poročila 

Nadzornega odbora Občine Domža
le o delu v letu 2000 

3. Obravnava in sprejem predloga 
sprememb proračuna Občine Domža
le za leto 2001 - skrajšani postopek 

4. Obravnava in sprejem Programa 
komunalnega opremljanja območja 
»Industrijske cone JarSe« (ZN Zg. Jar-
šc-Scver) 

5. Obravnava in sprejem Predloga 
povečanja cen programov vrtcev 

6. Obravnava in sprejem Investicij
skega programa kanalizacije Ihan 

7. Obravnava in sprejem predloga 
sprememb Statuta Občine Domžale -
prva obravnava 

8. Obravnava in sprejem Odloka o 
ustanovitvi proračunskega sklada za 
gradnjo socialnih in neprofitnih sta
novanj - prva obravnava 

9. Obravnava in sprejem Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o 
merilih in pogojih za določitev obra
tovalnega časa gostinskih obratov in 
Kmetij, na katerih sc opravlja gostin
ska dejavnost v občini Domžale -
skrajšani postopek 

10. Obravnava in sprejem Odloka o 
ustanovitvi Javnega zavoda »Zavod za 
šport in rekreacijo Domžale« - druga 
obravnava 

11. Izdaja soglasja k Pravilniku o 
kriterijih in načinu sprejemanja pred
šolskih otrok v Vrtec Domžale 

12. Vprašanja, pobude, predlogi in 
zahteve članov sveta 

V o l i t v e in i m e n o v a n j a 
Občinski svet. ki ga jc tudi tokrat 

vodil mag Milan Pirman, podžupan, jc 
najprej brez razprave v okviru toč
ke Volitve in imenovanja z. 19 glaso
vi Z A Antona Pleskarja, Mačkovci 49, 
Domžale, imenoval za člana Sveta 
K T V Vir . Dob. Domžale. 

N a d z o r n i o d b o r 
poroča o d e l u v letu 
2 0 0 0 

Dr. Romana Jordan Cizclj, predsed
nica Nadzornega odbora, je podala 
uvodno informacijo k obširnemu po
ročilu o delu odbora v letu 
2000. Predstavila jc vsebino dela nad
zornega odbora, njegove pristojnosti 
in postopke ler splošne ugotovitve 
opravljenih nadzornih pregledov. Po
vedala jc, da Občinska uprava v smislu 
strokovne in druge pomoči zagotav
lja nadzornemu odboru dobre pogo
je, kakor tudi pri odpravljanju v pre
gledih ugotovljenih pomanjkljivosti in 
priporočil. Odnos meti nadzornim od
borom in občinskim svetom je oce
nila kot slab, ker Ic-ta ne upošteva 
priporočil odbora. Opozorila je na za
vrnjen sklep 0 sprejemu poročil ler 
neupoštevanje predloga za spremem
bo statuta zaradi Ugotovljenih nesklad
nosti med statutom Občine Domžale 
in Zakonom o lokalni samoupravi. Pri 
sodelovanju z županjo je imel tudi v 
letu 2000 odbor težave s pridobiva
njem dokumentacije za določene nad
zorne preglede, ki pa jo jc končno 
dobil. 

Posamezne nadzorne preglede sta 
predstavila člana Nadzornega odbora 
Anton Tomažu) - poslovanje KS Jar-
šc-Rodiea ter KS Vir ter nadzor nad 
izplačilom plač v Občini Domžale; ter 
Janez. I.imhck - nadzorni pregled Za
ključnega računa proračuna Občine 
Domžale za leto 1999. pri čemer jc 
komentiral zlasti ugotovljene pomanj
kljivosti na segmentu gospodarskih 
javnih služb, dr. Romana Jordan Cizclj 
pa jc predstavila tudi ugotovitve nad
zornega pregleda gradnje doma za 
ostarele na Viru. 

V razpravi so sodelovali: Roman 
Kurnianšck. SDS, jc menil, da je po
ročilo v redu in prispeva k racional-

' c ' n i h pripravah jc ta od loč i t ev 
dozorela v juniju 2001, ko je bil 
p>javljen javni razpis. Distr ibuci
ja energenta bo urejena s konec-
Hisko pogodbo med o b č i n o in 
k"nccsionarjem. 

l-ela 1991 jc bila izdelana študija 
c koloskih razmer v občini Dom-

s strani Hidrometeorološkega 
Jkvoda RS. N e k o l i k o kasneje -
'**1 - pa Slovenski ekološki pro
jekt kvalitete zraka, ki ga jc iz.de-
"j11 Staniev Consultants, Z D A , v so* 
k o v a n j u z IBE Ljubljana, po na-
fpcihj Ministrstva za varstvo oko-
Ua, 

'ž navedenih študij so pod rob-
n " razvidne vremenske razmere in 
s 'cm povezano širjenje, zadrževa-

in porazdelitev onesnaženost i 
Z r aka. V Domžalah imamo redno 
n i c ' i l n o mesto republiške merilne 
n i f č ž e za merjenje onesnaženosti 

r ; ika , kjer merijo povprečne 24-
" r , 1 e koncentracije SO, in dima. Iz. 
Podatkov jc razvidno, da raven 

"csiiaženosli v mesecih z najbolj 
'Osnaženim zrakom na domžal -
eni območju presega mejno vred-

ki jc določena z republiškim 
tokom, tako v smislu povprečne 

( ) , , l-°cni racije, kot maksimalne 24-
r r , c koncentracije. 

I Ogolavljamo, da so bile Domža-
y!cdc onesnaženosti zraka v Slo-

d ' n Ui v kurilni sezoni 1990/91 na 
e*tem mestu pri S 0 2 in celo na 

petem mestu pri dimnem onesna
ževanju. Nadalje še enkrat ugotav
ljamo, da jc v skupni emisiji S O , 
in dima na o b m o č j u obč ine Dom
žale de lež d robn ih individualnih 
kurišč več kot 50%. 

V skladu z Zakonom o varstvu 
zraka je domžalska Občina dolžna 
sprejeti sanacijski program za var
stvo zraka, glede na to, da je ob
močje Domžal uv r ščeno v III. ob
močje onesnaženos t i zraka. Pred
pogoj in osnova za izboljšanje ka
kovosti zraka jc celovit sanacijski 
program. 

Zemeljski plin še vedno š te jemo 
za najčis tejše gor ivo med vsemi 
klasičnimi fosilnimi gorivi, saj emi
sije žveplovcga dioksida ( S O J in 
trdnih delcev (dima) p r ak t i čno ni. 
Zemeljski plin zgori v C O r edina 
pomembnejša Škodljiva snov so du
šikovi oksidi (N()x), ki pa jih s pri
mernimi gorilniki minimiziramo in 
nikakor niso večji kot pri kurilnem 
olju ali mazutu. 

Iz teh razlogov je smiselno na
daljevati s plinifikacijo samih Dom
žal in pristopil i k razširjeni plini 
fikaciji zlasti za to primernih gos
teje naseljenih področij . O b tem jc 
treba seveda upošteval i primerne 
t ehn ične in ekonomske kriterije. 

Celotna plinifikacija širokega ob
močja obč ine Domžale je gotovo 
tlel ukrepov za varslvo okolja. 

J. B. 

ni porabi sredstev. Opozoril jc na za
konske podlage dela Nadzornega od
bora in postavil nekatera konkretna 
vprašanja (vloga B. Smolnikar, vloge 
pri športnih objektih, gospodarske jav
ne službe, odlagališče komunalnih od
padkov, gradnja doma za ostarele); Sa
šo Kos, LDS, je zanimalo, ali ima od
bor določene termine, v katerih mo
ra opraviti nadzorne preglede, meni
la je, da so merila za nadzorne pre
glede različna ter vprašala, ali sc ugo
tovljene pomanjkljivosti po določc-

SDS, jc pohvalil delo nadzornega od
bora, ki je suveren in samostojen or
gan ter vprašal po razlogih, da sc ne
katere ugotovitve še niso upoštevale, 
kot predsednik komisije za razpise jc 
menil, da na tem segmentu ni napak, 
predlagal jc, naj sc posamezne inves
ticije ne delajo v etapah, hkrati pa je 
dal pobudo za poimensko glasovanje 
o posameznih sklepih. 

Županja Cveta Zalokar Oraženi je 
v odgovorih povedala, da je delo nad
zornega odbora v smislu sodelovanja 

Janez Limbek, član, dr. Romana Jordan-Cizelj, predsedni
ca, ter Anton Tomažin, član Nadzornega odbora, na seji 
Občinskega sveta Občine Domžale. 

nem času preverjajo; Roman lenassi. 
N . Si, jc dejal, da jc nadzorni odbor 
ugotovil pomanjkljivosti, na katere jc 
opozicija žc opozarjala (županjine po-
slavke in javna povabila, gradnja do
ma za starejše), podprl jc predlog nad
zornega odbora po spremembi statuta 
in vprašal, zakaj občinski svet ni bil 
sproti seznanjen z opravljenimi nad
zornimi pregledi, ter povedal, da svet
niška skupina N.Si v celoti podpira 
predlagane sklepe; Anton Pleskar, 
LDS, jc menil, da je poročilo teme
ljito, predstavil jc postopke javnih na
ročil na področju gospodarskih javnih 
služb, kjer po njegovem mnenju ne 
more priti do nepravilnosti, ni pa sc 
sirinjal s sklepom o nadaljevanju pro
jekta gradnje doma za ostarele na Vi
ru; Franc Gerbec, ZLSD, je menil, da 
jc poročilo nadzornega odbora že »za
starelo«, čeprav Ic-ta veliko dela, opo
zoril jc, da jc pravilnik za tlelilev »žu
pan jinih« postavk sprejet, ni pa se stri
njal z oceno o slabem sodelovanja ob
činskega svela in odbora. Predlagal je 
temeljilo preučitev odnosa občinski 
svet - nadzorni odbor, ni se strinjal 
s predlogom NO za spremembo sla-
lula. vprašal pa jc ludi. kdaj bodo 
znani rezultati nadzornih pregledov 
Slamnika in JKP Prodnik. Prane Ccr-
nagoj. Zeleni, jc vprašal, kdaj bodo 
znani rezultati nadzornega pregleda 
C("'N in kdo je odgovoren, tla Občin
ski svet ni bil prej seznanjen s poro
čili o nadzorih; Majda Pučnik Rudi, 
SDS, jc menila, da nadzorni odbor tle
la odgovorno, komentirala in podpr
la jc predlagane sklepe in poudarila, 
da je nujno potrebno nadaljevati s 
projektom doma počitka - t javno 
objavo; Bogdan Osolin, N . Si, je me
nil, da je nadzorni odbor opravil ve
liko delo, poročilo jc po njegovem 
mnenju temelj, na katerem bodo lah
ko odgovorno delali z. denarjem, opo
zoril pa jc tudi na problem vzdrže
vanja železniških prehodov v sosed
nji občini; Janez Slibrič, SDS, je opo
zoril na problematiko Vilal Seniora in 
ravnanje opozicije v omenjenem pri
meru, ter na vrsto ugotovljenih »šlani-
parij« in vprašal o morebitnih ukre
pih ter o odgovornosti županje in nje
nem morebitnemu odstopu. Zaprosil 
jc za podatek, kdaj bodo na vrsti osta
la poročila; mag. Milan Pirman, LDS, 
jc predlagal korekturo drugega skle
pa, ki je prepis statuta, ter opozoril 
na že sprejeli pravilnik o načinu de
litve »županjinih« postavk, ki ga jc 
sprejel Občinski svet; Janez. Grmek. 

z. njo in občinsko upravo bistveno 
boljše, delo ceni, saj pomaga pri od
pravljanju nekaterih pomanjkljivosti, 
ki so bile odpravljene že v fazi po
sameznega nadzornega pregleda. Po
udarila je. da nadzorni odbor v no
benem primeru ni ugotovil prekora
čitve posamezne postavke proračuna, 
niti porabe sredstev po namenih, ki 
jih ni določil občinski svet. Opozori
la jc, da predlog da bi določene slvari 
ustno pojasnila (sama oz. občinska 
uprava) na sejah nadzornega odbora, 
ni bil upoštevan. Posebej je pojasnila 
problematiko gradnje doma upokojen
cev na Viru in odgovorila na vpraša
nje disciplinskega ukrepanja proti de
lavcem uprave, ki jih ni bilo, saj je 
ocenila, da ni bilo napak, ki bi terja
le tovrstno ukrepanje. Po odgovorili 
predsednice Nadzornega odbora 
dr. Romanc Jordan Cizclj je Roman 
Icnassi v imenu svetniške skupine N . 
Si predlagal odmor, po katerem so se 
svetniki in svetnice lotili sprejemanja 
sklepov, s 14 glasovi Z A in 8 PROTI 
so podprli predlog mag. Milana Pirma-
na, tla sc spremeni prvi odstavek dru
gega sklepa, enako tudi predlog Ro
mana lcnassija, N.Si, po spremembi 
tretje alineje drugega sklepa, z II gla
sovi Z A in I proti pa sklenili, da bo 
glasovanje poimensko in na predlog 
Franca Gerbca, ZLSD. ločeno po skle
pih. Oba sklepa sla bila po poimen
skem glasovanju sprejeta s 24 glasovi 
ZA. 

1. Občinski svet Občine Domžale sc 
seznanja s Poročilom o delu Nadzor
nega odbora, občine Domžale v letu 
2000. 

2. Občinski svet Občine Domžale 
bo upošteval priporočila in predloge 
nadzornega odbora navedene v Poro
čilu Nadzornega odbora Občine Dom
žale v letu 200: 

• Občinski svet Občine Domžale bo 
uskladil Statui Občine Domžale z Za
konom o lokalni samoupravi; 

• Občinski svet Občine Domžale 
opozarja županjo občine Domžale na 
nenamensko porabo finančnih sreslev 
iz proračunske postavke »Promocija 
občine v letu 1998«; 

• Občinski svet Občine Domžale 
zahteva, da županja občine Domžale 
za vse postavke proračuna, s katerih 
lahko prosto dodeljuje sredstva, v na
prej pripravi merila za dodeljevanje 
sredslev in jih javno objavi (javno po
vabilo, objavljeno npr. v občinskem 
javnem glasilu Slamnik); 

• Občinski svet Občine Domžale 

Ihan). Po pojasnilih županje Cvete Za
lokar Oražem. podžupana Simona 
Mavsarja ter Franca Goloreja. načel
nika Oddelka za gospodarske javne 
službe, ter krajšem odboru, se je raz
prava nadaljevala: Pavel Cerar. LDS. 
je opozoril na problematiko vzdrže
vanja odlagališča odpadkov v Dobu, 
Janez Grmek, SDS, je opozoril na 
problematiko dela KS Ihan, kjer še ni 
vodovoda. Jurij Berlot, SLS+SKD, Slo
venska ljudska stranka, je predstavil 
dopolnjen amandma, s katerim se se-
jalna linija zagotovi za vse kmete z 
območja Občine Domžale, Martina 
Urbanija. SDS, se ni strinjala z zmanj
šanjem finančnih sredstev za gradnjo 
vodovoda v Žicah. Roman Kurman-
Sek, SDS, je tudi s pomočjo fotogra
fij predstavil problematiko odcednih 
voda na odlagališču in pojasnil projekt 
C E R O ter Franc Gerbec. ZLSD, ki je 
najavil sejo Odbora za gospodarske 
javne službe. Po odgovorih županje 
Cvete Zalokar Oražem ter podžupa
na Simona Mavsarja je Občinski svet 
z večino glasov sprejel spremembe 
proračuna Občine Domžale za leto 
2001, skupaj s sprejetimi amandmaji 
(med njimi tudi amandmaja svetnikov 
Jureta Berlota, SLS+SKD, Slovenska 
ljudska stranka, ter Tonija Dragarja. 
LDS) in potrdil predviden namen fi
nanciranja proračunskih izdatkov. 

S sprejemom sklepov je bil prvi del 
29. seje Občinskega sveta zaključen, 
nadaljevala se je 29. oktobra 2001. 

zahteva, da županja nadaljuje s pro
jektom izgradnje doma za ostarele v 
domžalski občini v skladu s pripom
bami in priporočili Nadzornega odbo
ra; 

• Županji in občinskemu svetu 
predlagamo, tla naroči in formalno 
predpiše oblienosl poslovanja krajev
nih skupnosti v občini Domžale. 

Spre jete s p r e m e m b e in 
d o p o l n i t v e proračuna 
2 0 0 1 

Daljše uvodno pojasnilo o predla 
ganih spremembah in dopolnitvah 
Proračuna Občine Domžale za leto 
2001 je potlal podžupan Simon Mav
sar, ki je predstavil tudi stališča ob
činske uprave do predlaganih amand
majev. Stališča Odbora za finance je 
podal predsednik Roman l^nassi, ki 
je menil, da je gradivo pripravljeno 
zelo korektno, čeprav je potrebno ne
katerih redakcijskih popravkov. Svet
niki (Anton Preskar, LOS, Janez Gr
mek, SDS, zakaj zmanjšanje postavke 
sofinanciranje podjetništva. Roman 
LenassL N.Si - problem CERO in de
ponije; Franci Gerbec, ZLSD - Gasil
ska zveza naj pripravi usklajen pro
gram nakupa vozil). Roman Kurman-
šek, SDS - problematika C E R O in 
vzdrževanja odlagališča v Dobu, so na
to posebej obravnavali amandmaja Ju
rija Berlota, S K D + SLS, Slovenska 
ljudska stranka (3 mio sit za nakup sc-
jalnika za potrebe strojne skupnosti) 
ter Tonija Dragarja, LDS (2 mio za 
nakup avtomobila za potrebe P G D 

P o v e č a n j e c e n p r o g r a m o v v r t c e v 

V ponedeljek, 29,oktobra 2001, je v nadaljevanju seje Občinsk i svet 
Obč ine Domžale razpravljal o predlogu povečanja cen programov vrt
cev, katerega namen je bil uskladitev cen programov s povečanimi s t r d 
ki . Že v uvodnem delu gradiva so bile predstavljene tudi ocenjene f i 
n a n č n e posledice, ki j ih prinaša povečanje cen, to je 3 mio sit me
sečno , saj jc obč ina stalnega prebivališča s taršev dolžna kri t i razl iko 
med ceno programa in plači lom staršev. 

V obraz lož i tv i smo lahko prebrali, da se na podlagi 28.člena Zako
na o vrtcih iz p r o r a č u n a lokalne skupnosti za razl iko med ceno pro
gramov in plači lom staršev zagotavljajo sredstva za plače in prejem
ke ter davke in prispevke za zaposlene v vrtcih in za materialne s t roške 
v skladu z normativi in standardi. 

Pri predlogu povečanja cen je predlagatelj izhajal iz predloga cene 
Vr tca Domžale , ki je pri predlogu upošteval določila 31. člena Zako
na o vrtcih ob upoštevanju Metodologije oblikovanja cene programov 
v vrtcih, ki j o je določila ministrica za vzgojo, znanost in špor t . 

Predlog cene programov je tako oblikovan na podlagi podatkov o 
poslovanju vrtca v obdobju od januarja do julija 2001. kar pomeni, 
da so kot izhodišče upoš tevan i dejanski s t roški dela. drugo material
ni in nematerialni s t roški poslovanja, živila ter sredstva za nadomes
tilo opreme, pohiš tva in delovnih priprav (za o b r a č u n amortizacijske 
o p r e m e l Upoš tevan je sprejetega dogovora o uskladitvi plač , sklenje
nega med Minis t rs tvom za šolstvo, znanost in špor t ter reprezenta
t ivnimi sindikati iz izobraževanja (Uradni list RS, štev. 56/01), kot tu
di upoš tevan je napredovanja zaposlenih v nazive v skladu s pravilni
kom pomeni kot 12% rast s t ro škov plač v primerjavi z dejansko na
stalimi stroški (stanje 31.07. 2001).Pri iz računu so upoštevani le dejansko 
zaposleni delavci v skladu z normativi in standardi. Seveda pa s t roški 
dela v strukturi cene predstavlja 71 odstotkov odhodkov, kar pome 
ni, da dvig rasti plač v skupnem povečanju cene programa pomeni 
glede na dejanske s t roške , X odstotno rast, z upoš tevan jem sredstev 
za nadomestilo opreme (oz. za redne s t roške poslovanja t j . amort i 
zacijo opreme) pa skoraj 10% rasli. Predlagana rast, ki jc nekoliko nad 
10 odstotkov izdaja iz drugačnega potrebnega povečanja cene, i z i a -
č u n a n e na p o v p r e č n o in ne zadnje število otrok, kar predvideva tudi 
omenjena metodologija. Zaradi d rugačn ih normativov in standardov, 
ki veljajo za II. starostno skupino in s tem d r u g a č n e strukture cene, 
se i z računana potrebna rast za to skupino nekol iko razlikuje od iz
računane rasti za I. starostno skupino. 

Primerjava dejanskih s t roškov na dan 31.07.2001 in s t ro škov vkal-
kuliranih v cenah, ki še vedno veljajo, kaže, da je dejanski dvig cene 
potreben le zaradi že izplačanih dvigov plač po dogovoru vlade s sin
dikati in zakonsko predvidenih dodatkov spremenjene p a n o ž n e ko
lektivne pogodbe. 

O b č i n s k e m u svetu je tako bilo predlagano enotno povečanje cen v 
obeh javnih vrtcih, saj se le tako lahko zagotovi enakovredno plače
vanje cen storitev za s tarše , pr i č e m e r cene veljajo tudi za koncesije, 
zaradi razl ičnih rasti s t roškov (glede na razl ične normative in stan
darde) v I. in II. starostni skupini otrok pa je bilo predlagano tudi raz
l ično povečanje cen programov, kar izhaja tudi iz predloga vrtca. 

Strokovna služba je pripravila predlog ločenega povečanja cen pro
gramov in sicer: 

- za prvo starostno skupino, d ruž insko varslvo in otroke s poseb
nimi potrebami povečanje cene programa za 10,5 odstotkov in 

- za drugo starostno skupino povečanje cene programa za 10 od
stotkov - oboje od 01. II. 2001. 

Na seji so svetniki in svetnice po uvodni informaciji Irene Ciričar, 
načelnice Oddelka za d r u ž b e n e dejavnosti Obč ine Domžale , brez raz 
prave s 14 glasovi Z A in 10 PROTI sprejeli naslednji sklep 

Obč insk i svet O b č i n e Domžale sprejema povišanje cen programov v 
vrtcih od (.novembra 2001 in sicer 

Ot roc i do 3 let 
D r u ž i n s k o varstvo 
Ot roc i od tretjega leta dalje 
Otroci s posebnimi potrebami 

70.838,00 sil 
73.679,00 sit 
56.029,00 sil 
257.280,00 sit 

Zanimivo je pogledati tudi primerjavo s cenami nekaterih drugih vrtcev oz. občin: 

Občina/vrtec Cena 1. starost. Cena II. starostno Veljavnost cene od 
obdobje obdobje 

Ljubi jana-Jaršc 70.635.00 46.741,00 November 2000 
Vrhnika 72.891.00 54.747.00 Predlog oktober 2001 
Kamnik 73.591,00 56.652,00 Marec 2001 
Ravne 
na Koroškem 73.767.00 50.828.00 Januar 2001 

•Trzin 66.335,00 53.092.00 April 2001 
Mengeš 67.767,rKi 54.629,00 September 2001 
1 M): 65.000,00 58.000,00 Januar 2001 
Domžale 790.8.18,00 56.029.00 November 2001 

Občinski svet jc v nadaljevanju seje obravnaval vse točke dnevnega reda in sejo, 
o kateri bosle lahko brali v naslednji številki, zaključil. 

ODGOVORNA UREDNICA 

http://iz.de-


Obveza, ki ste jo 
dolžni sebi in družbi 

» P r e v e n t i v n a 

a k c i j a 

v s p l o š n e m 

z d r a v s t v u « 
Ministrstvo za zdravje in se

danji minister prof. dr. Keber 
sta v l e t o š n j e m letu pr iče la 
uvajati preventivne preglede 
odraslih z namenom zgodnjega 
odkrivanja dejavnikov tvega
nja predvsem za s r č n o ž i lna 
obolenja. V petih letih naj bi 
preventivni pregled opravili 
mošk i med 35. in 65. letom sta
rosti in ž e n s k e med 45. in 
70. letom. V zadnjih desetletjih 
so v Sloveniji zelo narasla obo
lenja srca in ož i l ja pa tudi 
druga obolenja, kot so sladkor
na bolezen, rak in ps ih ične bo
lezni... Ugotovili so, da temu 
p o v e č a n j u v veliki meri botru
je nač in ž iv l jenja , ki je znač i 
len za razvite industrijske dr
žave s potrošniško družbo . Viš
j i standard o m o g o č a lažji do
stop do raznih dobrin, kot so 
boljša prehrana, avtomobil itd. 
Za dosego tega cilja pa mora 
zato moderni č lovek več delati, 
se več učit i , in je zto izpostav
ljen stresnim situacijam. T r u 
di se za uspešnost na delovnem 
mestu in je postavljen vedno 
pred nove zahteve. Tudi gibal
ne navade ljudi so se spremeni
le tako zaradi motivacije kot 
tudi pomanjkanja časa . 

D r u g a č e n je n a č i n prehra
njevanja, vedno bol j se uve
ljavlja h i t r o pr ipravl jena in 
energijsko bogata hrana, v ka
teri j c predvsem p r e v e č m a š 
č o b , be l jakovin in sol i . Bol j 
pogoste so tudi stresne situaci
je, ker so zahteve že v šo l 
skem obdob ju ve l ike in seve

da tud i kasneje na d e l o v n i h 
mest ih. 

V porastu pa so tudi bo
lezni odvisnosti , pret i rano pit
je a lkohola , kajenje, droge, po
mi r j eva l a i n d ruga z d r a v i l a . 
Ža l so tudi te b o l e z n i r ezu l 
tat spremenjen ih ž iv l jen jsk ih 
navad in m o r a l n i h vrednot . 

A k c i j a Min is t r s tva za zdrav
je, da se v s p l o š n i h ambulan
tah p r i č n e j o izvajat i preven
t ivn i p rogrami in s tem ak
tivna skrb za zdravje prebival
s tva, o d p i r a m o ž n o s t , da se 
p r e d č a s n o odkr i je jo dejavniki 
tveganja. T i so znan i : p reko
merna t e ž a , kajenje, p r i t i sk , 
k rvn i sladkor, d r u ž i n s k a obre
menjenost, stresne situacije. 

O d 16. o k t o b r a dalje bodo 
prejeli pacienti od svojih oseb
nih zd ravn ikov posebne vpra
ša ln ike , s p o m o č j o kater ih bo
do določi l i tiste, k i so glede na 
dejavnike tveganja bolj ogro
ženi . T i bodo na p reven t ivn i 
pregled povabljeni med p rv i 
mi , osebni zd ravn ik pa bo na 
podlagi pregleda in laborato
r i j sk ih p re i skav (ho les t e ro l , 
k r v n i sladkor) do loč i l stopnjo 
dejanske o g r o ž e n o s t i , da v na
slednjih letih zbol i jo za kate
ro od srčno-ži lnih bolezni. Po
leg zd ravn ikov ih navodil bodo 
organiz i rani tudi zdravstveno 
vzgojni programi za spremem
bo ž ivl jenjskega sloga, o p u š č a 
nje kajenja, zdravo prehranje
vanje, telesno akt ivnost i td. 

U s p e h te v e č l e t n e akc i je 
bo zagotovl jen le v p r imeru , 
da bodo vsi vabljeni odgovo
r i l i na anke tno v p r a š a n j e in 
se tud i o d z v a l i p o v a b i l u na 
pregled. O d posamezn ika bo 
odvisno, al i bo sprejel zdrav
n ikove ugotovi tve in nasvete 
i n z a ž i v e l z d r a v ž iv l j en j sk i 
slog. Na j vam povabi lo na ta 
pregled predstavlja obvezo, k i 
ste j o d o l ž n i do sebe in d r u ž 
be.« _ 

JANEZ GROSEU, 
dr. med. spec. 

direktor 

O D T U I N T A M P O N A Š I O B Č I N I 

SAM d. o. o. -10 let uspešnosti 

» N e p r e s t a n o 

s e u č i t i i n i s k a t i 

n o v e t r ž n e 

m o ž n o s t i « 

stran 

Ure zdravja 
za občane 
Današnji »tempo« življenja je vsak dan hitrejši, kar povz roča sča
soma tudi zdravstvene težave. Seveda vsakdo odloži skrb zase, do
kler ne pride do hujših obolenj. V s i pa vemo, da je bolcz.cn bo
lje p r ep reč i t i , kot pa zdraviti . 
P a t r o n a ž n a služba Z D Domža le v sodelovanju z O b m o č n o orga
nizacijo R K izvaja preventivno zdravstveno dejavnost za o b č a n e . 
Največji poudarek je na 

- svetovanju za zdravo življenje 
- na meritvah krvnega tlaka, krvnega sladkorja, holesterola skup

nega in trigliccridov. 

In kakšen je cenik teh preventivnih pregledov? 

- meritve krvnega tlaka - brezplačno 
- svetovanje za zdravo življenje - brezplačno 
- meritve krvnega sladkorja - 300 SIT 
- meritve skupnega holesterola - 600 SIT 
- trigliceridi - 600 SIT 

Občani pa sc lahko prijavijo za meritve z aparatom H O L E C T E C K , 
ki meri: 

- dobr i ( H D D in slabi ( L D L ) holesterol 
- trigliceride 
- krvni sladkor in izračun odstotka ogroženosti za naslednjih pet let. 

Cena za to storitev je 3.600,00 SIT. 

In kje lahko preverite svoje zdravstveno stanje? 

D O M Ž A L E - vsako sredo od 8. do 9. ure na Ljubljanski 36 
(v prostorih R K Domža le ) - stari D o m upokojencev 
(zače tek 24. 10. 2001) 

MENGEŠ - Z D Mengeš (garaža - prostor R K Mengeš) 
(vsak č e t r t e k od 8. do 9. ure; akcija žc teče) 

D O B - vsako 1. in 3. sredo v mesecu 
(v prostoru krajevne skupnosti) 
(od 8. do 10. ure; z ače t ek 17.10. 2001) 

I H A N - vsak 1, in 3. č e t r t e k v mesecu v Gasilskem domu Ihan -
Prostori krajevne skupnosti; od 8. do 10. ure; 
zače tek 18. 10. 2001 

R A D O M L J E - vsak I. in 3. torek v mesecu od 8. do 10. ure 
v lekarni R A D O M I J E ; zače tek 10. 10. 2001, 23.10. 2001: 
nato glejte obvestilo... 

T R Z I N - vsak 2. in 4. torek v mesecu od 8. do 10 ure; 
v prostorih stare šole na Mengešk i cesti 22, 
v d ruš tven i sobi 1. nadstropje: 
zače t ek 23. 10. 2001, nato po razporedu. 

P R I D n i - ! 
N E P O Z A B I T E ! Lc čc boste vedeli, boste lahko p r a v o č a s n o obis
kali svojega zdravnika in saj veste - K D O R P R I D E P R E J - P R E J 
SE M U P O M A G A - M A N J J E T E Ž A V IN Z A K A J BI T R P E L I A L I 
C E L O U M I R A L I P O N E P O T R E B N E M ? 

SAŠA KOS 

20. marec je rojstni dan podjetja SAM, Podjet
ja za komercialni inženiring d. o. o., ki ima sedež 
v Prelogu, Pod hribom 2, 1230 Domžale in ga je 
leta 1991 ustanovil Anton Sedeljšak. V podjetju je 
bil sprva edini zaposleni, v desetih letih pa je pod
jetje stalno napredovalo, tako da ima v letošnjem 
letu to srednje veliko podjetje 70 zaposlenih in 
spada med najuspešnejša podjetja. Njegova de
javnost obsega prodajo vseh vrst gradbenih ma
terialov, instalacijskega materiala, keramike in 
kopalniške opreme, barv in premazov za les, bla
go široke potrošnje, podov, laminatov, parketov, 
opreme in orodja za gradbeništvo ter svetovanje 
in gradbeni inženiring. Pohvali se lahko s štirimi 
maloprodajami (PE Domžale, Latkova vas, Stra
nje in Nazarje), veleprodajo, ki zadošča potrebam 
širše okolice njihovih prodajnih enot, oskrbujejo 
pa tudi obrtnike, gradbena podjetja in manjše 
trgovce, prevozništvo, izvoz in uvoz ter svetova
nje, v okviru katerega strankam brezplačno sve
tujejo in hkrati predvidevajo porabo materiala. 

Vsako leto od desetih je bilo posebej uspeš
no in posebej poinembno, še posebej to lah
ko zapišemo za leto 2000, ko so pridobili cer
tifikat ISO 9002, ki je bil rezultat dela vseh 
zaposlenih v podjetju in jih obvezuje, da bodo 
svoje delo opravljali korektno do kupcev in so
delavcev. Ne nazadnje certifikat dokazuje viso
ko kakovost poslovanja podjetja S A M , ki je v 
desetih letih postalo priznani trgovec z grad
benimi in drugimi materiali, ki kupce vedno pre
priča z ugodnimi cenami in pestro izbiro, pa tu
di vrsto drugih ugodnosti. V podjetju skrbijo 
za stalno izobraževanje zaposlenih, katerih pri
padnost podjetju sc utrjuje tudi na tradicional

nih druženjih, številna društva podjetje poznajo 
tudi kot sponzorja in donatorja, uspešno pa se 
predstavlja tudi na sejmih. 

G . Anton Sedeljšak, lastnik in manager podjetja 
priznava, da brez sodelavcev, ki s svojim priza
devnim delom soustvarjajo sedanjost, brez zves
tih kupcev, ki zaupajo v podjetje, ter poslovnih 
partnerjev, ki žc vrsto let sodelujejo s podjetjem, 
ne bi Slo. Vseh teh so se spomnili na prijetni slo
vesnosti, s katero so počastili prvih deset let us
pešnega dela, hkrati pa jc gospod Anton Sedelj
šak v priložnostnem biltenu zapisal: »S poslovno 
odličnostjo želim, da bi tudi v prihodnje znali ob
držati zvestobo kupcev in pridobiti nove, da bi 
še naprej dograjevali team sodelavcev in uspešno 
sodelovali z dobavitelji in vsemi dejavniki v ob
činah in državi, ki so soodgovorni za uspešen gos
podarski razvoj.« 

S A M in njegov direktor g. Anion Sedeljšak sla 
ob 10-lctnici podjetja prejela vrsto čestitk od svo
jih sodelavcev, kupcev in dobaviteljev, v katerih 
lastniku priznavajo, da je S A M uspešno podjet
je, s katerim radi sodelujejo. Ob obletnici pa so 

se ga s čestitkami in zahvalami spomnili ludi šte
vilni, katerih sponzor in donator jc, saj nikoli nc 
odreče pomoči. 

In kaj bo S A M jutri? Direktor g. Anton Sedelj
šak: »V prihodnosti želimo razširiti maloproda
jo, postaviti dve dodatni enoti, zagotoviti po
nudbo inženiringa in izvajanje obrtniških del (ure
janje okolice, obnova streh in fasad, razširiti pro
dajni asortiman, izvoz pa zagotoviti poleg Bos
ne in Makedonije šc v ostale bivše republike Ju
goslavije, želimo zaposlitev omogočiti okoli 80 de
lavcem. Hkrati pa jc nujno, da v Domžalah do
bimo ustreznejšo lokacijo, ki bo našim kupcem 
nudila boljše pogoje, zagotovila širši asortiman, 
omogoCila nemoten dostop in prispevala boljše 
pogoje za delo zaposlenim. 

Našemu stalnemu sodelavcu tudi v imenu 
Uredništva iskrene čestitke ob 10-lctnici uspeš
nega dela. 

ODGOVORNA UREDNICA 

Če ste hoteli o Heliosu zvedeti kaj miŠ0 
več, je bila to prava priložnost. UFLIOS 

Dan odprtih vrat 
V soboto, 13. oktobra 2001, smo sc skupaj s številnimi drugimi obisko

valci in obiskovalkami v okviru odprtega dne Heliosa sprehodili po zgo
dovini in sedanjosti tega podjetja, predvsem pa so nas zanimala njihova 
prizadevanja za varno in čisto okolje, pa tudi sodelovanje z okolico. 

S p o z n a j t e n a s 
Z a č e t k i Heliosa segajo v leto 

1924, ko je v preurejenemu ml i 
nu na Ko l i čcvcm pri D o m ž a l a h 
pr ičela z delovanjem Tovarna la
kov Ljudevit Marx. Delniška druž
ba je bila za takratne razmere 
sodobno urejena, specia l iz i ran 
program industri jske izdelave 
barv in lakov jc omogoča l , da so 
njeni izdelki kmalu poslali znani 
doma in v svetu. V razmerah, ko 
so bili stroji in mešala gnani pre
nosno, z generatorjem na vodno 
silo potoka Mlinščice, so nastaja
le prve recepture in bile izdela
ne prve kol ičine izdelkov. Z leti 
in desetletji je tovarna povečevala 
svojo zmogljivost, sc posodablja
la in nudila veliko možnost zapos
litve okol iškemu prebivalstvu. Pre
našanje bogatih izkušenj , osvaja
nje novih znanj in sodobnih teh
nologij umešča Hclios v tem ča
su med najbolj prodorne, zanes
ljive in trdne poslovne sisteme, ki 
so odprt i tudi za potrebe ožjega 
in širšega okolja. Doseganje solid
nih rezultatov, d inamičnos t prila
gajanja globalnim t ržn im razme
ram, zagotavljanje kakovostnih in 
ekoloških standardov, visoka stop
nja znanja so potenciali, s kateri
mi jc Hcl ios pripravljen na pr i 
hodnje izzive. 

N a j p r e j o C e n t r u 
požarne v a r n o s t i 

Pridruži la sem se prvi skupini, 
k i se je t o č n o ob 9. uri zbrala 
pred C e n t r o m p o ž a r n e varnosti 
Količevo, kjer jc ves dan potekala 
individualna predstavitev in stro
kovni nasveti o uporabi izdelkov 

Hcl iosovih blagovnih znamk. O d 
peljali so nas v prostore tega cen
tra, kjer smo prisluhnil i uvodni 
predstavitvi Heliosa, njihovi skr
bi za zdravje in varnost pri de
lu, predstavili pa so tudi prodaj
ni program, ki obsega: umetne 
smole, premaze za š i roko po t ro š 
njo, premaze za avtomobilsko in
dustrijo, avtoreparaturnc prema
ze, posebne premaze za zašč i to 
kovin, lesa in mineralnih površ in , 
premaze za lesno industrijo, lepila, 
š k r o b e in š k r o b n e modi f ika tc . 
Zvedel i smo vse o Hel iosovem 
eko lo škem skladu, v okvi ru kate
rega žc od leta 1998 v sodelova
nju s Minis t rs tvom za okolje in 
prostor od vsakega prodanega lit
ra okolju prijaznih barv namenja 
50 sit za ohranjanje čistih sloven
skih voda. V fotografiji in besedi 
so predstavili tudi projekta čišče
nja kraških jam, skrb za sloven
ske vodnjake in sodelovanje He
liosa pri obnavljanju špor tn ih ob
jektov. Posebej so spregovorili tu
di o varovanju okolja o svojih ak
tivnostih za obvladovanje okoljskih 
vpl ivov tako znotraj, kot izven 
podjetja, pa tudi o prizadevanjih 
za pridobitev ISO 140(X), v okvi 
ru katerega so določeni standardi 
na p o d r o č j u varovanja okolja. 
Obiskovalci so pohvalili priložnost, 
da ob i šče jo H E L I O S in posebej 
opozor i l i na potrebo po nadaljnji 
skrbi za varno in č is to okolje. 

Ena izmed številnih skupin obiskovalcev odprtega dne He
liosa 

Obiskovalci so pozorno prisluhnili tudi predstavitvi Centra 
za požarno varnost Domžale. 

V T o v a r n i b a r v , l a k o v 
in u m e t n i h s m o l 
Količevo 

Posamezne skupine smo sc na
to pod s t r o k o v n i m vods tvom 
predstavnikov podjetja (z n a š o 

Gospod Janko Jeraj je pojasnil dejavnost Heliosa. 

Praktični nasveti o uporabi 
Heliosovih izdelkov. 

Nato smo si ogledali Center po
žarne varnosti Domžale . Poleg ra
čuna ln i ško vodenega C P V je pr i
sotne najbolj zanimala oprema 
centra, še posebej pozorno pa so 
spremljali prakt ični prikaz izvoza 
gasilske enote ob intervenciji. 

skupino jc bil g. Janko Jeraj) na
potile na vodeni ogled Tovarne 
barv, lakov in umetnih smol K o 
ličevo. Č e p r a v v obratih v glav
nem niso delali, smo imeli kaj vi
deti"1 in marsikdo si jc sliko Helio
sa, ki ga jc poznal le od zunaj, po 

tem ogledu popravi l . M e d ogle
dom smo se seznanili s tehnologi
jo izdelovanja različnih izdelkov, 
spoznali njihove načine shranjeva
nja, popeljali so nas v »komandno« 
sobo, skozi reže pa smo si lahko 
ogledovali tudi mešanje različnih su
rovin. Ves čas so nas spremljali šte
vilni sodi in druge embalaže smol, 
barv in drugih materialov, med 
ogledom pa jc bila tudi priložnost 
za postavljanje vprašanj, ki so po
segala tako na področje količin, s 
katerimi v Heliosu razpolagajo, kot 
na njihov vpliv na okolje. Obisko
valce je zanimalo tudi počutje de
lavcev, njihove plače, pa tudi pri
hodnost tega podjetja, povezana 
zlasti s preselitvijo njihovega obrata 
iz Domžal na Količevo. 

Nekaj več kot uro in pol dolg 
odprt i dan Heliosa, v katerem so 
posamezne skupine spoznavale 
zgodovino in sedanjost tega pod
jetja, kakor tudi dejavnost in po
men Cent ra za p o ž a r n o varnost 
Domža le , je marsikoga prepr iča l , 
da besede, ki so j ih zapisali v po
sebni š tevi lki T E D N I K A , k i ga 
ureja g. Marjan Bolhar: »Spoštova
ni krajani! Verjemite nam, resnič
no se t rudimo po svojih najbolj
ših m o č e h . Že l imo biti dobri so
sedje!« niso lc besede. 

V. V. 

http://bolcz.cn


stran K A J J E N O V E G A ? 

Sprejem za najboljše 
maturante 2000/2001 
iz Občine Domžale 

Nadaljevanje s prve strani. 
M A R K O I.IMHIk, 
študent uporabne matematike 
Studeni Fakulteti n matema

t iko in fiziko, smer uporabna 
matematika, se meti pripravami na 
maturo ni obremenjeval s priča
kovanji, raje se je os redo toč i l na 
samo maturo. Po njegovem mne
nju je pomembno, da je pripra
va na maturo temeljila in da je 
delo organizirano sistematično, se 
pomembneje pa je, da vztrajal do 
konca. S r e d n j e š o l c e m »svetuje«: 
»Trudite se svojim ciljem primer
no, a jih ne postavite prenizko.« 
Prvi vtisi s fakultete so pozi t ivni , 
počasi se privaja na nov utrip in 
na d r u g a č e n nač in dela. Njegov 
življenjski ci l j j c : zagotovi t i si 
umirjeno in stabilno Življenje, a ne 
za vsakršno ceno, v proslem ča
su pa sc trudi, da bi se redno uk
varjal s tportom, najde pa tudi čas 
za druženje s prijatelji in hojo v 
naravi Njegov Življenjski moto 
je: Čim manj nepotrebnega stresti 
in vznemirjanja. 

P E T R A C E R A R , 
š tudentka angleškega in nem

škega jezika 
Uvrstitve med najboljše mahu

nate ni pr ičakovala , morda poti-
homa, zares si jc želela oko l i 25 
točk, kar bi j i zagotovilo vpis 
na Zeleno fakulteto. Po njenem 
mnenju je sama priprava na ma
turo kar celotna gimnazija, »saj v 
zadnjem mesecu pred izpi t i pač 
ne m o r e š nadoknadil i snovi šli-
rih let in p a n i č n o brskati po ku
pih knjig, lahko pa ponoviš po
membnejše podatke, ma tema t i čne 

formule, itd.« Pri pripravah se ji 
ztli n a j p o m e m b n e j š a motivacija; 
cilj, ki ga vidiš pred seboj, nekaj, 
za kar se je vredno potruditi . Za 
to pa je izredno ponicmebna po
polna koncentracija, ki pa jo 
moraš obdržati dlje kol pri »na
vadnih« Icslih. Mladi naj bodo 
predvsem pogumni in naj mat l i 
re ne smatrajo kol nujnega zla, ki 
jih taka. P r ipo roč j ivo jc, da j ih 
profesorji čini prej seznanijo z 
vrstami nalog in načini reševanja 
m a l u i i l c l n i h pol, saj je matura 
lako le neke vrslc ml ina . Študi
ra na Fi lozofski fakulteti, angleš
ki in nemški jezik, kar je bila nje
na velika Zelja, jeziki jo n a m r e č 
zanimajo, saj brez znanja lc-tch 
dandanes skorajda ne gre. Prvega 
tedna na fakulteti se bo spominja
la po množici zmedenih brucov in 
neznanskega števila komajda ra
zumljivih nareči j . Njen Življenjski 
cilj je predvsem uspešno zaklju
čiti šolanje in najti zaposlitev, v 
okvi ru katere bo lahko uresniče
vala svoje ideje in interese, ob 
tem pa si Zeli prepotovali čim več 
sveta in spoznati veliko zanimivih 
ljudi drugih kultur. V prostem ča
su, kol ikor j i ga sploh ostane, ob
vezno prebere dnevno časopisje, 
kakšno dobro knjigo, najraje pa 
gre ven s prijatelji. Obiskuje aero
biko, sc ukvarja s psičko bernsko 
planšarko Oflja in je članica gasil
ske tlescline P ( i l ) Zejc-Sv. Tro j i 
ca, s katero se zlasti poleti ude
ležuje razl ičnih tekmovanj. Njen 
življenjski moto je CARPE D U M . 
torej IZKORISTI D A N , saj je živ
ljenje prekratko in predragoceno, 

MARKO LIMBEK PETRA CERAR ALEKSANDRA 
MOHAR 

tla bi ga zapravljali pred televizij
skim sprejemnikom <>b gledanju 
tele-novel. 

A L E K S A N D R A M O H A R , 
študentka medicine 
Kot smo že zapisali v eni od 

prejšnjih številk Slamnika, Alek
sandra Mohar, zelo uspešna kolal-
kanca K D K Domžale , ni pr ičako
val: uvrstitve med najboljše slo
venske maturante, si je pa želela, 
tla bi imela dovolj »pik« za vpis 
na medicinsko fakulteto, Glede 
priprav na maturo meni, da se je 
treba kar precej učiti , vendar je 

pomembno, kako si izkoris t i l sti
l i Ida, saj študij le pred maturo 
ni dovolj. Pripravljeno literaturo 
n a m r e č lahko le prelistaš, zato je 
sprotno učenje pomembno, ena
ko ludi koncentracija, predvsem 
pa p repr i čan je , da je pridno uće-
uje prinaša rezultate, pa ludi ma
lo s i eče mora bi l i . Študira medi
č ino in jc s prvimi tedni na fak
su zelo zadovoljna. Če se ji je na 
gimnaziji pojavljal dvom, je se
daj O pravilnosti odloči tve za stu
dij medicine popolnoma prepri
čana in pravi: »Zdaj lahko lc 

upam, da bodo moje zadovoljstvo 
podkrepile še dobre ocene.« G le 
de na starost si življenjskega cilja 
še ni zastavila, eden izmed njih pa 
jc zanesljivo uspešno nadaljevali 
in k o n č a t i š tudi j ter se kasneje 
uveljaviti tudi na poklicnem pod
ročju. Cilede na lako postavljeni 
osnovni cilj si bo v prihodnje na 
osnovi svojih želja in potreb ved
no znova zastavljala nove cilje in 
ležila k njihovi uresniči tvi . 

Prostega Časa bo Čedalje manj, 
pravi, in nadaljuje: »Če bom ho
tela poseči po dobr ih študijskih 
rezultatih, bo potrebno resno po
prijeti za knjige. Seveda pa se vsa-
kotedenskim š p o r t n i m aktivnos
t im ter zabavi s prijatelji in pre
življanju časa s svojim fantom ne 
bom odrekla. Tudi to je del živ
ljenja Studenta.« Glede življenjske
ga mota pa vedno znova rada po
udari, »da boš v življenju uspešen, 
če boš imel dobro voljo, če boš 
vztrajal pri zastavljenih ciljih, is
kal nova znanja in spznanja oz. 
sledil, Ce ne vsaj spremljal današ
nji vse hitrejši razvoj.« 

Hvala vsem in uspešno! 
ODGOVORNA UREDNICA 

R a z v o j k a b e l s k e televizije v O b č i n i D o m ž a l e 
Letos poleti je bil ustanovljen Za

vod K T V Vir, Dob, Domžale , ki 
upravlja kabelski sistem, kateri je 
bil zgrajen v preteklih desetih letih. 
Osnovni namen ustanovitve je bil, 
poleg legalizacije sistema (krajevne 
skupnosti niso registrirane za 
opravljanje te dejavnosti), priskr
beti občanom čimbolj kvaliteten 
signal z bogato izbiro programov, 
za uporabnike po sprejemljivi ceni, 
ki mora biti za vse enaka - lahko va
riantna. 

Zavod K T V bo imel v mesecu 
novembru skupšč ino , ki bo spre
jela staliSčii gletle izbora dobavi
telja signala in vzdrževalca siste
ma. T i izvajalec bo na lasi ne 

s t roške lakoj začel obnavljati sis
tem in nadaljevati gradnjo. Nadalj
nja gradnja bo potekala istočasno 
kot gradnja plinskega sistema, ki 
naj bi se zače la v z a č e t k u leta 
2002. [zdelani so Že časovni termi
ni plinifikacije, ki jih bo izbrani 
koncesionar samo Se potrdil . Ob
novljeni kabelski sistem bo omo
gočal tudi uporabo internega in 
drugih storitev, ki j ih o m o g o č a 
optika. 

V meslu Domžale gradi firma 
Lirik iz d ružbe Telcmah nov sis
tem, ki je popolnoma ločen od na
peljav, s katerimi upravlja zavod. 

Lahko bi se zgodilo, da bi bila 
na trgu dva ponudnika, kar ludi ne 

bi bilo tiiko slabo, saj bi imeli ob
čani možnost izbire programov in 
cen. 

V preteklih mesecih je nekajkrat 
prišlo do prekinitve kat v sistema, 
prvič je del sistema izklopil elck-
tro, ker ni bila predložena popol
na dokumentacija (tudi ureditev te
ga problema je med prioritetami 
zavoda), enkral so huligani raz
bili razdelilno omarico in dvakrat 
je pregorela varovalka. Do krajših 
izpadov pride ludi vsakikrat, ko v 
SPB, kjer je centralna omaraica 
pride do prekinitve elektr ičnega 
loka. Z obnovo sistema bodo v 
glavnem odpravljeni ti problemi. 

P. P. 

Župani začeli postopek presoje skladnosti 

J e Z a k o n o financiranju 

o b č i n n e s k l a d e n z U s t a v o ? 
V Trzinu so predstavniki M) večjih občin, ki so povezane v Skupnost ob

čin Slovenije, podpisali pobudo Ustavnemu sodišču, da preveri ustreznost 
26. člena Zakona o financiranju občin. Ta zakon po mnenju županov in s leni 
članic Skupnosti občin diskriminira v investicijah sposobnosti nekaterih več
jih občin in jim nalaga celo 'lll-odstotni delež občinskih investicij, medtem 
ko druge občine, tako imenovane manjše, favorizira s leni, da od njih terja 
le 10 odstotno vlaganje konkretne občine na področju predšolskega varstva, 
osnovnošolskega izobraževanja ler osnovnega varstva otrok. 

l ako se dogaja, tla posamezna Žalostno je, je rekel gostitelj Ir 
občina, ki ji gre na roko dosedanji zinski župan Tone Peršak, da mno-
Zakon o financiranju občin svojo 
investicijo izpelje skoraj v celoti s 
sredstvi državnega proračuna, dru
ga pa, ki je v slabšem položaju, pa 
ne more zbrali 70 in več odstotkov 
za investicijo, do kal ere potem za
radi omenjenega sploh ne pride. 

ge občine skušajo s tožbo prek 
Ustavnega SOdilea uveljavljali pravič
ne odnose, namesto da bi gradili 
partnerska razmerja med lokalnimi 
skupnostmi in državo. I nakega mne
nja je bila tudi domžalska županja 
Cveta Zalokaf 0ratom, saj občina 

Domžale posledice le neusklajenos
ti Zakona o financiranju občin in 
Ustave še kako občuti. Vsi župani so 
podprli ludi predlog, s kalerim od 
Ustavnega sodišča zahlevajo pred
nostno obravnavo in zadržanje iz
vajanja spornih doloCil 26. Člena na
vedenega zakona ilo končne odločit
ve Uslavnega sodišča, saj sicer obči
nam, podpisnicam zahteve, nastaja 
težko popravljiva materialna škoda, 
sredstva za izvajanje svojih inves
ticij kol nujnih zakonskih nalog 
morajo izvajali praktično le z lasi 
nimi sredstvi. Pri tem pa so občine 
zaradi svojih finančnih stisk prisilje
ne zanemarjati izvajanje drugih / 

ustavo in zakonom določenih nalog 
ali so prisiljene ugotovili, da ne mo
rejo zagotoviti lastnih sredstev in se 
potrebne investicije tudi ne izvaja
jo. S tem se neposredno zavira in 
upočasnjujc razvoj občin podpisnic 
zahteve. 

Novi bencinski servis 

OMV Istrabenz na Viru 

S r e č a n j e 
V četrtek, IH. 10. 2001, je bilo sre

čanje upokojenih pedagoških delav
cev iz občine Domžale. Srečanje vsako 
jesen financira In organizira oddelek 
zu družbene dejavnosti pri občini 
Domžale. 

Na leh poteh smo prekrižarili že 
skoraj celo Slovenijo, nekajkrat pa 
smo potovali tudi t i / mejo v Italijo in 
na Koroško. 

letos so nas odpeljali nu Notranjsko 
do Rakovega Škocjana, Cerkniškega je
zera, grudu Snežnik In v Križno jamo. 
Vreme jc bilo po jutranjih megli sončno 
in loplo, razpoloženje med udeleženci, 
ki so napolnili kar dva avtobusa, pa 
sproščeno, prijazno in veselo. 

To nI bil izlel pač, pa dobro orga
nizirana in brezhibno izpeljana ekskur
zija. Vodič domačin nas je s širokim 
znanjem in čustvenim žarom vodil od 
prve do zadnje naravne in zgodovinske 
znamenitosti. Širili in poglabljali sum si 
znanje, vpijali lepote jesenske narave in 
komunicirali s prijaznimi domačini. 

Imeli smo tudi možnosi izbire, na 
kar so nas opozorili ze v vabilu, lo je 
bilo zelo pozorno. Lnl smo se spustili 
v podzemeljski svet Križne jame. Po
skrbeli so za našo primerno obutev In 
opremo, vodili pa so nas jamarji. Drugi 
pa so se z lojlmikom popeljali čez 

Cerkniško jezero in okoli njega. V son
cu in jesenskih barvah je bila vožnja 
pravi užitek in navdih za tiste, ki s čo
pičem izražaju svoja doživetja in ob
čutenja. Na koncu smo si ogledali še 
maketo Cerkniškega jezera in etnološ
ko zbirko. Prepričali smo se, koliko 
lahko [Uradi posameznik za predsta
vitev domučega kraja in Slovenije. 

Srečanje pa je bilo namenjeno tudi 
druženju, srečanju prijateljev in kole
gov, pogovorom, izemenjavi mnenj o 
aktualnih dogodkih, salam in dobri vo
lji. Pri zajtrku, zlasti pa pri kosilu je 
bilo tudi za to plat srečanja dovolj 
možnosti in časa. 

V mraku smo zapustili ta zanimiv 
in lepi del Slovenije Ugotavljali smo 
pestrost srečanju, ki nas jc obogatilo 
z novimi spoznanji In estetskimi do
živetji. Želimo se iskreno zahvalili 
vsem in vsakemu posebej, ki so misli
li na nas in nam omogočili vse to. 

Domžalska občina je edina v Slove
niji, ki že leUi organizira srečanja upo
kojenih pedagoških delavcev. Kjerkoli 
in kadarkoli se pogovarjamo o lem so
govorniki izražajo priznanje občinski 
skupnosti. 

Mi , ki pa smo te pozornosti delež
ni, si želimo, da bi ta srečanja ostala. 
Ko smo se na avtobusni postaji v 
Domžalah razhajali, smo si želeli »na 
svidenje ob letu«. 

EMA NOVAK 

Preti kratkim je bila na novem bencinskem servisu 
O M V Isliabenz manjša slovesnost, s katero so odprli 
prvi tovrstni bencinski servis na območju naše občine. 

Servis Je zgrajen po najvišjih evropskih ekoloških 
standardih in opremljen s protihrupnim zidom. Do 
poletja še trije bencinski servisi na slabše pokrili 00-
renjskl in na ljubljanskem območju. 

l'o besedah glavnega di rcklo i ja podjetja O M V 18-
IKAHI N / a . Milana Vcigmia. je pridobitev bencin
skega servisa na Vini (in Domžalah velikega pomena 
za podjetje, ki je še vedno premalo zaslopano na 
tem nI.morju »V O M V iSJRAHLNZ-ti smo z od 
Prijem bencinskega servisa nu Viru zaceli intenziv
nejše prikrivati »bele lise na ljubljanskem in goriiej-
- k i n i o b m o č j u V Ljubljani s širšo okol ico jih ima 
hm devet tu dofenjskem pa le efl bencinski ser
vis. Do naslednjega poletja bomo jih zgradili se v 
I e;c ilr k lan ju in ludi v Ljubljani.« 

Servis na Vltti stoli Hfl Magistralni testi med I V 
ljem nt Ijuhliano Iti |e namenjen domačinom m 
I ru i iz i l i i im putnikom. O d p i l je vsak dan med 6. ill 
22. t l in, na njem pa lahko sltaiikc poleg goriva obiš
čejo ludi tfgtJVinO in bile let uporabijo bankomal 
in telefonsko govorilnico. V kratkem bodo začeli lu
di s prodajo plina za gospodiujslv<>. 

C irudujn objekta i površ ino .». I00 in ' je potekala 
Po načrtih in je lra|nla dobre Iti mesece, vgrajena 
so vsa potrebna ekološka varovala, s katerimi OMV 
IS I RAM N / piescga piedpisane standarde na pod 
rocjti ekologi|e. Posebnost servisa je protihrupni zid, 
visok približno sllrl metre, ki onemogoča, da bi hrup 
"ti servisu mol i l prebivalce bliZniega naselja. 

Bencinski sci vis V i l Domžale je Ze /7-1 i serVls. 
ki ga je OMV IStKAHF.NZ ptedal v partnersko 
' ipnivljunji, v katerem zdaj deluje HI odsli l lkov vseli 
njegovih SefVlSrJVi Podjelje |r partnersko upravlja 
"jc kol obl ike ftairšizillgu v poslovanju svojih bCI1-
einskih servisov žaeelo razvijati med ptvimi v Slo
veniji, h, sleci žc leta I""' 

Servis je skupaj z direktorjem O M V Istrabenz 
g. Milanom Vcrganom odprla županja Cveta Zalokai 
OiaZem, ki je poudarila pomen otipi 1 ost i obč ine Iti 
pohvalila prizadevanja O M W Isliabenz za sodelo
vanje s krajevno skupnostjo in obč ino , pa ludi no
vi bančni avlomal na servisu, ki bo lovrslne storit
ve približal prebivalcem lega tlela Vi ra . 

/ e tedetl pred uradnim odprtjem bencinskega ser
visa O M V Istrabenz na V i r u je prijetno srečanje z 
domačini tet predstavitev servisa na lokalni radijski 
postavi pripravil g. Cveto Oorlsek, ki smo ga doslej 
bolje poznali kol lastnika l i l me (lo-press, ki precejšni 
del našega območja pokriva t dostavljanjem kuril
nega olja, odlsej pa ga bomo srečevali tudi kot part
nerja (>MW Isliabenz. Vse naše bmlcc je povabil, tla 
se uslavljajo na novem seivisil. kjci jc ludi dobro za 
ložena trgovina, hkrati pa poudaril, da se naprej osta
ja njegova glavna dejavnost dovoz kurilnega olja. 

Domžalska pot spominov 

N o v i b e n c i n s k i s e r v i s O M W I s t r a b e n z n o V i 
r u sftt s l o v e s n o o d p r l a ž u p a n j a C v e t a Z a l o 
k a r O r a ž e m t e r d i r e k t o r O M V I s t r a b e n z 
t j . M I l a n V e r g a n . 

l e p Jesenski dan n. 10. t. I. Je pri
vabil veliko število pobudnikov nu 
smanje, ki je lokral potekalo v ja
marskem dohiti na (ioi jusi Prtili MI 
skoraj lz vse Slovenije. 

94 pohodnikov, ki so v zadnjem 
obdobju V celoti prehodili Domžal
sko pol spominov, smo povabili v 
Jamarski dom ua podelitev spomin
skih značk in priložnostnih daril III 
skromno zakusko, predvsem pa na 
prijetno srečanje in pomenkovanja 
o doživetjih ob naslh pohodih po 
tej lepi in zanimivi poti. kljub kar 
častitillvl stafostl poti -2l let. |e ta 
marsikoga pot se vedno zanimiva, 
sal Jo Je le 17 ponudnikov preho
dilo prvič, vsi ostali, pa so pol pre
hodili že večkrat Rekord imata po 
hodnika, ki sla Jo prehodila po IOI 
krat. Vprašal sem ju, kaj Ju žene na 
te pohode'? Čudoviti razgledi, stari 
spomini in nepozabna prijetna m 
eanja s prijaznimi, gostoljubnimi do
mačini! Pobudnike je pozdravil 
g. Pajku l l a l i i c i , predsednik komisi-
je. ki skrbi za tO pol. V klenih in 
Jedrnatih besedah je opisal pomen 
te poti za seznanjanje ljudi s po
membnimi dOgbdkl, iti so se odvi
jali v krajih, kjer poteka pol. v ča
su druge svtovne vojne, o trpljenju 
prebivalcev v tisteni groznem ob
dobju, / a PofleStriteV srečanja je 
poskrbel Oktet Tosama. ki je Izred
no lepo zapel vee planinskih, tniiml-
mh m partizanskih pesmi. Prisotni 

so jih nagradili z dolgimi aplavzi. 
Tudi g. Božo Matlčlč je požel buren 
aplavz za res čudovito Izvajanje le
pih melodij s svojo harmoniko. Za
nimiva je analiza o tem, kdo se po
da na pot: Povprečna starost pihod-
nlkov je 40 let. na|siare|sl ponudnik 
Je bil star HI le!, najstarejša pohod-
nlea Kft lel, najmlajši ponodnlk pa 
je dopolnil II let. Pol |e prehodli 
skopal t babico in dedkom. Zgoraj 
imenovani so prejeli skromna dari
la. Lepo darilo sta prejela ludl 
g. Tončka in Jurij Vulkan, ki sla pot 
skupaj prehodila I0I krat. 

Lepa slika Ju bo prav gotovo spo
minjala na vse preživeto na'poti. 

Tudi a. Mihi Bernotu smo se s 
knjigo skromno zahvalili za njego
vo nadvse natančno vodenje zadev 
v zvezi s Domžalsko potjo spomi
nov, vse od njene otvoritve do se
daj. Reči samit hvala za tako delo, 
Je resnično premalo. Pa vendar, se 
enkrat HVALA, g Miha Bernot! Po 
končanem srečanju so si, predvsem 
pohodnikl It drugih krajev, z zani
manjem ogledali Železno Jamo In 
zbltke kapnikov in mineralov ter 
slamnikarski muzej. Hvala Marku In 
Alešu za vodenle po Jami in ob 
zbirkah v muzeju. Tudi zelo prijaz
nemu osebju Jamarskega doma ve
lja zahvala za lepo pripravljeno po-
goslilev ponudnikov. 

. Žaplsaj: 
Morijan Or l i 

S k u p n i 

r a z v o j n i 

p r o g r a m 
Občina Domžale, Kamnik, 

Komenda, Lukovica, Mengeš. 
Moravče, Trzin in Vodice so se 
dogovorile o pripravi skupnega 
razvojnega programa, v katerem 
bo opredeljena razvojna vizija, 
ki jo želijo občine vključiti v re
gionalni razvojni program za 
Osrednjeslovensko regijo, pa tu
di projekti skupnega ali medob
činskega pomena. 

Občine so se za sodelovanje 
pri pripravi skupnega razvojne
ga programa odločile zato. ker 
imajo veliko skupnih problemov 
in ker bodo imele pri uveljav
ljanju svojih predlogov skupaj 
večjo težo v okviru Osrednjc-
slovenske regije. S sodelovanjem 
pri reševanju problemov se bo 
povečala racionalnost porabe 
sredstev, lažje pa bo tudi najti 
optimalne rešitve. Projekti , ki 
bodo opredeljeni v skupnem 
razvojnem programu, bodo na
menjeni izboljšanju kakovosti 
življenja na območju osmih ob
čin in povečanju konkurenčnos
ti območja. 

Za pripravo Skupnega razvoj
nega programa je bilo izbrano 
podjetje Oikos d. o. o„ Svetova
nje za okolje, z Vira pri Dom
žalah. Izvajalec je pričel s pri
pravo programa oktobra, iz.de-
ial pa ga bo do konca letošnje
ga leta 

Skupni razvojni program bo 
upošteval vse tri komponente, 
ki so kl jučne za n a č r t o v a n j e 
razvoja na vsakem o b m o č j u : 
spodbujanje proizvodnih dejav
nosti, kakovost bivanja, zaposlo
vanje in razvoj Človeških virov, 
prestrukturiranje kmetijstva in 
razvoj podeželja. Za vsako od 
teh komponent bodo organizi
rane delavnice, na katerih bodo 
opredeljene vizije, cilji, strategije 
in izvedbeni projekti, s kateri
mi naj bi dosegli zastavljene ci
lje in doprinesli k razvoju ob
močja. Rezultati delavnic bodo 
izhodišče za nadaljnje usklajeva
nje, ki bo polekalo med občina 
mi. gospodarstvom, javnimi sluz 
bami. strokovnimi organizacija
mi in d iušivi 

Udeležba javnosti pri pripra
vi skupnega razvojnega progra
mu bo zagotovljena preko pro
jektnega sveta. Ti bo polej 
predstavnikov občin vključeval 
ludi predstavnike malega gospo
darstva, velikih podjetij, javnih 
služb socialnih zadev in šolstva 
verskih skupnosti, drufttev, regi
onalne razvojne agencije in iz
vajalca. 

Naloge projektnega sveta so: 
• oblikovanje skupne razvojne 

vizije in strategije osmih ob
čin, 

• zagotovitev udeležbe javnosti 
v procesu priprave SRP, 

• ustrezna vključitev predlogov 
in pobud javnosti, gospodar
stva, javnega sektorja in ne
vladnih organizacij v SRP, 

• olajšanje izvedbe SRP s sode
lovanjem partnerjev pri nje
govi pripravi in oblikovanjem 
iniciativ za posamezne pro
jekte. 
Svet bo deloval prek: sej sve

ta, delavnic, posvelov in oko.g 
lih miz na posamezne teme ter 
pobud posameznih č lanov ali 
skupnih članov. 

Navedene orgnizaclje ali sku
pine organizacij bodo dobile pis 
no povabilo k imenovanju svo
jih predstavnikov v pToJfkittl 
SVet. Poleg lega bodo seje pro
jektnega sveta odprte za javnosi 
Projektni »vel se bo predvido
ma sestal trikrat: okvirni datu
mi sej so li oktober, 22 no
vember 111 20. decetnbi i 

Vsi. ki bi radi prejemali inloi 
inaclje o pripravi Skupnega nt 
vojnega programa In obvestila o 
sejah projektnega svela ali s i m 
prispevali k oblikovanju progi a 
ma lahko to pisno spoiocijn iz 
vajalcti projekta ntt naslov 
Oikos Iza SRP) Šarallovičeva Vi 
b, IŽ30 Domžale. Vzpostavljena 
je ludi spletna stran www.pod-
jeliiaiegija o ig na kalel i bodo 
objavljeni vsi dokumenti In IH* 
formacije glede programa, ptek 
nje pa je možna ludi komunika
cija s pripravljale! progi uma 

http://iz.de-
http://www.pod-


I Z N A Š I H Š O L I N V R T C E V 

L e p o j e d e l i t i 

l e p e s t v a r i 

Že ob začetku letošnjega šol
skega leta smo sc v našem vrt
cu skupaj s starši dogovorili, da 
bomo otroke vzpodbudili, da 
doma poiščejo igračke, s kateri
mi se ne igrajo več oz. zapušče
ne ležijo po kotih v shrambi ali 
na podstrehi in jih prinesejo v 
\rtee. 

Nas namen je bi l , da bi ot
roci svoje igračke delili s pr i-
latelji. kar bi p r ipomoglo k 
večjemu prijateljstvu med ©t* 
roki . 

O t r o c i se pr i tem n a u č i j o 
pravilnega obnašanja med vrst
niki m sc zavedajo, da so pri
spevali družbi in so v d ružb i 
pomembne osebnosti, ki zna
jo dati in ne samo jemati, kar 
jim je ponujeno. N a ta nač in 
gradijo tudi svojo osebnost. 

Vzgojiteljice ugotavljamo, da 
so starši naš predlog vzeli za
res in so dobro vplivali na svo
je malčke, ki so v vrtec prinesli 
veliko igrač, ki j ih bodo delili 
s prijatelji, igrače pa bodo do
bile spet tisti pravi pomen - da 
so namenjene igri. 

Prinašalno akcijo, kot smo 
jo poimenoval i , smo imel i v 
tednu otroka. Skupaj z o t rok i 
smo sc o namenu pr inašanja 
ludi pogovarjali, saj je bilo tre
ba otroke pr ipravi l i , da bodo 
svojo, včasih najljubšo igračo, 
pustili v vrtCU in sc bo z njo 
igral, Se kakšen drug otrok. 

Mnenja smo, da smo vsi sku
paj - otroci , starši in vzgojite
lji ob tednu ot roka s svojim 
ravnanjem pokazali , kako po
membno je sodelovali in tudi 
na takšen način drug drugemu 
pokazat i , da smo po srcu in 
vedenju prijazni ljudje, ki ve
do, da so otroci naše največje 
bogastvo. 

O t r o k o m našega vrtca pa 
smo v mesecu oktobru pripra
vi l i tudi ogled predstave V o l -
lek povodrtjak, v izvedbi mav
ričnega gledališča Jane Stržinai 
iz Ljubljane, ki pa je samo ena 
v sklopu petih predstav letoš
njega abonmaja za najmlajše, 
ki smo ga ponudili s t a r šem in 
Otrokom v našem vrtcu. Seve
da sc je prijazno odzvala ludi 
krajevna skupnost Ihan, ki nam 
je omogočila uporabo dvorane, 
kjer je v prijetnem vzduš ju 
uživalo 45 otrok skupaj s svo
j imi starši . Vzgojitelj ice vrtca 
Ihan se imi zahvaljujemo za 
prijaznost in sodelovanje. 

v celoti pa je mesec Okto
ber v našem vrlcu potekal ob 
prijetnih dejavnostih za vse ot
roke. 

Pekli smo in kuhali kosianj, 
oblikovali z jesenskimi plodo
vi in l i s l i . pr ipravl ja l i sadne 
dneve, kjer so otroci priprav
ljali sadni sok. sadno solato in 
sadno ogrlico, ob petkih zara-
jali ob kitari in se iu se. 

l a k o se jc v paleto pesi rib 
jesenskih barv prepletal vsak
dan našega vrtca 

Za vrtec Krtek Ihan 
A. Markovič 

M l i n č k o v 

2 . r o j s t n i d a n 

»Vrtec Mlinček, želim si, da 
hi bil vedno tako prijazen, da 
bom rada prihajala k tebi«, je 
bila ena izmed želja otrok. 

Vzgojiteljice smo ob prazno
vanju pripravile posebne dejav
nosti, kjer so akt ivno sodelo
vali naši Otroci, 

Urez torte seveda ne gre, za
to so se priprave lotili najsta
rejši Otroci iz skupine RIHK '. 
\ skupini P I K K O V je celo 
dopoldne dišalo po piškot ih -
kokosovih in čokoladnih. Naj
mlajša skupina. MIŠKI:, pa je 
pripravila savije, obtito s čoko 
lado. V e l i k o Vztrajnosti smo 
potrebovali in predvsem odpo
vedovanja, da nismo vsega kar 
sproti pojedli. Vse te dobrote 
smo delili s starši , k i so priha
jali v vrtec po svoje malčke . 
O b pihanju svečk na l o r l i smo 
si tiho zazdel i : D A BI N A M 
B i l O V i D N O I A K O LEPO! 

VILMA HROVAT 
vrtec Mlinček 

Razmišljanje o temi letošnjega otroškega parlamenta 

N a š p r o s t i č a s 
Tema letošnjega otroška šolskega parlamenta je bila Prosti čas. Kaj sploh je prosti 

čas, se vprašajmo najprej. Odgovor hi sc verjetno glasil, daje to čas, ki ga lahko pora
bimo posvoji volji, D E L A M O KAR HOČKMO. Seveda pa je od vsakega posamezni
ka odvisno, kaj ho počel po končanih šolskih obveznostih (pouk in domače naloge ...) 
Nekateri se ukvarjamo s šporlomm drugi hodijo na jezikovne tečaje ipd. Pomembno 
je le, da prosti čas kvalitetno preživimo, da se zabavamo in sprostimo. 

Z leti je prostega časa vedno manj. Re
cimo, že razlika med I, 2„ 3. ali 6, 7. in 
predvsem osmim razredom je velika. Ko 
smo se mlajši, veliko časa preživimo z dru
žino, mamicami, očki, babicami, dedki .... 
medtem ko v višjih razredih osnovne šo
le vse pogosteje posegamo po šolskih knji
gah, računalniku ter televiziji. Predvsem pa 
prosti čas preživimo ob prijateljih. 

Vse preveč nas, predvsem starejših, 
posega, predvsem na zabavah, po dro-
gah, alkoholu, cigaretah.... Nočem vam 
vsiliti misli, da zabave niso primerne za 
preživljanje VAŠEGA prostega časa. Su-
per je, če se lahko vsaj enkrat meseč
no »znorimo« ob dobri in glasni glasbi. 
Vendar ob tem ni nujno, da posežemo 
po prepovedanih rečeh. In tako inc raz
mišljanje spet pripelje do drog in alko-
hola! Vendar tem« letošnjega parlamenta 
niso droge! Osredotočili sc moramo, ka
ko si lahko s koristnim preživljanjem 
prostega časa omogočimo, da se o tem, 
kako ga preživljamo, ne razpravlja več. 

Vsem, kot predsednik parlamenta in 
kot dober prijatelj, priporočam ukvar
janju s šporiom. To pravim predvsem 
zato, ker sem sam kar zagrizen šport

nik in bi rad, da vsak vsaj občasno do
živi tisli občutek, ki mi je pri Sportu ta
ko vSeč. Ta občutek nastopi potem ko 
se stuširaš in se lolis kakšnega miselne
ga dela. Vse mišice, tudi možganske, se
li sprostijo in zato takral lažje razmiš
ljaš, lako se ludi hitreje pregrizes sko
zi domačo nalogo in ti po koristni re
kreaciji ostane še veliko časa, ki ga lah
ko preživiš s prijatelji, pred televizijo, pri 
verouku ali na tečajih tujih jezikov. 

Kot koristno preživljanje prošloga ča
sa bi vam predlagal ludi kulluro. Po
leg športa, ki je vaja za lelo, je kultura, 
v katero spadajo glasba, gledališče, ogled 
kakšnega zanimivega filma ali dokumen
tarca oziroma oddaje tudi vaja duha. ki 
je pri dandanašnjem človeku vsaj tako 
pomembna kot telo. Na koncu bi vam 
rad predstavil Se svoj molo, ki lahko po
maga ludi vam. Prosi i čas poskušajte 
preživeli tako, da sc zabavate in ob tem 
počnete ludi koristne stvari, bodisi za 
duha ali za telo. 

MATEJ ORAŽEM, 
predsednik otroškega parlamenta OŠ 

Venclja Perka 

N o v i c e i z š o l s k e k n j i ž n i c e n a 
O Š P r e s e r j e p r i R a d o m l j a h 

Šolsko leto 2001/2002 seje prevesilo v mesec oktober, stvari tečejo po 
ustaljenem tiru, učenci pa žc čakajo prve počitnice. 

Knjige v šolski knjižnici so se prebudile iz poletnega spanju in so ve
sele svojih prvih obiskovalcev. 

Začela se je tudi 42. sezona bralne 
značke. Ko sem letošnje šolsko leto, 
kol knjižničarka, sestavljala priporočil
ne sezname knjig, sem se odločila za 
malce drugačno pot. Izbrala sem take, 
ki jih učenci radi prebirajo, ki obrav
navajo sodobno tematiko, ki sojini bli
zu ... Skratka, bralna značka naj bi o(-
roke spodbujala k branju, ne obratna, 
Učenci izbu1 ijo tudi knjige po listnem 
izboru. Iako so bolj motivirani in bral
na raven se dviguje. 

Na naSi šoli imamo radi dobre in 
kvalitetne knjige, za kar ima velik po
sluh gospa ravnateljica. Novilel, (lepo
slovnih in si rokovniki), je kar precej. 
Učenci se z njimi seznanjajo na manj
ših razstavah pred knjižnico in v vit
rini na hodniku. Kolegom knjige pred
stavljam vsak mesec na pedagoški kon
ferenci. 

»SLOVENSKI KNJIŽNI K V l / : JO
SIP JURČIČ IN DOLENJSKA.« Učenci 
so ga zelo radi reševali. Rešilve srno 
pošiljali v domžalsko matično knjižni
co, kjer je desetega septembra pote
kalo tudi žrebaje. Trud se je obresto
val, saj so se štirje naši učenci udele

žili nagradnega izlela po Dolenjskem. 
Miha, Ana. Aida in Anže so bili na
vdušeni, čeprav jim je slabo vreme lisli 
dan močno nagajalo. 

Šest navdušenih bralcev iz četrtih 
razredov pa se je udeležilo tradicional
nega Pikincga festivala v Velenju. Brez
plačni ogled je organizirata / l ' M Dom
žale. Saša, Domen, Ime, Dora, l i na in 
l i l ip so res pravi knjigozeii. zalo so 
bili nagradnega izlela seveda veseli. 

V tednu otroka in mesecu oktob
ru učenci izbirajo svojo najljubšo knji
go, rešujejo knjižno uganko in bere
jo. Brez. bralcev so knjige mrtve, je na
pisala Manea Košii v svojem članku. 
In res je lako. zakaj knjiga je enkra
ten in sijajen vrelec, od koder prite
kajo nove misli, moči, znanja in spo
znanja. Knjigo je treba pobožali kol 
otroka, skrbeli zanjo in jo imeti rad. 
Vsaka nova knjiga daje nove občutke 
in ljudje, ki berejo, so bogati. 

Knjige naj vam popcslrijo te lepe, 
včasih ludi turobne, jesenske dneve. 

AMANDA POKORN 
višja knjižničarka 

K o l e s a r j e n j e v T u r i š k i v a s i 
p r i S l o v e n j G r a d c u 

Center za usposabljanje, delo in var
stvo iz O n e na Koroškem je 26. u . 2001 
priredil prvi turnir Specialne olimpija
de Slovenije, ki so se ga udeležili tudi 
štirje tekmovalci IZ OS Roje Domžale. 

\ a kolesarskem tekmovanju je sode
lovale iSO specialnih olimpijcev iz 24 us-
lanov. Oh slovesni otvoritvi sla tekmo
valce pozdravila predsednik Specialne 
olimpiade Slovenije. Marijan Lačen, in 
podžupan občine Slovenj Gradec. Po 
pozdravnih govorih in slovesni himni 
SOS so se tekmovalci odpravili proti le
tališki stezi, kjer so se odvijala vsa tek
movanja. 

Tekmovaki so se pomerili v katego
rijah na 5(X) m, I(XX1 m. 5000 m. 10 km 
in 15 km. 

Naši kolesarji so osvojili tri odličja: 
• 2. mesto, srebrno odličje: Bojana 

I ,avrenčič-na 5000 m 
• 2. mesto, srebrno odličje: Peter Ko

kalj - na I (MM) m 
• 3. mesto, bronasto odličje: Neniid 

Kiiioš na IIHHIm. 
Skupaj so podelili 2! komplelov od-

ličij, kar je organizaloijeni vzelo precej 
časa, vendar se tekmovanje ni zavleklo. 

Tekmovanje sodi (poleg letnih držav
nih iger, ki bodo prihodnje leto) v kva
lifikacije za nastop na svetovnih letnih 
igrah, ki bodo čez. dve leti v Diibliuu 
na Irskem. 

Trener ej<ipe in prof. SV 
na OS Roje Domžale. 
PRIMOŽ AHACIC 

Teden otroka 
pri Ostržkovih 

Novo šolsko leto je tu in tudi pri Ostržkovih na Rodici smo ga lepo za
čeli. Novinci so si vse že dobro ogledali, nekaj tudi večkrat preiskali ter 
se navadili na vsakodnevni tempo v vrtcu. 

Ker je tu ravno tudi teden ot- svojim o l r o k o m poslikal 
roka, smo za vsak dan pripravile 
kakšno zanimivost, da je bilo vse 
skupaj bolj zabavno. Teden smo 
začeli s kuhanjem zelenjavne ju
he. Sestavine zanjo so prinesli ot
roci sami in so zato jedli juho z. 
večjim veseljem in j im je tudi ze
lo dobro teknila, pr i okusu pa so 
nam malo priskočile na p o m o č tu
di naše kuharice, ki so nam na
slednji dan spekle »goro« palačink, 
da smo se z, njimi posladkali. Ot
roci so prinesli tudi čisto prave in 
zelo velike poljske buče, iz kate
rih pa so nato izdelali strahove. V 
buče smo namestili tudi sveče, za-
tcmnili prostor ter se pozabavali 
ob svetlečih se strahovih. V leni 
tednu smo obiskali tudi Policijsko 
postajo v Domžalah , kjer so imeli 
dan odprt ih vrat in so nas sezna
nili s svojim delom ter nam po
kazali prostore, vozila, pse in ko
nje. V popoldanskem času pa smo 
v vrtec povabili tudi s tarše, na l i 
kovno delavnico, da so skupaj s 

majico. 
Vsa njihova spretnost in domišljija 
siti prišli zelo prav in nastale so 
zelo lepe majice. Na vrsti je bilo 
tudi nizanje ogrlic in verižic, pri 
č e m e r so najbolj uživali o t roc i . 
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ker so uporabili veliko svoje do
mišljije. Obiskali so nas tudi mali 
šolarji iz OŠ Jarše . Teden smo 
nato zakl juči l i te z Izletom za 
Zlati sonček . Odpravili smo sc na 
Šumberk, V naravi so otroci ze
lo uživali, a so bili tudi prijetno 
utrujeni, č e p r a v si tega niso ho
teli priznati. 

Povabile smo tudi zunanje otro
ke, ki vrtca ne obiskujejo redno. 
Pridružilo se nam jih jc pel. I epO 
so se vživeli v vrlčev vrvež, in so 
z. veseljem sodelovali pri vseh de
javnostih. Vesele smo, cla smo lah
ko tudi tem petim olrokom pripra
vile lep in zanimiv leden otroka 

SONJA PAVLISIC 

Kraška jesen 
Burja pritiska z vseh strani. Drevesa se lomijo 

v svoji krhkosti , saj so preživela celo zimo, pomlad 
in poletje, sedaj pa so se upognila maščevalnim bo
govom neba. Borovi gozdovi so vedno manjši, saj 
j ih pr ihajajoča z ima ter mraz tako utrujata, da lc 
še n e m o č n o šumi jo . Ptice k r iče zapušča jo svoja 
gnezda, ker sc bojijo, da j ih bo mraz prehitel Tem
ni oblaki so zakr i l i prej svetlo, kot širni ocean ve
l iko modro nebo, skoznje pa potiho kot majhne, 
drobne miške ena za drugo kapljajo deževne kap
ljice. Skoz i okno opazujem, kako lovijo ena dru

go, sc pogovarjajo in nasmihajo, toda na koncu sc vse 
združ i jo v eno samo, veliko, lahko pa tudi majhno 
lužo. 

Skozi oblake nekomu k o n č n o uspe pogledali na šir
ni svet. Sončni žarki osvetlijo še malo prej puste, se
daj pa že svet l ikajoče se trte, vsako grozdno jagodo 
posebej ... Nebo se začne svetliti, burja počasi pone
ha in se spremeni v le še rahlo sapico, zrak diši po 
svežem dežju, meglice se kar naenkrat razblinijo in 
čez. nebo se nariše velika, š i roka, pisana mavrica, po 
kateri sc pretekajo vse barve tega sveta. 

Tedaj spoznamo, da to ni navadna jesen, ampak je
sen na Krasu. 

NANA ŠKRJANC 

Tole 
skupino 
otrok iz 
vrtca smo 
fotografi
rali preden 
so v 
okviru 
Odprtega 
dne 
Policijske 
postaje 
Domžale 
začeli 
spoznavati 
delo 
policistov. 

V g o z d u 
V vrtcu » K K K K O vsako jesen spoznavamo, opazu

jemo in se pogovarjamo o značilnostih tega letnega ča
sa. Ponavadi se odpravimo na sprehode v naravo, v sa
dovnjak ali v gozd, saj si otroci pridobijo večje izkuš
nje v neposrednem okolju. 

Letošnji izlcl v gozd smo izvedli malce drugače. Do
govorili smo sc i gozdarji, ki so si prav prijazno vzeli 
čas za nas in nam organizirali razl ične akl ivnos l i . Z 
o l roc i starejših dveh skupin smo odšli rio bajci ja <V 
nelo. kjer smo se razdelili v skupine. Vsako skupino 
je prevzel gozdar, s katerim so odkrivali lepote in zna
čilnosti gozda. Prva skupina je spoznavala, kaj je lo 
gozd, kdo ga sestavlja, ga opazovala, mu prisluhnila. 
SpOžnall so, kako sc v gozdu vedemo in kako zanj 
skrbimo, V drugi skupini so o l roc i spoznali in pre
poznali različna drevesa, liste in plodove ler se na
učili, kako ugotoviš starost drevesa. Tretja skupina jc 
opazovala raz l i čno lubje pri drevesih. Lis i papirja, ki 
so ga položili na deblo so pobarvali in nastala je za
nimiva slika, ("io/dar j im jc pripovedoval uganke in 

zanimivosti) otroci pa so ugotavljali ti katero žival 
gre. V c e l i t i skupini so si zavezali oči z rutico. Ho
dil i so ob vrvi . preizkušal i teren s stopali. Zaupati so 
morali torej drugim č u t o m - ot ipu in sluhu. Skupine 
so se tudi zamenjale. Ot roc i so si pridobil i veliko za
nimivih izkušenj, k i j i h bomo ob različnih priložnostih 
utrjevali, hkrati pa smo spoznali ludi delo gozdarjev. 

MIRANDA KRIŠTOF 

K o s t a n j č k o v 
p i k n i k 

Vsako lelo nas obišče jesen, ki s svojimi pre-
lestnimi barvami pokrije naravo. Podari nam 
sadje, gobe in druge gozdne sadeže, a vendar je 
med vsemi najbolj zanimiv kostanj. Kdo ne po
zna zanimive peke kostanja, ob kateri se lahko še 
prijetno družimo in bolje spoznamo. 

Tokrat je bil piknik v vrtcu Kekec. Starši, ve
činoma kar cele d ruž ine in vzgojiteljice smo sc 
zbrali prijetnega popoldneva na igrišču v vrlcu. 
Pripravile smo več likovnih delavnic. Sami so iz
birali, kje bodo sodelovali: izdolbli buče, izde
lovali strašila, oblikovali glino, lepili semena Iti 
lisic na I iu nit, ali pa so pomagali pri rezanju kos
tanja in izdelovanju vrečk. Za peko smo popro
sili za p o m o č kar nekega očka. Po »napornem« 
delu so se ol roci še igrali, slarsi pa poklepelali 
med seboj. Zaključili smo s prijel nimi obču tk i , 
saj so nas starši pohvalili, me vzgojiteljice pa smo 
vesele, tla je bila udeležba v taksnem številu in 
je bil naS trud nagrajen. 

vodja enote 
MIRANDA KRIŠTOF 
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Kdaj bo na Brdu 
pri Lukovici 
dokončan čebelarski 
center Slovenije 

Vel iko M nas še spominja, kako so pred tridesetimi leti pričeli / grad
njo ( ' ( 'S na B r d u pr i Lukov ic i . Takrat sem Ml še osnovnošolec, k i j e imel 
že nekaj izkušenj s točenjem medu, pripravljanjem salnie, s rečan j s če
belami oh reševan ju matic, k i so pobegnile z rojem iz panja. Tega sem 
se naučil P r i Toncu v Šentvidu pri Lukovic i , loncev ata nam je rad p r i 
povedoval o čebelah in čebeljih pr ide lk ih ter o svelovno znani Kran j sk i 
mal ic i , k i je bila takrat po kakovosti na prvem mestu na svetu, saj so jo 
izvažali celo v A m e r i k o . K ji pa je danes njeno mesto? 

S pridobitvijo kandidature za 
kongres svetovne čebelarske orga
nizacije »Apimondie leta 2003 v 
Ljubljani« in z novimi zakonski
mi in tržnimi razmerami pri nas 
ter šir i tvijo nalog in programov 
C Z S , pa je nastala potreba po do
graditvi Osrednjega čebe la rskega 
centra Slovenije na Brdu pri Lu
kovici. Tridesetletno propadanje je 
k o n č n o prekinilo vodstvo ( / S , ko 
je odločalo, tla bo čebelarski cen-
ler nastal na Brdu pri l ukov ic i . V 
č e b e l a r s k e m centru Slovenije se 
bodo čebelarji lahko izobraževal i 
v t eo re t i čnem in p rak t i čnem delu. 

V centru bo m o g o č e kup i l i od 
spominkov, literature, p r i p o m o č 
kov za čebelarjenje in avdiovizu-
alnih p r i p o m o č k o v s področja če
belarstva... V program bodo uvrs
tili tudi apilerapevtsko dejavnost, 
kar bo o m o g o č a l o tudi boljšo tu
r is t ično ponudbo. V centru bo 
sedež ("'/S in uredniš tva Sloven
ski čebelar . Prostor v centru bo 
tudi namenjen za profesionalne 
čebe la r ske službe: službe za opa
zovanje gozdnega medenja, služ
bo za pospeševanje, veterinarsko-
čcbe la r sko s lužbo, ki je v sodelo
vanju s Kmetijskim Institutom Slo-

Srečanje članov Gradbenega odbora za gradnjo Čebelar
skega doma Slovenije in visokih predstavnikov Ministrstva 
za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano ter predsedstva Če
belarske zveze Slovenije. Pri gradnji doma sodelujejo tudi 
domžalski čebelarji. 

venijc. in raz iskovalno postajo. 
Poglavitni motiv dograditve čebe
larskega centra je vidnejša in več
ja vloga slovenskih čebelar jev v 
slovenskem prostoru. Da bo ecn-
ler ekonomsko uspešno živci, so 

zanj velikega pomena spremljajo
če dejavnosti in profesionalen pri
stop vodenja. 

Cas za d o k o n č a n j e objekta se 
nezadržno bliža, s tem pa tudi ro
ki za izvedbo organizacije A P I -

MOND1A 2003. Tukaj pa so na
stale finanCne težave z dogovor
jen imi plaCili z minis trs tva za 
kmetijstvo, ki bi moralo sredstva 
nakazat i že spomladi . Za to so 
gradbeni odbor Ć Z S in predsed
stvo Č Z S s predsednikom C Z S , 
Lojzetom Peterletom, sklicali po
svet z ministrom za kmetijstvo. 
Francem Butom, na Brdu pri L u 
kovici . T u so se hoteli sami pre
pričati o hitrosti in kvaliteti grad
nje. Franc But in člani ministrstva 
so si ogledali objekt ter pohvalili 
gradbeni odbor, predvsem pa če
belarje vseh čebelarskih d ruš t ev s 
svojimi denarnimi prispevki, po
sebej pa Se za delovne akcije, k i 
j ih opravljajo ob objektu. CD Lu 
kovica je bilo na ta dan ravno de
žu rno za opravljanje prostovoljne
ga dela ob in na objektu, ki so ga 
opravljali ročno . Pohvaljena je bi
la tudi o b č i n a Lukov ica , saj je 
zgradila kanalizacijsko povezavo 
in utrdila cesto do samega objek
ta, na kar je bil župan Anastazij 
Ž i v k o Burja zelo ponosen in 
nad d o s e ž k o m ni skrival zado
voljstva. 

Za zaključek naj omenim, da 
bo gradbeni odbor sam zbral po
lovico sredstev, ki j ih bodo prispe
vali tudi vsi slovenski čebelarji. Na 
kraju so se razšli z dobrimi ob
ču tk i , da so utrl i boljšo pot slo
venskemu čebelars tvu. 

DANILO KASTELIC 

N e k d a n j i 

i z g n a n c i , 

n e p r e z r i t e ! 
V avgustu letos je 

nemšk i parlament podaljšal 
rok za vlaganje zahtevkov 

po n e m š k e m zakonu o 
skladu Spomin , odgovor

nost in pi ihodnosl do 
31. decembra 2001. 
Sprejelo je bilo tudi 

do loč i lo glede pravnih 
naslednikov, čc je vlagatelj 

zahtevka za o d š k o d n i n o 
" i n i L V tem pr imeru 
morajo svojci o s m i l i 

vlagatelja v šestih mesecih 

obvestit i Mednarodno 
organizacijO za migracije 

f t O M j s s e d e ž e m v 
Ljubljani, Trd inova t. Ot 
lega v šest ih mesecih ne 
storijo, ugasne njihova 

pravica do o d š k o d n i n e po 
umrlem svojcu. 

Hkra t i vas o b v e š č a m o , 
da je zadnji i'<>k za 

vlož.ilev zahtevkov za 
o d š k o d n i n o za prisilno 

delo po avstrijskem 
zakonu 27. november 

2002. 

Izlet z izgnanci 
nekoliko drugače 

Meglenega četrtkovega julra sem se prvič podala na izlet s člani društ
va izgnancev Slovenije iz domžalske občine. Preden sem šla na ta izlet, 
sem si mislila, no, prav, pa pojdimo še na eno popotovanje z avtobusom 
po dolenjskih hribih in dolinah, oglejmo si liste dve ali tri znamenitosti, 
ki jih moramo videti, ker se je vodič lako odločil, in se nato počasi »od-
cijazimo« proli domu. No, pa sem se krepko zmotila v svojih razmišlja
njih, kajti ta izlet je bil vse kaj drugega, kar sem pričakovala. 

Naša prva postojanka je bil Tur
jaški grad. kjer smo turistično vo-
dicko (gospa v zrelih letin) najver
jetneje prav pošteno vrgli s lira, ko 
smo se v zgodnjih jutranjih urah 
kol z neba prikazali pred njenimi 
vrali in jo prosili za vodeni ogled 
gradu. Dospa je sieei izredno pri
jazno privolila, da nam razkrije lin 
jaške skrivnosti, jc pa nekoliko za-
godrnjala, ko smo ji povedali, da 
časa pa pravzaprav nimam veliko... 

roda, da je bil volk sil in koza 
cela, smo se zmenili, da bomo dc-
• " / u n r i h grofov turjaških spoz
navali še ob kaki drugi priložnosti, 
ona pa nam bo povedala le najbolj 
bistvene podatke o gradu in rodbi
ni... Tako smo lahko pokukali v vin
sko klel (na Zalosl prazno!, Dalma-
linovo kapelo (kjer jc Dalmalin pre
vajal Biblijo), grajsko kapelo in vi-
lesko dvorano. Nekateri se seveda 
niso mogli upreti karticam in so gos
pe naredili kar dober biznis, ko so 
jih kupili v velikih količinah. 

Po ogledu Turjaka smo se poda
li v deželo suhe robe in njeno pre
stolnico, Ribnico, Tu nas je nadvse 

s i m p a t i č n a in prijazna lokalna vo-
d ička popeljala v muzej suhe robe 
in v cerkev sv. Š te fana , kjer nam jc 
ž u p n i k 'odpridigaf zgodovino na
stanka cerkve in nam podrobneje 
razložil motive fresk In podob na 
oltarju. Ni mogel nili iniino zgodo 
vine zvonikov, ki jih je skonsl run nI 
veliki ailnlekl Plečnik , vcnclai nii-

Grobišče pod Krenom 

Prijateljski obisk pri 
koroških partizanih 

Območno Združenje borcev in udeležencev NOB Domžale In občinski 
borčevski organizaciji Lukovica in Moravče so organizirale enodnevni 
obisk pri koroških Sloveneill-boreih in Korošcih v Sloveniji. 

zahvalo za sodelovanje sla jima Baj
ko Hafner in Jože Kveder izročila 
nekaj partizanskih knjig. Po ogledu 
smo se nekaj časa v sončnem popol
dnevu zadržali na vrlu PcrSmanovc-
ga doma v prijel nem prijateljskem 
pogovoru, z obljubo, da se bomo še 
srečali, povabili pa smo jih ludi mi, 
da nas obiščejo v Sloveniji. Ker je 
bilo naše potovanje še dolgo, smo 
se poslovili otl prijaznih gostiteljev 

Organizatorji so se v dveh avto
busih z udeleženci dne 27. scplem-
bra 1.1, v jutranjih urah odpeljali iz 
Domžal proti mejnemu prehodu Je
zersko. Po vijugusli cesti smo prišli 
v Železno Kaplo z. namenom, da vsi 
skupaj obiščemo pokopališče - skup
no grobišče padlih parlizanov na 
Koroškem. Na avlobusni postaji so 
nas počakali predstavniki koroških 
parlizanov: Peter Kuhar, predsed
nik, l.ipcj Kolenik, podpredsednik, 
in .lože Parlelj. predsednik koroških 
izgnancev. S položitvijo venca in mi
nulo lišine smo se vsi skupaj spom
nili na vse padle partizane med dru
go svelovno vojno na Koroškem in 
drugod. Od lu smo se peljali na 
ogled veličastnega spomenika padlim 
koroškim partizanom In ogled mu 
žeja anlilnsislicnc boibc na Koroš
kem na Peršmanovem spominskem 
duniu. Tudi tuje naša delegacija po
ložila venec na spomenik in z mi
nulo molka obudila spomin na padle 
soborce med drugo vojno. Prisluh
nili smo govornikoma, predsedniku 
Petru Kuharju In Upeju Koleniku, 
ki sla partizanih v leh krajih. Tudi 
v muzeju je govoril lov. Kuhar. V 

s sliski rok in rekli nnsvidenje v Slo
veniji. Pol smo nadaljevali v Polja
no nad Prcvaljami. Tu smo položili 
venec, in se spomnili na 5<Vlcinico 
konca druge svetovne vojne in za
ključnih bojev druge svetovne voj
ne na slovenskih I leh. Z minuto ti
šine smo se poklonili vsem padlim 
partizanom v Sloveniji. Obiskali smo 
Kotijo - prelepo razgibano pokraji
no, pokopal išče in grob pisatelja 
Lovni Kuharja (Prežihovega Voran-
ca). Od tu srno se peljali po široki 
kotlini Mežiške doline v simpatično 
mestece Ravne na Koroškem. Po 
skupnem kosilu v gostilni iBrigita« 
smo se vrnili zadovoljni in srečni na 
svoje domove. V imenu udeležencev 
in v svojem imenu se zahvaljujem 
organizatorjem, vodičema Jožetu In 
Rajkotu in obema voznikoma za 
varno vožnjo. 

JOŽE NOVAK 

Baza 20 

hove postavitve ni doča
kal. Zvoniki so res Imenit
ni in so vredni ogleda. 

Pol (no, recimo raje 
avtobus) nas je potem pe
ljala k izdelovalcu sulic 
robe. Francu Jakliču, ki je 
na svoj hudomušen način 
predstavil delo pintarja 
oziroma izdelovalca poso
de. Nad njegovim delom, 
orodjem in izjavami so 
bili navdušeni lako moš
ki km ženske. Naj ome
nim le to, da je povedal 
izviren recept, kakšna 
»baba« je najboljša. 

In čeprav jc vodička 
opozorila, naj denarnice 
raje puslimo na avtobusu, 
ker Ribničarni znajo prodajali se 
marsikateri za njena opozorila ni 
zmenil... In veliko lolarčkov je za
menjalo lastnika... 

Dan se še ni prevesil v popoldan, 
pa smo doživeli In videli že veliko 
stvari. In po vsem tem nas je čakal 
še del izleta, ki se je kasneje izka
zal za izredno adrenalinskega in 
razburljivega. Iskanje Baze 20 v Ko
čevskem Rogu. 

Ne bi govorila o lem, da sla se 
dva avtobtisa, polna ljudi, izgubila v 
sini e kov in in mikov m >«<».». »n i . 
gozdovih, o tem, da smo se enkrat 
skoraj zvrnili v bližnji graben, o 
leni. da je nasproti pripeljal tovor
njak in sla se voznika nekaj časa de
belo gledala, kam se bo kdo umak
nil na lako ozki cesli... ( c bi srečali 
še medveda, risa ali volka, bi bil dan 
popoln. Vendar pa se nas jc (kljub 
vsemu) oči tno držala sreča in smo 
našli kažipole. ki so nas pripeljali do 
grobišča pod Krenom (kjer nas je 

pričakala I V Slovenija in posnela 
naš slavnostni prihod), od tu dalje 
pa je bila tudi pol do Baze 20 mačji 
kašelj. 

Seveda li tako naporen in lazbin 
Ijiv dan zna vzdramili želodček, ki 
začne kaj kmalu glasno protestira
ti, če mu ne ust režeš. Tako se je po
tovanje po Dolenjskem nekako za
ključilo v gostilni Tušek, znani po 
svojem živalskem vrtu, ki ga imajo 
ob hiši (tli si lahko v živo ogledale 
različne himalajske koze, pave. go-
i.a„. tslaiholi du »lu po>'"""" Mjili,,-
va. kar dva, rjava medveda). 

Zadnji kilometri proli domu so 
minili izredno hitro, saj smo se 'za
bavali ob mnogih šalah, ki jih je kar 
iz rokava stresala organizatorka iz
leta, gospa Vera V. lako smo se 
razšli prijetno utrujeni in ' pasme-
hom na ustnicah. 

Slepi potnik alias skriti opazova
lec „ 

MATEJA ERČUU 

I z l e t n a M a d ž a r s k o ! 
Društvo invalidov Domžale vsako leto organizira nakupovalne izlete 

v Lcnti-Madžarska. Izleti so preko celega leta za člane društva, podporne 
člane in nečlane. V tem letu imajo po Programu organizirane štiri izle
te, od teh bo zadnji v soboto, 1. decembra 1.1. (za Miklavža). 

Predzadnji letošnji jesenski iz
let je bil organiziran v č c t r l c k , 
4. oktobra. Z dvema avtobusoma 
smo se v zgodnjih jutranjih urah 
odpeljali iz Domžal do prve po
staje v Murski Soboti. Naše poto
vanje jc bilo udobno in varno, saj 
smo imeli izkušena šoferja. Prevo
zili smo Štajersko, Prekmurje in 
končali v kraju I c u l i na Madžar
skem. N a mejah nismo dolgo ča
kali, saj smo imeli vsi osebne do
kumente in toliko prtljage, da nis
mo plačali carine. O b vrni tv i v 
Slovenijo smo sc ustavili v znani 
gostilni Prasnile l lardck pri Or 
možu, kjer smo imeli skupno ko
silo. Po kosilu smo se poslovili od 

prijaznih gostiteljev in pot nada
ljevali v Zgornjo Bistrico v znam 
»Mlin« Kolenko Antona in kupih 
b u č n o olje, ajdovo moko, kašo in 
belo moko (vse pridelano doma). 
Zadovoljni smo se vkrcali v naš 
avtobus, katerega je vozi l Milan 
Urankar, in se popeljali proti Pni-
gerskemu. Po postanku Spodnjem 
Gaju pot nadaljujemo proti domu. 
Organizacija izleta je bila enkrat
na, naša vodička Dragica Sodnik, 
pa nam jc krajšala dolgo potova
nje s pr ipovedovanjem vicev. 
Skupnih izietov se bomo še ude
leževali, če bomo zdravi. 

JOŽE NOVAK 

K r a j e v n a s k u p n o s t D O B 

Vabi krajane in krajanke 

n a p r e d s t a v i t e v 

š t u d i j e b i o m a s e ( l e s n i o d p a d k i ) , 

ki bo v četrtek, 8. novembra 2001, ob 18. uri v prostorih 
Krajevne skupnosti Dob. 

Vabljeni! 

V « K 

N o v a 

d r a ž e n j a 
Minil je en prelep vikend v 

naročju naših te lepših gora, kje 
natančno, naj ostane skrivnost, 
povejmo le to, da smo dodobra 
izkoristili sprehode in videli 
slap. Ugibajte! Namen tega pre
lepega vikenda je bil delovni. 
Naslov je bil torej Delovni vi
kend Študentskega kluba fjom-
žale in Kamnik, vsaj kar se tiče 
njegovih aktivnih članov. Na
men je bil lorej lep. in tudi re
zultat je precej všečen. 

O rezultatih zdaj, na tem 
mestu, ne bomo razpravljali, 
ker so precej dolga zgodba, po
vedali pa bomo par stvari, ki 
smo jih nekako vedeli že prej, 
sedaj pa so še bolj blizu svoje 
uresničitve. 

Recimo, precej hitro se nam 
bliža čas brucovanja. Tradici
onalnega brucovanja v Dom
žalah. Saj veste, tistega bruco
vanja. ki se zgodi vsako leto v 
Hali komunalnega centra v 
Domžalah. Mogoče nas čaka 
nekaj presenečenj, eno je goto
vo že potrjeno, ampak za raz
kritje le tega je še dovolj Ča
sa. Tokrat brucovanje samo po
trjujemo, da si boste vedeli 
vzeti Cas. Datum? Je. ampak 
bodite nestrpni. 

Ko smo že ravno pri nestrp
nosti, bliža se. čeprav ne tako 
hitro, tudi novo leto. Sem pa 
tja gotovo že pomislite, kam bi 
šli. kam bi se dali in kako bi 
bila ta varianta čim cenejša. 
Vsekakor se morate v teh svo
jih razmišljanjih oglasiti v klub
ski sobici, vseeno katerega klu
ba, Kamnik ah Domžale , da 
vam povedo o vseh mičn/h po
dobah mladinskega turizma. Tu 
ni izgovorov. Pa čeprav boste 
o tem obveščeni tudi po pošli 

Se eno presenečenje se bo 
zgodilo v zvezi s tiskanimi 
stvaritvami, ki so posledica 
klubskega dogajanja. Spel nič 
otipljivega, vendar res ne smem 
povedati vsega. Bo pa prijetna 
sprememba. Gotovo. 

t>»r,».„. ravnokar ie mimo 
eno od vandranj, toiej izfcuits 
čamo zadnje prijetne in prele
pe dneve za potepanja, preden 
se začne zimska sezona radosti 
na snegu. Definitivno bo smu
čanja dovolj, eno v decembru 
in eno okrog februarskih po
čitnic, vendar ni še nič potrje
nega. Pripravlja pa se vse mo
goče, ideje so hude. 

Ena od pomembnih novosti 
bo tudi ta. da se (uradni) film
ski večeri prestavljajo s četr t
ka, ko je na TV-ju že tako ali 
tako popolni večer, na torek. 
Tisti uradni je v oklepaju za
to, ker se zelo pogosto zgodi, 
da filmski večer iii samo v Če
trtek, temveč je tudi v pone
deljek, pa v torek in tako da
lje do nedelje. V klubski sobi
ci so namreč ves čas ljudje (da 
ne bo pomote, niso eni in kr
ti); ki si želijo domačega kina 
s Cik pavzo. In tako gledamo 
precej filmov, kol na prirnei 
včeraj zvečer , ko je bila na 
sporedu Zelena milja. Za infor
macijo. 

Trenutno najbolj vroCe je 
torej delček enajsteroboja (pri 
katerem, mimogrede, ni treba 
sodelovati v vseh disciplinah). 
Gre za disciplino squash. Do
gajalo se 25. oktobra ob 18. uri, 
rok prijave je 24. oktober (Kle
men 040 275 325). stane vas, 
celotna zadeva, »jurja in pol«, 
dobile igro, pico in pijačo, priti 
pa morale v Fit Top v Meng
šu. 

Naslednja vroča novička je 
potopisno predavanje v Matič
ni knjižnici Kamnik, kamoi 
pridite 24. oklobra ob 19.10. Bo 
ris Slerle nam bo predaval p 
Jordaniji, Palestini in Jeruzalc 
mu. 

Pa naj bo dovolj vročih no
vičk in draženja za lokiat. Se 
slišimo, ko bo kaj konkretno 
novega in razburljivega! D o 
takrat pa se družite z nami! 

N. Š. 
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Jesenski 
izlet 

Po dveh sestankih, na katerih so 
čani LDS Doh obravnavali v glav
nem gradiva občinskega sveta ob
čine Domžale , so se odločili, da tu
di letos priprav i.jo jesenski izlet za 
člane in njihove družinske člane, 
povabljeni pa so bili tudi člani vod
stva LDS Domžale . Namen izleta 
je spoznavati kraje, pomembne za 
slovensko zgodovino, pa tudi na
ravno, zgodovinsko in kulturno de
diščino, hkrati pa je tak izlet tudi 
priložnost za dogovore o aktivnos
tih, ki nas čakajo letošnje in pri
hodnje leto. 

Prijetno jesensko potepanje po 
Sloveniji smo pričeli s kratkim po
stankom v Šentjurju, ki je bil ne
koč zelo pomembno mesto, po 
gradnji AC pa je nazadoval, I 'sla
vi l i smo se v gornjem delu mes
ta, kjer smo si ogledali rojstno hi
šo bratov Ipavec. zdravnikov in 
skladateljev, ki so pomembno vpli
vali na slovensko pesem, hkrati pa 
zvedeli tudi, da je Šent jur znan 
tudi zaradi Franja Malgaja. enega 
od bolj znanih slovenskih vojakov 
iz zgodovine, ki se je rodil v tem 
kraju. O d tu smo se zapeljali do 
Planinskega doma na Boču. kjer 
smo si ogledali zašč i t eno vcliko-
n o č n i c o ter obujali spomine na 

m n o ž i č n a zborovanja ob 1. maju. 
Z Boca nas je pot vodila do Ol im-
lja, ene najs tarejš ih lekarn; kjer 
smo v pr i jaznem pogovoru z 
enim od patrov zvedeli marsikaj 
o zgodovini tega o b m o č j a , pred
vsem pa o zdravilnih učinkih po
sameznih zdravilnih rastlin in ze
lišč. Zadnja postaja jc bi l ogled 
gradu Podsrcda, ki jc kljub pre
zidavam in doz idavam ohrani l 
skoraj neokrnjeno prvotno jedro. 
G r a d se s i s t emat i čno obnavlja od 
leta 1983 pod vodstvom Spomin
skega parka T r c b č c - Kozjanske
ga parka, pr i tem pa se skrbno 

L D S 
LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE 

luščijo njegove primarne arhitek
turne sestavine. G r a d je skoraj v 
celoti namenjen galerijski dejav
nosti, čudov i t a dvorana pa kon
ce r tom in promoci j i . Seznani l i 
smo se s sl ikarskimi razslavami, 
posebno pozorno pa smo si po
gledali tudi razstavi slekla, ki te
melji na glažutarski tradiciji in so
dobni proizvodnji rogaških, koz
janskih in drugih slcklarskih moj
strov. 

Zadnja postaja prijetnega ne
deljskega dne je bil kmečk i turi
zem na vrhu Trebč , od koder smo 
se zgodaj, saj je bil pred nami nov 
delovni dan, vrnil i domov. 

LDS 

2. tabor - festival 
SLS+SKD Slovenske 
ljudske stranke v Celju 

\ soboto. 20. ok
tobra, se je v tfeljii 
„,l,!,j.,i i* 2. iruiiio-
onalni tabor stranke 
SLS+SKD. Tokrat je 
bil za spremembo pr
vič v dvoranah Celj
skega sejma, saj jc 
konec oktobra pač 
neprimeren čas za 
pripravo prireditev 
na prostem. 

Kljub temu, da v 
medijih »obveščeni« 

Hekatei-lti odbor ih 
ier k zdHJžjtvI hn7i-
iiviic energije, ki ži
vi v vsakem izmeti 
nas. Pojasnil je. da se 
naša stranka zavzema 
za vsiop v NATO ter 
da v okvi ru koalicije 
pozna meje kompro
misa, kar je dokaza
la v primeru junijske
ga referenduma ter 
da 1 idi lo brani slališ-
čc, da je denacionali-

S L S - » S K D 
S l o v e n s k a l j u d s k a s t r a n k a 

Stalno prikazujejo 
našo si ranko kol ne
k a k š n o r a z p a d a j o č o 
katastrofo, je preko 
4000 udeležencev fes
tivala jasno pokazalo, 
da je še kako živa, 
resda v razl ičnih de
lih Slovenije različno. 

Osrednji govornik 
je bil seveda predsed
nik, mag. I ranci Bul . 
ki je v svojem nago
voru pozval k oživit
ve i si ranke, k opustit
vi apatije, ki vlada v 

zaci jo potrebno do
k o n č n o končal i . 

Naša stranka se bo 
v prihodnje pred
vsem zavzemala za 
enakomeren in skla
den razvoj Slovenije, 
v skladu z našimi 
desno sredinskimi 
programskimi usme
ritvami. Na koncu se 
je predstavila tudi 
vsa predsednikova 
družina . 

Sledi l i so govor i 
gostov iz tujine: 

predstavnikov sorbrJriln 
slt-mU iz Avstriji*, H r 
vaške', N e m č i j e ter 
predstavnikov zamej
skih Slovencev. 

K večjemu upošlcva-
nu mladih in uveljavi ja
mi njihovega mnenja, 
je preko videoposnelka 
pozvala predsednica 
podmladka Nove gene
racije Nalasa Kav as na
ravnost iz Prage. 

Festivala smo se ude
ležili tudi iz Domžalske 
obč ine ; večja delegaci
ja upokojenske zveze 
je ze dopoldan sodelo
vala na zboru U p o k o 
jenske zveze, kjer so 
izvo l i l i novo vodstva 
ter sc zahvalili dr. Berti 
Jereb za do lgo l c lno 
p o ž r t v o v a l n o delo v 
stranki. 

Sledi l je d r u ž a b n i 
program z. Alf i jem N i -
pičem, pevskimi zbor i 
in nastopajočimi z. vseh 
koncev Slovenije, s lan 
prijatelji pa smo se 
zaustavljali v krajših in 
spodbudnih pogovoril i 
se dolgo v večer. 

ROK RAVNIKAR 

Pogovor z domžalskim podžupanom Romanom Kurmanškom 

Projekte, ki so mi 
zaupani, izpeljem 
do konca 

»Domžalska miza« 

V naši občini imamo tri podžupane, eden od njih je g. Ro
man Kurmanšek, dip. ing. strojništva, kije hkrati tudi pred
sednik največje domžalske opozicijske stranke SDS. Župa
nja mu v začetku mandata ni dodelila področij , ki bi jih po
krival, temveč so mu bili zaupani zgolj posamezni projekti. 
In vse projekte, ki jih je dobil, je odlično izpeljal, nekatere 
do uspešnega zaključka, drugi so v zaključni fazi, dodeljeni 
pa so mu bili že novi. O vsem tem in še o marsičem boste lah
ko prebrali v razgovoru, ki je pred vami. 

, Nam lahko na začetku, g. Kur
manšek, nanizate dva ali tri pro
jekte, ki so vam bili dodeljeni in ki 
so za naše občane bistvenega po
mena? 

Seveda. Naj začnem s projek
tom, ki je tudi žc dokončan, to 
jc bil projekt ločenega zbiranja 
odpadkov. Omenil bi še projekt 
plinifikacije v Občini Domžtuc (ta 
jc v zaključni fazi) ter nov pro
jekt, to bo izgradnja začasne Uz
nice v meitU Domžale. Številni 
občani žc nekaj časa pogrešajo 
prostor, kjer bj sc lahko proda
jalo in kupovalo sadje, zelenja
vo in razne izdelke domače obrti 
in tržnici je idealna možnosl za 
to. S tem pa bi se oživilo tudi 
ožje mestno jedro Domžal. 
, (!t se sedaj omejiva na projekt 
ločenega zbiranja odpadkov, me 
zanima, kako je sploh prišlo do te 
ideje? 

Ideja je bila prisolna tX ne
kaj časa in bili so izvedeni ludi 
pilotni preizkusi, na osnovi kate
rih je bil izdelan projekt, ki je 
narekoval potrebo po izgradnji 
105 ekoloških otokov. Sami odlo
čitvi za realizacijo projekta so 
botrovali šlevilni dejavniki, kot 
so: prenapolnjen obstoječi depo-
nijski prostor komunalnih odpad
kov v Dobu. priključitev h kon-
zoreciju (TRO, uvedba obreme
nilnih taks za liste občine, ki ne 
bodo imele uvedenega ločenega 
zbiranja odpadkov ter navsezad
nje, lo jc bila tudi zahteva opo
zicijskih svetnikov v domžalskem 
Občinskem svelu. / ; i izvedbo lega 
projekti! jc bll;l v letu 1999 usta
novljena projeklna skupina z na
logo, da uredi vse potrebno za iz
peljavo projekta, Ccphtv jc bila 
projektna skilpiita sestavljena Iz 
predstavnikov različnih politič
nih strank, nam jc uspelo upo
rabiti predvsem zHaHJe dihov 
skliblHe, potrebno za Izpeljavo 
Hrbickia. Sedal že I M o tigdlaV 
(jaHi. 'Id le bil hi-l.iap » hW)i 
sevanju in realizaciji projckla pra
vilen. 
. Spomnim se otvoritve pruga 
ekološkega oluka, ki sle ga odprli 
leta 2000. led je bil prebit in 
imam občutek, da so ljudje /.do 
pozitivno sprejeli ločeno zbiranje 
Odpadkov. Koliko ekoloških oto
kov p,i sedaj že deluje v naši obči
ni? 

Do otvoritve v maju 2000 jc 
bilo postavljenih 15 ekoloških 
otokov, na katerih se zbirajo lo
čeno v posebnih zabojnikih papir, 
sleklo, pločevinke in plaslcnkc 
Kasneje bo uvedeno ludi zbiranje 
organskih - bioloških odpadkov, 
ki se bodo zbirali v posebnih za
bojnikih doma pri občanih. Eko
loški oloki so se najprej postav
ljali ua zemljišču, ki je bilo v lasli 
občine in do junija 2000 je bilo 
postavljenih 45 ekoloških otokov 
od predvidenih 105, hkrati pa je 
bilo tt pridobljeno IX zemljišč, ki 
so bila v privatni lasli. Na žalost 
je menjava oblasti na državni rav
ni (vodenje vlade je po g. liajuku 
ponovno prevzel g. Drnovšek) 
botrovala prenehanju dela naše 
projektne skupine. 
. Sprememba vladajočih politič
nih sil Je torej zavrla delo na tem 
projektu, kar zagotovo ni vzpod
budno. Kaj ste še imeli v planu, pa 
zaradi spremenjenih političnih 
razmer ni bilo možna izpeljati? 

V jesenskem času smo imeli 
namen organizirali informiranje 
v izvedbi nagradnih kvizov po šo
lah in vrtcih naše občine in bud
no spremljati potek naše akcije. 
V skupini smo se zavedali, da je 
potrebno največ naredili v smis
lu osvcscauja ljudi, Realizacija 
projekta v smislu postavitve i"5 
ekoloških otokov hi vsekakor po
menila veliko razbremenitev ob
stoječega deponijskega prostora v 
Dobu. V občini Domžale uslva-
rimo na leto okrog IdšiJOO m' od
padkov. Od lega je gospodinjskih 
iih.ooo, osiaii so industrijski, z iz
vedbo ločenega zbiranja po za
stavljenem programu bi delež 
gospodinjskih odpadkov zmanjšali 

S D S 
za 60%, kar pomeni 47.200 m' 
odpadkov. Prenehanje dela pro
jektne skupine je bilo obrazlože
no s leni. rja Je nadaljevanje pro
jekta mlinsko in bo lo delo na
daljevalo podjetje Prodnik. Po 
neuradni verziji pa so bližajoče 
se volitve bile lisic, ki so holro-
valc u k i ni l vi skupine (»da ne ho 
Kurmanšek delal z ekološkimi 
oloki promocijo svoji stranki«!. 
, Ne glede na ukinitev projektne 
skupine nam zaupajte - ste zado
voljni z Izvedbo projekta? 

Kakorkoli žc - projekl je us-
pčl Hi v veliko veselje htl Jc. ko 
videvam ljudi oh ekoloških blo
kih, ko polnijo zabojnike z. do
ma ločeno zbranimi odpadki. 
. Kaj pa lahko rečeva o projektu 
pliiiiiikaeije v naši občini? 

Projeklna skupina, kalero vo
dim - uradno se imenuje Projekl • 
na skupina za izgradnjo plinifi
kacije v Občini Domžale, ic bi-
r, ,,,, ,.,uvl|utw V luiu (•'•'•' z na
logo, da pripravi vse polrebiio. 
da bo projekl plinifikacije pri
pravljen do laksne faze, da bo 
motnp razpisali koncesijo in ludi 
spremljali samo realizacijo pro
jekta. 
, Omenili ste koncesijo. Torej 
občina sama ne ho gradila omrež
ja plinifikacije? 

V projektni skupini smo se 
že na samem začetku dogovori
li, da glede na velikost področja 
in velikega fiiiaiičnega zalogaja, 
ki ga zahteva la projekt, ne ho
mo gradili iz proračunskih sred
stev, pač pa izbrali najugodnej
šega koncesionarja. ki bo na svo
je stroške zgradil plinovodno 
omrežje, vzdrževal in upravljal 
celotni sistem, izvedel priključke 
porabnikov plina ua oiiiie/jc in 

distribuira! plin porabnikom. 
Koncesija bo I rajala 30 let. 
. kako ste se v projektni skupini 
lotili vodenja projekta plinillkai i-
Ji? 

/ ustanovitvijo projektni sku
pine je bila podana zahleva po 
celoviti rešitvi plinifikacije nu 
področju občine Celotni projekl 
smo razdelili v dve fazi. Prva la
za je vključevala vse potrebne 
gktivnOSti za izbor koncesionar
ja. druga pa fizično realizacijo. 
Na osnovi mrežnega plana smo 
spremljali realizacijo projekta 
časovno in stroškovno. Dogovor 
v skupini je bil. da občina sama 
izdela EN, izbrani konccsioiiar 
pa potrebne projekte, pridobi 
vsa soglasja in dovoljenja ter 
zgradi omrežje. 
. V kateri fazi.jc trenutno projekl 
pliiiiiikaeije? 

Projekl plinifikacije je v uvod
nem delu zaključen. Posebna raz
pisna komisija je v fazi pregle
dovanja in ugotavljanja izpolnje
vanja razpisnih pogojev in tudi 
ocenjevanja ponudnikov, ki so se 
javili na javni razpis. Javili so se 
: Energetika I jiihljana. Pel ml in 
Adria plin. Ocenjujemo, da bo 
koncesija podeljena v zelo krat
kem času. 
. Kako obsežna je sedanja plinl-

fikatijska mreža, kolikšna se na
črtuje bodoča in koliko hišnih 
priključkov je predvidenih v in
vesticiji? 

Sedanja plinifikacijska mreža jc 
zgrajena v dolžini 15 km. načrlo-
vaiia bo zgrajena v izmeri 
142 km, izvedenih pa bo okrog 
8000 hišnih priključkov. 
, Do oddaljenih zaselkov verjet
no ne bo zgrajene plinovodne 
mreže. Kakšna rešitev se predvi
deva? 

V lokacijskem načrtu so pred
videna področja (določene vasi in 
zaselki), kjer ni ekonomske upra
vičenosti za izgradnjo omrežja 
zemeljskega plina. Za takšne pri
mere smo predvideli oskrbo z 
utekočinjenim propan-butni pli
nom v cisternah, Osnovni cilj jc 
bil zagotovili vsem občanom pre
skrbo z. eko loško najbolj spre
jemljivim gorivom, lo jc plinom. 
V primeru kasnejše izgradnje 
mreže se lahko izvrši brezplačna 
kasnejša prevevava na omrežje 
zemeljskega plina. 

. Kaj pa novi projekti, na za
četku ste omenili tržnim v mestu 
Domžale? 

2e dalj časa jc med ljudmi in 
ludi med opozicijskimi svetniki v 
obč inskem svetu (SDS in NSi) 
prisolna zahteva po oživitvi ož
jega mestnega jedra Domžal, saj 
med ljudmi slišimo, da Domžale 
nimajo duše. Del lega jc tildi 
manjkajoča tržnica, kjer bi se lah
ko prodajalo in kupovalo sadje, 
zelenjavo in izdelki domače obrti 
V tem trenutku gre za projekt 
začasne tržnice do uvedbe zazi
dalnega načrti samega jedra 
Domžal, ki bodo morale lo vpra
šanje oz, pomanjkanje dokončno 
rešili. 
, O tem projektu bomo v bližnji 
prihodnosti zagotovo lahko še 
brali. Ilralee pa gotovo zanima tu
di dogajanje okrog sedanje depo
nije komunalnih odpadkov, ki je 
žc (pre)polna, a vladajoča garnitu
ra pripravlja projekt razširitve te 
(po vseh kriterijih prepolne) depo
nije. Nam lahko poveste kaj več o 
tem? 

Zamisel o širitvi in nadvišanjii 
obstoječe deponije odpadkov je 
brez. vsake strokovne podlage, 
(iovoriti, da jc lo najboljša reši-
lev, je malodane smešno. Najbolj
šo rcsilev sc vedno išče vsaj med 
dvema predlogoma, ki jih mora 
pripravili široka (v lem primeru 
jih občinska uprava nI pripravi
la), odločitev pa je (lahko) tUdI 
politična, la prohlcmalika se kol 
jara kača vleče zi: od lela 1988, 
ko je posebna komisija za iska
nje nove lokacije pripravila pred
loge za izbor, katere jc snrciel 
r,f>Aii4-M Jtnil in so kazali rešitev 
problemalike. 
. Pa so zaključki že na vidiku? 

Od lela 1988 do danes spreje
li skjepl le vedno niso bili re
alizirani, čeprav jc dolžnost ob
činske uprave, da sklepe realizi
ra. Na seji v juliju mesecu 2001, 
ko se je obravnavala informacija 
o sinivi obstoječe deponije, roo 
svetniki iz vrst opozicije (SDS in 
nsi) sejo protestno zapustili (l<>-
vorili, da sc opozicija ne drži 
konsiriiklivno, je za opozicijo 
žaljivo. Vprašajmo se, kdo je kaj 
aareilil. da bi prišli do druge lo
kacije. Ali je morda konsiriik
livno to, da sc čaka na novo raz
merje sil v Občinskem svetu in se 
dela po sistemu »polilični valjar«. 
. in kako naprej 1 

Zgodovina se na žalosl ponav
lja. Pred 211 leli smo bili na zbo
ru krajanov v Dobu nekaleri 
proti lokaciji Doh za odlagališče, 
nato nas o dogajanju glede sme-
lisca ni nihče obveščal. Kasneje 
smo /vedeli, da je Skupščina Ob 
čine Domžale sprejela sklep o lo
kaciji. Mnogi danes se živeči 
Dohljani, ki so bili botri tej 
»modri« odločitvi, se sedaj opra
vičujejo, češ, če bi mi vedeli, kaj 
bo iz lega nastalo... Popravnega 
izpili žalosl ni in ga ludi ne 
ho. Krajevna skupnost Doh ni
ma nosu, ji ne smrdi in ni v ce
loti ogrožena, čeprav dobiva na
domestilo za lokacijo odlagališča 
od vsega začetka. Ogroženi pa 
so prebivalci v neposredni bliži
ni odlagališča, / a njih pa lako ali 
lako ni nikomur od vladajoče 
garniture mar, kajne? Inšlrumenla 
za merjenji smradu še niso Izu
mili /alo površna analiza presoje 
vplivov na okolje ne more dali 
pravih rezultatov, Žalostno, da ni
kogar ne boli glava, ko gre za va
rovanje našega prostora in tudi 
porabo proračunskih sredstev. A 
se bo kmalu moralo nekaj spre
menili, seveda na bolje. V nas
protnem primeru ho ekološka ka
tastrofa, krivci zanjo pa bodo slej 
ko prej znani. 

JANEZ STIBRIČ 

Nova Slovenija 
ostro nasprotuje 
reviziji slovenske 
ustave 

Predsedniki občinskih 
odborov, občinski svet
niki in župani ter člani 
Izvrš i lnega odbora in 
Sveta Nove Slovenije 
podpiramo le tiste spre
membe ustave, ki so 
nujne za vstop Slovenije 
v Evropsko zvezo. O d 
ločno pa nasprotujemo 
reviziji slovenske ustave, 
s katero želi vladajoča 
koalicija omeji t i refe
rendumsko možnost ne
posrednega o d l o č a n j a , 
saj je s tem državljanom 
određena pravica, s ka-

Nova Slovenija 

Kritantka Ituaska stranka 
teto smo sc osamosvo
j i l i , pa tudi zamejiti vlo
go parlamenta in ustavi
l i razvoj lokalne samou
prave. 

Nova Slovenija bo za 
p r e p r e č i t e v teh namer 
vladajoče koalicije upo
rabila vsa dopustna de
m o k r a t i č n a sredstva. 

NSi 

S D S D o m ž a l e in N S i D o m ž a l e Vas 
vabita rta j avno t r ibuno , na ka l e r i bosta 

svoj pogled tla aktualne p o l i t i č n e 
dogodke predstavila 

- predsednik Soc ia ldemokra tske 
stranke Sloveni je , g. Janez Janša 

- predsednik N o v e Slovenije - K r š č a n 
ske ljudske stranke, dr. Andrej Itajuk. 

Javna t r ibuna ho v Ć F T R T F K , 
29. N O V E M B R A 2001 ob 19. uri v 

Kulturnem domu Franc Kernik v D o m ž a 
lah. Vstop prost, vaša v p r a š a n j a bodo 

d o b r o d o š l a . 

S D S NSi 
Nova Slovenija 

H H m H R R H H M I K trrttanmka i/utiska stranka 
Vljudno vabljeni! 

V okviru 
domžalske SDS 
deluje tudi 
športni foriim 

Zdrav duh v zdravem lelesu, pravi slari, vsem 
dobro znani pregovor. To jc bilo naše vodilo, ko smo 
se odločili, da v okviru naše stranke razširimo delo
vanje nekali rili forumov, še posebno športnega. Za
vedamo se, daje zdravje vsakega posameznika za ce
lotno družbo še kako pomembno in zaželjcno. Zalo 
bi vsakdo od nas moral skrbeti za pravilno prebra
no, zdravo spanje in rekreativno dejavnost po celo
dnevnem fizičnem ali umskem delu. 

Za elane naše si ranke v Domžalah , njihove dru
žinske člane Ier njihove znance in naše simpali-
ž.ctje ho Športni forum SDS Domžale pripravil naj
različnejše spoi l i io-rekrcal ivne prireditve in tek
movanja. Malo za res (najboljši se bodo lahko po 
merili za pokale in medalje v okviru vsakolcl uih 
zimskih in letnih š p o r l n i h iger SDS), še največ pa 
predvsem za dobro počutje in zdrav način življe
nja. J a k o bo v zimskem času (predvidoma Icb iu 
arja) organizirano tekmovanje v veleslalomu, kdor 
pa ne bo želel tekmovali , pa bo lahko v prijemi 
družbi Socialdcmokralov užival v prostem smuča
nju ali navijal za l isic, ki sc bodo podali na pro
go. 

V sponiladansko-polctncni času pa bodo orga
nizirana tekmovanja v tenisu, namiznem tenisu, od 
bojki, malem nogometu in še in še. Možnos t i za 
rekreativno dejavnost bo v naij stranki vsekakor 
dovolj. O njih bosle obveščeni preko Slamnika, lah
ko ludi preko elektronske poš le , če nam to spo
roči le na e-mail jancz.stibric@k2.ncl, lahko pa si
lnih oglasite ob torkih od IH. do 19, ure v naši pi
sarni na Ljubljanski 70 (telefonska številka pa je 
7241-359). 

JANEZ STIBRIČ 

Vodstvo domžalskega Športnega foruma 
SDS skupaj s predsednikom SDS Domžale 
in domžal fk im podžupanom, g. Romanom 
Kurmanškom. 

mailto:jancz.stibric@k2.ncl


stran I Z Ž I V L J E N J A I N D E L A S I N D I K A T A I N K S 

Udeleženci so z navdušenjem sprejeli gradivo o pravicah 
in ugodnostih, ki jih imajo člani sindikata. 

Območna organizacija ZSSS Domžale 

Uspešen dan 
V okviru tedna vseživljenjskega učenja je območna organizacija ZSSS 

Domžale prejšnjo .soboto pripravila dan odprtih vrat. Članom in drugim 
zaposlenim je želela predstaviti svoje delo, še posebej pa vsebino pogodbe 
o zaposlitvi in obračun plače. Odprta vrata so pripravili, da bi svoje člane 
seznanili s pomembnostjo znanja in poznavanja svojih pravic. 

Justi Arnus in Romana JosiC sta 
Za obiskovalce pripravili tudi precej 
gradiva, med drugim zloženko in mi
ni fotografsko razstavo območne 
organizacije, propagandno gradivo 
sindikatov dejavnosti, ponudbo leto
vanja v objektih v lasti območne or
ganizacije, možnosti nezgodnega za
varovanja, ponudbo Delavske hranil
nice, kolektivne pogodbe nekaterih 
dejavnosti, zadnjo Številko Nove De
lavske enotnosti, knjižico o varstvu 
in zdravju pri delu ... 

Obiskovalci so sc lahko vključil v 
dve delavnici, v prvi so spoznali po
godbo o zaposlitvi, v drugi pa so 

zvedeli, kako sc v podjetjih in za
vodih obračunavajo plače. Justi Ar
nus je z. obiskom in zanimanjem za
dovoljna. Dan odprtih vrat je bil 
namreč v soboto, ko imajo v veči
ni podjetij in zavodov vrata zaprta. 
Kot nam jc povedala Romana Josič, 
so prvi obiskovalci prišli že ob de
veti uri, zadnji pa so odšli ob 13.11 ri. 
Domžalska območna organizacija 
zgledno skrbi za pridobivanje znanj 
in usposabljanje sindikalnih zaupni
kov. Dan odprtih vrat je bil Sc do
datna možnost za tiste, ki se ne mo
rejo vključiti v redne seminarje. 

F. K 

P r o d n i k o v o 

p e t k o v o 

p o p o l d n e 
Življenje je polno priložnosti in na 

svetu ne obstaja niti en sam razlog, 
da jih ne bi izkoristili. Tako so pri
ložnost za veselo doživetje izkoristili 
člani in č lanke sindikata podjetja 
PRODNIK iz Domžal na prvem po-
dopustniškem srečanju. 

Članice in člani Sindikata Prod
nik so sc na povabilo predsednika 
sindikata Ccrar Francija v pelek, 
28. septembra ob dveh popoldan 
zbrali v gozdičku pri gradu Tustanj 
na družabnem srečanju. Z odličnim 
pasuljem in hrustljavo zapečenim 
odojkom jih jc tam pričakal nasme
jan kolega Peter Svetlin. Vzdušje 
udeležencev jc bilo preprosto in 
sproščeno in dobila sem občutek, da 
so vsi udeleženci skuSali prijaznost 

Kostanj v 
Jaršah 

Prosti dnevi, vikendi in prazno
vanja dajejo vsakdanu poseben 
ton, posebno veselje. Obarvajo ga 
s posebne vrste pričakovanjem. So 
nekakšni mejniki, zaradi katerih 
že misel nanje zadostuje, da grem 
lažje preko včasih ne ravno prijet
nega dne. Rodili so se kot izraz za
čudenja, hvaležnosti. V času, ko so 
ljudem bili miti še del vsakdana, je 
bilo praznovanje povezano z začu
denjem, da se Zemlja vsako leto 
obnavlja. Z napetim pričakova
njem so čakali , ali se jih bo po 
okrutni zimi usmilila prijazna hči 
Pomlad. Pristen krik začudenja se 
je prelil v vrisk harmonije veselja, 
da niso zapuščeni od bogov. Strah 
jim jc zapolnilo pričakovanje no
vega, klijočega, polnega življenja. 

Podobno tudi člani kulturnega 
društva Groblje svoje novo delov
no leto p r i čnemo z 2c tradicional
nim Kostanj p iknikom. Vsako le
to znova s strahom č a k a m o , kak
šno vreme nam bo namenila uso
da. Letos jc bilo nedeljsko popol
dne prijetno toplo. Žc od enih je 
v kot lu brbotal golaž. P ika l i in 
pekli so se kostanji. Ustvarjlo sc 
je zares d o m a č e k r a m l j a j o č e 
vzdušje. V e l i k o so k temu dopri 
nesli otroci , k i so se celo popol
dne vozi l i okol i kozolca v starem 
lesenem voz ičku in nam mahali. 
Zanimivo jc bilo ugibati, h kate
remu o č k u in mamici spadajo. 

P r e t e ž n o moški del d ruš tva je 
popoldne (marsikdo po sopihanju 
sodeč po zelo dolgem času) odig
ral t ekmo nogometa. Dame pa 
smo raje posedle ob klepetanju. 
Kaj je novega, kaj kdo dela, kdo 

se p o r o č a , kaj se nam obeta, ka
ko je m o ž n o , da so vsi v e č e r n i 
termini v novozgrajenem Grobcl j -
skem kulturnem domu namenje
ni aerobiki in je dramska skupi
na prisiljena imeti vaje za igro v 
razredih Jarške šole? Verjetno gre 
spet za sindrom vaške samovolj
nosti »one man banda«. A l i pa (joj, 
bog ne daj, da bi bilo to res!?) je 
od loč i t ev odtehtala teža c e k i n č -
kov? Morda pa predsednik krajev
ne skupnosti res ni mogel pred
videti, da bi sc dramska skupina, 
ki deluje že skoraj deset let, od
ločila tudi letos naštudirat i igro in 
je v svoji skrbi, kot dvorana ver
jetno ne more ostati kar prazna, 
pr i jazno zapolni l vse termine? 
O g o r č e n o s t se je strnila v misel, 
da izgleda, da naši »jarški vodite
lji l judstva« pač tako razumejo 
kulturno dejavnost. Boljšega in ra
z u m n e j š e g a odgovora si nismo 
mogli predstavljati. 

M i s l i m , da je to kostanjevo 
praznovanje lep uvod v novo de
lovno leto. Da nam pri ložnost , da 
sc med seboj spoznamo člani 
dramske skupine, pevskega zbora 
in kar je še posebej važno, vsi, ki 
niso nikol i neposredno vidni na 
nobenem odru , pa nam vseeno 
m o č n o stojijo ob strani. Marsikdo 
pripelje s seboj celo družinico kar 
jc gotovo dobrodoš lo , da ne osta
jamo le na ravni vsakotedenskih 
vaj, kjer sc vidimo le člani med 
seboj. 

Kostanj je simbol predvideva
nja, ker je sadež, ki ga jemo po
zimi. Ta uvodna uglasitev druš tva 
je navadno tudi pokazatelj, kak
šna sezona se nam obeta, v kak
šno zimsko obdobje sc bomo po
dali in ali sc bomo spomladi lah
ko veselili nastanka našega nove
ga »otroka«. Letos je zvenelo obe
tavno NATAŠA COTMAN 

I s k a n j e d o b r i h k r a j e v z a 

o p a z o v a n j e s t e l e s k o p o m 

Zveza Svobodnih* 
sindikatov^ Slovenije 

OBMOČNA ORGANIZACIJA 
ZSSS DOMŽALE 

Ljubljanska 70,1230 DOMŽA
LE, Tel.: 01/72-41-325 

Razpis 
za letovanje 

zima 2001/2002 
Na podlagi pravilnika o 

koriščenju počitniških kapacitet 
Območna organizacija ZSSS 

Domžale tudi v zimi 2001/2002 
organizira letovanje z. ugodnimi 

pogoji. Prijavite se lahko pri 
predsedniku sindikata podjetja oz, 

zavoda ali v pisarni območne 
organizacije. 

BOHINJSKA BISTRICA 
počitniška garsonjera 

cena: 3.800,00 Sil Alan 
prijave: do 10. novembra 2001 

(kasneje za proste termine l 
KRANJSKA GORA 

sobe v Porentnvem domu 
cena: 4.200,00 SIT/dan 

prijave: do 10. novembra 2001 
(za proste termine) 

V ceno je vštet davek na dodano 
vrednost. STROŠKU LETOVA
NJA poravna dopustnik v največ 
treh obrokih. Prvi obrok 7 dni po 
prejemu računa, zadnji pa 5 lini 

pred odhodom na letovanje. Poleg 
cene letovanja plača dopustnik še 

turistično takso. 
Pri odpovedi zaračunavamo 

stroške poslovanja in 
-10% cene letovanja, če je 

odpoved krajša od 20 dni in 
- 30% cene letovanja, če je 

odpoved krajša od 10 dni. 
O rezultatih razpisa bomo 

obveščali osebno po pošti. 

Prijetno senčico je nudil 
Tustanjski gozdiček 

in gostoljubnost podeliti tudi z ma
no. 

Dogajanje na družabnem srečanju 
so članice in člani sindikata popes
trili tudi z zanimivimi preizkusi in 
tekmovanji v športnih disciplinah -
pikadu, balinanju in balinčkanju, od
bojki ter vožnji z »oldtajmcrjem«. 

Lepo popoldne in dobra organi
zacija sta poskrbela še za eno ne
pozabno doživetje vseh udeležencev. 

J. ARNUŠ 

Kot zagrizen amater preživim veliko 
dni pod milim nebom, na moji poti uče
nju in raziskovanja neba pa nikoli ne 
manjka podobnih »nebesnih mo
ljev«. Teleskopa nikoli ne postavljam 
sam, vedno imam s sabo vsaj štiri rado-
vedneže-moje sedanje ali bivše učence. 
Spomnim se, da sem kot otrok sovražil, 
da se teleskopa ne smem dotakniti, da 
so pogledi v vesolje trajali le nekaj sc-

KDO SMOV' < -

ZAKAJ SMO?« 
KAJ MUDIMO? 

P r i d i t e , o d g o v o r i l i b o m 

n a v s a v a š a v p r a š a n j a , i 

Zveza Svobodnih Sindikatov 'V Slovenije 

O b m o č n a o r g a n i z a c i j a 

POIVtZfAl«E 

kund. To bom v svojem poslanstvu uči
telja zagotovo preprečil. Moji učenci in 
prijatelji astronomije od prvega dne sa
mi delajo s teleskopom, zvezdno karto 
in seveda sami iščejo številne zanimive 
informacije. Še vedno se sicer največ 
naučimo iz Špike, toda zadnje čase se 
prav lako veliko naučimo drog od dru
gega pa ludi teleskop Meade I,\200 jc 
odličen učitelj. Pognali smo nezaustav
ljivi čar radovednosti in debat brez 
konca, na temo astronomija. 

Kljub temu. da imamo dva telesko
pa, pa se je zataknilo pri krajih za 
opazovanje. Vprašal sem seveda veli
ko iz.kušencjših. žal pa vsi godrnjajo, 
nikoli ni volk sit in koza cela. Roko 
na srce, v veliko večjo pomoč so mi 
bili pri izbiri krajev gorniki in gorski 
kolesarji, kol pa moji znanci-astrono-
mi. Ker veliko potujem po Sloveniji 
(krivec za to jc moj drugi instrument 
po priljubljcnosti-harmonika), sem se 
odločil, da s prijatelji opišemo in oce
nimo kraje, na katerih smo solidno 
opravili naša opazovanja. Kriteriji, po 
katerih smo »mesta« ocenjevali, so: 

1. Dostop z avtom (zaradi elektrike 
in mase teleskopa) 

2. Odprtost terena (ovire: hribi, 
gozd, stavbe...) 

3. Svetlobna onesnaženost (moleče 
luči) 

4. Motnje v ozračju (vetrovno pod
ročje, smog, megla, oblačnost nadmor
ska višina) 

Pri vseh kriterijih smo ocenjevali po 
osnovnošolsko, od I do 5. 

Naše ugotovitve bomo posredovali 
bralcem Špike (v upanju, da jih bodo 
objavili), saj smo na lastni koži okusi
li, kako težko je najti dobre prostore 
za opazovanje. 

Brdo-Goropeče pri Domžalah (pri 
kmetiji Matija) 

Koordinate: d: 14° 40' S: 46° 7' 
1. Dostop jc možen po asfaltirani 

cesti iz Ihana, zavijemo proti Brdu, na
to proti Dobravi (Goropeče). Ozka 
cesta je asfaltirana in poteka večino
ma ob kmetijah in gozdovih. Ko je ko
nec asfalta (pri kmetiji Matija) zavije
mo ostro desno na kolovoz. Po sto
tih metrih smo na prekrasni jasi sre
di hribčka. Ob velikem snegu kolovoz 
ni prevozen. Ocena: 4. 

2. Odličen pogled na vse strani, na
hajamo sc sredi obroča, ki ga tvori
jo nizki hribi. Malo manj odprto 
proti severu, kjer je gozd. Ocena: 4. 

3. 2e omenjeni obroč hribov po
skrbi za to, da izgine skoraj vsa svet
loba Ljubljane, proti jugovzhodu ma
lenkost molijo iuči iz. Dolskega. Oce
na: 4. 

4. Edina pomanjkljivost tega kraja 
je nizka nadmorska višina (400 m), ki 
žal vedno ne zagotavlja čistem ozračja 
V bližini jc še nekaj podobnih jas, ta 
kraj pa še posebej priporočam za opa
zovanja amaterskih astronomov iz. mo
je regije Domžalc-Kamnik. Ocena: 3. 

Skupna ocena: 4. 

BELA SOMI, 
učitelj na OS Domžq|e 

TI LEN CADEZ, 
dijak Kamniške gimnazije 

Lukov sejem v Lukovici 
V soboto, 20. oktobra, je že četrto leto zapored v Lukovici potekal zna

ni Lukov sejem, ki ga prireja Turistično olepševalno društvo Brdo - Lu
kovica. V osnovi Lukov sejem, poleg spomladanskega Peregrinovega, slu
ži za večjo turistično promocijo in predstavitev občine Lukovica. Tako 
se na stojnicah predstavljajo in prodajajo domači pridelki z območja Čr
nega Grabna. 

V pogovoru s predsednikom 
društva g Francem Pavškom sem iz
vedel, da je druš tvo sicer najbolj 
znano po prireditvi Rokovnjači, ki 
je nekdaj slovela Sirom Evrope, se
daj pa se je še ne morejo ponovno 
lotiti, saj je za to potrebno preveč 
ljudi in preveliko finančnih sredstev, 
ki j ih trenutno nc zmorejo. 

Na Lukovem sejmu se je predsta
vil Akt iv kmečkih žena in ob nji
hovih mizah smo obiskovalci lahko 
obujali poznavanje starih slovenskih 
jedi, kot so: ajdovi žganci, kislo ze
lje, češpljeva kaša, ... 

Čebelarsko druš tvo je na svoji 
stojnici predstavilo novo slovensko 
zaščiteno blagovno znamko »Sloven
ski med«. Slovenski med se bo prav 
gotovo dobro prodajal v osrednjem 
čebelarskem centru, ki se gradi na 
Brdu pri Lukovici in bo leta 2003 
gostil čebelarje vsega sveta na sve
tovnem čebelarskem kongresu. 

Na posebno zanimivost smo lah

ko naleteli v dvorani kulturnega do
ma, kjer so bili razstavljeni gostin
ski pogrinjki in njihove dobrote. 

G. Pavšek je povedal, da je na ta
ko idejo prišel v povezavi z znanim 
vseslovenskim »gostinskim zborom«, 
zato je povabil gostilničarje iz ob
čine Lukovica, da bi na tak način 
predstavil svojo gostinsko dejavnost. 
Pohvalno je. da so se odzvale tri 
gostilne in sicer: Furman, Pri Bev-
cu ter Rus. G . Janez Šlibar iz gos
tilne Rus. se je strinjal, da gostilni
čarji seveda hoCejo sodelovati pri 
predstavitvah turističnih dejavnosti, 
saj nočejo biti le navadni obrtniki, 
pač pa aktivni pri razvoju in pred
stavitvi lokalne turistične ponudbe. 
Tokrat se je odloČil za predstavitev 
pogrinjka in dobrot na temo »Mar-
linovanje«. v kar seveda obvezno so
di, gos. vino, kostanj, mlinci ter rde
če zelje. Martinovo je res blizu, za
to (lepo vabljeni) v naše gostilne in 
dober tek! ROK RAVNIKAR 

Iz sosednje občine 
Le redki so tisti, ki se spomnijo, 

kako je potekalo delo na kmetijah 
včasih, ko ni bilo traktorjev in po
dobnih sodobnih pomagal. Če me 
spomin ne vara, so v Dobu včasih 
imeli samo na res večjih kmetijah 
traktor, ostala dela pa so opravili s 
pomočjo konj tudi zaradi močvirna
tega terena. 

Pa je bilo vseeno vse postorjeno 
lako, tla jc bila nedelja posvečena 
počitku, klepetu in zabavi, pa tudi 
svete maše niso izpustili. Potem pa 
so prišli večji stroji ter kar obvez
no delo ob nedeljah, na konje, ra
zen tistih v traktorjih, pa so kar po
zabili. Počasi pa se stari časi zopet 
vračajo, vsaj kar se tiče konj, o ne
deljskem delu raje ne bi zgubljal be
sed. Da pa se veča število konj pri 
nas, smo se nedavno lahko prepri
čali na tokrat že drugem srečanju 
konjerejcev in ljubiteljev konj pri 

Čurnu v Spodnjih Kosezah pri Lu
kovici. Obiskovalci so imeli kaj vi
deti, preko 60 konj, od najmanjših 
ponijev, pa do kasača ter opreme 
zanj. vse je bilo razstavljeno v no
vi ogradi. Seveda pa so pripravili tu
di zanimivo tekmovanje, sprevod po 
okoliških vaseh ter poskrbeli za za
bavo. Popoldne so se v lepem sonč
nem vremenu konjeniki odpravili na 
sprehode po okoliških krajih in po
teh. Za vrhunec srečanja pa je po
skrbel Se prihod helikopterja, ki je 
z gosti večkrat preletel prizorišče 
prireditve. Ne smemo pa pozabiti 
tudi gostov Moravškega konjeniške
ga kluba, mogoče pa se nam nasled
nje leto pridruži še kdo. Pobrskam 
po sivih celicah in se spomnim, da 
so včasih tam na Igu pri Ljubljani 
imeli konjerejo zelo razvito, pa tu
di mešetarili so s konji, a o tem kdaj 
drugič. DJD 

Avtoakustika 
Velik razmah mobilne telefoni

je jc narekoval tudi odprtje no
ve poslovalnice Avtoakust ike iz, 
Homca tudi v Kamni
ku. Eden izmed razlo
gov za odprtje nove 
poslovalnice, v kateri 
se lahko dogovorite in 
posvetujete o nakupu, 
servisiranju ter prija
vi in odjavi vašega 
mobija ter še kaj, je 
ve l iko š tev i lo zado
voljnih kupcev. Velik 
poudarek so dali tudi 
prodaji telefonov po 
sistemu staro za novo, 
saj se tehnika v tele
fonih zelo hitro izpo
polnjuje. Za uporabni
ke in kupec iz kam
niškega konca prido
bitev zagotovo pome
ni p r ib l i ževan je po
nudnika pot rošn iku , v 

veselje uporabnikov te zvrsti ko
munikacije, ki pa j ih ni malo. 

DJD 



P R E D S T A V L J A M O s t r a n I O 

Iskrene čestitke! 

Zlatoporočenca 
Marija in Jože Rape 

Vez predanosti ljubezni, prijateljstva, spoštovanja in dobrote že pet deset
letij povezuje zakonca Marijo in Jožeta Kapela iz Zaboršta, ki sta 13. oktobra 
2001 pred Cveto Zalokar Oražem, županjo Občine Domžale, ter nato še v 
ihanski župnijski cerkvi, potrdila obljubo, dano pred petdesetimi leti. 

ZlaloporoCenec Jože Rapc je živ
ljenjsko pot začel 29. maja 1924 v 
Domžalah, na tedanji Ljubljanski 78. 
v hisi. kjer je danes bife Juhant. zra
ven Policijske postaje v Domžalah. 
Oče Josip m mama Alojzija roj. Bcr-
toncelj. sta imela pet otrok, od ka
terih je eden umrl, poleg Jožeta pa 
sta bila Se brata Lado in Marjan, ki 
sta kasneje padla v partizanih, ter 
sestra Majda. OCe je bil trgovec in 
»žnidar«. mama pa je skrbela za gos
podinjstvo in otroke. Gospodarska 
kriza je družino zelo prizadela, ven
dar se niso dali in so se po krajšem 
bivanju v Dobu v letu 1937 vrnili v 
novozgrajeno hišo v Ziborštu. Ni bi
lo lahko, se spominja slavljcnec tis
tih Časov: »Vstajala sva ob treh zjut
raj, da smo iz. Radomelj pripeljali 
opeko. Ko je bila sedem pree, sva bi
la z bratom Ladom že na vlaku za 
v Ljubljano, nato nekaj ur v šoli, pa 
spet na vlak, kjer sem se v glavnem 
učil, nato zidat hišo. in tako dan za 
dnem.« pravi. Vendar so to lepi spo
mini, saj je bil mlad. Po končani meš
čanski šoli je kot prodajalec oprav
ljal prakso pri Jegliču v Lescah ter 
pri Turšiču v Domžalah, izpit za tr
govca pa jc naredil po vojni. V letu 
1943 je bil vpoklican v nemško voj
sko in po kratkem potovanju po 
nemških mestih, kjer so se komaj 
umikali letalskim napadom, so ga 
skupiij z drugimi poslali v hribe na 
Češko, kjer ga je oktobra obiskala 
njegova mati. Njegova trnova pot se 
je končala v boju, od koder so ga hu
do ranjenega odpeljali v bolnišnico 
na Madžarskem, nato v Graz, mar
ca 1946 pa se je vrnil domov. Naj
prej je mislil na Ameriko, pa mu še 
danes ni žal, da ni šel. 

Gospa Marija, z dekliškim priim
kom Kralj, sc je rodila 30. julija 1928 
pri Mgan v Prelogu; oče je bil po
znani gostilničar Ivan. mama Roza. 

Z zlatoporočencema je 
tudi županja 

rojena Dime. Doma jih jc bilo prav 
tako pet. saj je imela tri brate in 
sestro. 2c zelo mlada je pomagala 
pri strežbi in pospravljanju v gos
tilni, saj jc bila mamina desna roka. 
V šolo je hodila v Ihanu, nekaj ča
sa je obiskovala nemško šolo. kjer 
so j i omogočili, da je obiskovala te
čaj za šport in svoje znanje prena
šala na mlajše. Po nesrečni smrti 
oče ta je bila od konca leta 1943 
glavna moč v gostilni, saj je imel 
brat Lojze šele 12 let. Pri 17 letih 
je pričela peti v ihanski cerkvi in 
prepevala celih 55 let, hkrati pa je 
obiskovala tudi domžalski mešani 
pevski zbor in pri njem pela 20 let 
ter se udeležila številnih koncertov, 
ki se jih še danes rada spominja. Po
sebej rada se spominja nastopov v 
okviru Adama Ravbarja, kjer jc pela 
solo Katarino, zaupal j i jo je g. A n 
ton Juvan, za katerega pravi, da je 
izvrsten učitelj petja, enako kot 
g. Karel I £skovcc. Nc pozabi pohva
liti tudi tete Anice Bernot, od ka-
lere je dobivala prva pevska znanja, 
ki so j i omogočila, da jc napredo
vala. 

Mlada sta se leta 1947 spoznala 
v gostilni pri Mgan, saj jc bil gos
pod Jože prijatelj brata svoje bodo
če žene, in po štiriletnem prijatelje
vanju-sta sklenila, da sc 13. oktobra 
1951 poročita. Mlada jc šla zelo tež
ko od doma in je moral bodoči mož 
njeni mami obljubiti, da bo lahko Sc 
prišla domov pomagat, saj jc bila 
mama hudo bolna. Njegova priča je 
bil stric Vinko Bertoncelj, njena pa 
stric Karol Dime, poročil ju je te
danji »župan« Franc Habjan, mati-
čarka pa je bila Anica Kožar. Oh-
eet so imeli v sedanji hiši, mlada pa 
svoje obljube ni pozabila in jc ho
dila pomagat domov. G . Jože se je 
po letu 1949, ko so nacionalizirali 
Rapetovo trgovino, zaposlil pri 

Napredku, kjer je vse do 
upokojitve v letu 1984 
opravljal naloge poslovod
je ter šefa skladišča. Na 
službo ga spominjajo šte
vilna priznanja. Tudi živ
ljenje g Mici je povezano 
z Napredkom, ki jc dajal 
kruh mnogim Rapetovim. 

Dela današnjima zlato
p o r o č e n c e m a ni nikoli 
zmanjkalo, pa vendar sta 
vedno našla čas drug za 
drugega, pa tudi za vseh 
pet otrok: hčerko Marijo, 
poročeno Rahnc, ki je da
nes poslovodkinja v Rah-
netovi trgovini v Zabor-

Zlatoporočenca Marija in Jože Rape s svojimi otroki 

nazdravila 

štu, Ihanska 6 in je zelo mlada pre
vzela nekdanjo trgovino, ki je od le
ta 1991 spet Rapetova. Sin Jožeta 
Kapela, ki ima doma privatno me
sarijo, in je po odličnih mesninah 
znan daleč naokoli; hčerko Veroni
ko, rojeno leta 1957, poročeno V o l -
čini. ki stanuje v Studi in jc kot dip
lomirana ekonomistka finančna di
rektorica v Ljubljani, hčerko Jelko 
poročeno Jurič, ki živi v Ueričevem, 
kot blagajničarka pa dela v Rapctovi 
trgovini, ter najmlajšega Leona, ki je 
zaposlen v Belinki. Skupaj imata šti
ri vnukinje in pet vnukov ter že dva 
pravnuka. Vesela in ponosna sta na 
prijetne družine svojih otrok. Obis
ka slehernega izmed svojih najbliž
jih sta posebej vesela. 

Prosti čas, ki ga kljub upokojitvi 
ni prav veliko, gospa Marija rada 
preživi s prijateljicami, s katerimi jo 
vežejo spomini na več desetletno 
petje, veliko pa ve povedati o oče
tovi smrti, o postavitvi spominske 
plošče v njegov spomin, pa tudi o 
tem, kako hvaležna je pokojni ma
teri, da ni skupaj z drugimi odšla v 
Ameriko, ki jo jc pred leti, skupaj 
s Kanado, sicer obiskala, temveč je 
ostala v Sloveniji, ki jc njej tako le
pa. Je pa pred leti obiskala sorod
nike v Ameriki in Kanadi. Z možem 
sta krstna in birmanska botra vnu
kom in vnukinjam, gospa Mici pa jc 
tudi dolgoletna porotnica in dobit
nica številnih priznanj, ki kažejo na 
njeno dobroto. 

Zakonca Rapc veliko ljudi in dru
štev pozna po njuni dobroti. To naj
bolj vedo člani Prostovoljnega gasil
skega društva Ihan, katerega častna 
člana sta in katerim nikoli nista 
odrekla pomoči, in so jima skupaj 
s Prostovoljnim gasilskim društvom 
Žeje-Svela Trojica, kjer njuno dob
roto tudi zelo cenijo, pripravili ne
pozabno slovesnost ob njuni zlati 
poroki. Te so se veselili tudi njuni 
sosedje, pa Domžalska godba, ki ju 
jc počastila s poročno koračnico, za 
njuno dobroto pa so jima hvaležni 
tudi mnogi drugi, med njimi tudi ga
silska zveza Domžale, Rdeči križ, 
Domžale, Kulturno društvo Miran 
Jarc Škocjan, Župnija Ihan, saj sta 
pred kratkim prispevala k temelju 
za nov župnijski dom. Pomemben 
pa je tudi njun vikend v Dobovljah, 

prijetno zatočišče nc le njiju in so
rodnikov, lemveč številnih prijate
ljev in glasbenih skupin, med nji
mi ludi bratov Pirnat, ki so jima v 
poročni dvorani zapeli ob njuni 
zlati poroki, številnih pevskih zbo
rov, lovcev in številnih pohodnikov, 
ki so vedno dobrodošl i gostje, in 
svoje spomine vpisujejo v spomin
sko knjigo, pravo kroniko življenja 
družine Rapc. In če bi jo podrob
neje pregledali, bi lahko ugotovili, da 
so v njih največkrat zapisane bese
de: prijetno, prijaznost, iskrenost, 
pesem, veselje, dobrota, ljubezen, ra
di vas imamo, sreča, prijateljstvo, 
hvala, prosim, še pridemo. Z njimi 
so številni obiskovalci povedali, da 
sta zakonca Rape živ dokaz, da pri
jazen in vesel človek povsod najde 
iskrene prijatelje, pozabiti pa nc 
smemo niti na tisoče odličnih kro
fov, ki j ih še vedno peče ga. Mici . 

Življenjska pot z la toporočencev 
Marije in Jožeta Rape jc dobra in 
uspešna, pa tudi srečna. Uspešna za
radi srečnih petih družin svojih ot
rok, uspešna, ker sta s svojo pomoč
jo pomagala mnogim, ki so njuno 
pomoč potrebovali, pa tudi srečna, 
saj sla dokazala, da z razumeva
njem, ljubeznijo, pa tudi potrpežlji
vostjo ter spoštovanjem lahko do-
živiš tako pomemben jubilej, kot jc 
zlata poroka. 

Slovesnost ob njej jc vodil stare
šina, brat France, pri njej so sode
lovali vsi domači, predvsem pa zla
toporočenca, ki srečna stopata biser
ni poroki naproti. Med številnimi, ki 
so jima čestitali ob jubileju, je bila 
tudi županja ('veta Zalokar Oražem, 
ki jc med drugim dejala: »Zlata po
roka, ki jo današnja slavljenca praz
nujeta skupaj z. nami in svojimi naj
bližjimi ter prijatelji, je tudi prilož
nost, da jima v imenu vseh, ki sta 
j im kadarkoli pomagala, r e č e m o 
iskreno hvala. Hkrati vama želim, da 
bi se znova srečali - na vajini biserni 
poroki, da bi bila tako kot doslej, 
vrata vajine hiše in vikenda odprta 
za vse prijazne ljudi, ki vaju ceni
jo. Hkrati vama želim, da naj vaju 
na nadaljnji življenjski poli sprem
ljajo trdno zdravje, sreča in ljube
zen vajinih najbližjih.« 

VERA VOJSKA 

D o b e r d a n , 

g o s p o d 

Š t e f a n 

G a b r s e k i z 

A v s t r a l i j e 
Našega rojaka Štefana Gahrska, po 

domače Antonovčcvcga Štefana iz Č.eše-
nika, ki seje v letu 1957 odpravil v dalj
no Avstralijo, sem obiskala nekaj dni 
preden se je vrnil domov. »Avstralija je 
moj dom,« pravi, »Slovenija pa moj 
rojstni kraj, kamor vedno rad prihajam, 
kakor ptič, ki se vedno vrača v gnezdo, 
kjer se je izvalil.« Gospod Štefan, ki bo 
prihodnje leto dopolnil sedem desetletij, 
je razen dveh let vsa leta delal kot pri
vatnik, med drugim jc kopal tudi opale, 
a si ni prikopal bogastva, kot mislijo vsi, 
ko slišijo za te drage kamne. »To jc bila 
bolj pustolovščina, kot pravo delo,« se 
spominja in poudarja, da se je vse svoje 
življenje prilagajal, opravljal veliko vrst 
dela in jesen življenja dočakal v Južni 
Avstraliji kot upokojenec 1. dvema sino
voma. V Sloveniji je bil že petkrat, na
zadnje v letu 1996, koje mama Terezija 
praznovala 90. rojstni dan. Tedaj ji jc ob 
njenih besedah, da ga najbrž vidi zad
njič, obljubil, da jo spet obišče oh njenem 
95. rojstnem dnevu in svojo obljubo tudi 
izpolnil. Nekaj več kot dvomesečno biva
nje v Sloveniji je izkoristil za obisk števil
nih sorodnikov, ki so ga odpeljali tudi na 
ogled največjih slovenskih znamenitosti: 
Bleda, Kamniške Bistrice, Logarske do
line, Vršiča, doline Soče, Postojnske ja
me in drugam. Imajo tudi v Avstraliji 
podobne znamenitosti? Imajo znameni
tosti, ki so drugačne, pa vendar lepe, saj 
ima vsaka stvar svojo lepoto. Ker je Av
stralija velika, jo pozna slabše kot Slo
venijo, ki jo podolgem in počez, lahko 
obiščeš v enem dnevu. 

Pogreša prijatelje in avstralsko hra
no? Prijatelje pogreša in že kar težko 
čaka, da jim bo spet segel v roko. Nje
gova generacija govori slovensko, tudi 
večji del njihovih otrok, medlem ko 
naslednje generacije že manj. Največ so 
krive poroke med posameznimi narod
nostmi, razmišlja moj sogovornik, ki se 
rad spominja nastopov slovenskih glas
benih in kulturnih skupin in svojega 
druženja z rojaki v slovenskem klubu, 
katerega član je. Ijc vsako leto manj nas 
je, je kar malo žalosten in že sva pri 
hrani. Slovenska jc zelo dobra, pose
bej ker mi nosijo na mize same dob
re stvari, pravi in pohvali gospodinjo 
Rozi, vendar tudi avstralska ni slaba, 
je še bolj različna kol slovenska, saj se 
v Avstraliji mešajo narodi kot nik
jer in je zelo veliko različnih kuhinj od 
kitajske, indijske, prave avstralske, ja
ponske in še veliko bi jih lahko na
štel. Slovenska vina so odlična, skoraj la
ko kot avstralska, ki jih čedalje več iz
važajo in so menda Francozi že kar 
malce jezni, ker njihova peneča se vi
na izrivajo vse bolj uveljavljena avstral
ska vina. 

Kako vidi Slovenijo? Marsikaj se je 

od njegovega odhoda pred več kot šti
rimi desellelji spremenilo. Na boljše, 
zlasti zadnje desetletje opaža, da napre
dujemo. Gleda avtomobile, nove velike 
hiše in razmišlja, ali je to vse za denar, 
ali je podobno kol tudi v Avstraliji »na 
posodo«. Čudi ga stalna rast cen, saj 
jc življenje skoraj na vseh področjih pri 
nas dražje kol v Avstraliji. To je opa
zil zlasti ob zadnjem prihodu domov. 
Vendar sc strinja s prijateljem Avstral
cem, ki je tudi obiskal Slovenijo in za
njo rekel: »To je bogata dežela, najlep
ša, kar sem jih videl.« Sc Avstralci raz
likujejo od Slovencev? »Premalo Sloven
cev poznam, da hi o lem lahko sodil, 
na splošno pa z ljudmi nimam prob
lemov niti v Avstraliji niti v Sloveni
ji«, pravi in govori o prijaznih sorodni
kih in prijateljih tukaj in tam ter se 
ob tem spomni, kako so slovenski klu
bi pred osamosvojitvijo demonstrirali 
v Avstraliji in tudi oni prispevali, da 
je avstralska vlada priznala Sloveni
jo. Na splošno pa so Slovenci nc le na 
tej daljni celini, temveč povsod znani 
kol pošteni in dobri delavci, čeprav 
brez izjem tudi tu ne gre. 

Govoriva o pokojninah, ki so v Av
straliji zagotovljene vsem po 65 letu -
ne glede na to ali so kaj delali ali ni
so. Država vsem zagotavlja skromno po
kojnino, tistim, ki so ob tem Se brez 
imetja, pa pomaga Se posebej, in to mo
jemu sogovorniku ni všeč. saj jc na sta-
rosi bolje tistim, ki v življenju niso de
lali. Zanimivo, da je enaka meja tudi 
za upokojitev žensk, ki so tudi na tem 
področju želele biti enake moškim. Ja
ko jc starost precej odvisna od prihran
kov, od vlaganja v posamezne sklade, to
rej od dela posameznika. 

Jesen življenja preživlja na svojem do
mu v Adelaidu. Pospravi okoli hiše, 
obišče družino in se veliko druži s pri
jatelji. Njegova slovenščina je lepa. le 
redko mu uide kakšna »avstralska« be
seda, ki jo s skupnimi močmi razvoz
lamo, ko sc pogovarjamo o razlikah 
med njegovo novo in prvo domovino. 
O razlikah ali podrobnostih gospod Šte
fan ne govori rad, saj Slovenijo spoz
nava le ob svojih redkih obiskih, pa 
vendar ugolovimo, da sta obe deželi po 
svoje lepi in njegovi. »Treba bo iti do
mov,« pravi Antonovčcv Štefan, ki mu 
na poli v Avstralijo, ki je njegov dom, 
želimo prijetno potovanje ter hkrati, da 
bi tako kot doslej, Slovenije ne poza
bil in bi mu vedno ostala v prijetnem 
spominu. V. V. 

Prva knjiga učenke 
Ele Segina 

P o s n e t e k 

z a d v a 
»Plesala sva ... in pela ... bila sva 

srečna,« se konča prva knjiga učen
ke 8. razreda Osnovne šole Venci ja 
Perka Domžale Ele Segina, ki je 
pred kratkim izšla v Založbi Orlica. 
Ta založba v prizadevanjih, da bi 
mladi do 16 let napisali čimveč izvir
nih problemskih literarnih del, vsa
ko leto razpiše javni natečaj, na ka
terega se je prijavila tudi štirinajst
letna Ela, ki je svoje delo sicer na
pisala pred letom in pol in zanj po
rabila tri mesece. Za sodelovanje na 
javnem natečaju jo je pravzaprav 
vzpodbudil odgovor Založbe Grlica 
njeni sestri, ki je že pred njo sodelo
vala v javnem natečaju. Založba 
Grlica ji je delo namreč vrnila s to
liko vzpodbudnimi besedami, da se 
je ob njegovem branju Ela odločila, 
da jim pošlje svojo knjigo Posnetek 
za dva. »Knjiga je to, kar sem pred 
letom in pol lahko naredila in na 
knjigo sem zelo ponosna,« pravi in 
nadaljuje, da bi bila danes knjiga že 
malce drugačna, saj je tudi sama 
starejša in bolj zrela. Vsebina je iz
mišljena, dogodki in nekatere po
sebnosti v njej so iz vsakdanjega živ
ljenja. Sama zgodba, katere osnov
na tema je življenje mladih in njiho
vi problemi, se pravzaprav začne z 
nesrečo na bazenu, nato pa se pripo
ved vrne v preteklost, v kateri sreča
mo posamezne junake, njihove bo
jazni in velike ter majhne sreče in 
žalosti. Sovraštvo in ljubezen, ki ob 

koncu zmaga, sta rdeča nit knjige s 
srečnim koncem, saj so ti Evi naj
ljubši. Prva sreča je zanjo prišla z, 
novico, da je prišla v ožji izbor, dru
ga, koje izvedela, da bo prav njena 
knjiga tiskana, in tretja, zanjo pra
vi, da je bila največja, ko jc knjigo 
pokazala sošolcem, ki so bili od sr
ca veseli njenega uspeha in so ji 
iskreno, brez kakršnekoli zavisti, 
čestitali. 

Knjiga Posnetek za dva je Evi 
na prva knjiga, drugače pa je na
pisala že kar nekaj zgodbic, saj je 
dobra v spisih, piše pa tudi pes
mi in fotografira. Čeprav ravno nc 
more potrditi, da je slovenski je
zik njen najljubši predmet, ima 
Eva, ki je odlična učenka, literaturo 
rada, kot jo imajo radi pravzaprav 
vsi v njeni družini , saj prav vsak 
nekaj ustvarja. Kaj je želela s knji
go? Predvsem ohraniti v njej del 
mladosti deklet in fantov, pa tudi 
povedali, da iskrenost in ljubezen 
ter vztrajnost vedno premagajo so
vraštvo. 

Knjigo Posnetek za dva so 
predstavili ob odprtju obnovljene 

šolske knjižnice, kjer jc Eva reden 
gost, saj zelo rada bere, njena naj
ljubša knjiga pa jc Hrošč leli v so
mraku. Predstavitev jc pr ičako
vala kar z malo treme, ki pa je 
kmalu minila in še danes sc rada 
spominja iskrenih čestitk in dobrih 
želja številnih prisotnih za nadalj
nje pisanje. Skupaj z njo so sc ve
selili tudi starša in njena sestra, ki 
so up rav ičeno ponosni na mlado 
pisateljico. 

Pisanje bo tudi v prihodnje glav
ni konjiček Ele Šegina, ob katerem 
pa bo poskušala najti čas ludi za 
veliko drugih stvari, ki jih rada de
la, med njimi bosta zanesljivo tu
di fotografiranje in potovanja. 

Posnetek za dva jc knjiga, v ka
teri bodo mladi našli del svojega 
vsakdana, pa tudi marsikatero 
iskrivo misel, ki j im bo pomagala, 
da bo njihova mladost lepša in 
srečnejša. Kljub mladosti je v njej 
mlada pisateljica Ela skrila vrsto 
življenjskih resnic, ki sc j ih izpla
ča poiskati. 

Iskrene čest i tke! 
O . u . 

Eva Černe pripravlja svojo prvo kaseto 
Eva Černe, dvanajstletna Domžal lanka , ki obiskuje sedmi razred de-

vetletke v okviru Osnovne šole Rodica, se kljub mladosti lahko pohvali 
s kar zavidanja vredno glasbeno kariero. To pravzaprav ni nič nenavad
nega, saj Eva izhaja iz glasbene družine Černetovih, v kateri so glasbe
niki skoraj vsi, med njimi dedek Jaka, ki je igral violino, oči Rado, ki igra 
kitaro, mami Majda, ki igra orgle, glasbenica pa jc tudi sestra Ana, pi
anistka. Eva poleg igranja violine, kjer je njena mentorica prof. Bran
ka Bečaj , poje v pevskem zboru Domžal« ki. Prav njihova zborov odki-
nja Jožica Vidic je »kriva«, da je Eva, ki je večkrat pela solo v omenje
nem zboru, zašla tudi v pevske vode. Nastopila je na Veselem toboganu 
in se uvrstila v finalni nastop, njena pesem je bila dobro sprejeta na fes
tivalu Melodije morja in sonca, zapela pa je tudi na prireditvi, namenjeni 
najboljšim učencem, prav v kratkem pa jo čaka tudi nastop na tekmo
vanju za Prvi glas Gorenjske. Najraje se seveda spominja nastopa na fes
tivalu Morja in sonca, kjer je uspešno nastopila s pesmijo Najstništvo. 

Njena velika želja, da bi posnela 
samostojno kaseto, se prav v teh 
dneh uresničuje, snema pa tudi svoj 
prvi video spot. Ta bo posnet v do
lini pod Krumpcrkom, na katero jo 
vežejo lepi spomini, saj ima zelo ra
da konje. Ti bodo skupaj z njo po
spremili na pol njen prvi video spot 
za pesem Plamen večnosti, ki poje 
0 ljubezni. Posebna značilnost pes
mi pa je, da jc besedilo za pesem 
napisala njena babi, Valentina č e r 
ne, pri oblačilih pa jc pomagala tr
govina l iani v Mengšu. Skladbe za 
mlado pevko pišejo Miran Juvan, 
oči Rado Č e m e , Dušan Derobnič , 
Janez Hvale, Iztok Vid ic , Janez 
Slimšck, sami znani glasbeniki. Eva 
rada poje vse pesmi, pa naj bodo 
hitre ali počasne, preizkusila pa se
je tudi na play backu, čeprav mno
go raje poje v živo. 

Snemanje vidco spota je trajalo 
vse dopoldne, saj kar niso mogli 
dočakati sonca, pa vendar Evi ni bi
lo težko čakati, saj »sem sc imela 
zelo dobro, pa tudi treme skoraj 

nimam,« pravi prijetno dekle, ki se 
zaveda, da glasbena izobrazba in lep 
glas ni vse. Jc odlična učenka, ki v 
šoli nima svojega najljubšega pred
meta, vsi so ji všeč, prosti čas pa 
je skoraj v celoti rezerviran za 
glasbo. Njej nameni skoraj vse po
poldneve: enkrat namreč je teorija, 
dvakrat violina, pa vaje z Domžalč-
ki, nastopi, Eva pa igra tudi v go
dalnem orkestru Glasbene šole 
Domžale. Cc res le ostane kaj ča
sa, ga porabi za jahanje in obisk 
Krumperka, nc pozabi pa niti pri
jateljev in televizije. 

V petju Eva uživa. Rada poje pri
jetna besedila o mladosti in ljubez
ni ter drugih čustvih in dogajanjih, 
ki jih spremlja najstniško obdobje. 
NAJSI NIŠTVO bo naslov ludi nje
ni prvi kaseti, ki bo izšla do konca 
letošnjega leta, na pot pa jo bo po
spremil že omenjeni spot. 

Mlada pevka pravi, da brez pod
pore domačih nc bi šlo. Podpirajo 
jo vsi: od starih staršev do mami 
in očija, ki je sam glasbenik in dob

ro razume probleme, ki spremljajo 
glasbeno pot. Tudi Eva jih že ma
lo pozna, .1 je vseeno trdno odloče
na, da nekoč postane prava pevka 
zabavne glasbe. Nc moti je, da je 
treba vaditi in vadili ter se tudi 
marsičemu odreči. Že danes je trd
no prepričana, da bo življenjski 
cilj, katerega delček sc uresničuje s 
kaseto, ki jo bomo ob njenem izi
du tudi predstavili našim bralcem, 
dosegla. Zelo hvaležna je tudi OŠ 
Rodica, saj je velikokrat treba 
uskladiti čas za glasbo in čas za šolo. 
Vesela jc, ker ima šola zanjo ved
no razumevanje. 

Spot Plamen večnosti mlade Eve 
Černe jc posnet, kmalu bo posneta 
tudi kaseta NAJSTNIŠTVO in te
daj se spet vidiva, Eva. Srečno do 
tedaj in veliko uspešnih nastopov. 

O . u . 
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Gasilska akademija 
v Ihanu 

V o k v i r u meseca p o ž a r n e varnosti sta P G D Ihan in ( . / Domža le 
19. oktobra organizirala s rečan je gasilcev in krajanov v Ihanskem do
mu. K o so pred dvanajstimi leti hoteli nekemu, / a gasilstvo in kra j , za
s lužnemu krajanu podeliti priznanje, so sklicali prvo tako srečanje za ka
terega je kazalo veliko zanimanje. Tako s rečan je je postalo vsakoletno 
in je sčasoma preraslo v pravo kul turno akademijo. 

Tovariš Marjan Slatnar, 
predsednik Gasilske zveze 
Domžale 

Na letošnjem, dvanajstem srečanju 
je lula velika dvorana nabito polna. Na 
akademiji je predsednik GZ g Marjan 
Slatnar v svojem slavnostnem govoru, 
ki jc bil pravzaprav poročilo o letoš
njem delu Ciasilske zveze je med dru
gim povedal: 

»i na izmed zelo pomembnih dejav
nosti gasilske organizacije je nedvom
no skrb za Strokovni dvig SVOJega kari
ra, lako smo tudi lelos dali izreden 
poudarek prav izobraževanju. V letoš
njem spomladanskem delu smo tako 
USpesno zaključili: I tečaj za naziv »ga
silec«, ki ga je uspešno končalo 25 slu
šateljev, tečaj za gasilske sodnike, ka
terega je končalo 16 kandidatov, 2 te
čaja za naziv »nižji gasilski častnik« -
uspešno končalo 55 slušateljev, tečaj za 
mentorja mladine 38 kandidatov ter 
tečaj za »gasilske častnike«, ki ga je 
končalo 32 slušateljev. 

Iz navedenega je razvidno, da vla
da velik interes za gasilsko izobraže
vanje in da bomo morali tudi v pri-
hodnje posvečati veliko pozornost no

vemu kadrovanju. Zikonodaja Repub
like Slovenije jc tudi na leni področ
ju zahtevna in daje pomemben pouda
rek prav vodstvenim in vodilnim kad
rom, od katerih zahteva odgovorno in 
strokovno vodenje gasilsko - reševal
nih akcij. 

Poleg lega naj omenim Sc praktič
ni preizkus znanja v obliki raznih tek
movanj, ki se jih udeležujejo lako ge
neracije od pionirjev, mladine, članov 
in veteranov. V teh enotah sodeluje
jo tako moški kol ženske. Tekmova
nji potekajo na različnih nivojih. Ta
ko imamo društvena, občinska, med-
društvena let ligašku tekmovanja. Nasa 
zveza jc dobro zastopana na vseh tek
movanjih in mnoga društva krepko 
bogatijo svojo Zgodovino z. lepimi po
kali in diplomami. Še posebno velika 
aktivnost pa sc kaže na področju 
vzgoje tekmovalnega duha prav pri 
mladinski in pionirski populaciji. 

Razumljivo pa je, da niso samo tek
movanja oblika preizkusil znanja, am
pak, tla so zlasti v tem mesecu štcvil-

Tudi tokrat so obiskovalci napolnili dvorano. 

ne vaje. na katerih se praktično spo
padamo z namišljenimi požari. Ugotav
ljamo, tla so tudi le vaje iz leta v le
to načrtovane zahtevnejše in da smo 
lahko zadovoljni z. usposobljenostjo 
našega claiislva. la trend izobraževa
nja in usptisahljanja moramo nadalje
vati tudi v tem srednjeročnem planu 
razvoja gasilstva v občini Domžale. 

Prav gotovo so za marsikoga zani
mivi podatki o letošnjem delu gasilcev 
občine Domžale. Iz. podatkov C P V 
Količcvo jc razvidno, da jc bilo samo 
v občini Domžale letos: 43 akcij ga
šenja požarov, 31 akcij tehničnega re
ševanja in 4 akcije reševanja nevarnih 
snovi. V letošnjem letu smo slavili kar 
2 jubileja in to: 95-lctnici ustanovitve 
It .D l iz in in P G D S t o b - Depala vas. 
Za obe društvi lahko trdimo, da uspeš
no nadaljujeta tradicijo svojih predni
kov. 

V mesecu maju in juniju smo izved
li občinska tekmovanja za vse katego
rije od pionirjev do veteranov. Ude
ležba jc bila zadovoljiva, rezultati pa 
so pokazali, da jc v drušlvih čedalje 
večji poudarek na usposobljenosti in 
s tem v zvezi želje po čim boljših 
uvrstitvah na tekmovanjih. Poleg ob
činskih tekmovanj (za pionirje in ve
terane v Jaršah ter za mladino, člani
ce in člane v Domžalah) so bila šc tek
movanja za pokal Domžal in Dobi ler 
ligaško tekmovanje v Domžalah. 

Kol sem Zc omenil, je mladinska de
javnost v naši zvezi izredna. Iako sko
raj ni nobenega tekmovanja v R Slo
veniji, kjer ne bi bile prisotne le na
se mlade enote Zadnji večji uspeli so 
dosegle naše 4 enote na državnem tek
movanju v Vojniku. 

Poleg lega ne moremo prezreti le
tos že tretjega mladinskega tabora v 
Ubcličiih. Vso to aktivnost izredno us
pešno vodi lov. Florjan Zabret. 

Poleg navedenih aktivnosti tudi GZ. 
Domžale zelo dobro sodeluje Z neka
terimi drugimi O Z Tako imamo slal-
ne slike s pobratenimi gasilci Kopriv
nice. Tesnejše stike pa navezujemo z 
gasilci Prckmurja, saj so nekatera na
ša društva zc pobratena med seboj. Ta
ko načrtujemo za naslednje leto po
bratenje ( i / . Lendava in Domžale. 
Dobro in uspešno jc tudi sodelovanje 
s P G D Dekani, saj jc kar nekaj njiho
vih članov obiskovalo tečaje v Dom
žalah. Taborjenje nase mladine je da
lo tudi povod, tla smo se zbližali ta
ko naša zveza kot P(d) Libeliče, G Z 
Slovenj Gradec in gasilci iz zamejske 
Koroške iz. I reivvillige fcucrvvcik PO-
TOĆE 

V tem mesecu jc povečana aktiv
nost zlasti operativno - preventivnih 
enot kar pomeni, da gasilske zveze in 

P G D izvajajo gasilsko - reševalne va
je, organizirajo in izvajajo tekmovanja 
vseh populacij - od pionirjev do naj
starejših gasilcev, dneve odprtih vrat 
gasilskih domov in druge aktivnosti. 
Pomemben faktor izvajanja požarne 
preventive so društvene, sektorske in 
občinske vaje. Na tej obliki usposab
ljanja se operativno članstvo seznanja 
z možnostjo nastanka požara in tak
tično izvedbo obrambe in napada na 
ogrožene objekte Poleg vsega tega ne 
smemo prezreti še letošnje akcije G Z 
Domžale, to so nenadni operativni 
pregledi društev. V petek, 26. 10. orga
nizira ob 17. uri G Z Domžale že pe
to srečanje veterank in veteranov - ga
silcev v gasilskem domu v Zejah. Že 
danes vabim veteranke in veterane, da 
sc zberemo, pogovorimo in končno • 
tudi poveselimo ob letošnjem mesecu 
požarne varnosti. V soboto, 27. 10. pa 
bo velika vaja enot G Z Domžale v Biš-
čiih, kamor vas k ogledu prav lepo va
bim. Judi današnja svečana akademi
ja sotli v sklop dejavnosti oh požar 
nem mesecu. 

Navzoče vseh starosti, med kateri-

prizadevni g Ferdinand-Nande Starin 
Domačinki gospe Bernardi Hribar je 
ob 80-letnici rojstva podelil priznanje 
za življenjsko delo. V obrazložitvi je 
predsednik poudaril, da jc bila nekda
nja delavka tovarne Univcrzale pobud
nica za pouk deklet za kvačkanje, ple
tenje in vezenje. Organizirala jc tudi 
kuhinjski tečaj za dekleta in mlade ma
mice. Za uvedbo proizvodnje slamna
tih izdelkov iz. lokalnih virov, ji je le
ta 1948 tedanje ministrstvo za komu
nalne zadeve Ljudske republike Slove
nije podelilo priznanje in denarno na
grado. Gospa Bernarda Hribar je ne
koč prispevala izdatna denarna sred
stva za napeljavo elektrike v tedanji 
občini Ihan. gasilsko društvo pa je vse
skozi denarno podpirala. Se vitalno in 
prijetno presenečeno slavljcnko je tudi 
občinstvo nagradilo z dolgim aplav
zom. 

Predsednik Starin je imel še eno 
prijetno nalogo. Namreč podelil je 
častno članstvo domačega P G D Jože
tu Starinu, ki jc svoje dolgoletno Iju-

V kulturnem programu so nastopili tudi učenci Osnovne šo
le Ihan. 

mi je bil tudi škof Franc Perko. je pri
tegnil tudi bogal kulturni program v 
katerem so Sodelovali: Ansambel Mladi 
Dolenjci. Kvintet pomladni odmev iz 
Logatca; citrarka Tanja Zaje Zupan 
skupaj z absolventko Akademije za 
glasbo flavtistko Anjo Burnik iz Škofje 
Loke. domači Duo Sing Song Zasav
ski rogisti, veliko aplavza pa so pobrali 
tudi učenci Osnovne sole Ihan. 

Dogajanje na odru jc vodil doma 
čin. nam dobro znani sodelavec RTV. 
Boris Kopitar, ki je ves čas publiko dr
žal v veselem razpoloženju. Ob kon
cu je ludi sam zapel nekaj uspešnic iz 
svojega bogatega repertoarja. 

V dveurnem programu je navzoče 
pozdravil tudi predsednik P G D Ihan, 

biteljstvo do gasilstva izkazoval skozi 
finančno pomoč in kot boter pri na
bavi prepotrebnega avta cisterne, bil 
pa jc Se večkratni glavni sponzor sre-
čclova na veselicah. 

Čas akademije se je v veselem raz
položenju hitrt) iztekel. Zaključili so ga 
s povabilom organizatorjev na pogos
titev v zgornji dvorani. Da je akade
mija več kot uspela in spel pokazala 
kako jc lahko prijetna in koristna za 
sožitje krajanov in gasilcev, se imamo 
zahvaliti organizatorjem in sponzor
jem, kot so: Gasilska zveza Domžale, 
Farma Ihan. Peterka Marija in Dušan. 
Cvetličarna Slovnik, Rape Marija in Jo
že ter Marta Bolhar. 

V. VULIKIĆ 

Mladinska komisija pri GZ 
Domžale o delu v letu 2001 

V letošnjem letu je mladinska komisija izvedla sledeče aktiv
nosti: 

V mesecu marcu so potekali predlekmovalni kvizi po sektor
jih, finalni kviz, pa je bil v mesecu aprilu v Dobu, kjer so sc za 
zmagovalci potegovale ekipe POD iz. Jarš, Homca, Doba in IX>m-
žiil. Na koncu so imeli največ sreče in znanja mladi gasilci iz POD 
Domžale. Maja smo sodelovali na regijskem tekmovanju DMG v 
Vačah. Fkipi O. S. Doba in Rodice sla sc uvrstili na državno sreča
nje DMO. V juniju so žc začele leči priprave za 3. Tabor OZ Dom
žale, ki jc v zadnjem tednu v avgustu potekal v IJbcličah na Ko
roškem. Tabora sc jc udeležilo 50 udeležencev skupaj z. mentorji. 

Dopoldanske aktivnosti so potekale v okviru doma CSOD, po
poldneve pa smo sroblikovuli mentorji in mladina Tako smo se 
naučili lokostrelstva, plezanja po umetni steni, veslanja v kanujih 
pa tudi daljši pohod ni manjkal. Popoldneve smo izkoristili za tek
movanja v košarki, (xlbojki, vezanju vozlov in drugih Spori nih ak
tivnostih. Obisk ili pa smo ludi PGD Potoče v sosednji Avstriji, kjer 
smo bili deležni lepega sprejema. V prostem Času pa smo priprav
ljali program zii odprti dan tabora, ki jc bil v četrtek 30,avgusta 
Poleg stiiršev so se prireditve udeležili delegacije GZ Domžale pod 
vodstvom predsednika Marjana Slatnarja, predsednika OZ Dravograd 
in GZ Koroške regije, predsednik KS Libeliče. Predsednik PGD D-
heliče in župan občine Trzin g Peršak. Pogrešali smo odziv obči
ne I X)inZalc. Na tej prireditvi pa so tudi mladi gasilci česlilali pred
sedniku O / Domžale z i Življenjski jubilej. Po prireditvi je bilo lu
di družabno srečanje. Zaradi znamenitosti kraja Libeliče, pa smo 
se (Klločili. da tabor lam organiziramo ludi v Iclu 2002. 

V mesecu septembru je potekalo državno srečanje DMO v Voj
niku. V tekmovalnem delu sta obe ekipi O.S, Dob kol O.S.Ro
dica dosegli 2. mesto v svojih kategorijah. 

Mesec oktober pa je v znamenju <xiprtih dnevov po PGD in 
risanje risb in pisanje spisov po osnovnih šolah. 

Delo mladinske komisije je le delček mozaika v celotnem de
lovanju G / . Domžale, ki jo uspešno vodi lov. Marjan Slalnar. 

FLORJAN ZABRET 

Nova prirobitev CPV 
Domžale. 

oprav i l i p r e v z e m novega gasil
skega voz i l a ( i V C 16/25 in pre
dajo kombin i ranega gasilskega 
vozi la T A M 130 Prostovoljnemu 
gasilskemu d r u š t v u Studenec. 

V o k v i r u p r i r ed i tve je bila 
pred cen t rom predstavljena tu
di na jsodobnejša gasilska avtoles-
tev n e m š k e f irme M E T Z za re
ševanje in posredovanje na viši
nah do 32 metrov. 

Center požarne varnosti Domžale 

Gasilska vaja in novo vozilo 

Delegacija Gasilske zveze Domžale pred 
začetkom veslanja. 

V okviru Oktobra - meseca po
žarne varnosti je Center požarne 
varnosti D o m ž a l e 19. oktobra 
2001 pripravil gasilsko vajo, v 
kateri so predstavili svojo pri
pravljenost pri gašenju objekta 
Nitro emajli v podjetju Helios, 
Tovarna barv, lakov in umetnih 
smol ko l i čcvo . Pri vaji je sodelo
vala ekipa poklicnih gasilcev 
Centra požarne varnosti in pros
tovoljna društva Gasilske zveze 
Domžale pa tudi ekipe sosednjih 
gasilskih zvez. 

Po konCani vaji, katero si jc 
ogledala tudi župan ja Cve ta Za
lokar O r a ž e m . so pred cen t rom 

Vajo Centra požarne varnosti Domžale ter prostovoljnih ga
silskih društev si je ogledala tudi županja in se ob koncu 
fotografirala z delom sodelujočih gasilcev in gasilk. 

Skupinska fotografija pri gasilskem domu v Libeličah 

P r o s t o v o l j n o 

g a s i l s k o d r u š t v o 

S t o b - D e p a l a v a s 
V okviru praznovanja 95-letnicc Prostovoljnega gasil

skega društva STOB - D E P A L A V A S ter meseca požarne 
varnosti so člani društva pripravili 20. oktobra 2001 med-
d r u š t v e n o vajo, v kateri so sodelovala tudi sosednja ga
silska društva ter center požarne varnosti Količcvo. Vaja 
jc bila zd ružena z. D N E V O M O D P R T I H V R A T d ruš 
tva, v okviru katerega so pripravili ogled Gasilskega doma 
v Stobu, Ljubljanska 55 ter ogled in demonstracijo no
vega gasilskega vozila Mercedes 510. 

Z vajo gašenje gospodarskega poslopja v Stobu so do
kazali svojo dobro usposobljenost. 

>Y mil* H • i 
64 

Nagrajeno^ Karikaturo narisal Jaka 
Sedal, O. S. Rodica 5. c. 
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Vokalno instrumentalni ansambel Ano ur co al pej dvej je zastopal Italijo. 
V 

Kulturno društvo Miran Jarc Skocjan 

Glasbo treh dežel 
preprosto moraš imeti rad 

kali enemu najbolj perspektivnih 
opernih pevcev, Matjažu Robavsu, 
ki se je tokrat predstavil z Zgod
bo z zahodne strani, nato pa je bil 
na vrsti splet narodno/abavnih an
samblov. Življenje je veselje so za
peli mladi člani ansambla Sicer, za
igrala je glasbena skupina Cvet, ki 
se lahko pohvali s Številnimi pr i 
znanji s festivalov, posebej toplo 
pa smo zaploskali Ansamblu bra
tov Pol janšck in j i m tako čes t i ta 
li ob njihovi 30-lctnici uspešnega 
nastopanja. Njihove nastope je po
pestrila odrasla folklorna skupina 
K D Svoboda. Pravo nasprotje pa 
so bile Foxy tcens, ki so zapele 
dve uspešnici in se v Domžalah pr
vič predstavile kot navijačice slo
venskih n o g o m e t a š e v , med nasto
pa joč imi pa so bil i tudi Dix i land 
- Mamut, ki so bili najbolj vSeč av
torici zapisa, lahko pa verjamete, 
da ne samo njej. 

12. Glasba treh dežel je nadalje
vala t radici jo pr i je tnih v e č e r o v 
(najbolj) znanih slovenskih glasbe
nikov in glasbenih skupin ter na
stopov gostov iz Italije in Avs t r i 
je. Nj ihova razl ičnost , ki je dopr i 
nesla k pestrosti večera, je tudi le-

Kulturno društvo Miran Jarc Skocjan in T V Pika 
Ljubljana sta nas 6. oktobra 2001 povabila na 14. med
narodni koncert G L A S B A T R E H DEŽEL. Tokratni 
koncert je bil v hali Komunalnega centra v Domžalah 
in sta ga vodila Janez Dolinar in Betka Suhelj, kije na
pisala tudi uvodni tekst za predstavitev nastopajočih iz 
treh držav: Avstrije, Italije in Slovenije. 

K o t že nekaj let doslej je tudi letos zadonela že 
skoraj ponarodela »Na Studencu smo se zbrali«, v 
izvedbi opernega pevca Matjaža Robavsa in mla
dinskega pihalnega orkestra V i v a Glasbene šole Za 
gorje, ki sodi med najboljše tovrstne zasedbe pri 
nas. V e l i k o pohvalnih besed za njihovo igranje ima
jo prav povsod, kjer nastopajo mladi v i r tuozi , pod 
takt i rko Draga Petelina. Ne čakaj pomadi, ne ča
kaj na maj, so zaigrali in nas zazibali v prijetno 
nostalgijo, iz katere nas je prebudil p o d ž u p a n S i 
mon Mavsar, k i je z izbran imi besedami sprego
vor i l o pomenu Glasbe treh dežel , pohvalil pr iza
devanja Kulturnega d ruš tva M i r a n Jarc Skocjan ter 
pozdravi l prisotne in nas topa joče , med katerimi je 
bila za njim na vrsti mlada skupina T r i o Dejana 
Veneta, k i skupaj ne doseže ni t i starosti 50 let, si 
je pa v treh mesecih skupnega igranja nabrala kar 
nekaj i zkušen j , kar so dokazal i z v e n č k o m narod
nih uspešnic . Stari niso bil i nit i naslednji nastopa
joč i in č e p r a v ansabel Lit i jski odmev igra skupaj 
že 4 leta, se še vedno najbolje poču t i na Dolcnj -

Folklorna skupina D almrauschbuam Karten 
je na Glasbo treh dežel prišla iz Avstrije. 

Med gosti je bjl tudi znani glasbenik in skla
datelj Vinko Struci, g. Tone Juvan, domžal
ski glasbenik, podžupan Simon Mavsar, 
častni občan Stane Habe in Srečo Pirnat, 
član Okteta bratov Pirnat 

skem. Zaplesala je o t r o š k a folklorna skupina Svo
bode iz, Mengša , za njimi pa smo zaploskali i z k u 
šen im Planšar jcm. D o m a č e pozdrave s Tržaškega 
so tokrat prinesli člani Zamejskega kvinteta iz Trsta, 
v programu pa smo kasneje zaploskali še enim gos
tom iz Italije - vokalno instrumentalnemu ansam
blu A n o u r c o alpej dvej. Gos ta iz. Avstr i je sta b i 
la Oktet Suha, ki se že dve desetletji ukvarja s pre
pevanjem slovenskih pesmi in prispeva k ohranja
nju kulturne dedišč ine , za kar je prejel tudi evrop
sko nagrado za ljudsko glasbeno umetnost, ter fo l 
k lorna skupina Dalmrauschbuam Kar ten , ki je s 
svoj im poplesavanjem, z d r u ž e n i m z neka te r imi 
vsakdanjimi opravili navdušila zbrano občins tvo. Da 
nam ne bi n ikol i zaš lo sonce iz srca je zapela po
pularna Natali ja Verbo tcn , s katero smo se srečal i 
še enkrat, ko je zapela o svojih izkušnjah z last
n ikom ferrarija. K o t vedno je bil tudi tokrat odl i 
čen O t o Pestner, k i nam je zapel sodobno verzi jo 
svoje prve uspešn ice 30 let in se predstavil tudi z 
vokalno zasedbo Perpctuum jaz.z.ile, k i je izvrstna 
in izkušena izvajalka jazzovskih skladb. »Ni več časa 
za poč i t ek , je le čas za užitek,« so zopet napove
dali mladinski pihalni orkester V i v a , k i ga je res 
uži tek poslušat i . Po odmoru smo ponovno zaplos-

Napovedovalca Betka Su
helj in Janez Dolinar 

tos pritegnila poslušalce in poslu
šalke, ki so si med nas topa joč imi 
zlahka našli tisto, kar je všeč sa
mo njim. N a svoj račun so prišli 
tako ljubitelji narodnozabavne kot 
zabavne glasbe, nekaj je bi lo za 
ljubitelje ljudskih plesov, s prijet
no besedo pa sta nas napovedoval
ca s r e č n o pripeljala do konca 
12. prireditve, za katero lahko za 
p o d ž u p a n o m Simonom Mavsarjem 
ponovimo: Glasbo treh dežel pre
prosto m o r a š imeti rad, za napo
vedovalko Bc tko Šuhcl j pa: »Ne 
zamudite Glasbe treh dežel tudi 
prihodnje leto, ko bo jubilejna in 
zato še bolj slovesna!« 

VERA VOJSKA 

V 

Čestitke ob visokem življenjskem jubileju 

A n t o n o v č e v a m a m a i z 

Č e š e n i k a j e s t a r a 9 5 l e t 
30. septembra 2001 je gospa 

Terezija G a b r š e k , po d o m a č e 
A n t o n o v č e v a mama iz Č e š e 
nika dopolnila 95 let. Sorodni
ki in prijatelji so j i oh jubile
ju pripravili prijetno srečanje , 
na katerem so se spomnili nje
nih mladih let in j i ob visokem 
živ l jenjskem jubileju tudi čes
titali. 

G o s p a Terez i ja G a b r š e k , ki 
se je rod i l a v D r t i j i p r i M o 
r a v č a h , j c p r e h o d i l a pot 
k m e č k e ž e n e in matere, ka
tere živl jenje jc tesno pove
zano s kmet i jo in d e l o m na 
njej. A n t o n o v č e v a mama, k i 
je f i z i č n o še čila, malce j i pe
ša le spomin , prav de lo naj
bolj p o g r e š a . C e ji j c morda 
že marsikaj uš lo i z spomina , 
j i delo, k i je povezano s po
s a m e z n i m l e tn im č a s o m , n i 
n i k o l i . D o b r o vc, kdaj se kaj 
de la in d o m a č i j o le t e ž k o 
ustavi jo , k o želi p o b i r a t i 
k r o m p i r , trgati k o r u z o ali pa 
delati butare. Najraje robka 
k o r u z o , si s pa l ico pomaga, 
ko gre na sprehod do bližnje
ga poda, radit lud i kaj pove, 
predvsem pa j o j c ze lo skr

belo, ali bodo ob iskova lc i do
volj p o s t r e ž e n i , ali ne. D o m a 
če , sinil Janeza z ž e n o R o z k o 
in o t r o k i ima najraje ob sebi 
in kar naprej jo zan ima , kje 
so in kaj delajo. Posebej se ve
seli ob i skov svojih d rug ih ot
rok in prav ganl j ivo j c bi lo , 
kako se je razveselila, ko j o jc 
po pet ih let ih obiskal sin Š t e 
fan i z Avst ra l i je . 

A n t o n o v č c v i m a m i ž e l i m o 
s r e č n o in zd ravo pot do sio-
tega rojstnega dneva! 

V. VOJSKA 

Z 12 avtobusi 
na Svetih gorah 

Predlog za letošnje dekanijsko 
romanje na Svete gore ob Sotli je 
prišel od č lanov Dekanijskega 
pastoralnega sveta, na katerem se 
trikrat letno sestanejo predstav
niki župnijskih pastoralnih svetov 
posameznih župnij domžalske de-
kanijc. 

U p a l i smo, da bo lepo vreme 
sredi l e t o š n j e g a o k t o b r a p o č a 
kalo do 20. ok tob ra , do skupne
ga romanja ž u p n i j , k i v glavnem 
pokr ivajo nekdanjo vel iko dom
ž a l s k o o b č i n o . In nismo bi l i ra
z o č a r a n i . 

P r e d s k u p n o sv. m a š o , k i j e 
bi la v na jveč j i od 5 c e r k v a na 
tem, 521 met rov v i sokem hr ibu 
nad B i s t r i c o o b S o t l i , so po 
kra tk i pevski vaji na ko ru pred
stavniki župn i j V r h p o l j c in D o b 
o b l i k o v a l i t. i . s p o k o r n o bogos
lužje , s k u p n o p r i p r a v o na sve
to spoved. V 6 spovednicah jc 
spovedovan jc potekalo eno u ro 
in p o l . E d e n o d d u h o v n i k o v -
s p o v e d n i k o v je kasneje deja l : 
»Že do lgo č a s a nisem ime l to
l i k o in tako lep ih spoved i . « 

M e d sveto m a š o je i m e l na
govor t a m k a j š n j i ž u p n i k M a r 

t in P a n i č , k i je z ž iv l j en j sk imi 
zg l ed i na p repros t n a č i n po
udar i l vel ik pomen vere, upa
nja in l jubezni za ž iv l jenje vsa
kega kris t jana. » B r e z svete ve
re (v boga) je č l o v e k cn vel ik 
revež.« So lze , k i so m a r s i k o m u 
si l i le v o č i , so g o v o r i l e o l en i , 
da so njegove besede segle do 
srca. K d o ž i v e t e m u b o g o s l u ž j u 
pa so po leg d o b r i h u v o d o v v 
posamezne dele sv. m a š e , k i so 
jih imel i preds tavniki posamez
nik ž u p n i j , p r i p o m o g l i tudi za
v z e t i glasovi 600 glave m n o ž i 
ce o b M a r i j i n i h l j u d s k i h pe
smih. Ko t bi hotel i reč i : Da , Je
zusova mati Mar i j a , nam jc kot 
p r i p r o š n j i c a in vodnica v življe
nju šc v e d n o ze lo b l i z u - za
upamo j i . 

N a š e p o t i so se po besedah 
d o m a č e g a ž u p n i k a o t e m ro 
marskem s r e d i š č u r a z š l e - vsa
ka ž u p n i j a je romanje nadalje
vala po svoje, v e č i n o m a z obis
ki d rug ih krajev in c e r k v a , k i , 
gosto posejane tudi v Posotcl ju, 
k a ž e j o na vernost s lovenskega 
č l o v e k a n e k o č in danes. 

JANEZ KVATERNIK 

Tradicionalna zabavnoglasbena prireditev 

T a t j a n a Z a j e Z u p a n 

S O B O T A , 24. november 2001, ob 16.30 in 20. uri, 
Hala komunalnega centra D o m ž a l e 

GOSTJE: 

Nuša Derenda 
Korado in Brandy 
Toxy Teens 
Marjan Zgonc 
Jožica Svete 
The Tvvins 
Anja Burnik 
Oto Pestner 
Gamsi 
Stane Mancini 
Branko Zgonc 
Ans. Mira Klinca 
Alenka Kolman 
Breda 

Voditelj humorist Geza 

Pohitite z nakupom vstopnic in ne pozabite: na dve kupljeni 
vstopnici dobite z g o š č e n k o ! 

Nastopajoči in obiskovalci so z nastopom in obiskom kon
certa ter nakupom otroških voščilnic in izdelkov pripomogli 
k izboljšanju delovnih pogojev pri uvajanju otrok s prila
gojenim programom v življenje. 

D o b r o d e l n i k o n c e r t 

T r i š o l e z a t r i š o l e 
Članice soroptimist International 

kluba Ljubljana so pred kratkim v 
Kulturnem domu Franca Bcrnika v 
Domžalah pripravile dobrodelni 
koncert s prodajo otroških voščil
nic in izdelkov z. geslom »TRI ŠO
L E Z A TRI ŠOLE«. Program kon
certa jc pripravil umelniški vodja 
tabora »Glasbeni julij na obali« 
prof. Tomaž. Lorcnz. s svojimi ko
legi mentorji in zbranimi udeležen
ci tabora. Učenci Osnovne šole Ro

je ter Zavod Janeza lx:vca v Ljub
ljani pa so prispevali ročno izdela
ne voščilnice in druge izdelke. 

Z zbranim denarjem od koncer
ta, ki so ga dan kasneje ponovili v 
Grand hotelu Union v Ljubljani bo 
klub omogočil dodaten nakup učnih 
pripomočkov za otroke z. gibalnimi 
in govornimi motnjami na obeh 
omenjenih šolah ter enoletno štipen
dijo najboljšemu udeležencu tabora 
»Glasbeni julij na obali« 2001. 

Novoletni videomeh 
bo letos v Mengšu 

Sobota, 22. decembra ho spet praznik za vse, ki radi obiščejo tra
dicionalno srečanje ljubiteljev domačih viž z imenom N O V O L E T N I 
V I D E O M E H . Letos bo ta »predpremiera si lvestrovanja«, kjer bodo 
na zabavi, ki ho sledila televizijskemu snemanju igrali PTUJSKIH 
5, prvič v športnem centru FIT T O P v Mengšu. 

Vaši gostje bodo: S L A P O V I , ČUKI, PTUJ
S K I H 5, A N S A M B E L F R A N C A MIHI I K A . 
G A Š P E R J I , M L A D I D O L E N J C I , ŠTAJER
S K I H 7, A L T I NIPIČ, N U Š A D E R E N D A , 
N A T A L I J A KOLŠEK, K O R A D O IN B R E N -
1)1, M A R J A N I N B R A N K O Z G O N C , 
K V I N T E T D O R I , A N S A M B E L B R A T O V 
P O I J A N Š E K , Z A M E J S K I K V I N T E T IZ 
T R S T A , z M E N G E Š K O G O D B O bosta za
pela I V A N H U D N I K in J U L I J A A V B E U , 
V I K T O R I J A , N A T A Š A MIHELIČ, J E R N E J 
K U N T N E R kot F R A N C O M E R C A T O R I , 
pevka debitantka A N J A , plesalca TJAŠA 
M A R Č I Č in M I R O Š V E G E U ter folklora 
S V O B O D A M E N G E Š . 

Prireditev bo vodil BORIS K O P I T A R , ki 
z V i k t o r i j o in Marjanom Zgoncem za to 
pri ložnost pripravlja novo presenečen je . 

Vstopnice že zdaj lahko rezervirate po te
lefonu (0.31 222 444), kaj več o N O V O L E T 
N E M V I D E O M E H U pa bomo napisali v 
prihodnji številki Slamnika, ko bomo med 
bralce in bralke razdelili tudi par vstopnic. 
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Čestitke bronastemu Domzalčanu 

Andrej Hauptman 
med svetovno 
kolesarsko elito 

Občina Domžale je ob velikem uspehu kolesarja Andreja I laupl ma
na, ki je na svetovnem prvenstvu v kolesarjenju v Lisboni osvojil bro
nasto medaljo in s tem dosegel enega največjih športnih uspehov ne le 
v kolesarjenju, temveč v športu v Sloveniji nasploh, pripravila 21. ok
tobra 2001 na ploščadi pred V E L E sprejem. 

Godba Domžale je s fanfarami na 

Županja Cveta Zalokar Oražem |e 
med drugimi darili Andreju Hauptma-
nu izročila tudi domžalski slamnik. 

znanila z,aCctck slovesnosti, ki jo jc 
vodil Športni novinar GaSper, gledal
ci, ki jih Zal ni bilo prav veliko, so 
najprej prisluhnili ionskemu posnet
ku velikega uspeha... O njegovi živ
ljenjski in Športni poti je spregovo
rila županja (ve la Zalokar Oražem, 
ki je pozdravila ludi oslale Člane eki
pe, trenerja Gorazda Penka, prvega 
profesionalnega slovenskega kolesarja 
Vinka Polončiča, starše Janeza in 
lonCko Hauptman, Ostale sorodnike 
ter Andrejevo ženo Tino. ni pa po
zabila omeniti niti enega od njego
vih prvih trenerjev Janeza Pavlija, ki 
jc dal pobudo za sprejem, kolesar; 
jem pa je izročil tudi spominska da
rila. Spomnila se je tudi domžalske
ga kolesarskega kluba DISK in izra
zila upanje, da bo uspeh Domžale,i 

Županja je med drugim dejala: 
Današnji tlavljenec Andrej I lunin 
man It pravzaprav pravi u resnice 
valeč mola naše občine Kjer hote
nja zmagujejo. S svojim uspehom, 
za katerega pravi, tlu to ni bil zad
nji vrhunec, temveč pni veliki ko
rak njegove generacije na pohodu 
v svetovni vrh, je dokazal, da je 
mogoče prav vse. če je človek za 
Uresničitev cilja pripravljen nare 
(liti vse. kar more. Zato verjame 
mo, daje Andrejeva bronasta me
dalja na svetovnem prvenstvu, kije 
bila a \u :,e množice presenečenje 
za dobre poznavalce kolesarjenja 
pa le potrditev odličnih letošnjih 
nastopov, le krona dosedanje 15' 
letne kariere mladega kolesarja, ki 
od prihodnosti pričakuje še 
več. Ob tem pa seveda ne smemo 
pozabili tudi njegovih letošnjih us
pešnih nastopov v svetovnem poka 
lu, kjer je osvojil 83 točk, kar je 
slovenski rekord v zgodovini kla-
otčnth ilirk. Čestitke pa zaslužijo 
prav vsi naši kolesarji, saj so v le
tošnjem letu napravili pravi slo
venski prodor v svetovno kolesar
stvo in dokazali, da imamo kole 
satje prav za vse dirke. 

Iiomžalčani smo ponosni na val 
ter vam z.a uspešne nastope iskre
no čestitamo. Tudi v prihodnje bo 
mo držali /testi za vas. pa tudi za 
številne druge naše športnike, ki 
nas vedno znova presenečajo z od
ličnimi uvrstitvami tako na tekmo 
vonjih v domovini, kot na evrop
skih in svetovnih prvenstvih tet 
olimpijskih igrah. Naj ho zato da-
nošnji sprejem z.ahvala našim us
pešnim kolesarjem, pa tudi vzpod
buda vsem drugim športnikom, da 
bi v prihodnje dosegali še boljše 
rezultate in z odličnimi uvrstitvami 
potrjevali besede današnjega slav-
Ijenca: Splačalo seje trenirali. 

na Andreja Hauptmana pomenil lep
še dni tudi za domžalsko kolesarstvo. 
V imenu Športne zveze Domžale je 
zbrane pozdravil podpredsednik 
Marjan Gorza, v sproščenem pogo
voru z Gašperjem Bolharjem pa so 
kolesarji in trenerji povedali marsi
kaj zanimivega o svojem delu in us
pehih. Ob koncu so zbrani s šam
panjcem nazdravili uspešnim kolesar
jem in trenerjem ter se z. njimi tu
di pogovarjali. 

O b r o n a s t e m 
Domžalčanu 

Andrej se je rodil S. maja 1975 v 
Spodnjih Jaršah, v Jarski ulici sicv. 
[.Njegovi učitelji z. Osnovne šole 

Andrej Hauptman z legendama domžalskega športa Lju
bom Vidalijem in Jožetom Malijem. 

Rodica se ga spominjajo kol skrom
nega fanta, ki je bil po mnenju 
športnega pedagoga Marjana lanci-
ks zc od zgodnjega otroštva čisto 
zastrupljen s kolesaijtn|cm m je rad 
pripovedoval, kako poteka njegov 
trening in kaj vse jc pripravljen na
rediti, da bi posial dober kolesar. To 
so bile njegove največje otroške sa
nje, njegova velika želja in vizija, ki 
so bile z uspešnim nastopom na sve
tovnem prvenstvu tudi uresničene. 
Andrej jc bil kot športnik sicer zelo 
vsestranski, vendar zaradi kolesarje
nja ni našel Časa za druge športe, jc 
pa za Osnovno šolo Rodica tekel na 

krosih. V Kolesarski klub Rog, ki jc 
bil njegov prvi in edini slovenski 
klub, se je vključil pri enajstih le-
lih. njegovi prvi trenerji pa so bili 
Janez Pavli, Franjo llrovat ter Zvo
ne Kosirnik, na kolesarsko kariero 
pa sta pomembno vplivala tudi ko
lesarska strokovnjaka Zvone Zanoš-
kar in njegov sin Matjaž. Prvi tre
ner Domžalčan Janez Pavli je pove
dal, da jc bil Andrej Hauptman pri
zadeven tekmovalec in vsestranski 
športnik, ki ni nikoli odrekel pomo
či svojim sotekmovalcem. K njego
vemu uspehu pa jc veliko prispeval 
trener Gorazd Penko, sedanji sclek-

pripravili imenitno Godbenik 
vzdušje. 

tor slovenske kolesarske reprezen
tance, ki jc bil Andrejev trener v le
tih, ko je kot član vozil z.a Rog 

Njegova amaterska kolesarska 
pot v Sloveniji se je začela že v le
tu 1987, ko jc osvojil prvi pokal v 

ekipi pionirji C" in bila 
kasneje kronana z, 
osvojenimi š tevi lnimi 
pokali in medaljami ter 
naslovi državnih prva
kov, med njimi je leta 
1996 prejel prvo zlato 
rogovo kolo, 1997 pa 
osvojil drugo mesto na 
sredozemskih igrah 
Kot amater je že v le
tu 1997 vozil za ama
tersko ekipo Denardi 
iz Italije, se za leto dni 
vrn i l v matiCni klub 
Rog in šel med profe
sionalce v letu 1999, ko 
je postal član Vin i Cal -
dirola. za katerega vo
z i še danes. Letošnj i 
največji uspeh sloven
skega kolesarstva se je 
p r a k t i č n o pričel pred 
dvema letoma, ko je 
sedanja generacija z 
uvrstitvami v sam vrh 
profesionalnega kole
sarstva najavila, da tu
di za slovensko kole
sarstvo prihajajo boljši 
časi. Naši kolesarji, si
cer člani tujih profesi
onalnih kolesarskih 

ekip. so dirko za dirko dokazova
li svojo odlično pripravljenost in jo 
v Lizboni kronali z največjim us
pehom doslej, saj je Andrej Haupt
man prvi v članski konkurenci 
osvojil medaljo. 

13. letne športne igre upravnih organov Gorenjske 

Najboljša Upravna enota Domžale 
»Številka 13 za nas nikakor ne bo nesrečna. Če nam le vre

me ne ho preveč zagodlo, bodo to srečne in prijetne igre, na ka
terih bomo veseli vsi: nekateri zaradi uspešnega nastopa, dru
gi zaradi zmage, vsi skupaj pa zalo, ker smo prijatelji in ker 
nam igre oh izmenjavi izkušenj in znanja pomenijo predvsem 
skupno, prijetno in veselo preživet dan. Hkrati pa ho to tudi pri
jetno prijateljsko druženje, ki se ga bomo radi spominjali tudi 
ob uresničevanju vsakodnevnih delovnih zadolžitev,« so zapisali 
v začetku biltena organizatorji letošnjih 13. letnih športnih iger 
upravnih organov Gorenjske. Letos je bila to Upravna enota 
Domžale in v njenem okviru tudi zaposleni v vseh petih občinah 
Domžale, Lukovica, Mengeš, Moravče in Trzin. Vse skupaj se 
je dogajalo v športnem parku v Mengšu, kjer sta v uvodni slo
vesnosti prisotne pozdravila g. Hrane fleferle, načelnik Upravne 
enote Domžale, ter mag. Tomaž Štebe, župan Občine Mengeš, 
nato pa so se igre začele. 

V organizaciji Atletskega kluba Domžale so se prisotni po
merili v teku, kjer jc med najmlajšimi dekleti zmagala Olga 
Sajovic, l i l : Kranj, pred Simono Cijan, UR Domžale ter Mojco 
Uhan, UE Kamnik, v starejši kategoriji sta bili najboljši Ro
mana Fistcr Frclih in Marga Lokat Pcrkovič, obe U E Kranj, 
tretja pa Ksenija Lazanski, U E Škofja Loka, med ženskami 
nad 40 let pa je zmagala Erika Drnovščck Zgaga, U E Škofja 
U)ka. Med najmlajšimi fanti smo imeli najboljše tekače Dom-
žalčani. saj je bil Marko Vrankar prvi, Štefan Starbck drugi, 
če t r to mesto pa jc pripadlo Iztoku Obrezi, med moškimi od 
35 do 45 let jc bil najboljši Renato Gorjan, E U Škfoja Loka, 
med najstarejšimi jc zlato medaljo odnesel Jože Klofutar, U E 
Tržič, nato pa so se zvrstili Domžalčani. Anton Kosec (dru
gi), Tomaž Štcbc (tretji), Dimitrij Kovačič (četrti), Pavel Mo-
čilnikar (peti) in Tomaž. ('erar (sesti), U E Domžale pa je bila 
ekipno druga, takoj za U E Kranj. 

V košarki posamično jc ekipa U E Domžale zasedla prvo mes
to, največ točk pa so prispevali Katja Osolin. Suzana EmcrSič. 
Marta Kuret. .ludila Marolt, županja ("veta Zalokar Oražem, Iz
tok Obreza, Boris Kavčič, Janez Bizjak in Zoran Šuštar. V ba
linanju oz. petanki jc bila UE Domžale tretja za U E Tržič in 
U E Kamnik, v vlečenju vrvi so Domžalčani zmagali, medaljo, 
tokrat bronasto, pa so osvojili tudi v odbojki, kjer so bili prvi 
iz l II Kranj, drugi pa iz U E Radovljica. Tretje mesto jc Upravna 
enota Domžale zasedla tudi v igri presenečenja, ki jo jc pri
pravila Hff-ova moderatorka R E Z A , to pa jc bilo tudi dovolj. 

da je ekipa Upravne enote Domžale s skupaj 125 točkami po
stala zmagovalec 13. letnih športnih iger Gorenjske. 

Organizatorji so poskrbeli tudi za vse ostalo: vsi tekmovalci 
In tekmovalke so bili ves dan deležni prijetne družbe, tekmo

valnega vzdušja ter številnih veselih trenutkov, popoldne so 
si ogledali Zelez.no jamo ter muzejske zbirke v Jamarskem 
domu na Gorjuši, zvečer pa prijetno druženje zaključili z bo
gatim srečelovom. skupno većerjo in razdelitvijo priznanj ter 
skupno odločitvijo, da se spet srečajo na 14, letnih športnih 
igrah Gorenjske. 

Organizatorji se ob tej priložnosti iskreno zahvaljujejo vsem 
sponzorjem in donator jem. 

V . v . 

Iskrena hvala 
V Športnem parku v Mengšu so 6. oktobra, v organizaciji 

Upravne enote Domžale in ob sodelovanju vseh občin s lega ob 
močjo, potekale 1.1. letne športne igre deluvcev upravnih orga-
nov (iore/ijske. torej Jesenic. Kranja. Kamnika. Škojje Ijike. Ra
dovljice. Tržiča in Ponižal. 

V prečudovitem sončnem vremenu in ob dobri volji udeležen 
cev, jc prireditev športno in organizacijsko uspela. Ogled Zele. 
ne jame in večerno srečanje udeležencev pa so dale prireditvi 
še poseben čar. 

Čeprav je namen iger predvsem druženje upravnih delavcev, 
je v športnem boju ekipa Domžale dosegla skupno prvo mesto 

čestitamo. 
Vsem. ki ste omogočili tO druženje, se iskreno zahvaljujemo. 

Organizatorji iger 
Domžalska odbojkarska ekipa se je fotografirala 
z županjo Cveto Zalokar Oražem, ki je uspešno 
metala na koš. 

Ekipa Upravne enote Domžale Vlečenje vrvi je vedno zanimivo 

TVD Partizan Domžale 

Za bolj urejeno T R M stezo 
Poleg športnih in rekreativnih dejavnosti, ki potekajo 

v telovadnicah, na T R I M stezi, pa tudi na lepo ureje
nem igrišču za petanko in nekaterih kulliirno-družab-
"ih prireditev Špor tno društvo T V D Partizan Domža
le vsako leto najmanj dvakrat organizira in izvede očiš
čevalno akcijo, katere namen je ureditev T R I M steze 
na Šumbcrku ter čiščenje obrežja Kamniške Bistrice. 

Urejanju I R I M steze in obrežja Kamniške Bistrice 
le bilo namenjeno sobotno dopoldne sredi oktobra, ko 

S c jc z zbirnega mesta pod Šumbcrkom na očiščeval
no akcijo podalo blizu 40 sodelujočih. Ena skupina se 
•le Odpravila na čiščenje obrežja Kamniške Bistrice, dru

ga pa sc je lotila ITC1M steze. Gospod Frane Košak je 
0 slanju steze pred začetkom čiščenja povedal: »TVD 
Partizan Domžale je spomladi uredilo stezo, vendar je 
prvi jesenski ogled pokazal, da so vandali ponovno po-
trgali in uničili nove smetnjake, ki smo jih postavili 

Nova 
kosilnica z 
nitko se je 

izkazala 
kot zelo 

uporabna. 

# 

spomladi. Na IRIM stezi jc tudi veliko smeti, predvsem 
pa je potrebno urediti in pospraviti posamezne dele 
steze, kjer sc redno srečujejo skupinice mladih in tam 
puščajo steklenice, odpadni papir, pa še marsikaj dru
gega bi se našlo. T R I M stezo uničujejo tudi z vožnjo 
z. motorji, uničujejo klopi in mečejo kamenje, nekate
ri celo streljajo v oznake smeri in posameznih rekre
ativnih mest, posamezne ploščice pa so tudi potrgane. 
Društvo T V D Partizan Domžale redno spremlja stanje 
na slez.i, posebej je treba pohvalili prizadevanja gos
poda Ivana S raja in soseda, gospoda Janeza Hribarja, 
vendar brezuspešno, ludi danes se bomo potrudili, da 
bi stezo uredili in že ob tej priložnosti prosim vse njene 
uporabnike, da poskrbijo, da bi ostala čisla in lepo ure
jena ter kol laka primerna za vse, ki jo obiskujejo za
radi rekreacije.« 

Pridne članice in člani T V D Partizan, med katerimi 
je bilo tudi veliko mladih, so se zavzelo lotili delovne 

° « l sodelujočih na očiščevalni akciji 

Špela in Polona sta na stezi nabrane smeti 
nosili na parkirno mesto, od koder so jih ob 
koncu akcije odpeljali rja, kamor sodijo - na 
odlagališče. 

akcije. Najprej so počistili parkirni prostor pod "IRIM 
stezo, kamor so pripeljali tudi nekaj m ' peska, pred
vsem pa so pobrali smeti in uredili stopnice, po kate
rih se na koncu pride v cilj, ker jih je voda precej po
škodovala. Odpadke in smeti so pobrali v velike Crne 
vreče, najbolj strme in druge dele steze so posuli z ža
ganjem, popravili so poškodovana rekreativna orodja, 
zamenjali ali popravili smerne table in ploščice, ki opo
zarjajo rekreativce in šprtnike na vaje, zamenjali so po
škodovane koše in uredili klopi. Skrbno so požagali tudi 
veje ob poti, da ne bodo motile rekreativcev in s po
sebnimi spreji in šablonami so označili smer T R I M ste
ze, da njeni uporabniki ne bi zašli. Pred kratkim so za 
potrebe urejanja okolice kupili tudi kosilnico na nit
ko, ki jim omogoča, da pokosijo previsoko travo na po
sameznih delih steze. 

»Delovna akcija je lepo uspela,« je povedal g. Janez 
Bizjak, predsednik Športnega društva T V D Partizan 
Domžale, in pohvalil vse sodelujoče, ki so prispevali k 
urejenosti T R I M steze. Hkrati je povabil vse rekreativce 
in športnike, da stezo uporabljajo predvsem v name
ne, za katere je bila urejena, ne pa, da na njej povzro
čajo škodo. 

Dobrodošli torej na domžalski TRIM stezi, ki je je
seni Sc posebej lepa! 

O . u . 

Nekatera rekreativna orodja so bila nujno 
potrebna popravila. 

http://Zelez.no
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Ostanimo prijatelji 

70-letnica KD Groblje 
Kulturno društvo U roblje Je v pe

tek, 12. 10. 2001 priredilo (stavni 
večer /. naslovom »Ostanimo prija
telji«. Družina Jeglič iz Sr. Jarš je 
nastopila s pesmijo Keli cvet; katera 
ima za njih poseben pomen, drugo 
pesem pa sta zapeli sestrici Miriam 
in Ana. Iz glasbene družine Čeme iz 
Zg. Jarš je hčerka Eva zapela Najst
ništvo, s to pesmijo je že sodelovala 
na prireditvi Melodije morja in son
ca v Izoli. 

S pesmijo Casanova pa je pre
pevala na Veselem toboganu. Nad
areni š tudent tretjega letnika vio
line Akademije za glasbo v Ljub
ljani Janez Podlesk iz Zg. Jarš jc 
profinjeno odigral Čardaš . Z od
lomkom iz 17 krat odigrane uspeš
nice Gospa poslančeva. so nastopali 
člani naše dramske skupine Nata
ša Beganovič-Jug, Nataša I u kač in 
Alojz Klemene. Mlada in obetavna 

Maja Božič iz. Zg. Jarš je obču te 
no zapela popevki Med iskrenimi 
ljudmi in Lastovko. O b spremlja
vi orglic sta Kaveljca iz. Rodice za
pela stari ljudski pesmi Kaj vam je 
prijatelj in Sladko je vince. Sopra-
nistka Petra Konjar iz. Sp. Jarš je 
ob spremljavi prof. Tomaža Pirna-
ta zapela Dekliško tožbo in Uspa
vanko. Gostje, veče ra mladi an
sambel »Veseljaki« so z Avseniko-
vimi melodijami: Pastirček, Na G o 
lici, Slovenija od kod lepote tvoje 
ter Na avtocesti navdušili občin
stvo. Naš domači oktet Bratov Pir-
nat, ki nam prepeva že 44 let, je 
zapel z. Urško Pavli in Petro Ko
njar narodni Vse rožice rumene in 
Po gorah grmi, se bliska. 

Večer je bil posvečen 700-lctni-
ci prve omembe zaselka Groblje, ki 
ga omenja Franc Sumi v zvezi s sa
mostanom v Kamniku. S torto na 

K u L t u r n i ^ o m G r o b L j e 

odru in zahvalnimi besedami pred
sednika K D Groblje Toneta Koše-
nine, smo počastili 70-letnico prve 
otvoritve kulturnega hrama v (»rob
ijah, ki je bil 14. avgusta 1931. Slo
vesnost te otvoritve jc takrat pre
našal tudi radio Ljubljana. Vse na
stopajoče je s prijetno besedo po
vezovala Barbara kostnimi. 

T. K. 

Obisk članov KD Jože Gostič 
Homec pri zagrebških Slovencih 

Vsled bogatega medsebojnega so
delovanja med Kulturno prosvetnim 
društvom Slovenski dom iz Zagreba 
in Kulturnim društvom Jože Oostič 
Homec. ki se je porodilo v jubilejnem 
Oostičevem letu 2000, smo v KI) Jože 
(iostič Homec prejeli vabilo zagreb
ških Slovencev za obisk njihovega 
društva v Zagrebu. 

Tako smo v petek. 21.9. 2001 z. 
Dekliško pevsko skupine) Sirene, ne
katerimi člani društva ter predstav
niki lokalnih društev in skupnosti od
šli v Zagreb, kamor smo po krajšem 
zadržanju na mejnem prehodu pri
speli oh 19. uri. Izpred operne hiše 
H N K smo se peš odpravili v pros
tore Slovenskega doma, ker so nas 
loplo sprejeli prijatelji in znanci iz. 
Slovenskega doma skupaj s predsed
nikom društva g. Darkom S o o č e n 

Po kratkem <xldihu so v nestrp
nem pričakovanju prisotni v dvora
ni končno dočakali prihod Dekliške 
pevske skupine Sirene. Se prej je v 
uvodnem pozdravnem govoru pred
sednik K D Jože Gostič Homec Bo
rut Jenko pozdravil navzoče in se 
gostiteljem zahvalil za povabilo ter 
j im ob tej priložnosti izročil prilož
nostna darila, ki jih jc prispeval po
krovitelj obiska - Občina Domžale, 
katere predstavniki se tokrat sreča
nja žal niso mogli udeležiti. Borut 
Jenko je navzoče pozdravil tudi v 
imenu Zveze kulturnih društev Dom
žale in homškega župnika g Antona 
Dobrovoljca. Ob koncu je člane Slo-

Obiskovalci so dodobra napolnili dvorano Kulturno prosvetne
ga društva Slovenski dom v Zagrebu. 
venskega doma povabil na obisk v 
Občino Domžale. 

Po kratki predstavitvi zgodovine Si
ren, so dekleta že s prvimi pesmimi 
razvnele in navdušile polno dvorano 
Slovenskega doma. Pod vodstvom Pet
re Grkman in klavirski spremljavi To
maža Pirnata so ozračje napolnile z. 
mladostno energijo in optimizmom, 
kar se je odražalo z burnim aplavzom 
in vzkliki po vsaki odpeti pesmi. 

Po »prekmalu« končanem koncer
tu nas je goste iz Slovenije nagovo
ril tudi predsednik Kulturno prosvet
nega društva Slovenski dom g Dar
ko Sonc, ki jc poudaril, da se sedaj 
zaveda, zakaj jc bil operni pevec Jo
že Gostič doma ravno s Homca. V 
spomin in zahvalo za nepozaben ve
čer, je zborovodkinji Petri Grkman 
izročil spominsko darilo, umetniško 

podobno operne hiše H N K v Zagre
bu, kjer je deloval naš rojak, velik 
umetnik in človek Jože Gostič. 

Ob koncu so se naši člani Sloven
skega doma pogostili z. večerjo, kjer 
smo sc ob dobri kapljici in sprošče
nem vzdušju spominjali lepih trenut
kov, utrjevali medsebojne vezi in pri
jateljstva ter pletli nove zamisli in 
ideje, od katerih sc bodo nekatere 
prav gotovo uresničile. 

Prijeten in nepozaben večer je pre
hitro minil. Ob tem da jc pripomo
gel k utrjevanju kulturnih vezi v med
državnih odnosih, se ga bomo spomi
njali predvsem kol dokaz trdnega in 
nesebičnega sodelovanja med obema 
društvoma, ki ju meja nc ločuje, tem
več kvečjemu še bolj zbližuje in utr
juje v medsebojnem sodelovanju. 

B. J . 

Sirene so razvnele in navdušile polno dvorano. 
Spominsko darilo zborovodkinji Petri 
Grkman 

L e t n i k o n c e r t 

D e k l i š k e p e v s k e 

s k u p i n e S i r e n e 
listi, ki smo zamudili majski letni koncert Dekliške 

lovske skupine Sirene v OŠ Preserje pri Radomljah, smo 
lahko prisostvovali ponovitvi v soboto. 6. 10. 2001 v OŠ 
Domžale. 

Zbor, ki ga že osmo leto vodi neutrudna zborovodki-
nja Petra Grkman jc v letošnjem letu doživel precejšenj 
osip prvotnih članic zbora, obenem pa sc jc zboru pri
družilo kar nekaj mladih pevk. Tako smo tokrat z ap
lavzom na oder pospremili več novih obrazov, ki so nas 
s svojo mladostno svežino že na začetku pripravili k ne
strpnemu pričakovanju prve pesmi. 

Kot je že v navadi, smo v prvem delu koncerta pri
sluhnili zanimivim priredbam slovenskih narodnih pesmi 
kot so Čuk se je oženil in Pršva je ljuba vigred. Posebej za
nimiva je bila izvedba pesmi Moj očka ima konjička dva. 
ki je navdušila vse poslušalec. 

Po kratkem odmoru in uvodnem nagovoru simpatič
ne povczovalke programa, Slanke Sare, se je Sirenam pri
družila instrumentalna zasedba, kjer se jc ob Tomažu Pir-
natu. Urbanu in Žigi Golobu letos predstavil še kitarist 
Robi Rolih, Po pesmi Sweel in.spiration. Let 's talk about lave, 
Nohodv knows. Med iskrenimi ljudmi. Ne čakaj na maj in dru
gimi, za katere jc večino priredb napisala Petra Grkman. 
so tudi tokrat dekleta ponovno dokazala, da so jim črnske 
duhovne pesmi kot tudi priredbe slovenskih popevk pi
sane na kožo. In tudi tokrat smo po koncu koncerta, kljub 
precej drugačni zasedbi, kot smo jc bili vajeni do sedaj, 
z veselim in navdušenim aplavzom Sirene ponovno pri
klicali na oder. 

V pričakovanju skorajšnjega božičnega koncerta smo 
zaključili bogat večer. BORUT JENKO 

V v 

Otroški gledališko-lutkovni ZIV-ZA V 
na Močilniku v Doba 

Janko in 
razigrala 

Lutkovno gledališče Maribor jc 
v nedeljo, 21. oktobra gostovalo v 
Kulturnem domu Jožef Virk v Do
bu z lutkovno predstavo J A N K O 
IN M E T K A , ki jo je po motivih 
bratov Grimm priredil, tudi reži
ser predstave, gospod Pavel Polak. 
Pravljična dvoranica je bila spet 
pretesna za vse novih dogodivščin 
željne otroke. 

Pravljica Jakoba in VVilchcIma 
G r i m m a Janko in M c l k a nespor
no sodi v zakladnico svetovnega 
slovesa. O b Rdeči kapici, Snegulj-
čici in Pepelki j c to ena prvih 
pravljic, s katero se otroci s reča
jo. Zgodba bralca in sestrice, ki 
sc zgubila v temnem gozdu in se 
znajdeta pred hišico iz. medenja-
kov hudobne č a r o v n i c e , je tudi 
ena p r v i h s t raš l j iv ih o t r o š k i h 
zgod b. 

T o d a rež i se r predstave Pavel 
Polak je pravljico zasnoval neko
liko d rugače . Najstrašljivcjši pri
zor, ko naj bi Janko in Metka ča
rovnico porinila v ognjeno peč, jc 
domiselno predrugači l . Ča rovn ica 
se z ognejm le o p e č e . V času, ko 
so otroci predvsem s televizjo ne
hote izpostavljeni š tevi lnim agre
sivnim p r i zo rom, so v maribor-

Metka 
občinstvo 

skem lutkovnem gledališču uspe
li p r ičara l i neagresivni svet, kjer 
sla dobrota in l jubezen vel ika 
zmagovalca. Seveda mora biti tu
di agresor - ča rovn ica na tak na
čin kaznovana, a brutalnost je re
žiser s predelano originalno, vsem 
poznano zgodbo zamenjal z. bla
gim podukom - kdor je hudoben, 
se prej ali slej o p e č e ... 

Igralci Karla God ič , M c l k a Jure 

in Danilo Trstenjak so uspeli pre
pr ičeval i zahtevno otroško pub
liko, s svojo prisrčnostjo in hudo
mušnost jo so nase dobesedno pri
klonil i radovedne o t r o š k e oči . 
Lahkotna, živahna glasba pa je ce
lotno predstavo še nadgradila, 

Grimmove pravljice so večne ... 
Predstavljajo vedno nov izz iv za 
uprizoritve ... Veseli "smo lahko, da 
obstajajo ljudje, ki nam znajo sta
re Zgodbe pr ičara l i v č is to novi 
luči ... tako sc pravljice nc bodo 
nikoli izpele in bodo z nami ži
vele Sc dolgo časa ... 

Ot roc i , veselimo se ponovnega 
srečanja z vami! 

Kdo in kdaj vas bo obiskal, vam 
bomo p r a v o č a s n o sporoči l i . 

D o takrat pa otroški pozdrav 
Z l V - Z . A V ! 

M. S. 

V 

Razstavišče KD Miran Jarc Skocjan 

Slikar in kiparka na Studencu 
S prijetno slovesnostjo na kateri je zaigral Sloven

ski kvartet, je Kulturno društvo Miran Jarc Škoejan 
20. oktobra 2001 odprlo razstavo akademskega sli
karja Maria Petriča ter akademske kiparke Štefke 
Košir-Petrič, ki živita in delata v Domžalah. 

Prof. Štefanija Kosir-
Petr ič sc jc rodila leta 
1926 v Domžalah. Na 
Akademiji za l ikovno 
umetnost v Ljubljani jc 
diplomirala na oddelku za 
kiparstvo pri prof. Zdcn-
ku Kalinu leta 1954. Kot li
kovna pedagoginja je služ
bovala v Sisku in v Dom
žalah na Centru srednjih 
šol. Jc članica Z D S I . U . 
Svoja kiparska dela, malo 
plastiko v terakoti in v 
bronu, jc predstavila na 
številnih (12) samostojnih 
in skupinskih (16) razsta
vah. Prejela je tudi javna 
priznanja za svoje delo. 

Prof. Mar io Petr ič se je rodil leta 1925 v Sisku. 
Akademijo za l ikovno umetnost je končal leta 1951 
v Ljubljani, specialko za slikarstvo pa v letu 1953 pri 
prof. Gabrijelu Stupici. Po končani akademiji se je 
posvetil pedagoškemu poklicu in poučeval l ikovno 
vzgojo v Sisku in v Mengšu do upokoji tve leta 
1986. Je član Z D S L U . Z a svoje vestno pedagoško in 
umetniško delo jc prejel več nagrad in priznanj. Svoja 
slikarska dela jc razstavljal na (22) samostojnih in (43) 
skupinskih razstavah doma in v tujini. V. 

N a j 

b o m 

r e k a 
Tako pravi Silva M i -

zerit v svoji novi pesniš
ki zbirki, ki jo je izdala 
Mariborska literarna 
družba . 

Silva M i z c r i t jc reka, 
bogata reka, ki napaja 
polja in travnike, na ka
terih cvet i čeda l j e več 
cvetlic. Ona opogumlja, 
usmerja in pomaga čla
nom literarne delavnice 
Unive rze za tretje živ
ljenjsko obdobje »LIPA« 
Domžale , ko se vzpenja
jo na goro Pamasa. 

Njene o t r o š k e pesmi 
in zgodbice, izpovedne 
pesmi, proza, haikuji in 
h u m o r i s t i č n e zgodbe so 
bile objavljene v števil
nih zbornikih , časopisih, 
revijah, na radiu in tele
viziji . Silva Mizc r i t je za 
svoja dela že prejela v i 
soka s t rokovna pr izna
nja na državni in medna
rodni ravni. 

Na predstavitvi njene 
nove pesniške zbirke, ki 
je bila v petek, 
19. 10. 2001 v Knjižnici 
Domžale , so pesmi reci
tirali dijaki k a m n i š k e 
gimnazije, za glasbeno 
popestritev pa je poskr
bela mlada flavtistka T i 
na Tomelj in pevski 
zbo r ček »LIPE« Domža
le 

Iskrene č e s t i t k e Si lvi 
Mizer i t za njene čudovi
te misli zbrane v verzih 

NAJ IIOM REKA 
Naj bom reka. 
Naj tečem, 
četudi v umetne 
bregove ujela. 
Naj se prebijam 
če;- jezove, 
zdaj prijazno, 
zdaj divje, 
naj tečem 
in odsevam 
težo in vedrino, 
naj vem 
z.a svoje globine, 
naj nosim življenje 
in naplavine, 
naj se napajam 
z urami, dnevi, 
naj tečem, tečem. 
Vseeno kje, 

\^ vseeno kam. i 

- pesmih, ki č loveka pri 
branju pomirjajo in na
peljejo k razmiš l janju . 
Njeni prijatelji iz Univer
ze za tretje živl jenjsko 
obdobje »LIPA« smo ve
seli, da lahko posedamo 
na bregovih njene reke, 
da lahko prisluhnemo šu
menju valov in da se kre
pimo z vodo iz njene re
ke. Silva, hvala ti. 

METKA ZUPANEK 

U r š a K r e m p l : 

R a c m a n i n knj iga 
Pri založbi Hieroglif je na začetku jeseni izšla slika

nica za najmlajše bralec Racman in knjiga. Avtorica 
Urša Kremplje napisala zanimivo pravljico o racma
nu, ki ima kot toliko drugih otrok težave s šolo in še 
bolje, šola ima težave z njim. Racman nerad hodi v šo
lo, raje kot to bi nabiral rože, lovil metulje in se ko
pal v potoku. Racman vse dopoldnevc v šoli sanjari, 
saj ga zanima vse drugo, samo matematika ne, pa tu
di šolske spise bi raje zamenjal s košarko. 

Ki l j dobijo otroci, ki v šoli nc poslušajo? Slabe oce
ne. Te pa bolijo, žalost i jo in spravljajo v slabo vo
ljo. Tudi racman je postal vsak dan bolj zamišljen 
in žalosten. 

Nekega dne po naključju izve, da je potrebno po
žreti šolske knjige in konec bo s šolskim neuspehom. 
A ljudje pogosto d rugače povemo kot mislimo in 
tudi racman ni vedel, kaj pravzaprav pomeni poži
rali knjige. Nastale so težave in novi zapleti. 

Urša Krempl je opozor i la na probleme majhnih 
otrok in pokazala pot iz. zagate. Njena pot vodi v 
svet knjig, branja in čudežnega potovanja. 

Slikanica Racman in knjiga bo s svojimi čudovi
timi ilustracijami pritegnila mlade bralce in j ih spod
budila k razgovoru o knjigah in Soli. Morda bo mar
sikomu lažje in bo kot mali racman zagledal reši
tev, ki vedno stoji lik za vrati, samo pokukali je tre
ba tja. 

TATJANA K O K A U 

Maja JOVAN, s.p. 
GINKgO, prodajna galerija 

Domžale, Ljubljanska cesta 90 
Tel. 7216-997 

O B V E S T I L O 
Cenjene stranke o b v e š č a m o, da zaenkrat 

ostajamo in poslujemo na isti lokaciji Domžale, 
Ljubljanska cesta 90. 

Lepo vas pozdravljamo in se veselimo vašega 
obiska! 

Nasvidenje 
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Z a l jubi te l je g l e d a l i š č a , 

š p a n s k e g la sbe 

i n k u l t u r n i p o s l a d k i 

z a n a j m l a j š e ! 
/ c pretekli mesce smo goslili novo komedijo, ki bo na sloven

ski gledališki sceni zapisana kol uspešnica. Glavni dele/, pri komediji 
»Večna mladeniča« imata zagolovo izvrstna nosilca glavnih vlog 
Dare ValiC in Aleš Valit V novembru sc obelala še dve pono
vitvi in kaze si ju ogledati. Gostili pa bomo (predvsem za abo
nente) tudi Prešernovo gledališče iz. Klanja, ki sc jc pravkar vr
nilo iz turneje po Srednji Ameriki, kjer so uspešno predstavili Zu
panovo Micko, na domžalskem odru pa bodo predstavili njihovo 
letošnjo prvo uprizoritev, tragikomedijo »Antigona v New Yorku«, 
ki je doživela lako med publiko kol med kriliki zelo lepe odme
ve Nc zamudite! 

Ljubitelji klasične glasbe se boste zagolovo razveselili koncer
ta kitarista Tomaža Kajteriča. na svoj račun pa bodo prišli ljubi
telji kitarske glasbe pa tudi spevnih in strastnih španskih ritmov. 

Novembrski gosi Galerije DoniZale pa bo slikar Žarko Vrezec, 
ki bo prav v naši galeriji prikazal izbor iz njegovih dosedanjih 
ciklov, za katere je prejel številna priznanja. 

Ne pozabljamo pa tudi na otroke, in vsako drugo sobolo jih 
pričakajo nove lutke ali pravljični junaki, še posebej pa želimo opo
zorili na gostovanje lutkarjev iz Češke, ki bodo prikazali, kaj vse 
znajo in zmorejo lutke, in to brez. jezikovnih zadreg. 

za otroke 
sobota, 10. november 

2001 ob 10, uri - za IZVEN 

KAJ ZMOREJO 
LUTKE 

Teater Narcis, Praga, 
Češka 

Marsikaj. Lahko pojejo, 
plešejo, igrajo na različne 
instrumente. Lahko izvajajo 
prave cirkuške akrobacije na 
trapezu, Udiko se igrajo s 
cirkuškim žonglerjem Jose-

fotn Vcselskym. Da, z lutkami 
ni nikoli dolgčas. Nikoli nc 
veš, kaj vse lahko uSptČljO. 
Lutkar sivo ima na Češkem 
tlolgo in bogato tradicijo. Nji
hova lola ta lutkarje je le 
tlolgo pojem dobre izobrazbe 
za vse, ki bi sc radi ukvarjali 
S tO lepo umetnostjo. In iz nje 
so izšle generacije izvrstnih 
umetnikov, ki razveseljujejo 
staro in mlado z lutkami, ki 
jim vdahnejo življenje šele ro
ke lutkarja. Tokrat ho mari
onete oživljala gospa Ema 
Kopccka, umetniški vodja Te
atra Narcis. 

sobota, 24. november 
2001 ob 10. uri - za IZVEN 

ENA, DVE, TRI... 
Lutkovno gledališče 

»Jože Pengov« 

Tri kratke pravljice: Zgod
ba po vaši izbiri. Mami. od
prla si z.itl in '/.godba o belem 
mačku, ki jc bil čisto črn -
nas vodijo v čas otroštva, ko 
se radovedno odkrivanje sve
ta sreča z igrivo kombinato
riko abecede, besed, jezika in 
Z možnostjo domišljijskega 
oblikovanja pripovedi. Av
torji teh besedil so s svojim 
nekonvencionalnim razume
vanjem jezika oblikovali nov 
pripovedni slog in novo dra
matiko, ter z novo izpovedno 
močjo pripovedujejo o člove
ku in svetu. 

Režija: Helena Sobar - Zaje 
Likovnik: Jože Ciuha 

petek, 23. november 2001 
ob 16.. 17. in IS. uri-za IZ
VEN 
Bernarda Zajec: ŽABON 

Predstavitev pesmic za ot
roke avtorice Bernarde Za
jec, ki jc pesmice napisala in 

sreda, 7. november 2001 
oh 20. uri - za abonma RDE
ČI in IZVEN 

sobota, 10. november 
2001 ob 20. uri - z.a IZVEN 

Neil Simon: 
VEČNA MIADEN1ČA 

Kulturno društvo 
Za-drugti, Ljubljana 

Ambiciozna televizijska 
producenlka in drugorazred
na igralka na robu eksisten
ce skuša svojega ostarelega 
strica, nekoč slavnega komi
ka, ponovno spravili preti 
kamere. Težava je le, daje ta 
s svojim dolgoletnim in neza
menljivim soigralcem na 
smrt sprt. Vendar nečimr
nost, nostalgija in obet lepe
ga zaslužka starca le spravi 
skupaj do prvih obnovitvenih 
vaj. Kljub celi gori nerešenih 
usedlin starih zamere, se ne
kako prebijeta do snemanja 
legendarnega zdravniškega 
skeča. Meti snemanjem pa 
med strastnim prepirom stri
ca zadene srčna kap. Meti 
okrevanjem je le vedno stari 
zajedljivi humorni in provo
kativni striček Willic. Bole
zen omogoči nečakinji, da ga 

knjigo tudi ilustrirala. Pes
mice ho prepeval otroški 
pevski z.bor DKI) Solidarnost 
Kamnik. Prireditve so name
njene otrokom od 3. do 8. le
ta starosti 

Žaba počasi Na bregu taboru 
čez cesto tarnajo, 
koraca. da zima 
paglavci z.a njo. mrzla bo. 

Organizacija: JSKI), ob
močna izpostava Domžale 

spravi v dom za ostarele ig
ralce, kjer se igra poetično in 
nostalgično konča. - Izvrstna 
literarna predloga, ki velja 
za broadwaysko klasika - du
hovita nostalgična komedija 
Z elementi melodrame in od
lično igro protagonistov, 

režija: Vojko Zidar 
igrajo: Dare Valit"; Aleš 

Valič. Nina Valič. Irena Pra
šen 

ponedeljek, 12. november 
2001 ob 20. uri - za abonma 
ZELENI in IZVEN 

torek, 13. november 2001 
ob 20. uri - za abonma RU
MENI in IZVEN 

četrtek, 15. november 
2001 ob 20. uri - za abonma 
RDEČI in IZVEN 

Janusz Gknvacki: 
ANTIGONA V NEW 

YORKU 
Prešernovo gledališče 

Kranj 

Antigona v New Yorku 
poljskega dramatika Janusza 
Glovvackega je že na premi 
eri septembra letos navduši-
la publiko, s pohvalami pa SO 
širokogrudni tudi kritiki, ki 

Matjaž Tribušon, Vesna 
Jevnikar, Rok Vihar, Matjaž 
Višnar, Ciril Roblek, Bojan 
Hudovernik 

so predstavo o problemu klo-
šarjev in beguncev označili 
z.u izjemno aktualno in anga
žirano glede na situacijo in 
čas, v katerem živimo. 
»Problematika brezdomcev 
je v kranjski uprizoritvi pre
nesena na begunce in iskalce 
azila kol najbolj nezaželen in 
odrivan, v centrih in sploh 
oilslranjcvun tujek iz telesa 
narodovega.(...) Uprizoritev 
jc uspešno lovila tragikomič
no ravnovesje med duhovi
tostjo in eksistencialni) tes
nobo, zraven pa še angažira
la publiko k premisleku o tis
tih, ki se jim že jutri lahko 
pridružimo.« (Matej Boga
taj. Delo). »Brez pretirava
nja pa je mogoče na koncu 
dodati še tole. Kranjska An
tigona v New Yorku je ponu
dila okvir za izjemno igro 
Vesne Jevnikar in Roka Vi
harja, tudi Boruta Veselka, 
prav posebej pa Matjaža Tri-
btišona. Njegova kreacija 
brezdomca Saše je verjetno 
ena njegovih najboljših vlog. 
(Tadeja Krečič, Radio Slove
nija) 

Režija: Mateja Koležnik 
Igrajo: Borut Veselko, 

Vstopnice so v prodaji štirinajst dni pred prireditvami 
oh delavnikih od 10. do 12. ure v upravi Kulturnega doma 

Franca Bernika, 
ob delavnikih od 16. do 19. ure v klubu Kulturnega doma 

Franca Bernika 
(ljubljanska 61, Domžale, vhod z dvorišča, kletni prostori) 

ter eno uro preti priči ikoni prireditev v blagajni doma. 
Informacije in rezervacije po telefonu: 722 50 50. 

Rezervirane vstopnice je potrebo prevzeli 
najkasneje do pol ure preti pričelkom prireditev, sicer jih 

posredujemo v redno prodajo! 

SpoStovani obiskovalci kulturnega doma! 
Prosimo Vas, tla nc zamujale prireditev ter da v dvorano 

ne nosile mobilnih telefonov, 
ur ali drugih naprav, ki oddajajo zvočne signale. 

Vabimo Vas, da obiščete Klub Kulturnega doma Franca 
Bernika, kije odprt vsak delavnik 

od 16. do 19. ure v odmoru prireditev in po njih. V 
prijetnem in mirnem okolju boste 

oh osvežilnih pijačah, kavi ali čaju lahko v prijatelji 
poklepetali o kulturnih in drugih dogodkih. 

sreda, 28. november 2001 
ob 20. uri - za abonma 
MODRI in IZVEN 

HARMONIJA 
ŠPANSKE GLASBE 
IN ŠESTIH STRUN 
Tomaž Rajterič - kitara 

Kitara - asociacije: lepo. 
mehko, romantično, tempe
ramentno stopnjevanje ritma 
tlo ekstaze...Mojster šestih 
strun TomaŽ Rajterič bo v 
celovečernem koncertu pred
stavil nekaj najbolj znanih 
skladb španskih avtorjev, po
sebno pozornost pa ho ob 
stoletnici rojstva namenil Jo-
tit/itinu Rodrigu, ki mu bo 
posvetil ves drugi del kon
certa, lit španski skladatelj 
je napisal veliko kitarskih 
del, med njimi tudi nekaj ze
lo uspelih. Njegov Concierto 
de Aranjuez. je eno najime
nitnejših del za kitaro in or
kester. Tomaž Rajterič je že 
kol najstnik pokazal nadarje
nost za glasbo in kitaro, o če
mer pričajo Številne nagrade 
Z domačih in mednarodnih 
tekmovanj, ki so mu odprlu 
vrata na številne koncertne 
odre in mu omogočila nada

ljevanje na znamenitem že
nevskem konservatoriju. To
maž. Rajterič ni le umetnik, je 
tudi pedagog, saj poučuje ki
taro na različnih ravneh: od 
leta 1997 ludi kol tlot eni na 
ljubljanski Akademiji za 
glasbo. 

Na sporedu: Miguel I.lo-
het, Antonio Jose, Isaac Al-
berniz, Joaquin Rodrigo 

vil leta 1977. Do sedaj je 
razstavljal na blizu 80 samo
stojnih razMuvuh in na okoli 
250 skupinskih razstavah po 
vsem svetu. Za svoje delo je 
prejel številne nacionalne m 
mednarodne nagrade. Za 
njegova zgodnejša dela je 
značilna figurulika, ki pa jo 
je kmalu opustil - le v osem
desetih letih se je izjemoma 
vrnil k njej - in prešel v ana
lizo slikovnega polja in pro
učevanje avtonomnih slikar
skih prvin, kot so barva, lini
je, format, svetloba in pred-

1 alerija domicile 

četrtek, 22. november 
2001 ob 19. uri 

odprtje razstave 
razstavlja Žarko Vrezec 

Slikar Žarko Vrcz.ec (rojen 
leta 1950 v Ljubljani, na 
Akademiji z.a likovno umet
nost r Ljubljani je študiral 
med letoma 1970 in 1974) se 
je prvič samostojno preti sla 

vsem osrednji problem nje
govega dela - prostor slike. V 
Galeriji Domžale se bo avtor 
predstavil z izborom del iz 
posameznih ciklusov, nasta
lih v zadnjih letih 

Galerija je odprta od po 
nedeljka do petka od 10 <h> 
12. ure in od 15. do 19. ure, 
ob sobotah od 10. do 12. ure. 

Vstop prost. 

n o v e m b e r 2 0 0 1 

petek 2 zaprtje razstave - Galerija Domžale 
DUŠAN LIPOVEC 18.00 

sreda 7 
gledališka prelistava 
Neil Simon: VEČNA MIADENIČA 
Kulturno društvo Za-druga, Ljubljana 

10. 
abonma RDI II 

in IZVEN 

sobota 10 
lutkovna predstava 
KAJ ZMOREJO LUTKE 
Lutkovno gledališče Narcis, Praga (Češka) 

10. 
IZVEN 

sobota 10 
gledališka predstava 
Neil Simon: VEČNA MIADENIČA 
Kulturno društvo Za-druga, Ljubljana 

20. 
IZVEN 

ponedeljek 12 
gledališka predstava 
Janusz Glovacki: ANTIGONA V NEW YORKU 
Prešernovo gledališče Kranj 

20. 
abonma ZELENI 

in IZVEN 

torek 13 
gledališka prelistava 
Janusz Glovacki: ANTIGONA V NEW YORKU 
Prešernovo gledališče Kranj 

20. 
abonma RUMENI 

in IZ VEN 

četrtek 15 
gledališka prelistava 
Janusz Glovacki: ANTIGONA V NEW YORKU 
Prešernovo gledališče Kranj 

20. 
abonma RDEČI 

in IZVEN 

četrtek 22 
odprtje razstave- Galerija Domžale 
ŽARKO VREZEC 
razstava odprta do (>. decembra 2001 

19. 
IZVEN 

petek 23 
predstavitev knjige 
ŽABON 
organizacija: JSKI), OI Domžale 
lutkovna predstava 

16.. 17., 18. 
IZVEN 

10. 
sobota 24 ENA, DVE. TRI... 

Lutkovno gledališče »Jože Pengov« Ljubljana 
IZVIN 

torek 27 
otroška igra 
TA Z DREVESA HRUŠKE STRESA 
Zapik, Ljubljana 

9., 10.15 in II M) 
abonma URŠA 1 

in URŠA 2 

sreda 28 
koncert 
HARMONIJA ŠPANSKE GLASBE IN ŠESTIH STRUN 
TOMAŽ RAJTERIČ - kitara 

20. 
abonma MODRI 

in IZVEN 

petek 30 
kom tri 
LETNI KONCERT- DOMŽALSKI KOMORNI ZBOR 
organizacija: Domžalski komorni zbor 

20. 
IZVIN 

Arije in dueti iz Verdijevih oper 
V Kulturnem domu Franca Bernika sem si ogledala I. abonmajski 

koncert za abonma MODRI in IZVEN, v sredo, 10. oktobra. 
Koncert meje zelo pritegnil, poslušali smo arije in duete iz Verdijevih 

"Per. Nastopali so: Olga Gracelj • sopran, Zdravko Perger - bariton in Igor 
Svara - klavir. Poslušali smo: 

- MACBETH arija Machetha 
• MOČ USODE arija LtOHOTt 
- PLES V MASKAH arija Renata 
• TRUBADUR arija Leonore 
• RIGOLETTO duet Gilde in Rigolelta II. dej. 
• TRAVI ATA arija VioletU 
- TRAVI ATA arija G. Germonta 
- TRAVI ATA duet Violetle in G. Germonta 

)n k d o je G i u s e p p e 
V e r d i ? ' P K 

Oiuscppc Verdi - Italijan, rojen 
oktobra 1813 v vasici Le Roncolc 

S c s t kilometrov <xl mesteca Bussclo, 
"jed CremoilO in Parmo. Izjemno na-
t ' a r . icn , z mladostjo, ki se je dotikala 
glaslie, vendar sc jc glasbi posvetil kas-
n c Jc , kot bi se za genija spodobilo. K 
S r cu je prirasel vaškemu iičilelju in or-
•Snistu, ki mu jc odkrival svel. K nje
govi teoretično - glasbeni samozavesti 
S l ) največ prispevali Antonio Burez-
"* Pietro Saleiti. Ferdinando Prove* 
* Dcvetnajslletcn je Giuseppe posku-

koi 
vstopiti v pravo šolo, na milanski 

J-onservatorij Rekli so mu. da je pre-
, t a r - A kaj storili, če imaš v sebi glas
bo, ce hočeš slišati svoje sanje? S 
^stindvajsetim letom jc za njim pr-
^ operni poskus: Oberto, conte di 

Bonifacio. Komična opera Un Cii-

orno di regno jc bila polomija. Toda 
sledil jc Nabucco, ki jc bil prvo pra
vo zmagoslavje. Res jc bila pot po
ložna, vendar jc skladatelj stopal hit
reje, kot bi pričakovali. Prišle so tri 
velike uspešnice: Rigoletto, Trubadur, 
Traviata. S .štiridesetimi leti jc dose
gel zenit svojega skkidaleljskcga vzpo
na. Prišlo je do umirjenja, do ogre
vanja pred velikim finalom. Sicilijan
ske večernice, Simone Boccanegra in 
končno (pa ne dokončno) Ples v mas
kah. Polifonija, ki sc pojavlja kol po
sledica prefinjenc kompozicijske teh
nike, kantilena, ki znotraj kontrasta 
lirično-dramatičnega razvoja poudarja 
sijaj melodije. Bolj na starejšo tradi
cijo sc naslanja Moč uscxlc z, neizmer
nim bogastvom melodij in kasneje 
Don Oirlos, ki spada med najvrednej
še skladateljeve stvaritve. Pot je vo
dila v veliki zmagovalni finale oper
nih mojstrovin: Aidc. Otclla in Falstaf-

fa. Med Aido in Olcllom je v šestnaj
stih letih poznega obdobja nastalo 
edino večje delo Recpiicm, posveče
no velikemu pisatelju in prijatelju 
Manzoniju. 

Tudi nastopajoči imajo bogate iz
kušnje, saj so se uveljavili na svojem 
področju tako doma kot v tujini 

O L G A G R A C E L J - primadona 
Opere in baleta S N G Ljubljana 

Doslej jc upodobila vrsto izvrst
nih opernih likov. Doma in na tujem 
se je uveljavila tudi kot koncertna 
pevka. Nastopa z odličnimi dirigen
ti in orkestri. Za svoje umetniške 
dosežke jc med drugimi prejela Zu
pančičevo in Prešernovo nagrado. V 
Ijnzu pti so ji podelili Rccherchc de 
la (jualilc Si. Fortunate. Gostovala je 
na Finskem, Danskem, v Bolgariji, 
Luxcmburgu, Italiji. Avstriji, Nemči
j i , Švici, Rusiji in Kanadi. 

ZDRAVKO PERGER - solisl 
Ljubljanske opere 

Za seboj ima kar lepo število oper
nih likov, med katerimi najbolj izpo
stavlja: llarlekina iz Ariadne na Nak-
sosii. I Igara v SevjJjskem brivcu. Bcl-
cora v Kapljica za ljubezen, Schanso-
neta v Gorenjskem slavčku, Germon
ta v Traviati ... Posveča se slovenske
mu samospevu, predvsem novitetam 
in sakralni glasbi. Nastopal je s sim
foničnim orkestrom RTZ Zagreb, gos
toval v Avstriji, Italiji, Avstraliji in na 
Japonskem. Tri leta je bil član slovi

tega Slovenskega okreta. 
IGOR ŠVARA - pianist in dirigent 
Diplomiral je iz. dirigiranja in kla

virja na akademiji za glasbo v Ljub
ljani, izpopolnjeval pa se je v Leip
zigu pri mojstru Kurtu Musarju. Je 
dobitnik Študentske Prešernove na

grade za dirigiranje in posebnega 
priznanja na opernem bienalu v 
Ljubljani. Dirigiral je z različnimi 
simfoničnimi orkestri, za glasbene 
arhive pa je posnel mnoga dela slo
venskih in tujih skladateljev. Redno 
sodeluje kot član žirij na domačih 

in mednarodnih solopevskih in zbo
rovskih tekmovanjih. V S N G Opera 
in balet Ljubljana je zaposlen od 
1972. Od pomladi 1981 pa je umetniš
ki vodja Ljubljanskega okteta, s ka
terim je gostoval po vsem svetu. 

SAŠA KOS 

http://Vrcz.ec
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Iz zakladnice 
pregovorov 

» D o k l e r 

d i h a m , 

u p a m « 
»Človekovo življenje je ob 

vsem prizadevanju v sedanjosti 
vendarle nenehno obrnjeno v 
srečno prihodnost. Upanje je te
meljna struktura krščanstva. Ce
lotni svetopisemski odnos človeka 
do Boga je odnos upanja,« je za
pisal prof. Anton Trstenjak. Celo 
ateistični filozof Ernst Bloch je 
postavil upanje kot načelo ali po
čelo vsega svojega filozofiranja. 
Ta mož je med drugim zapisal: 
»Vse je odvisno od tega, ali se na
učiš upati.« 

Obilica pregovorov o upanju 
pričuje, da gre res za nekaj ne
pogrešljivega, za gonilno silo Člo
vekovega delovanja. Upanje je 
vogelni kamen človeškega živi je-
naj ali tudi steber, na katerem 
sloni svet. Pomen upanja osvet
ljujejo še naslednji: 

Kdor ima upanje, ima vse. 
Upanje ohranja človeka pri 

življenju. 
Treba je upati, ker je treba ži

veti. 
Upanje prepreči človeku, da hi 

se obesil. 
Upanje pomaga nositi breme

na. 
Kdor je brez upanja, je najrev

nejši človek na svetu. 
Kdor izgubi upanje, izgubi vse. 
Upanja ne smemo nikoli izgu

biti, tudi v najhujši preizkušnji 
ne. Za življenjsko geslo si vzemi
mo star latinski rek: Dokler di
ham, upam (Dum spiro, spero). 
Upanje je tudi ena od temeljnih 
kršćanskih kreposli (vera. upanje, 
ljubezen). Ko apostol Pavel zapi
še, da upanje ne osramoti, ima 
seveda v mislih Boga Samo on je 
v polnosti vreden našega upanja, 
ker ga tudi izpolni. Upanje ja na
ša stvar, izid pa stvar Boga, pra
vijo Nemci. 

Upanje »drži človeka nad vo
do« in mu pomaga skozi temne 
ure: 

Nikoli ni tako dobro, da ne bi 
bilo razloga za strah; nikoli tako 
slabo, da ne bi bilo razloga za 
upanje. 

Še nikoli se ni utopil maček ali 
pes, če sta videla breg. 

Človek ne more živeti brez 
upanja, brez odprtih obzorij pri
hodnosti. Upanje se večno pora
ja v človekovem srcu, pravijo A n 
gleži. O neuničljivosti upanja go
vorijo tudi tile; 

V kraljestvu upanja ni zime. 
Upanje na zarjavi. 
Človek upa, dokler živi. 
Upanje umre nazadnje. 
Samo smrt more uničiti upa

nje. 
Upanje je vedno zeleneče. 
Korenine upanja so vedno zele

ne-v 

Čim bolj sušen je čas, tem bolj 
zeleno je upanje. 

Če nas sreča zapasti, nam osta
ne še upanje. 

Dokler ti niso odsekali glave, še 
ni nič izgubljeno. 

Trpljenje je preizkus, kako 
globoko je zasidrano naše upa
nje. Ravno v preskušnji pa ga tu
di najbolj potrebujemo, saj je 
upanje balzam strtih src, hrana 
trpečih, najboljša glasba v žalos
ti in najboljša tolažba v bedi. 

Huda preizkušnja upanja je 
bolezen. Paviloma velja, da bol
nik upa, dokler živi in se nadeja 
zdravja vse do smrti. Znano je, 
koliko je izboljšanje ali celo 
ozdravljenje odvisno od bolniko
ve volje in sodelovanja. Zato drži 
tudi. da je upanje zdravilo, ki ga 
more vsak zdravnik zastonj pred
pisati bolniku. 

Vsi poznamo nenavadno za
konitost, da je najbolj osrečujo
če pričakovanje česa lepega: 

Večje veselje prinaša upanje 
kot uživanje; pričakovanje je več
je od uresničenja. 

Lepi upi so že pol sreče. 
Upanje osladi življenje. 
Kdor živi v upanju, pleše brez 

godbe. 
Kakor smo različni ljudje, ta

ko so različna naši upanja. Kar 
nekdo upa, tega se drugi morda 
boji, kot dokazuje tale šala: 

Peter je obiskal bolno učitelji
co. Po obisku ga vprašajo sošol
ci: 

»Kako je z njo?« 
»Nobenega upanja ni. Jutri pri

de v šolo.« 

BOGDAN DOLENC 

Slovenski knjižni kviz 2001 v Knjižnici Domžale 

J o s i p J u r č i č i n D o l e n j s k a 
Letošnji knjižni kviz, kije bil če

trti po vrsti, je bil posvečen pred
vsem pisatelju Josipu Jurčiču in 
Dolenjski, pa tudi drugim imenit
nim Dolenjcem: Primožu Trubar
ju, Janezu Vajkardu Valvasorju, 
Franu Levstiku, Josipu Stritarju, 
Tonetu Pavčku. Učenci so s po
močjo kviza izvedeli veliko novega 
o teh možeh, ki so pomembno ob
likovali slovensko zgodovino in 
kulturo. 

Kviz. je potekal od marca do 
septembra. Otroci so naloge reše
vali v svojih šolskih knjižnicah in 
v naši javni knjižnici. Prejeli smo 
16I3 pravilnih rešitev (lani 1323) iz 

N a g r a d n i i z l e t n a D o l e n j s k o 
V sredo, 26. septembra 2001, smo se že zelo zgo

daj zbrali pred knjižnico v Domžalah. Odpravili 
smo se na Dolenjsko. V avtobusu smo dobili vsak 
svojo kapo, da so knjižničarke vedele, da sodimo v 
skupino nagrajencev knjižnega kviza. Kape so nam 
ostale za spomin. 

Ustavili smo se v Rctjah, rojstni vasi pisatelja 
Frana Levstika, kjer nas je sprejel sam Martin Kr
pan. Pred llijevim kozolcem smo se nameravali ili 
številne igre, a se zaradi dežja žal nismo mogli. 

Po približno polurnem postanku smo se od
peljali v Rašico, rojstno vas Primoža Trubarja. 
Sprejel nas je vodič, ki nam je razložil, da je Pri
mož Trubar napisal prvi dve slovenski knjigi: Ka
tekizem in Abecednik. Na Trubarjevi domačiji 

smo si ogledali še mlin, nato pa sta nam knjigo-
vezinji razložili nastanek knjige. Tudi tiskali smo 
in pisali z gosjim peresom. 

Po kosilu, ki je bilo zelo slastno, smo se od-
pavili še na dom Josipa Jurčiča na Muljavo. Nje
gova rojstna hiša je zelo majhna, vodič nam je v 
njej povedal vse o pisateljevem življcnu. Najza
nimivejša sc mi je zdela črna kuhinja. 

Po poti proti domu smo z. Damijano prepe
vali karaoke. 

Odločila sem se, da bom Se sodelovala v knjiž
nem kvizu in upam. da bom prihodnje leto po
novno izbrana za nagradni izlet. 

MARUŠA GUJTMAN, 7. C 
OS Rodica 

občin Domžale , Lukovica, Morav
če, Mengeš in T r z i n . K v i z dobiva 
vsako leto več mladih reševalcev 
in postaja tradicionalna in priljub
ljena akcija med mladimi bralci v 
Sloveniji in tudi med slovenskimi 
otroci, ki živijo izven mat ične do
movine. Je uspešna oblika, s ka
tero mentorji spodbujajo mlade k 
branju leposlovnih in informacij
skih besedil. 

V občini smo izžrebali glavno 
nagrajenko, to je bila Alenka Pes-
totnik, učenka OŠ Domžale . Ude
ležila se je d ržavne sklepne prire
ditve kviza, ki je bila v Ljubljani 
v tednu otroka, kjer sc je zbralo 
60 izžrebanih mladih reševalcev iz. 
vse Slovenije, in sicer iz vsake 
osrednje splošne knjižnice po eden. 
N a Ljubljanskem gradu smo si 
ogledali predstavo Dogod ivšč ine 
vajenca Hlapiča, nato pa odšli na 
snemanje televizijske oddaje ob za
ključku letošnjega kviza. Izžrebali 
smo tudi 40 nagrajencev naše ob
čine in j ih popeljali na Dolenjsko. 
Kako smo se imeli, preberite v spi
su ene izmed udeleženk. 

Zahvaljujemo se tudi o b č i n a m 
Domžale , Lukovica , Mengeš , M o 
ravče in T rz in za f inančno p o m o č 
pri sami izvedbi kviza. 

STANKA ZANOŠKAR 

Strokovna ekskurzija zaposlenih v Knjižnici Domžale 

V iskanju vizije nove knjižnice Domžale 
Goriška knjižnica Franceta Bevka pod drobnogledom 

V soboto, 13. oktobra smo se zaposleni v domžalski knjižnici odpravili na 
strokovno izpopolnjevanje na Primorsko, kjer nas je v soju jesenskih sončnih 
žarkov pričakala mogočna arhitektura - nova, 2. februarja 2001 odprta, (io
nska knjižnica Franceta Bevka, ki jo je projektiral arhitekt Vojteh Ravnikar. 

Priznati moramo, da ima zgradba 
predvsem v arhitekturnem smislu, ce-, 
lo za tujca, svojo razpoznavno po
dobo. Izrazito modernistično zasno
vana predstavlja skupaj z zgradbo 
gledališča obema je geometrija izziv, 
najnovejšo podobo novogoriškega 
mestnega kulturnega središča. 

Ob vstopu v veličasten objekt nas 
nehote prešine misel o nekakšni do
mišljavi bahavosti načrtovalca ... Zbe
ga nas njena prostorskost in zlasti vi
šina; vajeni temačnih, utesnjenih, s 
knjigami prenapolnjenih polic in 
prostorov se s kančkom optimizma 
(morda bomo tudi v Domžalah ne
koč tako razkošni s prostorom in 
denarjem za nov kulturni hram??) 
oziramo v morda za naš okus neko
liko vehementno projektirano širo
ko marmonato stopnišče, ki nas vo
di v I. nadstropje. 

Goriška knjžnica Franceta Bevka 

Odprtost nas privlači, a hkrati po
vsem zbega. Morda smo pogrešali lis
ti poznani občutek udobne domač
nosti, ki bi prekril hladnost ogrom
nega odprtega prostora morda pa so 
knjižnici manjkali samo obiskovalci, 
teh jc bilo na sončen sobotni dan v 
primerjavi z domžalsko knjižnico, 
kjer kar mrgoli uporabnikov, le peš
čica (dovolite mi primerjavo: Dom
žalska knjižnica, ki dosega po velikos
ti morda le slabo tretjino novogoriš-
ke ima dnevno povprečno 600 obis
kovalcev in II redno zaposlenih, No-
vogoričani pa se lahko bahajo z. 900 
obiskovalci dnevno in vsaj še enkrat 
toliko zaposlenimi kot v domžalski 
knjižnici. Brez komentarja!) 

Seveda to ni edini manjko sicer 
arhitekturno izjemno vabljive stav
be Panoramska odprtost prostorov 
z odprtimi kotički se ni izkazala za 

posebej funkcionalno. Le
sene akustične obloge iz 
furniranih mediapan 
plošč žal ne uspejo zadr
žati predirljivih zvokov 
razigranih otrok, ki se 
igrajo v svojem igralnem 
kotičku (do potankosti iz
piljen načrt potrebnih ob-
knjižničnih dejavnosti). 
Tako vizualno sicer loče
ni prostori, razen študij
skih celic, ki so iz vseh 
strani zaščitene s prozor
nim steklom, niso imuni 
na zvok. 

Tudi na tančno in ko
rektno napravljene 
usmerjevalne table nas, 
žal, ne pripeljejo do žele
nega področja, kaj šele do 
iskanega gradiva. 

Da ne bomo preveč 
kritični, naj brez sleher
nega pretiravanja povem, 
da je knjižnica sodobno 
tehnično opremljena. 
Obiskovalcem jc na voljo 
uporaba medmrežja in 
številna učna mesta opre
mljena z računalniki in 
tiskalniki, knjigomal, 
video soba, večnamenska 
dvorana, razne vrste in
formacijskega in tehnološ
kega opismenjevanja ter 
izobraževanja ... Zal pa sc 

mnoge dejavnosti ne izvajajo. Uspo
sobljenih ljudi namreč kronično pri
manjkuje. Zaposleni vedo povedati, 
da so kmalu po odprtju vrat za bral
ce ugotovili, da manjka ljudi, ki bi 
tem uprabnikom stregli. Zataknilo se 
je že pri informacijskem pultu l jud
je, ki so zgolj uporabniki knjižničnih 
storitev, si delo knjižničarja predstav
ljajo zgolj kot delo izposojcvalca Tu
di mestni veljaki pozabljajo, da knjiž
nični kader nc sestavljajo zgolj kniž-
ničarji (30%), lemveč tudi drugi stro
kovni knjižnični delavci (bibliotekarji 
ter višji knjižničarji, 70%). Poleg kla
sičnega kadra primanjkujejo tudi spe
cializirani poklici (multimedijski 
knjižničar, arhivarji digitalnih infor
macij in izobraževalci na področju 
telekomunikacije ...). Knjžnična de
javnost se je namreč tako močno 
razširila tudi na druga področja, da 
knjižnica potrebuje svoje tehnično in 
upavno osebje. Brez teh, še tako so
dobno opremljena knjižnica nc mo
re uspešno delovati, kaj šele izpolniti 
vseh standardov sodobne knižnice. 

Načelo »vsi delamo vse« se ni še 
nikjer obrestovalo. Nezmožnost os
novne organizacije dela vodi v neza

dovoljstvo zaposlenih. Delo poslane 
nujno zlo in končna posledica po
manjkljivega kadra so razdražljivi 
uslužbenci, ki sc nc identificirajo več 
s knjižnico, ki nc obvladajo prosto
ra ne obvladajo položaja in nenazad
nje niti sami sebe. Domžalskim 
»knjižničarjem« je bila nevzdržna, ce
lo adrenalinsko stresna situacija za
poslenih še kako poznana. Če kader 
in prostor nista v sozvočju so re
zultati poslovanja knjižnice manj 
ugodni: manj obiska, manjša izposoja 
gradiva in končno nezadovoljni upo
rabniki. Naše poslanstvo pa jc rav
no v povečanju učinkov. 

Prostorna, zračna in svetla knjiž
nica v rdečih, sivih in črnih odten
kih marmoja, z mrežastimi stropi, ki 
dajejo prostoru zračnost in prostor
sko dimenzijo, s pogledom na zele
ni park, z nosilnimi okroglimi steb
ri, z glasbeno sobo, narejeno iz. pro
zornega stekla, s temno video sobo, 
s čitalnico, potratno opremljeno z ra
čunalniki, s Studijskimi celicami ... je 
le nekaj detajlov, o katerih bomo ta
ko zaposleni kol tudi uporabniki 
Knjižnice Domžale še nekaj časa lah
ko le sanjali. 

Skupinska fotografija udeležencev strokovne ekskurzije 

Po osnutku strategije razvoja 
(2001) naj bi Občina Domžale v le
tu 2006 pričela z gradnjo nove 
splošnoizobražcvalnc knjižnice. No
va zgradba ni več zgolj estetska in 
prostorska nuja. Knjižnica jc nam
reč objekt, ki mora zagotavljati tudi 
največjo varnost za obiskovalec in 
zaposlene. Dokler niso zadovoljene 
te osnovne potrebe po varnosti 
(Masllovv), knjižnica nc more poslali 
hram duhovnosti. 

V zadnjih letih tako priljubljenost 
kot obiskanost domžalske knjižnice 
naraščala ; povečuje sc izposoja 
knjižničnega gradiva in obiskanost 
prireditev. Prostori na Ljubljanski 
58 pa postajajo vse tesnejši, neka
tere stropne konstrukcije celo nc 
vzdržijo več standardov obremenit
ve; gradiva v takem prostoru ni mo
goče več funkcionalno razvrstiti, s 
posamičnimi posegi v prostor pa 
kvarimo tudi njegov csletski izgled, 
v koliko o njem sploh še lahko te
če beseda. 

Novogoričani so lahko, ne glede 
na drobne funkcionalne pomanjklji
vosti stavbe, iskreno ponosni na svo
jo novo knjižnico. A l i so upraviče
ni do tako bahave arhitekture lah
ko le ugibamo, dejstvo pa je, da bi 
si Domžalčani kot občani ene izmed 
tako in drugače bolj bogatih in raz
vitih občin lahko, da nc rečem mo
rali privoščiti novo, sodobno knjiž
nico, ki bo predstavljala kulturno in 
duhovno jedro Domžal. 

»Prepr ičan sem, da bo Občina 
Domžale z novo knjižnico primer
no izoblikovala svoje duhovno jed
ro, kjer bodo njeni prebivalci (in 
drugi) udobno prebirali, študirali, 
počivali, poslušali, opazovali, modro
vali, premišljevali, sanjarili, debatirali, 
pisali, risali snovali ...« optimist ično 
zre v prihodnost ravnatelj Knjižni
ce Domžale gospod Marjan Guj l -
man. 

Idejni načrt prostora (lehnološko-
vsebinski program) je že zasnovan „• 

A l i to pomeni, da bo nova, so
dobna in funkcionalna. Knjižnica 
Domžale kmalu ugledala luč sveta? 

Držimo pesti! 

MARTA STARBEK 

Zupanove harmonikarice iz Mengša uspešno nastopajo do
ma in v tujini 

Bogastvo slovenskega jezika 

B i 
V SSKJ piše: BI - č lenek. Zanikano: ne bi in 

bi ne. Z opisnim de ležn ikom dela pogojni naklon 
sedanjega časa, v zvezi z BIL in opisnim delež
n ikom pa pogojni naklon preteklega časa. Prvič 
ga uporabljamo za izražanje možnos t i ali nego
tovosti: to bi bilo kr ivično; išče žensko, ki bi mu 
gospodinjila; dvomim, da bi bila tako bolna; sto
pil jc na trg, da bi pogledal po trgu; vede sc, ka
kor da bi me ne poznal; če bi malo pomislil , bi 
d r u g a č e govori l ; ko bi sc bil fant hotel učiti , bi 
bi l šolo igraje izdelal. 

Drugi BI uporabljamo za (obzirno) izražanje 
želje ali trditve: želeti bi bilo, da š k o d o porav
nate; njegov predlog bi bilo dobro upoštevati ; (ali) 
bi bil i tako prijazni in mi knjigo posodili? gle
dališče naj bi tudi vzgajalo. V zvezi z N A J za 
izražanje domneve: po časopisnih sporoč i l ih naj 
bi bil zakon tik preti sprejetjem. 

Tret j ič . Besedico ali č lenek BI večkra t nerod
no uporabljamo. N a primer: kaj bi tisto - lepše: 
stvar nima pomena; o tem ni, da bi govori l , bolj 
smiselno je: o tem ni potrebno, ni vredno govo
rit i ; ne bi rekel, pravilneje: zdi se mi, da ni. 

Drugi primeri . Smo v dvorani. Vodi te l j pred
stave ali prireditve gre pred mikrofon in slovesno 
izjavi: »Zdajc bi prosil, da ta in ta pride na oder.« 
Lepše bi bilo: prosim, da ... Po imenih bi naštel 
prisotne - bom naštel ... Č e z tri minute bi zače 
li s poukom - bomo začeli ... Zdaj bi za nagra
de predlagal - predlagam ... V prvem križišču bi 
zavil na desno - bom zavil ... Še malo in bi pre
šteli glasove - in bomo preštel i glasove. 

Zaradi besedice BI marsikaj lahko postane ne
rodno ali celo komplicirano. Vodi te l j se oglasi: 
»Zdajle pa bomo šc glasovali. Kdo bi bil ZA?« »Jaz 
bi bil ZA;« se oglasi prvi ob njem. K o n č n o jc ta 
glas z. BI-jcm odloči l večino. Po obraz lož i tv i pa 
se jc omenjeni volivec pri tožil , češ , da ni rekel, 
da je Z A ; ampak da BI bil Z A ter da so z volit
vami prehiteli njegovo razmišl janje. 

l a k i h in podobnih glagolov, ki j ih tako radi 
povežemo z Bl-jem, je še veliko. Na primer: pod
pisati, pritrditi, glasovali, pritožiti se, odločiti , pre
klicali, protestirali, ugovarjati, določit i , oporekati. 
In šc v banki: »Denar bi rad vložil - ne, denar 
bom vložil.« 

Z a konce še ena »lovska«. »Ti, ali veš, zadnj ič 
bi skoraj zajca ujel.« Prijatelj pit mu odvrne: »Veš 
kaj, S K O R / V I in BI Sc nista nikol i zajca ujela.« 

FRANCE CERAR 
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p i s m a b r a l c e v 

Č l o v e k ! N e t a k o 
Na novem domžalskem pokopališ

ču v družinskem grobu počivata dva 
rodova mojih prednikov. 

I>a bi ludi v mrzlih dneh ostalo 
še malo evel.ja, sem v vogalu groba 
Posadila le štiri bele in šesl rdečih 
zimskih res. l>o tednu dni nisem 
mogla verjeli svojim očem. Izginili 
šla bela in rdeča resa. Skoraj brez 
sledu, da sla bili posajeni, le črni ok
vir groba je bil pomazan. 

»Le kako more človek tO počeli 
'Udi na takem kraju?!« sem se spra
ševala vse do doma. Sicer so pa vča
sih rekli, da sc pri šivanki začne ... 

MIHAELA KEPIC, 
Vir, Linhartova 9 

N o v o b r e m e 

z a o k o l j e 
Društvo za varstvo okolja je skupaj 

z Zelenimi pri sprejemanju lokacij
skega načrta za avtocesto skozi dom
žalsko občino vztrajalo pri nekaterih 
••krepili, ki bi /manjšali škodljive 
Vplive in posledice poteka avtoceste v 
naravnem okolju. Med temi ukrepi je 
bila tudi zahteva po zadostnem števi
lu podhodov za živali pod avtocesto in 
v ta namen je bil zgrajen podhod za 

gozdno pot in prehod živali v gozdu 
pod Boštajcm. 

LetOS pa je občinski svet obravna
val idejni načrt za razširitev in sana
cijo obstoječe deponije Dob ter ure
ditev Centra za ravnanje z. odpadki. 
Poleg načelnega vprašanja o primer
nosti in gospodarnosti nameravanega 
posega, na katerega bi morala drža
va odgovorili v strategiji ravnanja z 
odpadki na rcigonalni ravni je spor
na ludi gradnja visokega nasipa ob 
podhodu, ki naj bi deponijo zavaro
val pred pogledi z, avloceste. Malo 
verjetno je, da si bodo živali mogle 
poiskali varno in nemoteno pot med 
ograjo ob avtocesti in ograjo ob de
poniji. Posebno moleč pa bo promet 
s komunalnimi vozili po cesti, ki je 
bila z. lokacijskim načrtom za avto
cesto opredeljena samo kot gozdna 
pot ob smetišču in je namenjena iz
ključno lastnikom gozdnih zemljišč za 
njihove potrebe. 

Razširitvi odlagališča odpadkov 
odločno nasprotujemo predvsem za
to, ker občina že vrsto let obljublja 
ukinitev in sanacijo obstoječe depo
nije, ki sc je razvila iz. nekoč Črne
ga odlagališča odpadkov brez ustrez
nih varovalnih ukrepov preti onesna
ženjem lal, vode in zraka in tudi za
to, ker še ni bila izdelana celovita 
presoja vplivov na okolje po evrop
skih merilizh za deponijo v takem 
obsegu, kot je sedaj načrtovana. 

Predsednik komisije za okolje in 
prostor _ 

JOŽE NEMEC 

K u l t u r n i d n e v i v I h a n u -

o b 1 2 0 . o b l e t n i c i r o j s t v a 

d r . A n t o n a B r e z n i k a 
Kulturni dnevi v llmnn bodo kar kulturni leden, saj se bodo V štirih ve

čerih v tednu, od ponedeljka, IV. novembra, do nedelje, 25. novembra, v Kul
turni dvorani Casilskeua doma v Ihanu zvrstile raznovrstne prireditve. Kul
turni dnevi so letos posvečeni Ibanen, ki je gotovo med najpomembnejšimi, 
ki jih je Ihan dal slovenski kulturi in znanosti. 

Proslava - ponedeljek, 1°. novembra 2001, ob 19. url 
Program pripravljamo v sodelovanju s Škofjeloško gimnazijo, kjer 

je poučeval dr. Anton Breznik. Slavnoslni govornik, prof. KurinCič, Urez 
nikov naslednik na gimnaziji, bo predstavil življenje in delo poincmh-
nega jezikoslovca. Njihov fantovski zbor in rccilatorji nam bodo pred 
slavili pesmi, ki jih 'je v okolici Ihana zbral tir. Breznik. Program BB-
<lo oplemenitili ludi priznani uniclniki iz Hlana. Nasmejali se boste lahko 
<>b borati l l icznikovi zbirki prisili l i! ddtrlacih' kletvic iz začetka prej
šnjega stoletja. 

Svet pod taborom v sliki pesmi iti besedi - sreda, 21. november 2001, 

Videli boste dokument :tiiii film o Ihailii. njei'ovili količkih in Ijii-
Ufeli. PtlkaZtlnfe HBdci tUdI Že pozabljene spretnosti in običaji Ihanccv. 
Večer bodo obogatili številni pevski zbori, ki dctiiieio v Ih V 

06 rtti O I >Ui UM? ••• ""••• ooiuuneniov ter predmetov, ki 
smo jih izbrskali po arhivih Ici ihaiiskih podstrešjih. 
Ione Pavček tako in drugače - sobota, 24. novembra 2001, ob 19. uri 

Veter bomo preživeli v zagolovo prijetni družbi: s pesnikom Jo-
|icloin Pavčkom in z njegovimi priljubljenimi pesmimi za slarc in mlade. 
Kecjljrali jih bodo učenci iz podružnične osnovne šole Ihan. Da bo jezik 
Ifltje stekel in da bo vzdušje loplejse. bo poskibeli ludi z. vrhun
skim cvičkom iz pesniku ljubih dolenjskih vinogradov. 

Svečana maša - nedelja, 25. novembra 2001, ob 9.30 

Svečano mašo v ihanski cerkvi bo vodil msgr. Pelrič. 
Kul lu in i leden bomo po maši zaključili s pogoslilvijo z mladim vi

nom in domačimi dobiolami. 
Pridite in z, nami in našimi gosti prcz.ivile prijetne vcccic! 

Župnijski urad Ihan Kulturno druš tvo Ihan 
Dr, Sil \ I S11 K I AIII.IAN, N A ( ' I ' : IIRIBAK 
Župnik predsednik K D Ihan 

M u l t i p l a s k l e r o z a 

n a p r a g u t r e t j e g a t i s o č l e t j a 
(nadaljevanje iz prejšnje števil

ke) 

Posledice lahko pomembno vpil-
vajo na kakovost življenja obolele 
ga in njegove družine. 

Pomembna je terapija in redna 
telesna vadba, ki pomaga ohrani
l i g ibčnos t , telesno kondicijo, te
lesne funkcije, ki j ih potrebuje
mo v dnevnih aktivnostih. To pa 
je cilj vsakega obolelega. Pr ipo
ročl j iva je vsakodnevna telovad
ba nekaj minul . Seveda pa zopet 
velja, da je to ind iv idua lno po 
zmožnos t ih obolelega. Nekater im 
zelo pomaga termalna voda, dru
gim p o v z r o č a dodatne t e ž a v e . 
Skoraj vsem pomaga r o č n a ma
saža telesa, za lo je dobro , tla sc 
izvaja skoz i vse Iclo. Z e l o po
membno je, tla se i zog ibamo 
Stresom, čus tvenim razburjenjem, 
tla se ne utrujamo. V e č k r a t na 
dan je p r ipo roč l j i v poč i t ek . Do
volj spanja. V r o č i n a in pregreva
nje telesa škoduje. Tudi mraz po
vz roč i dodatne težave . Vremen
ske spremembe p o v z r o č a j o pri 
bolniku hudo utrujenost, Takrat 

rehabilitacija ni pr iporočl j iva , saj 
se bo ln ikovo slanje lahko usod
no poslabša . Prekomeren napor 
s p r o ž i l ahko hude b o l e č i n e in 
druge težave . 

Prehranjevanje je ze lo po
membno. Vedno bolj sc pr iporo
ča presna zelenjava in sadje, in 
d ras t i čno zmanjšanje uživanja na
sičenih maščob , ki j ih najdemo v 
živalski masti, v mlečn ih izdelkih 
in t rdnih m a š č o b a h . 

Kratki sprehodi, veliko volje in 
razvedrilo so prav tako priporočlji
vi in koristni. Za vse pa velja, da so 
priporočila individualna. Vsak naj 
dela, kar prija in blagodejno delu
je na njegovo telo. Preusmeriti 
misli v nekaj novega, ustvarjalne
ga pomeni pot k izboljšanju, ozdra
vitvi duha. 

Medic inska rehabilitacija obo
lelih se izvaja ko l nadaljevanje 
bo ln i šn ičnega zdravljenja in kot 
obnovitvena rehabilitacija. Pravi
loma mora biti medicinska reha
bi l i tac i ja o m o g o č e n a vsakemu 
boln iku z M S , ko jo potrebuje, 
kar najbolje oceni zdravnik spe
cialist nevrolog, ki bolezen zdra
v i , v sodelovanju z osebnim 
zdravn ikom obolelega. Terapije, 
ki so u s p e š n e za posameznika, 
naj bi se izvajale v zdravstvenih 
domovih , kjer bolnik živi. V e n 
dar pri nas lega ni ozi roma sc ne 
izvaja, kljub pobudam in pr ipo
roč i l om zdravnikov specialistov. 

Združen je M S Slovenije sc tru
di , tla o m o g o č i obole l im rehabi
litacijo v centru za M S Mlad ika 
v Termah T o p o l š č i c a in drugih 
zdraviliščih. Pomaga socia lno 
ogroženim. Vedno več je p rošen j 
za nakup ortopedskih p r i p o m o č 
kov. Ker š tev i lo obole l ih v Slo
veniji na rašča , je problem, kako 
zagotovi l i vsem obnovi tveno re
habilitacijo. Saj ni dovolj f inanč
nih sredstev. Zavod za zdravstve
no zavarovanje odobr i kvo lo za 
d o l o č e n o š levi lo oseb, ki pa ne 
pokriva s t roškov bivanja, nege, in 

O P T I K A 
B R I G I T A ' 
Bukovčeva 30, VIR pri Domžalah:0l 7211-890 

N u d i m o k o m p l e t n o o s k r b o v i d a : 

* okul ls t ičn! pregled 
* v e l i k o i z b i r o o k v i r j e v 

k a k o v o s t n i h s t e k e l 

s o n č n i h o č a l 

N a k u p o č a l je š e f n o ž e n na v e č č e k o v . 

D e l o v n i č a s o d 8. d o 19. ure , s o b o t a o d 8 .10 d o 12. ure . 

-

, K L E P A R S T V O 
K R O V S T V O > 
T t & o i a s s h v i s Mah 

A N D R E J V R t A Č t Č 
lofluiiBiu Btiigunio 3,1240 Kamnik 

?3Si,GiM04l«»W 

P o o b l a š č e n i i z v a j a l e c z a v g r a d n j o s t r e š n e k r i t i n e : 

- B R A M A C 
- OPEČNA KRITINA 

(CREATON, T O N D A H ) 
- ESAL (SALONIT A N H O V O ) 
- TEGOLA C A N A D E S E 
- TRIMO TREBNJE 

KRONA VSAKE HISE JE DOBRA KRITINA! 

Garancija: 
. | 0 le! za delo 
- do 50 le> z ° material 

§ § § p r a v n i k s v e t u j e • p r a v n i k s v e t u j e § § § 

R e k l a m a c i j a i z d e l k a 
" I , kakšna dobili cena. je dejala in čevlji so zc 

'"mali na njene noge, k red i I na kartica pa na pla 
*un| puh Gospodična se je odpravila na poflftnj-

| L ' in glej ga zlomka. ko jo jc ujel prvi dež, so hi-
1 čevlji polni madežev. No, ti madeži 11,1 žalost niso 
'•'i madeži prahu ali česa podobnega, temveč po 

verjetnosti posledica napačnega barvanja ali 
n 'ipakc v materialu, saj so čevlji kljub čiščenju v 
Jktadu z navodili ostali enaki. Se več, ko je gos
podična poizkusila čevlje očistili z votlo, se je bar 
v ' ' Začela sc bolj veselo prelivali in sedaj ima kras-
'lL'> usnjene, teknite Čevlje. Po prihodu domov je 
'•leta reklamirati Čevlje In prodajalka, ki jo bila 
' , C u r zelo prijazna, je siceč sočustvovala, vendar 
'j'! hkrati razložila, da je niožnosl reklamiranja iz-
™«g omejena zgolj na X dni po nakupu in tla tudi 
' 1 C c r čevljev ne bi zamenjali. 

DOblll srno še eno podobno vprašanje iti sicer 
h'ašaiijc gospoda, ki je kupil Iclclon, po kale 

tem 
K11 

Pa ni mogel govorili, saj je bil glas radia, ki 
"ddnjii domžalska anlena, močnejši od vsake 

."•'malne jakosli pogovora. Piodajalet mu je raz 
r*Hi da mu ne bo zamenjal aparata za drugega, 

K t ima aparal vse potrebne a-lesle in tla • 1 i 
"k'gov proplem, Če v Domžalah aparal ne dela. 

Pravnik svetuje je nova rubrika naše-
glasila, v katerem bodo naši sodelavci 

Pokušali najti odgovore na vaša vpraša-
"ia s tega področja. Pokličite! 

ODGOVOR; 
Potrošnik ima pravico, tla v prodajalni, kjer je 

bilo blago kupljeno, ob morebilni napaki le tega, 
zahteva, tla podjetje blago z napako zamenja z no
vim, brezhibnim blagom ali vrne plačani znesek ali 
da odpravi napako na blagu ali vrne del plačane
ga zneska v .sorazmerju z napako. Potrošnik se 
sam odloči, kaj ho v konkretnem primeru zahteval 
in prodajalec se mora lega tli zal i. 

V primeril, da gre za očitno napako, mora po* 
Irosnik zalilevo. ki jo bo podal, sporočiti dotič-
nemu podjetju v osmih dneh po prevzemu bla
ga, pri drugih napakah pa v enem letu po prevze
mu blaga. Kaj to pomeni v konkretnem prime
ru? Zaradi dejstva, da je bila napaka vidna šele 
oh prvem dezju iu ker torej ni šlo za očitno na
pako, je rok, v katerem lahko polrošnik uveljav
lja svoje zahtevke, eno leto, Veijelno v danem pri
meru ni dvoma, da ni Ho za očitno napako, isio 
velja za telefon, saj jc gospod ugolovil, da le-ta 
lovi radio, v trenutku, ko p Jo vključil. In sicer 
v svojem stanovanju. 

V primerih, ko napaka ni sporna, mora podjetje 
takoj ugoditi potrošnikovi /ahlevi. V primeru pa, 
da podjetje meni, da le napaka sporna mora od
govoriti potrotniku V najpozneje osmih dneh po 
prejemu zahteve. 

Problem bi bil v obeh primerih lahko samo 
v primeril, dj osebi ne bl uporabljali izdelkov 
v skladu z navodili oz. tla bi bili opozorjeni, tla 
v določenih primerih izdelek ne deluje pravilno. 
To konkretno pomeni, dR bi za čevlje moralo pi
sali In bili označeno, tla nikakor ne smejo pril i 
v slik z. vodo, pri telefonu pa tO pomeni, da bi 
moralo bili podano jasno opozorilo, da v dolo

čenih primerih mMv tioiočenih območjih telefon 
ne deluje pravilno. V teh primerih si ranke kljub 
nakupu ob predpogoju, da so bile na le elemente 
iislrczno opozorjene, ne bi uspele z. zgoraj na 
vodenimi zahtevki 

t e podjetje neupravičeno zavrne polrošnikovo 
zalilevo, naj 11111 blago z. napako zamenja z. no
vim blagom ali naj mu vrne znesek za plačano 
blago ali naj odpravi napako na blagu, lahko izda 
pristojni organ tržne inšpekcije na potrošnikov 
predlog odločbo, s katero podjetju odredi, naj 
Ugodi zahtevi. Vendar pa sc laka določba lahko 
izda |e, te meti strankama ni spora o obstoju na
pake in če jc napaka nedvomno dokazana. 

Kaj se zgodi, čc potijelje uniči ali izgubi pro
izvod, ki mu je bil dan v popravilo, vzdrževanje 
ali dodelavo. V leni primeru je dolžno potrošni
ku po njegovi izbil i v osmih dneh izročili nov 
enak pioizvoil ali pa 11111 lakoj plačali odškodni
no v visini drobnoprodnjne cene novega proiz
voda, v primeru, da podjetje na primer poško
duje ali morda pokvari proizvod, ki mu je bil dan 
v popravilo, vzdrževanje ali dodelavo, je dolžno 
na lastne sirotke v treh dneh odpraviti okvaro 
oziroma poškodbo. Vendar to le v primeru, da 
se s tem uc zmanjšala vrednost in uporabnost 
proizvoda. V primeru, da lega ni več mogoče za
gotoviti, pripada polrošniku pravica, da se mu po 
njegovi izbiri v osmih dneh izroči nov enak pro
izvod ali pa 11111 lakoj placa odškodnino v visini 
drohnoprodajne cene novega proizvoda. 

Odgovarjal je 
JURIJ ZUREJ, 

MR Pravna fakulteta 

vseh zdravstvenih storitev. 

V Domža lah je sedež K a m n i š -
ko-Zasavske podružnice , ki zaje
ma o b č i n e : K a m n i k , D o m ž a l e . 
Mengeš , Lukovica , M o r a v č e , D o l 
pri Ljubljani . Li t i ja , Zagorje, T r 
bovlje, Hrastnik. 

Skupno š tev i lo obolel ih je 138 
oseb. Predsednica Helena Hrovat 
obišče vse saj enkrat let 110. Pr i 
tem j i pomagajo poverjeniki . S i 
cer pa so v redni povezavi s te
lefonom. Kjer so težje socialne 
potrebe, p o d r u ž n i c a pomaga z 
oblači l i , prehrano, enkrat letno 
tudi f i n a n č n o . Z e l o ak t ivna je 
gospa Francka Cencelj, ki delu
je pri Kari tasu v Domža lah . 

O b tej p r i ložnos t i sc iskreno 
zahvaljujemo Domžalsk i Karitas, 
podjetju BS Tehnik, Franciju Sto-
šicki in Brancin Slreharju za po
m o č ter O b č i n a m K a m n i š k o Za
savske p o d r u ž n i c e . 

V k o l i k o r menite , da lahko 
prispevale tako posamezniki, ka
kor podjetniki , pok l i č i t e na na
slov: Z d r u ž e n j e mult iple sklero
ze, M a r o l l o v a 14, 1000 Ljubljana 

Predsednica K a m n i š k o Zasav
ske podružnice ga. Helena Hrovat 
V a m bo p r i j azno posredovala 
dodatne inforamcijc. Pokl iči te na 
tel: 01/56-87-297'. 

Ž i r o r a č u n : 51300-678-21574 
pripis 2 (za p o d r u ž n i c o Dž) 

Z r n o dobrote, rodi hvaležnost 
in upanje bolnega, dobrotniku pa 
veselo srce! 

Milena T. Geiser 

D r u ž i n s k i 
n e d e l j s k i 

iz le t ! 
Zadflje dni šolskih poč it nic in 

priprave na novo šolsko leto 2001/ 
2002 sta družini KOSMAČ in N O 
V A K prvič obiskali Tehnični mu
zej Slovenije v Bislri pri Vrhn ik i , 
ki sodi med največje in najprivlač-
nejše muzeje v Sloveniji. Domuje 
za mogočnim zidovjein nekdanje
ga kartuzijanskega samostana, v 
prelepem naravnem okolju, v kraju 
Bistra pri V r h n i k i - jugozahodno 
od Ljubljane. Predstavlja se z raz
novrstnimi tehniškimi in naravo
slovnimi zbirkami; gozdarsko, le
sarsko, lovsko, r ibiško, tekstilno, 
c l c k l r o , kmetijsko in prometno 
zbirko. 

V muzeju pripravljajo razrto-
viMiie uejaviiosil za Osnovnostilske 
Ptrpke. Poleg vodenih ogledov mu
zejskih zbirk nudijo tudi udeležbo 
na delavnicah, demonstracijah, pre
davanjih, z ogledi gozdnih učnih 
poti, z reševanjem delovnih lislov. 
Najbolj pogosta oblika dela so vod
stva po zbi rkah . Obiskovalci se 
zberejo pred vhodom v muzej, 
kjer jih sprejme vodič, in jih po
pelje po muzeju. Ogled prilagodi 
zanimanju skupine, s pouvdarjčom 
na posameznih zbirkah oz. nara
voslovnem ali t ehničnem delu mu
zeja. 

Druž in i Kosmač z V i r a pr i 
Domžalah in N O V A K z Vrhopo-
lja so si po etapah ogledali vse od
delke Tehničnega muzeja z osnov
nošolci Boštjanom. Gregom in Si
mono. Vsi smo z zanimanjem po
slušali vodiča. Po dveh urah ogle
da muzeja smo obiskali Se okrep
čevalnico. 

V Tehniškem muzeju bodo ve
seli, če j ih boste obiskali tudi vi, 
si ogledali stalno ali ohčasno raz
stavo in se morda odločili za po
pestritev obiska ludi s katero iz
med ostalih dejavnosti. 

JOŽE NOVAK 

I 

Vprašali smo 
namesto vas 

Pokličite 7214 - 599 
Najprej opravičilo našim bral

cem, ker v prejšnji številki rubri
ke ni bilo. Ni zmanjkalo vprašanj, 
pač pa časa. Danes to skušamo na
doknaditi. Najprej odgovarjamo 
našemu bralcu Dragu, ki ga zani
ma, koliko časa so dolžni prebiti 
na delovnem mestu v KS predsed
niki KS Domžale, ki so po njego
vem mnenju voljeni in plačani za 
runkcijo. ki jo v krajevnih skup
nostih opravljajo. Pravi namreč, da 
jih nikoli ni npr. na Viru g Pirma-
na in v Ižomžalah g Pevca. Nada
lje ga zanima, zakaj morajo place 
vati njune namestnike, kot g Pir-
nata na Viru in gospe v KS D ' n i 
žale. 

Odgovor nam je posredoval 
g Pavel Pevec, predsednik KS Slav
ka Šlandra Domžale, odgovor 
mag Milana Pirmana, predsednika 
svela KS Toma Brejca Vir pa bos
te lahko prebrali v naslednji šte
vilki, saj smo mu vprašanje izro
čili že po zaključku redakcije. 

G. Pevec v svojem odgovoru 
pravi, da so predsedniki KS v ob
čini Domžale voljeni in so prvi 
med enakimi v svetih krajevnih 
skupnosti. So volonterji in niso Za
poslen v KS. Punkcija predsedni
ka Sveta KS ni plačana. IX>bijo pa 
plačano sejnino za seje sveta, ki so 
povprečno vsak drugi mesec. Sej
nina v KS Slavka Šlandra znaša 
4000 SIT. Ker v KS predsedniki ni
so zaposleni, lam nimajo delovnega 
mesta. G . Pevec nadalje v odgovo
ru navaja, da za krajevno skupnost 
povprečno dela cca 25 ur, ki niso 
plačane (sodelovanje pri projektih, 
kol so: plinifikacija, kabelska tele
vizija, avtOOBStd, vodenje zborov 
krajanov, razgovori s krajani, pri
prava gradiv). Kdorkoli se žcii z 
njim kol predsednikom Svela KS 
Slavka Šlandra pogovoriti, mu jc 
vedno na voljo - po predhodnem 
dogovoru. GoSpe, ki sla zaposleni 
v KS Domžale, opravljala delo za 
vse tri domžalske krajevne skujr 
nosti. 

Na KS smo povprašali tudi o 
rednem vzdrževanju zelenic ob 
košarkarskem igrišču pri Grastu in 
Župančičevi ulici, g. Drago iz 
Domžal ic namreč upoiovil rta c„ 
uavo na lem območju kosili do se
daj Ic enkral. Na KS so nam po
vedali, da skrb za omenjene zele
nice ni v njihovi pristojnosti, pač 
pa je zanje dolžan poskrbeli last
nik oz. upravljavec. Drugi del od
govora bo dobil v nasledflji številki. 

bden od naših bralcev jc spra
ševal ludi po gradnji kanalizacije 
v vasi Biščc. Na Oddelku za gos
podarske javne službe so nam po
vedali, da se načrtuje začetek grad
nje sekundarnih priključkov v vasi 
Bisče v letu 2002. cesta pa naj bi 
bila obnovljena po izgradnji kana
lizacije 

Bralec Anion z Vira. ki je spra
ševal po signalih in niozuosiih 
sprejema 34 programov, kol so ob
ljubljali, del odgovora lahko prebe-
ic v članku o K I V , zaključujemo 
pa s pojasnilom pati bi alki iz 
Domžal, ki jo je zanimalo, za ka
tero taksi službo ste označeni dve 
mesti v Kolodvorski ulici v Dom
žalah. Uprava je obe mesti ozna
čila za taksiste, lisic, ki jih potre
bujejo. 

Dslala vprašanja pridejo na vrs
to v prihodnji številki. Do tedaj pa 
srečno! 

UREDNIŠTVO 

Nagrade za bralke in bralce 
Glede na Številne pravilne odgovore, ki ste nam jih poslali na vpraša

nje, kaj zbiramo na ekoloških otokih, ugotavljamo, da jih dobro poznate, 
upamo pa, da jih tudi dobro uporabljate. Pri Žrebanju so imeli največ sreCe 
naslednji naši bralci in bralke, ki bodo v prihodnjih dneh po pošti prejeli 
majice: 

L Jožica Cerar, Pctrovčeva 25, 1230 Domžale 
2. Marija Robida, (iosličeva 16, 1230 Domžale 
3. Ajda Lapornik, Vrh polje 63/a, 1251 Moravče 
4. Gregor lljaš, Homec, liolkova 3a, 1235 Radomlje 
5. Marko Oeepek, Kajuhova 10, 1230 Domžale 

Iskrene čestitke! 
Kot smo obljubili že v prejšnji številki, vas tokrat nagrajuje ena naj

bolj znanih slovenskih cilrark Tanja Zaje Zupan. Za pravilni odgovor bo
do izžrebanci dobili po eno vstopnico za njen koncert ter zgoščenko. 

Kdaj bo tradicionalna zabavnoglasbena prireditev Janje Zaje Zupan I 

A/ petek, 23. novembra 2001 ob 16.30 in 20.00. uri 

B/ soboto, 24. novembra 2001 ob 16.30. in 20.00. uri 

VI soboto, 24. novembra 2001 ob 16.00. in 21.00. uri 
I 

Vaše odgovore pričakujemo do 15. novembra 2001 na naslov S L A M - | 
NIK, Domžale, Ljubljanska 69. 1230 Domžale Z A N A G R A D O . 

Srečno! I 
I , 
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Predstavljamo 

Z l a t a s a m o s t r e l k a 
Z d e n k a S t o l n i k 

Zdenka Stolnik, dvaindvajsetletna študentka Fa
kultete za družbene vede, seje pred kratkim iz Ljub
ljane preselila v Domžale. Z njenim prihodom nismo 
bogatejši le za prikupno dekle, temveč tudi za šport
nico, ki ima med številnimi medaljami in pokali tudi 
naslov svetovne prvakinje. Je namreč članica sloven
ske samostrelske ekipe, ki je na svetovnem prvenstvu 
v Švici osvojila naslov svetovnih prvakinj. V izredno 
hudi konkurenci so strelke Natalija Prodnik, Zden
ka Stolnik in Tina Grabnar osvojile prvo mesto, prav 
Zdenka Stolnik pa je bila v finalu izmed Slovenk naj
uspešnejša in seje uvrstila na 5. mesto. Naslov svetov
ne prvakinje je njen zadnji veliki uspeh, zato se bo
mo za trenutek povrnili osem let nazaj, ko seje Zdeti-
kin razred po končanem krosu ustavil še na streliš
ču. Zdenko je že ob njenem prvem streljanju opazil 
eden od trenerjev in jo povabil v Strelsko družino 
Olimpiju v Ljubljani. Poslušala gaje in od tedaj več 
ali manj redno trenira. Več ali manj zato, ker vča
sih kakšen trening izpusti, pa zato na tekmi ni nič 
slabša. Odlikujejo namreč izrazit talent za streljanje, 
ki ji omogoča, da kljub kakšnemu izpuščenemu tre
ningu dosega odlične uspehe. Kot lahko sodite po re
zultatih, je bila uspešna že kot mlajša mladinka. Stre
lja z zračno puško, kjer jc najboljša v disciplini 40 
krogov, njen rekord je na treningu 397 točk, na tek
movanjih nekaj točk manj, medtem koje pri samos
trelu manj uspešna, čeprav je prav s tem orožjem po
vezan njen največji uspeh doslej. 

Zdenka je špor tn ica z d r žavn im statusom, pri
čakuje pa mednarodni status, ki j i bo morda po
magal pri razreševanju finančnih težav, ki so v strel
j i v u kar precejšnje. Nekaj sredstev sicer zagotav
ljata klub in strelska zveza, ostalo sponzorji , med 
katerimi omenja Kogovšck. s, p. Dobrava pri Ljub
ljani, nekaj je v letošnjem letu primaknila ludi Ob
čina Domžale . 

Najpomembnejši uspehi 
• /6. mesto na evropskem pnmslvu letu 2(XK) 
• / mesto na državnem pnenstvu leta 1999 
• najboljša mladinka Slovenije leta 1999 
• 2. mesto na mednarodnem tekmovanju Hotinja vas letu 1999 
• slovenski državni mladinski rekord leta 1999 
• 3. mesto na mednarodnem tekmovanju t Miinehnu leta 1997 
• 5. mesto na mednarodnem tekmovanju v Holinji vasi leta 21100 
• J. mesto na državnem pr\'enstvu s sttmostrelnm leta 2000 
• i. mesto na državnem pnenstvu lela 2001 
• 16. mesto na evropskem prvenstvu v Španiji leta 2001 
• 2. mesto na državnem prvenstvu s samostrelom leta 2001 
• /. mesto na mednarodnem tekmovanju v Haagu leta 2001 
• .t. mesto (2-krat) na mednarodnem tekmovanju v Haagu leta 2001 
• /. mesto (ekipno) in ž. mesto i posamezno) na svetovnem prven

stvu s samostrelom leta 2001 

Slovenske samostrelke - svetovne prvakinje 

Streljala bo tudi v prihodnje, čeprav jc vmes že 
tudi razmišljala o zakl jučku š p o r t n e kariere v glav
nem zaradi izgube časa za treninge, kjer j i veliko časa 
vzamejo različni prevozi. Pa se ni odločila za konec. 
Streljanje jc šport , ki jo edini veseli, j i prinaša rezul
tate, na katere jc upravičeno ponosna. Ponosna jc ludi 
na številne dobre uvrstitve Strelske druž ine Ol impi -
ja, v kateri tekmuje skupaj s strelcem Rajmondom 
Debevcem. »Rajmond j č špor tn ik svetovnega forma
ta, pa kljub temu prijazen in preprost fant, s kate
rim jc lepo sodelovati. Kot članica ekipe tekmuje v 
streljanju na 60 krogov, kar ji najbolj ne leži. 

Žal ta špo r t razen zadovoljstva in uspehov na pa
pirju, ne prinaša veliko, če ne šteješ zadovoljstva, sa
mozavesti in druženja, pravi Zdenka in poudarja, da 
jo prav te lastnosti pritegujejo, da ostaja v sport ti. 
Njeni cilji niso skromni: upa, da bo osvojila eno od 
prvih mest na velikih tekmovanjih (svetovna, evrop
ska prvenstva) in da sc bo udeležila olimpiade. »Am
pak zato sc bo treba potruditi , tudi na tak način, 
da se bom redneje udeleževala treningov,« je samo
kri t ična moja sogovornica, ki hkrati upa, da bo lu
di v prihodnje njen talent ob pomoč i Lojzeta M i -
količa. najboljšega trenerja, prišel šc bolj do izraza. 

In kako sc počut i v Domžalah? Dobro , č e p r a v je 
bila sprememba precejšnja in sc šc ni prav dobro 
navadila na novo sredino. Prijatelji, katerim name
nja veliko časa, so ostali v Ljubljani, zato boste naj
brž Zdenko v njenem prostem času prej srečali na 
pri jelnem iz le lu v okol ic i Ljubljane kot pa v oko
lici našega mesta. 

Hvala, Zdenka, in veliko deset ič! 
VERA VOJSKA 

T o m a ž K a l i š n i k 

d r ž a v n i p r v a k 
Na državnem prvenstvu v gorski vožnji od Bohinjske 

Bistrice do Pokljuke je bil presenetljivo najmočnejši mla
di reprezentant Tomaž Kališnik. Naš sokrajan je doma 
i/ male vasice Zagorica pri Rovah sicer pa je član kole
sarskega kluba Radenske Rog. 

V vzponu na Pokljuko se je polegoval za naslov v 
kategoriji do 23 let, na koncu pa jc bil najmočnejši ludi 
v absolutni konkurenci. Premagal jc tudi take ase, kot 
sta Martin Dcrganc in Valter Bonča. Da jc odličen liri-
bolazec, je pokazal ludi na letošnji dirki Po Sloveniji, 
kjer je osvojil odlično 6. mesto v konkurenci do 23 lel 
in bil daleč najboljši kolesar svojih let. »Gorsko prven
stvo je bil zame eden glavnih ciljev sezone, saj sem ve
del, da lahko napravim dober rezultat. Mogoče mi jc 
bilo malo lažje, ker nisem veljal za tavorila, zalo sem 
bil uspeha šc toliko bolj vesel. Progo sem dobro po
znal, saj sem jo na treningih kar nekajkrat prevozil, jo 
natančno preučil in snoval taktiko. Vedel sem, da bo 
po uvodnem delu vzpona že marsikaj jasno, ker so prvi 
kilometri zelo zahtevni ter strmi. Po tem delu sem oslal 
sam z. Dergancem ter Mugerlijem. Počutil sem se od
lično, zato sem sc odločil, da sc bom poskušal otresli 
Mugcrlija, ker je tekmoval v kategoriji do 23 let. Ko 
mu je lo uspelo, sem samo poganjal pedala na svoji 

zgornji meji. Nekaj slo metrov pred ciljem sem pogledal 
nazaj in ko sem videl, da je Dcrganc v težavah, sem 
vedel, da sem zmagal«, jc svojo zmago komentiral no
vi gorski prvak Tomaž. 

Nasploh so bili mladi kolesarji Radenske Koga pre
močni za oslalo konkurenco, saj so sc kar štirje uvrs
tili med najboljših pet. 

Se vnaprej želimo veliko uspehov na tvoji športni po
ti tebi in kolegom iz kluba Radenska Rog. 

M. R. 
Rezultati do 23. let: 
1. Tomaž Kališnik (Radenska Rog) 
2. Malic Strgar (Radenska Rog) 
3. Matej Mugcrli (Cancva) 
4. Matija Kotnik (Radenska Rog) 
5. David Tratnik (Radenska Rog) 

Predstavljamo državnega prvaka v 
veleslalomu med mlajšimi mladinci 

R o k D o k i 
Mladi športnik Rok Doki je doma v Srednjih Jaršah 

in je že od sedmega leta član Smučarskega kluba Olim-
pije. Na smuči je stopil pri sedmih letih in v otroškem 
smučanju doživel kar nekaj poškodb, najhujšo na lede

niku Moltal pred petimi le
ti, ko si je zlomil obe nogi. 
Po enoletnem premoru je z 
vso vnemo nadaljeval z ak
tivnim tekmovanjem, ki 
mu je 22. oktobra 2001 
prineslo tudi največji us
peh doslej, postal je nam
reč državni prvak v pre
stavljenem veleslalomu za 
tekmovalno sezono 2000/ 
2001 med mlajšimi mla
dinci. Tako je ledenik Mol
tal, kjer je bilo to tekmova
nje, zanj postal srečni kraj 
največjega uspeha, katere
mu bodo zanesljivo sledili 
tudi drugi. 

Rokovi špor tn i cilji v 
sezoni 2001/2002 so pove
zani z udeležbo in dobrim 
rezultatom na mladinskem 
svetovnem prvenstvu, us
pešno zeli tekmovali na 
tekmovanjih FIS in dose
či čim boljše 1 IS točke v 
vseh disciplinah. Velik cilj 
je tudi postali član C rep
rezentance Slovenije, na 
katere vrala Ze Irka, saj je 
član mladinske državne 
icpiezenlancc. V mladin
skem pokalu 2001 je bil 
med mlajšimi mladimi [te

ti. Veliko zaslug za Roko
vo dobro smučal nje In* 
njegov trener Alcs Pibcr 
ter zelo dobro delo celot
nega smučarskega kluba 
oiinipija. v katere okviru 
imajo odlično mladinsko 
ekipo. 

Rok Doki pa ni Ic od
ličen mladi športnik, tem
več je tudi dijak Fvrošo-
Ic gimnazije v Ljubljani 
Poleg špor tn ih ciljev na
merava uspešno končati 
lo gimnazijo in nadaljevati 
s študijem, če bo vse P" 
sreči, na eni od ameriških 
univerz. 

Srečno, Rok' 
B. VOJSKA 

Motokrosist R. Jelen 

P o š t e v i l n i h 

t e ž a v a h d o 

t o č k e z a S P 
Zastor jc padel. Z dirku na Karente-

ringu v Avstriji seje končala letošnja se
zona svetovnega prvenstva v motokrnsii. 
Novi svetovni prvaki so postali: Anglež 
James Dobb (KTMl v razredu do 125 
ceni. Francoz Michael Pichon (Suzuki) v 
kraljevskem razredu motokrosa do 251) 
eein in Belgijec Štefan Everts (Vamaha) 
v najmočnejšem razredu do 500 tem. Žal 
pa se sezona ni iztekla po načrtih dveh 
najboljših Slovencev, z.a Saša Kraglja in 
Romana Jelena, 22-letnega motokrosisla 
s Pšate, ki je imel veliko težav s poškod
bami. 

Imel je tudi veliko organizacijskih te
žav po krivdi profesionalne ekipe < JN-
TI, za katero tekmuje. 

Za nameček pa je sredi sezone s 
kombijem, ki ga je vozil njegov meha
nik, doživel prometno nesrečo, ki se jc 
na srečo končala brez poškodb, poslab
šala pa je že tako načeto psihično po
čutje. Nastopil je na II dirkah od sku
paj 15-tih in se na vseh uvrstil v final
no vožnjo med 30 najboljših. Ker pa je 
imel veliko težav, se ni približal lanskim 
dosevkom. Svetle trenutke je doživel na 
dirki za V N Francije, kjer mu je uspel 
sijajen start in bil pet krogov na 5. mes
tu, potem pa ga je pustil na cedilu nje
gov KTN 540 SxS. Dokončno pa je za 
mladega slovenskega šampiona posijalo 
sonce na predzadnji dirki v Caslilne del 
Lagu v Italiji. Za 15. mesto je dobil eno 
točko, ki je bila vsaj delni obli?, na vse 
doživete rane. Na »domači« progi, na 
nam najbližjem, povsem novem, sodob
nem dirkališču Kareiuering pri Šentvi
du, le 25 kilometrov severno od Celov
ca, se je pred številnimi ljubitelji moto
krosa iz vseh koncev Slovenije uvrstil v 
slogu letošnje sezone na 20. mesto. »Vse 
se je začelo s poškodbo zapestja in po
tem še rame na 1. dirki za SP. Pozimi 
in skozi vso sezono sem imel zelo ma
lo treningov, saj sem bil praktično brez 
motorja za trening S tem preprosto ni
sem mogel doseči dobrih rezultatov na 
dirkah. Zelo žalostno je, da mi moj 
team tega ni omogočil,« je strnil vtise o 
minuli sezoni Bula. kot ga kličejo pri
jatelji. Letos je po enoletnem premoru 

Roman in njegovo dekle Po
lona 

(zaradi lanske poškodbe) spel branil bar
ve Slovenije na dirki za pokal narodov, 
skupaj s Sašom Kragljcm in Jakom Mo-
žetom. Na največji dirki leta je sloven
ska reprezentanca v Belgiji osvojila so
lidno 13. mesto, pri čemer jc levji delež 
prispeval prav Roman Jelen, ki je bil naj
boljši Slovenec. 

MIRAN K O K A U 

Atletski klub VELE 
Domžale 
» Č e z d r n i n 
s t r n « m e d 
n a j b o l j š i m i v 
Slovenij i 

Sončno sobotno dopoldne je bilo v 
Murski Soholi 20. 10.2001 kol iialasc za 
tekmovalec, ki so sc za medalje i " po
kale pomerili na 16. krosu Dela. Najboljši 
lekači in tekačice so nastopali v katego
rijah od pelošolcev do Članov, kjer sla 
tako kol leto prej spel zmagala doma
činka Sonja Kom.in in »si.iri znanec« Ro
man kej/ar. Domzalcani domov sicer ni
so odnesli nobene posamične zlate me
dalje, vendar so pokazali, da sc da z ve
liko dobrimi lekmovalci in tekmovalka
mi, doseči ekipne zmage v posameznih 
kategorijah in odlično ekipno uvrstitev. 

Domžalćaiii, ki so tekmovali v okvi
ru Športne /veze Domžale, so dosegli 
ekipni zmagi v dveh kategorijah, in sicer 
nioski pri danili, dektela pa v konkurenci 
starejših pionirk lel. 87./a molka zma
go se gre zahvalili Jerneju Kastclccu, ki 
jc hit med (lani tretji, in klenimi Čopu 
I osmo mesto I, za /cusko pa Suzani Mla-
denovič (drugo mesto) in Petri Itulmik, ki 
je bila peta, medtem ko sta bili Špela k i -
žan U dr la > in Meta 1'iingcri ar (sedma) 

ekipno drugi. Petei Kaslclic jc bil med 
starejšimi mladinci 82 in 83 drugi, še eno 
ekipno drugo mesto ined mlajšimi pionir
kami B, letnik XX p;i sla si p t i I c- k I i Mun-

ter Lea Pučnik, ki jc zasedla j), mesto. $ra 
krosu, kjer sc jc pomerilo več kot 750 tek
movalcev i z cele Slovenije, sc je ekipa 
Domžal uvrstila na skupno 5. mesto, kur 
predstavlja za domžalsko atletiko in spori 
nasploh velik uspeh. Med boljšimi rezul
tati omenimo šc Scslo mesto lieruarila 
jaran m*<! starejšimi pioniru 0 leliuk 86 
ter osmo mesto njegovega brala Domnsi 
med mlajšimi mladinci letnik 84 in 85 08-

("'estitke! 
B. B. 

Karate klub Domžale 
Pokalna tekma 

V •.oboli,, l.t. 10. 2(101. /e na OS Vencl/a 
Pirka poieknln I. pokalna tekma Sankiikai 
karale :ve::e Slovenije za mladini e/mtadin 
ke In elane/elaniee v novi sezoni, ki se /c je 
udeležilo 67 tekmovalcev iz 12 klubov, lok 
nuno tekmovanje )c potekalo predvsem v 
namen ju začetnega spoznavanja nasprotni 

kov v novi sezoni. Na tekmovanju so bili pri
sotni tudi naši člani, ki so se dol>ro izkazali 
v športnih borbah. 

Rezultati članov K K Domžale 
3. mesto Darko Kotar 
I. meto K ranci I čakar 

G . J . 

KK PIRUETA 

U s p e š n i tudi n a M i k i m i š k i 
V nedeljo, 23. septemhra, je hilo mednarodno tekmovanje v umetnost

nem kotalkanju v Novi Gorici. Tekmovanje je potekalo za Pokal Miki 
Miške. Tekmovanja so se udeležili tekmovalci iz Italije, Hrvaške in Slo
venije. Na povabilo gostujočega kluba KUK Nova Gorica se je šest naših 
tekmovalcev predstavilo tudi na mednarodni areni. Tudi tokrat so bili to 
najmlajši, katerih število v zadnjem času narašča. 

V kategoriji najmlajših cicibanov je Tjaša Kovačic zasedla 5. meto, 
pri starejših cicibanih pa se je Eva Belingar uvrstila na 7., Nina Želez-
nik pa na H), mesto. Maša Majcen, ki je prvič nastopila v tako hudi 
konkurenci, je v kategoriji mlajših pionirjev prislala na zelo dobrem 
10. mestu, kar je za lako mlado (po slažu) tekmovalko zelo solidno. 

V kategoriji pionirjev C sta sodelovali dve tekmovalki, in sicer se 
je Urška Gjergjek uvrstila na 5., Urška Ručman pa na 6. mesto. 

Tekmovanje je pokazalo, da ,c naši lekmovalci po kvaliteti počasi 
približujejo najboljšim v umetnostnem kotalkanju in so na dobri poli 
do velikih uspehov. 

Ker se je sezona hitrostnega rolanja končala, jc sedaj glavni pouda
rek na umetnostnem kotalkanju, Tako smo ze pričeli s tečaji, kjer naj 
bi se začetniki naučili osnovnih prvin, kasneje pa se bodo priključili 
k ostalim skupinam, kjer vadijo najmlajši kotalkarji. 

Starejti kotalkarji se že vneto pripravljajo na večja mednarodna tek
movanja v tujini, saj smo prejeli kar nekaj vabljivih ponudb za sode
lovanje, tako v umetnostnem kotalkanju, kol v nastopih show skupi
ne. 

Smučarski klub Piž.em Ihan 
Mednarodno tekmovanje s tekaškimi 
rolkaml - I h a n 2 0 0 1 

Smučarski klub Pižem Ihan je v 
soboto, IS. 09. 2001, že štiriindvaj-
setič zapored organiziral medna
rodno tekmovanje s tekaškimi rol-
kami - IHAN 2001, in sicer v Šport
nem parku Ihan ter njegovi okolici. 

Tekmovanja sc jc udeležilo X(l 
tekmovalcev iz, vseh slovenskih 
smučarsko-tckaški l i klubov in ne
katerih klubov iz R Hrvaške. A b 
solutno najhitrejši, na progi dolžine 
7 km, je bil Nejc Brodar, član SK 
Merkur iz Kranja, ki mu jc sledil 
Ur os Godina, SK Valkar lon l.oga-
lec in Klemen lauseger, prav ta
ko član SK Merkur Kranj. 

Seveda pa ludi mladi lekači SK 
Pižem Ihan niso ostali praznih rok, 
saj jc v kalcrogiji mlajših mladin
cev zmagal Peter D o k i , in sicer 
pičlo sekundo pred Klemenom Iki-
iicrjeni, prav tako našim obetav
nim tekmovalcem v smuča r skem 
teku Icr hiallonu. V tej kategoriji 
jc tekmoval tudi Aleš Gregor ič , ki 
je dOTCgel sedmo mesto, njegove
mu mlajšemu bralu Anželu Grcgo-
riču pa jc v kategoriji s ta re jš ih 

d e č k o v pripadlo enajsto inesio 
Bolj h i t ro pa so t ekaške rolke 
slekle Gregorju Pogačniku, ki jč 
prav tako tekmoval v kategoriji 
starejših dečkov in zasedel deve
to mesto. Odlično se je odrezala 
I ud i naša nova tekmovalka SK I'1' 
Zetu Ihan, Saša Cad, ki je v kale-' 
gori j i s tare jš ih mladink zased' 1 1 

drugo mesto. 
Seveda ne smemo pozabil i tod' 

nase nekdanje klubske tekmoval' 
ke, Tcje GregOJln, članice ŠD l ' l ; 1 ' 
niča, ki jc bila najhitrejša ženska 
tekmovalka na progi sedmih kiM* 
metrov. 

Pri organizaciji tekmovanja s " 
sodelovali oziroma namenili spi" 1; 
zorska sredstva člani kluba, stflfjjj 
tekmovalcev, SK Pižem Ihan, CjP 
Ihan, Špor tna zveza Domžale, Sel' 
vis Pisem - Mala Loka, Term' 1 

Domžale , Dušan Peterka s. p., I > c ' 
karna Rogljič iz Ihana, Pekarna 
in Trta d. o. o., Janez Gregor ič . 

Vsem sodelujočim in vsem sp"' 1 ' 
zoijeni sc iskreno zahvaljujemo / : l 

pomoč . . 
MATJAŽ _ P A V O V j l 5 -

Športno društvo Krošnja 

16. tek in 8. pohod za krof sta lepo uspela 
Vsako jubilejno leto ima svoj po

men, ki ga najrazličnejša društva v 
organizacijskem smislu želijo še po
sebno izpostaviti svojemu članstvu, 
ožji in širši javnosti, so zapisali člani 
Športnega društva Krašnja v svojem 
Društvenem informatorju, v kate
rem predstavljajo svoje dejavnosti, v 
njem pa najdemo tudi zanimive pri
spevke o življenju in delu njihovih 
članov, posebej pa jc glasilo name
njeno najavi posameznih prireditev. 

30-leliiico so obeležili ludi s l ia -
ilicionalnim Ze 16. lekom ter H. po
hodom z.a krof, ki sla bila 7. oklob-
i a '001. Med 6? lekači in tekačica
mi, sla v najmlajših kategorijah zrna 
gala Lea Pučnik, A K Domžale, ter 
Primož Vilic, lukovica, pri starejših 
deklicah Suzana Mladenovič , pri 
dečkih pa Bernard Jare, oba A K 
Domžale. Med člani so bili najuspeš

nejši Robert Malijevič, ŠD Krasili 1 1 

v kategoriji do 20 lel. Robert K i ' 1 " 
nik. Lukovica in Petra Šink, Med V ' 
de - v kategorji od 20 do 30 l« | 
med člani od 3(1 do 40 let je bil pi ' v l 

UdO Kveder, Varovanje <l 7, V e l " ' 
nika Dolinic, ŠD Krašnja, ler M : " " 
jan Versnik, Kamnik, sla slavila v 

kategoriji od 40 do 50 ici. med ||M{ 
Starejšimi pa Sta bila najboljša M*" 
rija Žmavc, Triatlon klub Bohinj. M1 

Milan Borko, ŠD Elektro Marll** 
8. pohoda za krof se jc udclczil'| 

140 pohodnikov, za vse udeležen1-1, 
pa so člani ŠD Kiasnja pnpia '" 1 

priznanja in pokale, glavni pokr" v ' 
teij GOSTINSKO p o d u 1J1 • W j 
J A N I . pa je za vse udeležence P' 1 

Spevald okusne krofe. 
ŠD Krašnja ob 30-lelnici IskrelH 

česlilke! „ 



s t r a n 

Jesenski kros domžalske regije za leto 2001 

Na zmagovalnih stopničkah 
največkrat učenci in 
učenke OŠ Domžale 

Č e t r t k o v « popoldne 4 .10 . 2001 je bilo v Š p o r t n e m parku na V i r u na
menjeno osnovnošolcem, k i so se pomeri l i v tekih »čez d rn in s t r n « od 250 
do 1000 m. Š p o r t n a zveza D o m ž a l e je zagotovilu 18 kompletov medalj, k i 
j ih je na jh i t re j š im trem v vsaki kategoriji podelil g. M a r j a n Gorza , pred
sednik Atletskega k luba V E L E D o m ž a l e . 

Na travnato progo so se za meda
lje najprej podali najmlajši iz vrtcev in 
malih šol, ki so verjetno prvič slekli na 
Start pištole. Mladi lekači so lekli ravno 
tako predano in tekmovalno kot nji
hovi starejši prijatelji, ob progi so jih 
spremljali in jih spodbujali sodniki iz. 
Atletskega kluba VI I I • Domžale, ob 
koncu pa starši in sorodniki, ki so se 
odločili sončno popoldne popestriti z 
navijanjem za svoje najmlajše. Tekoma 
na 250 m so sledili teki prvo- in dru-
gošolcev na 500 m, nulo Irctje- in čc-
blošolccv na 750 m, šol ai ji višje stop
nje pa so tekli na 1000 m. Zabeleženi 
sla bili dve trojni zmagi, in sicer sta 
°be odšli na Osnovno šolo Domžale, 
ki je bila z. osvojenimi 18 medaljami (6 
zlatih, 7 srebrnih, 5 bronastih) pred II 
medaljami Osnovne šole Janko Kersnik 
Ifd0 najboljša tudi na letošnjem kro-
SU, Konkurenca jc bila najštevilnejša pri 
deklelih in fantih četrtega razreda, kjer 
* je na stezo »zapodilo« več kol 40 
tekmovalcev. Po tekih so organizatorji 
z ' l vse nastopajoče pripravili sok, tek
movalce in spremljevalce pa jc čez. ce
lotno tekmovanje spremljala napovedo
valka in glasba. 

Š P O R T 

Nogomet v Domžalah 
Agoni ja porazov se nadaljuje. Tako so Domzalcani še vedno na zad

njem 12. mestu, k i drugo leto vodi drugo ligo. 
Najprej je v D o m ž a l a h gostovala Gor i ca in bi la z golom Gl ihe in K o -

vačeviča boljša od Domžal z 2:1. T o je D o m ž a l e pr ikovalo na dno prven
stvene lestvice ter prineslo zamenjavo trenerja. Borče ta Srdojeviča , je za
menjal Drago Kos tan j šek - bivši trener E r e Š m a r t n o . E d i n i gol za D o m 
žale je dosegel Š t r o m a j e r , k i j e kandidat za reprezentanco do 19 let. Ig
ra l bo kval i f ikaci jo za Evropsko prvenstvo - kjer že ima vidno vlogo, saj 
je dosegel že k a r nekaj zadetkov. 

N a j m l a j š i s o u s p e š n o p r e t e k l i 2 5 0 m e t r o v 

S o d n i š k i z b o r A t l e t s k e g a k l u b a V E L E 
D o m ž a l e je t u d i n a j e s e n s k e m k r o s u 
d o m ž a l s k e r e g i j e o d l i č n o o p r a v i l s v o 
je d e l o . 

Rezultati: dečki I. 95 in mlajši: 
1, Jure Močnik, 2. Nejc Klopčič (oba 
OŠ Janko Kersnik), 3, Anže Marčun 
(Vrtec Kekcc Radomlje): deklice 1, 95 
in mlajše: I. Maja Pire, 2. Eva Aljan-
čič, 3. Nika Zupančič (vse OŠ Dom
žale): dečki I, 94: I .Gašper Pajer (OŠ 
Rodica), 2, Nejc Cerar (OŠ Dob), 
3. Matej Kristan (OŠ Prescrje); dek
lice I. 94: I. Katja Tekavc (OŠ Dom
žale), 2. Tanja Kovljcnič (OŠ Venclja 

Pcrka), 3. Katka Marinšek 
(OŠ Domžale): dečki I. 93: 
1. Matej Florjančič (OŠ 
Prescrje), 2. Jošt Franko 
(OŠ Mengeš), 3. Blaž Kve-

i der (OŠ Janko Kersnik); 
deklice 1, 93: 1. Romana 
Boštele (OŠ Janko Ker
snik), 2. Lucija Podboršek 
(OŠ Mengeš). 3. Monika 
Adler (OŠ Rodica); dečki 
1. 92: 1. Primož Šinkovec 
(OŠ Moravče), 2. Aleš Gre-
gorin (OŠ Domžale), 3. Ži
ga Resnik (OŠ Moravče); 

deklice I. 92: I. Mateja Testen (OŠ 
Mengeš), 2. Mojca Pivar (OŠ Domža
le), 3. Saša Pogačar (OŠ Janko Ker
snik); dečki 1.91: I. Mark Jemc (OŠ 
Mengeš), 2. Anže Povirk (OŠ Domža
le), 3. Simon Kos (OŠ Mengeš); dek
lice I. 91: I. Kim Prokič (OŠ Mengeš), 
2. Romana Kotnik, 3. Patricija Mar-
kovšek (obe OŠ Janko Kersnik); deč
ki I. 90; I. Tim Grintal (OŠ Domžale), 
2, Sašo Kovljenič (OŠ Venclja Pcrka), 

3. Dejan Lazarevič (OŠ Dob); dekli
ce I, 90: 1. Sara Globočnik (OŠ Venc
lja Perka), 2. Urška Testen, 3. Kalja 
Ilovar (obe OŠ Mengeš); dečki 1. 89: 
I. Klemen Strahinjič, 2. Andrej Lobo
da, 3. Anže Tekavc (vsi OŠ Domža
le); deklice 1. 89: 1. Nina Fučko (OŠ 
Dob); 2. Živa Novak (OŠ Trzin), 
3. Monika Cešnjcvar (OŠ Janko Ker
snik); dečki I. 88: I. Miha Vrankar (OŠ 
Domžale), 2. Primož Vilic (OŠ Janko 
Kersnik), 3. Žiga Tartara (OŠ Domža
le); deklice I. 88.1. Manca Velkavrh 
(OŠ Rodica), 2. Živa Šivavec (OŠ 
Domžale), 3. Teja Kersnik (OŠ Janko 
Kersnik); dečki I. 87: I, Jure ('erar (OŠ 
Janko Kersnik), 2. Goce Najdcnov, 
3. Anže Požonec (oba OŠ Domžale); 
deklice I. 87: i . Suzana Mladenovič 
(OŠ Domžale), 2. Petra Babnik (OŠ 
Mengeš). 3. Špela Semprimožnik (OŠ 
Preserje) 

Vsem nastopajočim čestitke in vi
dimo se na spomladanskem krosu! 

B O J A N A 

Tokrat so bili Domzalcani boljši le 
v prvem polčasu, v drugem pa so po
pustili in poraz je bil na vidiku. 

Nekaterim igralcem očitno ni mar 
za klubski dres, temveč le za denar 
- med tednom pred to tekmo so v 
prijateljski tekmi premagali tretjeli-
gaša G P G Grosuplje. 

Premor so Domzalcani izkoristili 
za okrepitve na trenerski klopi kot 
tudi v igralski zasedbi. 

Prišli so Hari Vukas - 29 letni na
padalec, ki je v karieri igral za Haj
duk, Zagreb, Segesto, Cibalio, Char-
leoria ter nazadnje za Troglav iz Liv-
na, 30 letni Miodrag Vukičevič - što-
per, ki je nazadnje igral za podgo-
riško Budućnost ler 19 letni Aleksan
der Jovanović iz Crvene Zvezde, ki 
bo igral tudi za Iretjeligaša Dob - naj 
bi bil zamenjava za Kolašinca, ki ni 
upravičil pričakovanj. 

Novi je trener vratarjev Filip I i -
Iipovski. 

Sledila je tekma v Fazaneriji pri 
Muri. Tudi tu so Domzalcani doživeli 
poraz 3:1, strelca za Muro sta bila 
Čauševič iz. Il-ih metrov ter dva krat 
Rislič, za Domžale pa Protega. M u 
ra je bila v prvem polčasu boljša, II-
metrovka pa ni bila upravičeno do-
sojena. V drugem je sledila boljša igra 

Atletski klub VELE Domžale 

Trije na državnem 
prvenstvu za starejše 
mladince in mladinke 

15. i n 16. septembra 2001 so se atleti in atletinje Iz cele Slovenije na 
•""anjskem stadionu pomeri l i za naslove d r ž a v n i h prvakov med starej
šimi mladinc i in mlad inkami . K l j u b mrz l ima in deževn ima dnevoma je 
kar nekaj zmagovalcev doseglo dobre rezultate, ka r je glede na zakl ju
ček sezone zelo spodbudno. Izmed d o m ž a l s k i h atletov so nastopili le t r i -
J a i SO pa zabeležili dobre uvrstitve. 

Med mladinkami jc v skoku v dalji
no in troskoku nastopila Nastija Capu
der. Bolje se je uvrstila v slednji discip
lini, kjer je bila s skokom 11,43 m če
tna, kar je glede na močno konkuren
co - dobitnice medalj so presegle mejo 
12 metrov, velik uspeh. Nastjinih osem 
centimetrov čez pet metrov je v sko
ku v daljino zadostovalo za uvrstitev v 
finale in za končno šesto mesto v kon
kurenci triindvajsetih tekmovalk. Med 
tekači na 2000 m z. zaprekami smo ime
li Domzalcani dva nastopajoča, in sicer 
brata Domna in Bernarda Jarca Prvi se 
je z rezultatom 6:26,04 min., tako kol 
Nastija, uvrstil na nehvaležno četrto 
mesto, mlajši Bernard pa je bil s časom 
6:54,77 min. sedmi. B . 

Domžal, kar so kronali z zadetkom, 
a Mura je nato svoje vrste strnila in 
dosegla še dva zadetka in tako na
povedala boj za vrh prvenstvene lest
vice. Sok terapija očitno ne deluje. 

Sledila je tekma z Olimpijo za Be
žigradom, kjer pa so Domzalcani 
ostali pri eni zmagi in osmih pora
zih ter na 1. mestu prvenstvene lest
vice. Olimpija je bila boljša z 2:0, 
strelec za Olimpijo pa je bil obakrat 
Košić. 

Sama igra ni zadovoljila gledalcev 
v prvem polčasu, v drugem pa je bila 
igra boljša. 

Agonija porazov po bledih pred
stavah in porazih se nadaljuje. 

Sledila je tekma z Rudarjem v 
domžalskem špor tnem parku, ki pa 
je bila v prvem polčasu prava uspa
vanka, saj si je ekipa Domžal priig
rala le eno priložnost. Rudar pa ni
ti ene. Vedno neugoden tekmec si 
je v nadaljevanju priigral nekaj pri
ložnosti, in jih kronal z zadetkom 
Kraljevića, nato pa so se Domzalcani 
odprli in kmalu zatem tudi izenačili 
- strelec je bil mladi Jaka Štroma
jer. Kasneje se je ponovila zgodba 
in sicer po napaki domžalske obram
be je zadel Jolič, vendar to ekipe 
Domžal ni zmedlo in so ponovno 
izenaćili in sicer spet prek mladega 
Štromajerja. Tako je ostalo na koncu 
2:2, kar je bilo tudi najbolj pravič
no. Domžale tako ostajajo na 
12. mestu, a so se približale Korota-
nu na dve točki, za Gorico pa za
ostajajo tri točke. 

Po develih krogih v drugi ligi za
hod so kadeti na 12. mestu in sicer 
z eno samo zmago ter osmimi po
razi od trinajstih ekip in gol razliko 
8:27 ter tremi točkami. 

Mladinci so višje in so na 4. mes
tu s petimi zmagami, enim remijem 
in tremi porazi ter gol razliko 35:27 
in šestnajstimi točkami. 

Novice iz košarke 
U s p e š n e i g r e 

D o m ž a l č a n a B o r i s a 

G o r e n c a 
V uvodnih tekmah indijanske 

8a prvcnslva Boris - Boki Gorenc 
1 , 1 Igral vidne vloge, a se je lo po
pravilo in je sedaj eden naj boj za 
s ' l | žn i l i za uvrstitev nu I. mesto Si-
MJ6 po 6-ih odigranih kolih, Tre
nutno je njegova ekipa še brez, 

poraza, a lo o č i t n o ni p r e p r i č a l o 
novega selektorja slovenske član
ske reprezentance Slobodana So
bot iču, da bi ga uvrslil na širši se
znam igralcev, na katere računa v 
naslednjem kvalif ikaci jskem ob
dobju v dresu z d ržavn im grbom. 
T o Borisa o č i t n o ne moti, saj je 
že pokazal in dokaza l , da sodi 
med boljše slovenske košarkar je , 
ki so igrali v tujini in doma. 

U s p e š n i m a r i b o r s k i 

š t u d e n t j e n a E P 
n a P o r t u g a l s k e m 

Košarkarska ekipa Univerze v 
Mar iboru je na Evropskem uni-
V c i ' z i l e l n e m prvenstvu v košarki 
v Portugalski A v e i r i osvojila 
.'• nieslo. V ekipi sla bila ludi dva 
| r a i c a K K Hcliosa iz Domžal in 
TOH Domen Zerak - najboljši ska 
M e c prvenstva ter M i h a Žaloknr . 

P o k a l S p a r 
V drugem krogu lega pokalu je 

Pu zmagoslavju v prvem nad Piti" 
|Wfli iz Šmnr lnega ekipa Laslovk 
• ' ' " n i ža l obakrat visoko izgubila 
! | « l f f j I ragmal ( erknicn. 

V 3. krogti bo ekipa Hcliosa 
' ' " n i ž a l e igrala v Slovenskih K o 
njicah. 

& P m l a j š i h 

s t a r o s t n i h k a t e g o r i j 
l*ri mladincih je ekipa Domžal v 

Prvi | | K i center do sedaj doživela en 
P ° N ž In IH zmage - p r i d i k r k i , 

- D O M Ž A L E 
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K U M H O - S A V A 

M I C H E L I N - K L E B E R 

C E N T U - M O N T A Ž A 

A V T O D E L I - O P R E M A 

M E H . i N E L E K T R O S E R V I S 

V S E Z A V A Š A V T O 

t e l . : 0 1 / 7 2 4 1 6 5 6 

. lančani ter Č r n o m l j u - izgubil i so 
pro t i S lovanu - v skup in i z G r o 
supljem. P r i kadetih je prva ekipa 
v p rv i l igi na 1. mestu - še brez po
raza, v drugi ligi pa je druga ekipa 
na 2. mestu - brez poraza , ekipa 
Lastovk pa je prav tako v drugi l i 
gi na I. mestu. P r i p ionir j ih je pr
va ekipa D o m ž a l v p r v i l ig i na 
I. mestu v svoji skup in i z 9- imi 
zmagami in pet imi poraz i , d ruga 
ekipa pa je v drugi ligi na 6. mes
tu s petimi zmagami in petimi po
razi - v skupini so še z Las tovkam, 
k i pa so na 5. mestu - šest zmag in 
š t i r i poraze. 

I.cios pa v tekmovanju članic Hi 
domža l ske ekipe, zalo nastopajo 
pri mladinkah izven konkurence, 
kjer so zbrale eno zmago in dva 
prjraža in so druge, pri kadeliujah 
so na 6. meslu z eno zmago in 
tremi porazi, pri pionirkah pa na
stopajo z dvema ekipama - po 
dolgem času, in sicer je prva na 
6. mestu v skupini A , druga eki
pa p:! v skupini ( ' na I. meslu. 

L i g a H y p o t e r 3 . l i g a 

v z h o d - 2 
V prvem kolu novega d ržavne 

ga prvcnslva se je ekipa Hcliosa 
iloina pomerila z ekipo Loke ka
ve ler izgubila s 73:68. Najboljši 
strelec pri Domžalčanih jc bil no
vinec' v mošlvit Anloni jcv ič z "»)• 
imi ločkami , pri Škofjeločnnih pa 
Donč i č iil kaz.ič - oba sla doseg
la 2.1 točk. Pri Domžalčanih je se 
pala predvsem igra pod obroči , saj 
so skok izgubili, poleg lega pa jih 
je ii.uligral Razič. 

I'rav lako poraz, pa so doživeli 
igralci l a s l o v k v tretji ligi, saj so 
jih s 103:80 premagali igralci Pi
vovarne I In ler iz. Podčc l r t kn . 

U R B A N Ž N I D A R Š I Č 

O P T I K 
M a r t i n a Š k o f i c 
Ljubljanska 87, Domžale, 

tel.: 01/727-40-06 

Slovenska 2 4 , P.E. Mengeš, 

tel.: 01/723-89-80 

Biatlon, tek na rolkah 
in gorsko kolesarstvo 

S tekmovanji so pričeli tako v biatlonu kot tudi v teku na rolkah in kas
neje v smučarskih tekih, s tekmovanjem pa so končali gorski kolesarji. 

V vseh teh športnih panogah so bili uspeSni tudi člani ŠD Sokol - Le-
kasporta, saj je v prvi tekmi biatlona pri članicah 2. mesto osvojila Gru-
dičkova, pri gorskih kolesarjih pa je v seriji živalskega dvoboja 2001 Milja 
Podgoršek osvojil skupno čet r lo mesto s 577-imi točkami, pri vzponu z 
gorskimi kolesi pa je bil Muzga skupno tretji pri mlajših mladincih, pri mas-
lersu pa je bil Car peti. 

Pri biatlonu in teku pa sla člana drugega kluba v Ihanu - Pižem uspeš
no nastopila - Doki - v biatlonu prvi pri mlajših mladincih ler prvi na te- » i / T A n r n r i z n „ , 
ku - ter Cadova druga pri starejših mladinkah na teku. U.Ž. A V I O I J E B E V C D o b 

n a d a l j u j e u s p e š n o 

s e r i j o 

V 8. krogu so premagali doma 
ekipo Bleda s 3:2, ob polčasu pa 
so izgubljali z 2:0. V 9. krogu so v 
gosteh premagali C o c t o Kresnice 
z 2:0, ob po lčasu je b i lo 1:0. V 
10. krogu pa so doma igrali neod
ločeno z ekipo Status Kolpe z 2:2, 
ob polčasu pa so že vodili z 2:0. V 
11. krogu so premagali še Li t i jo s 
4:1, ob polčasu je bilo 2:0 za Dob. 

Tako so sedaj na 2. mestu za eki
po Grosuplja in sicer s 7.imi zma
gami, 3 remiji in enim porazom in 
gol razliko 24:1.3 ter 24-imi osvoje
nimi točkami. 

Š p o r t n o d r u š t v o K a r a t e k l u b V e n e t 
V Domžalah je bilo lelos ustanovljeno š p o r t n o d ruš tvo K K V E N E T . 

Klub sestavljajo tako mladi kol starejši člani, povprečna starost članov 
kluba je okoli 23 let. Klub ni najštevilčnejši, a je zalo lo l iko bolj pri
sotna povezanost in druženje med člani. 

Treniramo tako Sholokan karale kol špor lno-borbeni karale oz. čla
ni se sami odločijo za smer treninga. Treningom se posvečamo rekre
acijsko ali tekmovalno. Dolgoročni cilji kluba so športni uspehi tekmo
valcev ua republiškem nivoju tekmovanj Karale zveze Slovenije. 

Treningi polekajo v ponedeljkih (16.30-18.00). sredah (17.30-20.00) in 
sobotah (14.00-16.00) V OŠ Rodica, podružnici Jarše. Vse informacije lahko 
dobile na obisku treninga ali preko naslovov elektronskih pošl : slan-
ko.esenfi'siol.nel in m urh(" hotniall.net. ~ 

S T A N K O Č E S E N 

Atletski klub VELE Domžale 

Nastija najboljša 
sedmerobojka v Sloveniji 

Atletsko d ruš tvo iz Brežic je I udi letos organiziralo ekipno d r ž a v n o pr
venstvo v mnogobojih, in sicer so se najsprel i iejš i in na jpogumne j š i med 
seboj pomeri l i 6. in 7. 10. 2001. K l j u b temu, da Domzalcani letos niso 
imeli ekipe, je na tekmovanju nastopila Nastija Capuder , k i j e z zmago 
med s ta re jš imi mlad inkami u s p e š n o zastopala d o m ž a l s k e barve. 

Balinanje in kegljanje 

E I S B u d n i č a r 

K o l i č e v o 

V prv i balinarski ligi je le
tos igrala tudi ek ipa iz dom
ž a l s k e o b č i n e in sicer EIS 
B U D N I Č A R K O L I Č E V O , k i 
se je lani prebi la iz druge l i 
ge v prvo, sedaj pa sc ponov
no seli v drugo. Ž e v z a č e t 
ku tega t ekmovan ja so bi l i 
obsojeni na zadnje mesto, a 
so ka r nekaj krat p r i k a z a l i 
dobre igre in se ze lo d o b r o 
upiral i f avor i z i r an im ek ipam 
- zbra l i so dve t o č k i v 17-ih 
krogih. Boljše je igral na dr-
ž a v e m prvenstvu posamezni
kov v K o p i ti, saj j c poslal v i -
ceprvak Slovenije in sicer je 
lo ( v e l o l u n i š c k , njihov član. 

V D o m ž a l a h je b i l o tudi 
d r ž a v n o prvenstvo v trojicah 
v i m e n o v a n i ig r i P e t a n k a -
d o m ž a l s k i ek ip i sla bi l i sed
m i irt osmi . 

Po 4-ih odigranih krogih v 
I. A kegl jaški ligi je domžt i l -
sko-kamniska ek ipa t renutno 
na zadnjem 10. nicstii še b r c / 
zmage in š t i r im i p o r a / i . E n 
r a z p o l o ž e n igra lec je p a č 
p r e m a l o za z m a g o ce lo tne 
e k i p e , a je vsaj d o v o l j za 
k a k š n o zmago med posamez
n imi d v o b o j i na tekmah. V 
3. ligi zahod pa je druga ek i 
pa na 4. meslu s 4-imi t o č k a 
mi . 

U . Ž . 

Ne najuspešnejšemu začel ki l na 
100 metrov z; ovirami (22,46 s) so 
prvi dan sledila sama druga mes
lu. Nastija jc v skoku v višino pre
skočila 143 cm, 4 kg težko kroglo 
je sunila 9,26 m, zadnjo disciplino 
prvega dne, 200 m, pa je pretekla 
v času 28,77 s. Drugi tekmovalni 
dan ji bil precci uspe -:nc|si - p jc 
Nasliia v dveh od Irch disciplin 
med starejšimi mladinkami zabele
žila najboljši reztillitl. Najprej je bi
la »najdaljša« s 508 cm v daljino, 
nalo se v kopju z. metom 28,33 m. 

V najdaljši in za več ino iiajlcžji 
disciplini, to je teku na 800 m, je 
Nasliji za zmago zmanjkala Ic sla
ba sekunda - z rezultatom 2:40,74 
min jc bila še čc l r l i č druga. Nas
lija je svojo UVfstiteV v primerja
vi s prvim dnem, ko je bila šele 
tretja, z. uspešnimi nastopi drugi 
dan precej izboljšala in se po sed
mih disciplinah z doseženimi 3243 
t o č k a m i uvrstila na prvo mesto 
med starejšimi mladinkami. 

Čes t i tke ! 
B . V . 

M I Z A R S K E S T O R I T V E 

I Z D E L A V A - M O N T A Ž A 

- O B N O V A 

K U H I N J E I N O S T A L O 

P O H I Š T V O 

S E P R I P O R O Č A M ! 

Avbelj Milan, s.p. 
Stegne 1, Moravče 
T E L : 0 1 / 7 2 3 1 - 4 7 6 
G S M : 0 4 1 / 6 4 1 - 4 4 6 

MNZ Ljubljana: 
V p r v i l i g i s o 

o d i g r a l i s e d e m 

k r o g o v . 

V petem so igralci Ihana igrali 
l : l z Jaršami, v šestem so izgubili 
z D o l o m iz Dobrove z 1:2 ter v 
sedmem visoko s 3:0 proti Kočev
ju. Trenutno sci ha II. mestu z eno 
zmago, dvema remijema in 4-imi 
porazi ter gol razliko 3:11 in 5-imi 
točkami . 

Jaršani so v 5. krogli igrali 1:1 ž 
Ihanom, v šestem so premagali Ko
čevje ž 3:1, v sedmem pa so igra
li 1:1 proti M i r n i , t r enu tno sd rta 
3. mestu s tremi zmagami, 3-ettii 
remiji irt enim porazom ter gol 
razliko 11:8 in 12-imi ločkami. 

Radomlje so izgubile z M i r n o z 
1:0 ter Č rnučami z 3:1, premagali 
pa so Medvode z 2:0. Trenutno so 
na 10. mestu z eno zmago, dvema 
remijema in 4-imi porazi ter gol 
razliko 7:10 ter petimi točkami , 

V drugi ligi so prav tako odig
rali 7. krogov. 

V i r je premagal Š e n t j e r n e j z. 
7:2, Borovnico z. 1:0 ter Flok K o 
mendo z 5:1. N a lestvici so trenut
no na prvem mestu z 6-imi zma
gami in enim porazom ter gol raz
liko 17:6 in 18-imi točkami . 

V 
Ž e n s k i n o g o m e t 

Ekipa Jarš je v prvi ligi še ved
no na 3. mestu s 6-imi točkami ter 
dvema zmagama in dvema pora
zoma, v pokalu in sicer v č e t r t -
linalu pa so visoko premagale Ve-
lesovo in sicer obakrat z 8:0. 

U R B A N Ž N I D A R Š I Č 

http://hotniall.net
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P e t r i šesto m e s t o 
n a d r ž a v n e m 
p r v e n s t v u 

Ž e n s k o d r ž a v n o p r v e n s t v o 
Sloveni je je po t eka lo h k r a t i s 
č l a n s k i m v G r i ž a h p r i Žalcu. N a 
č l a n s k e m prvenstvu ni sodeloval 
noben šahis t i z V e l e D o m ž a l e , 
na ž e n s k e m pa je igrala V c l o v -
ka, š a h o v s k a I ide mojs t r ica Pet
ra G r o š e l j . Z b r a l a je š t i r i t o č k e 
i n po l in dosegla š e s t o mesto. S 
svojo i g r o pa ni b i l a p r e t i r a n o 
zadovol jna , saj je, kot je deja la , 
z las t i v p r v e m de lu t u r n i r j a za 
p rav i l a zelo dobre a l i celo doblje
ne pozic i je . Sicer pa je že tako, 
da š a h o v s k a f o r m a ni vedno na 
najviš j i r avn i in v d o l o č e n e m 
o b d o b j u tudi n e k o l i k o zaniha . 
K l j u b temu pa je š e s t o mesto v 
m o č n i zasedbi na d r ž a v n e m pr
venstvu povsem sol idna uvrst i 
tev. 

K o n č n a zmagovalka je bila l i 
de mojstr ica Darja Kapš , č lan i 
ca EŠK M e t a l k a Trgovina, k i je 
ves ča s turnir ja p r ikaza la ze lo 
solidno igro. V boj za prvo mes
to bi sc lahko vmeša la tudi A n a 
S r c b r n i č . V zadnjem k rogu pa 
jo jc 1 b l e s t e č o igro v P i r čev i 
o tvo r i t v i premagala Jana K r i v e c 
in se t ako p o v z p e l a na d rugo 
mesto. 

V r s t n i r ed : D a r j a K a p š 7, J a 
na K r i v e c 6,5, A n a S r e b r n i č , 
A n i t a L i č i n a 6, Ksen i j a N o v a k 5, 
Pe t ra G r o š e l j 4,5, N a d a M a r u š i č 
4 i td . 

O b e e k i p i V e l e 
D o m ž a l e n a v r h u 

P o š e s t e m k r o g u d o m ž a l s k o 
k a m n i š k e lige zanes l j ivo vod i 
Ve le D o m ž a l e \ 18,5, p red Ve le 
D o m ž a l e B 16, K a m n i k o m , K o 
mendo I 14,5, Č r n i m G r a b n o m , 
K o m e n d o II 13,5, T e r m i t o m M o 
r a v č e , B o r o m I D o b 12,5 i td . V 
prv i e k i p i sc ze lo d o b r o d r ž i t a 
L u k a L e n i č , k i je iz še s t ih par
tij zbra l pet in pol t o č k e in V i 
de V a v p e t i č . V š t i r ih partijah je 
oddal le en remi in / b r a l t r i in 
pol t o č k e . V d rug i e k i p i V e l e 
D o m ž a l e je o d l i č e n Boris Skok , 
iz š e s t i h part i j je p r i b o r i l e k i p i 
pet t o č k . Posebej velja pohva
lit i tudi I ranca Zupanca , k i je 
v š t i r ih parti jah dosegel t r i t o č 
ke, pa tudi ed inemu p o r a z u v 
d v o b o j u s K a m n i č a n i bi se lah
ko i zogn i l . 

V i d n a u v r s t i t e v 
S k o k a 

Odpr tega š a h o v s k e g a turnir ja 
v a k t i v n e m š a h u na Ravnah na 
K o r o š k e m se je ude l ež i lo 68 ša-
histov iz Slovenije , H r v a š k e in 
Italije. V r h sta o b l i k o v a l a dva 
h r v a š k a ve lemojs t ra Z e l č i č in 
Palac, tretje mesto je p r ipad lo 
m e d n a r o d n e m u mojs t ru M a r i 
b o r č a n u S u p a n č i č u , pred H r v a 
t o m H r e š č e m z enak im naslo
v o m Z e l o d o b r o se je o d r e z a l 

mojs t r sk i kand ida t Ve le D o m ž a 
le J o ž e S k o k , k i je zasedel deve
to mesto in za seboj pust i l vrs to 
z v e n e č i h š a h o v s k i h i m e n . Z ne
ko l i ko več s r e č e bi se lahko po
v z e l celo nekaj mest višje. Dob
ro j e i g ra l t ud i d rugoka t ego rn ik 
Janez Biz jak , k i j e s š t i r im i in pol 
t o č k a m i dosegel 32. mesto. V r s t 
n i r ed : Ze lč i č , Pa lac 8, S u p a n č i č , 
l l r c š č , K r u m p a č n i k , V a d l a , 
P š č c n i č n i k 6,5, K r a g e l j , S k o k , 
V r e č i c , R . S u p a n č i č , F r o u t h , 
M a z i 6, Z u p e , M a t k o , Z e č e v i č , 
O d e r l a p , N jegovan , J a n ž e k o v i č 
5,5 i t d . 

J a c k najbol jš i 
v s e p t e m b r u 

N a h i t r o p o t e / . n i h t u r n i r j i h 
Vele D o m ž a l e v mesecu septem
bru je dve tedenski z m a g i zabe
ležil A r t u r J a c k , enkra t je z m a 
ga l L j u b l j a n č a n Igor B a b n i k , 
E n k r a t L u k a L e n i č , k i pa se je 
ude lež i l le zadnjega turnir ja v 
mesecu. Bogdan Osol in je bil t r i 
krat d rugi in enkrat tretji , slas
ti zmage pa v tedenskih turn i r 
j i h ni okus i l . V r s t n i red za sep
tember: J a c k 40, B o g d a n O s o l i n 
36, B a b n i k 27, J a n j i č , C e r a r , B o 
ris S k o k 22, L e n i č 15 i t d . 

Z m a g a Jožeta 
S k o k a 

O k t o b r s k e g a t u r n i r j a V e l e 
D o m ž a l e v p o s p e š e n e m š a h u se 
je u d e l e ž i l o 17 šah i s tov . T u r n i r 
je potekal dokaj i z e n a č e n o . J o ž e 
S k o k je k l j u b po razu v zadn jem 
k o l u z L e n i č e m o h r a n i l p r v o 
mesto. M e d zmagova lca pa b i se 
l ahko zasuka la K r a g e l j , k i j e tu
d i k l o n i l v zadnjem k r o g u p ro t i 
V a v p e t i č u a l i pa B o r i s S k o k , k i 
ga je v zadnjem k r o g u premaga l 
B o j a n O s o l i n . V r s t n i r e d : J . 
S k o k , V a v p e t i č 5, K r a g e l j , Bojan 
O s o l i n , B . S k o k , L e n i č 4,5, Iva-
čič , J a n j i č 4. T u r n i r jc potekal 
p o d s t rogo s o d n i š k o t a k t i r k o 
Pet ra Z u p a n č i č a . 

J O Ž E S K O K 

F a t a 

v A v t o c e n t r u 
Šubelj 

O d k a r so uvedli no
vo sistemizacijo delov
nih mest, mnogi ne ve
do, kdo je negovalka 
prostorov. Lna izmed 
najbolj poznanih je za
gotovo »čistačica« L u 
cija C i rov ič , bolj po
znana kot Fata. In rav
no ona je bi la gost 
predstavitve prodajne
ga programa vozil 
Hvunda i , zastopnika 
Avtocentra Šube l j iz 
Domžal . 

V veselje mladih in 
starejših, ki so se dr
žali bolj v ozadju in si 
raje ogledovali avto
mobile, je i zž reba la 

tudi nagrajence prak
tičnih daril Avtocen
tra Šubelj. Poleg pove
danih šal je pokazala, 
da se spozna tudi na 
avtomobile , vendar, 
ker nisem bil najbolj 
gotov v njene vozniš
ke sposobnosti, sem 
kraj druženja zapustil, 
preden se je odpelja
la z novim m a t r i š o m 

izpred Ve le Glede na 
to, da bo na cest i z 
novim v o z i l o m zelo 
razpoznavna, naj ne 
gleda oboževalcev, am
pak na cesto in prevo
z i brez nezgod č im 
več kilometrov. Mogo
če pa sc bo vozila pri
jelo ime Falamobil, za
nimivo, kaj.' 

D J D 

Kako kaj vaše pnevmatike? 
Do pravega začetka zime nas loči šc kar nekaj, upaj

mo, lepih dni. Vendar vestni vozniki, ki redno skrbi
jo za svoje jeklene konjičke, že zahajajo v vulkanizcr-
ske delavnice, ter sc odločajo o menjavi pnevmatik. 

Tako ali tako bo treba kupili nove, če pa privar
čujemo še kakšen tolar na račun predsezonskih po
pustov, toliko bolje. Pri Avtu Dcbcvc smo povprašali 
monterja gum g. Tomaža, kako je z. vrstami, pa pravi, 
da je žal večina navajena zadnji trenutek menjati gu
me, potem pa SO jezni, ker jih ni, ne odgovarja jim 
cena. stojijo v vrsli in še kaj. Sedaj pa je čas, tla se 
si ranki posvetimo in najdemo rešitev, ugodno zanjo. 

Zato poskrbimo za obutev svojega vozila sedaj in 
ena skrb bo manj, stroški pa seveda ostanejo. 

D J D 

Izlet v Gardaland 
Težko p r i č a k o v a n a sobota je b i 

la k o n č n o tu. V enormnem številu, 
k i ga ob zače tku prijav verjetno ni 
n ihče p r i čakova l , smo postavili na 
pa rk i r i šču Tivo l i in se po zače tnem 
zapletu (celotna postava iz Ivančne 
Gor ica jc šla na n a p a č e n avtobus, 
k i j i h je skoraj odpeljal na Dunaj) 
k o n č n o odpeljali avanturi naproti . 
K a r pet avtobusov j c p r ib l i žno oh 
pol enajstih dopoldne spustilo z va
jeti množico karateistov, k i so se za 
dobr ih sedem ur zapodi l i med 
vlakce smrti , dežele Konga in dino
zavrov, templje v dolini kraljev, to
rej na vse naprave oz. atrakcije, k i 
j i h lahko človek preizkusi ali vidi v 
zabav i ščnem parku . 

Konjeništvo 
S finalom pokala Slovenije v preskakovanju ovir v Stožicah ter 

dresurni tekmi v L i p i c i se zakl jučuje letošnja sezona v konjeniških 
š p o r t i h : 

V Stožicah je že tretjo sezono zapored potekalo finale sloven
skega pokala v preskakovanju ovir. 

Tekmovalci so se pomerili na peščeni podlagi in sicer so se mla
dinci pomeril i na dveh parkurjih - kategorije 1. - 1,20 m in M a -
1,30 m, člani pa prav lako v dveh - M b 1,40 m in S 1,5 m. 

Pri mladincih je v 1,-Ma kategoriji v dveh tekih 3. mesto osvojil 
Aljaž Piastcr - K K .leža pri jezu, tretji pa je bil tudi v skupnem 
seštevku s konjem Mis le r Major. 

Pri članih je zmagal Sandi Smolnikar na l l c u r c k i 6 iz K K Je
že pri ježu, v M h/S kategoriji v dveh tekih pa je bil A n d r a ž Brill i 
iz. K K Krumperk drugi s konjem Divinus 5. Smolnikar je na koncu 
v skupnem seš tevku osvojil 2. mesto, tretji pa je bil Bri l l i . 

Na d r ž a v n e m prvenstvu v dresurneni jahanju pa je v Lipic i 
4. mesto osvojil Šare s konjem Embassv, ekipno pa je bila K K Ježa 
pri ježu prva / (296-ilfii osvojenimi točkami . V elementu M 5 
pa je bil Šare na drugem konju t a l i n o drugi 

U R B A N Ž N I D A R Š I Č 

Zabavali smo sc v manjših sku
pinah, saj nas je bilo p reveč , da 
bi hodili skupaj. Približno deset se 
nas je že na avtobusu odločilo, da 
bomo predvsem polnili adrenalin
ske baterije, torej smo bili redne 
Stranke na atrakcijah Bluc torna
do (vrsta vlakca smrti, ki č loveka 
premetava na vse sirani in s ka
terega marsikdo pride bled kot 
smrt). Večkra l smo si tudi privoš
čili T o p spin - kjer smo s huron-
skim kr ičan jem in mahanjem le 
nekako dopovedal! italijanski hos
tesi, tla nas je »nagradi la« med 
vožnjo se z enim polnim obratom 
oko l i osi. N a k l a s i čnem vlakcu 
smrti se niti nismo preveč ustav
ljali, pravi hit je bilo preizkušanje 
gravitacije, kjer prvič sc takemu 
junaku pade srce v hlače, pa če
prav prošl i pad sploh ne izgleda 
tako s t rašen, če ga gledaš od da
leč. Z navorom smo se ukvarjali 
v A l i c in i deželi v i l c c i l i sc skode
lic, z.a oddih šli na gusaisko lad
jo in z vlakcem mimo doline kra
ljev, s splavom in čo lnom prek br
zic in kanjonov, preganjali dino
zavre v tridimenzionalni predstavi 
Jurassie park ... 

Sedem ur vsekakor ni vel iko, 
saj je oslalo za vsaj tretjino od 
vseh atrakcij, do katerih sploh 
nismo prišli. Gardaland nam je to 
s o n č n o soboto ponudil veliko, la
ko da smo se Utrujeni kar sc.sed-
li na avtobusne sedeže - v roku 
pol ure je spala že polovica avto
busa. Vsi oslali smo se zabavali s 
pesmijo in obujanjem adrenalin
skih in lepili I rcni i lkov dož ive le 
ga dne. Obljuba - pridemo ludi 
naslednje leto. 

M . T. i n O . J . 

Na p o d l a g i d e l o v n e g a p r o g r a m a ŠZ D o m ž a l e za l e t o 2 0 0 1 in d o g o v o r a s KK D o m i c i l e 

objavljamo razpis t e k m o v a n j a 

KEGLJANJE - TRUM LIGA EKIPNO 
za sezono 2001/2002 
01. Organizator: 
(12. Izvajalci: 
03. kraj tekmovanja: 
04. Termin tekmovanja: 
06. Tekm. disciplina: 
07. Tekmovalni sistem: 
(IX. Pravilna tekmovanju: 

(W. Pravica sodelovanja: 

10. Prijave - prijavnimi: 

11. Žrebanje: 
12. Priznanja: 

Športni pozdrav 1 

S/. Domžale 
Kegljaški klub Domžale 
ŠP Domžale - keglišče Rcpovž 
Od novembra 2001 do aprila 2002 
F.kipno - 4 x 100 lučajev mešano 
Dvokrožni liga sistem 
Praviloma po Tekmovalnem pravilniku KZS. odstopu 
nja se dogovorijo na žrebanju 
Rekreativne skupine klubov, društev, delovnih 
organizacij, KS 
Prijave - pisno, najkasneje do ()X. II. 2001. na naslov ŠZ 
Domžale. 1230 Domžale, Kopališka 4 
Prijavnina - dogovori se na žrebanju (odvisna od ter 
minov in izvedbe) 
Četrtek, 15. II. 2001. ob 19. uri. na kegljišču Rcpovž 
Pokali - prve tri ekipe - ŠZ Domžale 
Medalje - prvi t rije posamezniki - Š/, Domžale 

Š P O R T N A Z V E Z A D O M Ž A L E 
sekretar R A N K O C U K R O V 

I P R I J A V N I C A 

j Za sodelovanje v tekmovanju, ki ga je razpisala §Z Domžale »RF.fJLlANJr. 
I TRI M LIGA 2001, '2002«. priavljamo ekipo, ki bo nastopal« pod imenom: 

Vodja ekipe: 

Vsa obvestila v zvezi s tekmovanjem pošiljajte na naslov: 

O B Č I N A D O M Ž A L E 

Javno povabilo za prijavo programov sofinanciranja miklavževanja, božičnih in novoletnih prireditev 
O b č i n a Domžale poziva vse fizične in pravne osebe, da predlo
žijo programe / a popestritev kulturnega, tradicionalnega, turis
tičnega in zabavnega decembrskega utripa obč ine Domžale , ki j ih 
bomo sofinancirali iz obč inskega p ro računa . 

' 2. 
Prijave morajo vsebovali: 
- ime, sedež in statUS prijavitelja, 
- opis programa. 
- kraj in čas izvedbe, 
- p r e d r a č u n s k o vrednost izvedbe programa, 
- vire financiranja in p r ičakovani delež obč inskega p ro računa . 

3. 

Prednost pri sofinanciranju programov bodo imeli programi, na
menjeni otrokom, tradicionalne prireditve ter prireditve s priznano 
kvaliteto. 

4. 

Prijave lahko vložite najkasneje do 16. 11.2001 na naslov: OBČI
N A D O M Ž A L E , Oddelek za d r u ž b e n e dejavnosti, ljubljanska 69, 
1230 D O M Ž A L E 

Vse dodatne informacije dobite na tel. št. 7220-100, interni 153 
ali 151. 

Ž u p a n j a 

C V E T A Z A L O K A K 
O R A Ž E M 

V Knjižnici Domžale 
V Knjižnici Domžale za mesec november napovedujemo: 

8 .11 . ob 19. u r l 
Potopisno predavanje: Grenlandija - dežela Eskimov 
Gos i večera bo Damjan Končn ik 
9. I L oh 19. u r l 
Literarni veče r 
Predstavitev knjige Bohinjske pravljice avtorice Mar i je Cvelkove 

15. I L oh 19. ur i 

Zdravje in dolgoživost . Resnica iu zabloda o staranju, genski zapis in 
staranje, prehrana in zdravje, s t rokovno utemeljena razlaga piavilnih 
kombinacij in način prehranjevanja, i ld . in 
P E A T i preprosta In učinkovita tehnika za reševanje in odpravo neže
ljenih stanj (strah, obču t ek neuspešnost i , žalosti, jeze, lazočaranja ...) 

Gost večera bo dr.se. Brane K o b a l 
b i o l i / i k , specialist za l iz ikalnc procese normalizacije č loveških biosis-
lemov in psil iolerapevl. 

16. I I . ob 19. ur i 
Tematski večer , gosi Štefan Rozman 

22. 11. ob 19. ur i 
Potopisno predavanje: K o r z i k a 
Gos i večera bo Janez Mihovec 

23. 11. ob 19. ur l 
Literarni večer 
Predsluvllev nove pesniške zbirke avlor icc Janke Jerman 
Vse priic-ililve bodo v v e č n a m e n s k e m prosloru Knjižnice D o m ž a l e 
Vstopnine ni! Vljudno vabljeni. 

Organizator si pr idržuje pravico do sprememb. Informacije na tel-! 
7241 204. 

Datum prijave: 
(odgovorna oseba) 

NlkaHu' misli.,!,, u, vem. 
K„i,,, (i /,• Bite \ ,,,MI, kutm 
/rim ji ninjn /fl ilir m>:,l :.i vlohljil 

Z A H V A L A 

V 70. l e lu s lnrust l lltls je l lenmluni i i 
llht) Z,il|1llSlll IMS l l l i l g i uč i , dedek 

Hrat, tilsl 111 sttjc 

TONE WEITH 
iz D o m ž a l 

Iskreno se l8r1Vll jy j l f f le vsem s u i o i l i i i k i i i n , pri jatel jem 
/ttttrieertl l i l sosedom 18 I z r e č e n u sožiiljit. loli lžllnc besede, 

lunini jenu cvel je, SVeCe III (JaTUvflTie lllašc. 
I lvi i ln tudi g. ktinltinu č e s n u /.a lepo tipftivljen pos lovi ln i 

ob red in O k t e t u brntov P i h n i m / t ipete pesmi: 
l lvn l i i Ituli vsem, kl Ste H1U kadarkol i polepStlll dan 

in gn pospremi l i uh njegovi / t id i i j i po l i . 

V s i njegovi 

http://dr.se


s t r a n 21 SPOROČILA 

I 

O B Č I N A D O M Ž A L E 

O d d e l e k z a p r o s t o r i n v a r s t v o o k o l j a 

objav l ja 

JAVNI RAZPIS 

za prodajo n e p r e m i č n i n na o b m o č j u 
O b č i n e D o m ž a l e 

I. Predmet prodaje je: 
A) nepremičnina: poslovni prostor v pritličju objekta na naslovu 

Cesta Radomeljske čete 29, Radomlje, v površini 43,84 m' s 
pomožnimi prostori v korigirani površini 4,09 m'. 

B) nepremičnina: poslovni prostor in WC v pritličju objekta na 
naslovu Cesta Radomeljske čete 29, Radomlje, v skupni uporabni 
površini 19,85 m', 

C) nepremičnina: soba v velikosti 10,21 m' s kletnim prostorom 
0,85 m', s souporabo sanitarij in hodnika v petem nadstropju 
poslovno stanovanjskega objekta na Ljubljanski 83, Domžale. 

Poslovni prostori, navedeni pod točko A) in B) so zasedeni. Najemniki 
imajo sklenjene najemne pogodbe za nedoločen čas. 
II. Izklicna cena za nepremičnine je določena na podlagi cenilnih poročil 

in znaša za 
A) 2.086.109,00 SIT 
B) 854.506,00 SIT 
C) 1.645.169,00 SIT 

III. Ponudba mora vsebovati: 
• ime in priimek fizične osebe oz. naziv pravne osebe in njen 

točen naslov 
• matično in davčno številko ponudnika 
• izpisek iz sodnega registra za pravne osebe, ki morajo biti 

registrirane in imajo sedež v RS oz. priglasitveni list DURS za 
samostojne podjetnike 

• ponujeno ceno 
• pisno izjavo, da sprejema vse razpisne pogoje 

Prepozno vložene, nepravilno označene in nepopolne ponudbe ne bodo 
upoštevane. 
IV. Ponudbo je treba poslati priporočeno ali osebno vročiti na naslov: 

Občina Domžale, Ljubljanska 69, Domžale, v zaprti ovojnici z oznako 
»Ponudba za nakup nepremičnine - NE ODPIRA)«. 

V. Rok za zbiranje ponudb je do vključno 16. 11. 2001 do 10. ure. 
VI. V primeru, da se na razpis za nakup vseh nepremičnin ali vsake 

posamezno prijavi več ponudnikov, bo izbran tisti, ki bo ponudil 
najvišjo ceno glede na objavljeno izklicno ceno. 
Sklep o izbiri najugodnejšega ponudnika bo naročnik sprejel 
najkasneje v 8 dneh po odpitanju ponudb. O izbiri najugodnejšega 
ponudnika bo strokovna služba sprožila postopek za pridobitev 
soglasja k odprodaji nepremičnine s strani Občinskega sveta Občine 
Domžale. Kupoprodajna pogodba bo z najugodnejšim ponudnikom 
podpisana v primeru pozitivnega soglasja OS Občine Domžale. 

VIII. Vse stroške v zvezi z odkupom, zemljiškoknjižnim vpisom ter druge 
stroške v zvezi s prodajo in davek od prometa nepremičnin nosi 
kupec. 
Natančnejše podatke o nepremičninah ter druge informacije dobijo 
ponudniki na naslovu Občina Domžale, Oddelek za prostor in 
varstvo okolja. Savska 2, Domžale (tel.: 721 36 86). 
Objava razpisa ne zavezuje k obvezni sklenitvi pogodbe. 

VII 

IX 

X. 

( M M it tja, kjer ni trpljenju, 
num pa je ostala bolečina in 
tiha soha večnega spomina, 
dobrota tvojega srca 
nikdar ne ho porabljena. 

Z A H V A L A 

V komaj petindvajsetem letu starosti 
in na pragu življenja nas jc po hudi 
bolezni zapustil sin. brat, nečak in 

bratranec 

STOJAN KOLAR 
iz Depale vasi 

Iskrena zahvala vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem za izrečeno sožaljc, darovano cvetje, sveče in 
denarno pomoč. Iskrena zahvala tudi vsem dekletom in 
fantom iz. Depale vasi, ki so ga sočutno pospremili na 
zadnjo pot. Velika zahvala tudi Marjanu Pctcrnclu za 
njegovo pomoč pri zdravljenju. Velika zahvala tudi 

Onkološkemu institutu ter vsem zdravnikom in sestram, ki 
so ga zdravili na hematologiji v Kliničnem centru in mu 

lajšali bolečine. Vsem Sc enkrat iskrena hvala. 

Ž a l u j o č i : m a m i F r a n c k a , a t i D r a g o i n bra t M a t j a ž 

/.ilaj v grobu mit110 spiš 
v nosili srcih še naprej živiš. 

Z A H V A L A 

Tiho jc odšel od nas dragi ati, ata. 
brat, stric, lasi in svak 

FRANC DOLENC 
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem 

in znancem za izrečena sožalja. podarjeno cvetje, sveče 
in denarno pomoć. Zahvala dr. Ložarjcvi. patronažni 

sestri Kristini, sosedom iz Preserij, podjetju LIP 
Radomlje, Društvu upokojencev Radomlje, kolektivu 

V E L E Markct Moravče, kolektivu Induplati Jarše, 
sosedom iz Peć in Domžal, pevcem, organistki in 

gospodu župniku za lep pogrebni obred. Vsem, ki ste 
nam ob žalostnem trenutku stali ob strani, in vsem, ki 

ste ga pospremili na njegovi zadnji poti, še enkrat 
iskrena hvala. 

Družini Klopčič in Dolenc 

Ne bomo jokali, ker si odšla. 
Hvaležni bomo. ker si bila. 

(S. Gregorčič) 

Z A H V A L A 

V jesenskem mesecu septembru je 
sklenila svojo 97 let dolgo življenjsko 

pot naša ljuba mama, babica, prababica 

FRANČIŠKA JASENC 
roj . L i m o n i , iz Doba 

Po tej poti se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, znancem 
in sosedom s Kidričeve in Stritarjeve ulice za darovano 

cvetje, sveče ter mašne darove ter za spremstvo na njeni 
zadnji poti. Za darovano cvetje in sveče se posebno 

zahvaljujemo kolektivu Količevo Karton ter GD Dob in ZZB. 
Zahvaljujemo se patronažni sestri Miri Savnik in dr. Miri 

Až.man za pomoč in nego v Času njene bolezni. Prav tako se 
zahvaljujemo pevcem okteta TOSAMA za lepo petje in g. 

župniku Slavku Judežu za opravljen pogrebni obred. Vsem in 
vsakemu posebej nasa iskrena hvala. 

H č e r k a Fan i z m o ž e m Stanetom in vnuki S i lva , M a r i n k a in 
Stanko z d r u ž i n a m i . 

Utihnil je tvoj glas, 
obstalo je tvoje srce, 
a ostali so sledovi 
tvojih pridnih rok 
in kruto spoznanje, 
da se ne vrneš* več. 

Z A H V A L A 

V 89. letu starosti nas jc zapustil naš 
dragi ata, stari ata, pradedek, tast in 

stric 

.:~. • ; 

V l i 

FRANC PRAŠNIKAR 
J a k o c o v ata 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečeno sožaljc, podarjeno cvetje 

in sveče ter vsem, ki ste ga pospremili k njegovemu 
zadnjemu počitku. Zahvaljujemo se tudi medicinskemu 

OSCbgu Zdravstvenega doma Domžale, kolektivu in pevcem 
Tosamc, Zvezi borcev Krtina - Dob ter gospodu župniku za 

lepo opravljen obred. Šc enkrat vsem in vsakemu posebej 
iskrena hvala. 

V s i njegovi 

Je čas, ki da, in čas, ki vzame, 
pravijo, da je čas, ki celi rane 
111 je ras. ki nikdar ne mine 
ko zasanjaš se v spomine. 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi žene in mame 

ZDENKE JAGUSIC 
iz Dom ža I 

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem 
in sodelavcem za pomoč, za izrečena sožalja, poklonjeno cvetje in 
spremstvo na njeni zadnji poti. Iskrena hvala gospodu župniku za 

lep poslovilni obred, pevcem ter gospodu Janezu Brcccljniku. 
Vsem še enkrat iskrena hvala. 

Mož Mar t in , hčerka Marijana in sin M i r o 

Vsak od nas svojo jn>t /loti/je. 
Vsako pot tisoč lučk osvetljuje. 
Vsako srce tisoč nitk povezuje. 
Nihče ne hodi po svetu sam. 
Vsako slovo je bolečina. 
Vsako slovo je majhna smrt. 

(Tone Kuntner) 

v S P O M I N 

30. novembra bo minilo pet let. 
odkar nas je zapustila naša mama 

EMILIJA BIRK 
z V i r a 

Hvala vsem, ki sc jc spominjate. 

V s i njeni 

To noč je mimo okna Sla jesen. 
Kot teHJce, trudne solze čez obraz 
polzele so po steklu kaplje. V mraz 
m veter je zdrsel z drevesa list rumen. 

(Ivan Minatti) 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi dragega moža, 
očeta in deda 

SLAVKA SELANA 
sc iskreno zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, sosedom, 
nekdanjim sodelavcem in znancem za ustne in pisne izraze 

sožalja, darovane sveče, cvetje in denar v korist 
Onkološkega inštituta. Vsem. ki ste ga v tako velikem 

številu pospremili na njegovo zadnjo pot, še enkrat hvala. 

Njegov i : ž e n a Iv ica , h č e r k a V l a s t a i n s in M a r k o z d r u ž i n a m a 

Naj akordi orgel hučijo v njegov spomin 

V S P O M I N 

Iztekla se je težka in osamljena življenjska pot najinega 
brata 

JOŽETA FUGGERJA 
organis ta 

Na njegovo zadnjo pot ga je pospremila množica znancev, 
prijateljev, sodelavcev in iskrenih ljudi, ki so z duhovno besedo 

in glasbo še zadnjič stali ob njem. Hvala vsem. 

Hvaležna brata Danijel in M i l a n 

Z A H V A L A 

V dvainsedemdesetem letu starosti 
nas je zapustila žena, mama, babica in 

sestra 

ANA NEMEC 
ro j . K u š a r 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, znancem 
in prijateljem za izrečeno ustno in pisno sožaljc, podarjeno 
cvetje in sveče in vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti. 

Hvala Pevskemu zboru Radomlje za ubrano petje. Iskrena hvala 
zdravstvenemu osebju in dr. Mirjani Pogačar-Zajc in dr. 

Marjanu Lobodu za izrecno požrtvovalnost in g župniku 
Antonu Dobrovoljcu za opravljene pogrebne slovesnosti. 

Vsi njeni 

'Aaman je bil tvoj hoj, 
vse upanje, trpljenja, 
htdezen je bila 
močnejša od življenja. 

ZAHVALA 
V globoki žalosti sporočamo, da nas je zapustil 

nenadomestljivi mož, oče in stari oče 

ALOJZ 
KOKOTEC 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem, 
ki ste nam ob težkih trenutkih stali ob strani, nam izrazili sožalje. darovali 
sveče ter ga pospremili na njegovi zadnji poti. Posebna zahvala dr Milanu 
Banku za njegov trud in za vso izkazano pomoč Zahvala tudi g župniku 

Silvestru Fabjanu za lepo opravljen pogrebni obred 

Njegovi: /.ena Vera, sin Marko in Suzana 1 družino 

Kakt> je prazen dom, dvorišče, 
naše oko zaman te išče, 
nt več tvojega glasu, smehljaja, 
le sledi ostale so pttvsod. 
od dela tvojih pridnih rok. 

Z A H V A L A 

V 62. letu starosti nas je po hudi bolezni 
zapustil naš dragi mož, oče, dedi, tast, 

stric in svak 

JURAJ ŽUGEC 
i z š t ude p r i D o m ž a l a h 

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
znancem in sodelavcem za izrećeno sožalje, darovano 

cvetje in sveče, ponujeno pomoč, ter vsem, ki ste ga v tako 
velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti. Hvala 
tudi gospodu župniku Tonetu Kompare za lep pogrebni 

obred, pevcem bratom Zupan za zapete pesmi, trobentaču 
za zaigrano žalostinko, kakor tudi praporščakom G D Studa, 

društva upokojencev in društva invalidov za poslednji 
pozdrav. Se enkrat vsem skupaj iskrena hvala. 

V s i njegovi 

Če bi te lahko še kdaj objet. 
Objel bi te kot angel svojega 
boga, objel hi le kol mati 
svojega otroka. Če bi te lahko 
še kdaj objel. 

Z A H V A L A 

Komaj v 52. letu starosti nas je 
zapustila nasa draga 

DARINKA ZANOSKAR 
rojena Kurent 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrećeno sožalje, 

podarjeno cvetje in svece. Iskrena hvala vsem, ki ste 
jo pospremili na njeni zadnji poti. Zahvaljujemo se 
tudi župniku za lep pogrebni obred, dr. Goršku za 

vso skrb in pevcem bratom Pirnat. 

Vsi njeni 



M a l i o g l a s i 
PRODAM drsna vrata, velikost 4 m 
dolžine in 1,5 m višine (lok). Cena 
1500 DEM. Tel.: 031/391 012. 

ZA G O R E N J S K O narodno n o š o 
ugodno prodam sklepnik, 
predpasnik in ruto, vse novo. Tel.: 
01/723 83 46. 

SERVIS šivalnih strojev, Kajuhova 
15, Preserje (v bližini Kemisa). 
Delovni čas : od 9. do 12. ure in od 
15. do 1 7. ure. V soboto od 9. do 
12. ure. Telefon: 01/7227 897. 

INSTRUIRAM matematiko, fiziko in 
osnove elektrotehnike. Telefon: 72 
38 157, GSM 041/322 571. 

STROJNI OMETI notranjih sten in 
stropov, hitro in po ugodni ceni. 
Tel.: 832 71 90,041/642 097. 

STRIŽENJE živih meja, saniranje in 
obrezovanje koščičarjev, vse z 
odvozom, ureditev vrta. 
Mob.: 040/209 433. 

JUS SECURITY, d.o.o. 
Slamnikarska 29, DOMŽALE 
E-pošta: jus-security@siol.net 
http://jus-security.8m.com 

A V T O Š O L A : teoret ično in praktično usposabljanje kandidatov 

kat. A, B, C in H, tečaji in vaje iz CPP v ponedeljek, torek in sredo od 

16. do 18. ure, na Ljubljanski 105, tel.7244-130 (od 8. do 18. ure) 

A K C I J A - 2 0 % P O P U S T 

P R I U R A H V O Ž N J E 

T E Č A J C P P B R E Z P L A Č E N 

KRIM 
m o d n a k o n f e k c i j a 

PRODAJALNE: 
Visoko pri Kianju. Visoko 130, tel.: 04 25 19 662 
Tržič. Deteljica 10, tel.: 04 59 71670 
LJubljana. Železna C. 12, tel.: 01 23 49 680 
Domžale. Karantenska 2. tel.: 01 72 95 720 

Nova jesensko zimska 
kolekcija modnih ženskih oblačil 

UGODEN NAKUP 
GOTOVINSKI POPUSTI 
PRODAJA NA ČEKl 

Cena, ki navdušuje! 
Jubilejni Golf že od 22.880 DEM 

(2.575.830 SIT*) dalje. 

Slika je simbolna. 
Število vozil in modelov je omejeno 

• 20 milijonov izdelanih Golfov! Ob tej priložnosti 
smo pripravili posebnega Golfa z električnim dvižno-
pomičnim strešnim oknom. Navdušil vas bo še z ostalo 
opremo in seveda z jubilejno ceno. 
Posojilo tudi na 72 mesecev! 

P O R S C H E 
KRJ2DIT IN L ti AS INC.; 

' Ceni sta informativni in odvisni od valutnih razmerij. 

G o l f 

A S 
D O M Ž A L E 

Informacije 
L j u b l j a n s k a c . 1 

D o m ž a l e 
T e l . O l 7 2 1 5 0 5 9 
www.as-domzale-servis.si 

R a č u n o v o d s k i 

s e r v i s 

cosmos 
S H ' podinij« *a ilorih« In trgovino, d.o.o. 
§P Saviltac 1, 1230Dom«ole 

Savska cesta i , 
Domžale 
Tel. 01 /721 3 0 18 

1 9 9 1 - 2 0 0 1 — 1 0 l e t 

i 

S T E K L A R S T V O 
I R M I 

H O M E C -
D O M Ž A L E 

01/721 57 17,01/722 70 89 
ISDN 01/722 89 97,01/722 89 98 

* A L U in P V C o k n a in v r a t a 

* i z d e l a v a t e r m o p a n s tekla 

* b r u š e n j e s tekla in o g l e d a l 

* i z d e l a v a i z b o č e n i h stekel 

* pe skan j e stekel 

* fuzi je - v i t r a ž i 

* uokv i r j an je slik 

n o * 0 * * . 

* A ( ®f> 
M 

< 
m 

S T R E H O V E C 

d r . J a g o d a 

Potočnikova 15, 
1230 Domžale 

telefon: 01/721-29-90 

O r d i n a c i j s k i č a s : 

ponedeljek 
od 13.-18. ure 

Torek 
od 9.-12. ure 

Sreda 
od 13.-18. ure 

Četrtek 
od 13.-18. ure 

Petek 
od 9.-12. ure 

ISCG - IZOBRAŽEVALNO SVETOVALNI CENTER 
IN GRAFIČNE DEJAVNOSTI, d.o.o., DOMŽALE 

1230 Domžale, Cesta talcev 10, 
tel.: 01/72-11-082, 

tel./faks: 01/72-12-278 

1. T R G O V S K A Š O L A (rv. stopnja) 

2. E K O N O M S K O - K O M E R C I A L N A 

Š O L A (V. stopnja) 

3. E K O N O M S K O - K O M E R C I A L N A 

Š O L A (3+2) 

4 . U S P O S A B L J A N J E K N J I G O V O D S T V A 

Z R A Č U N A L N I Š K O P O D P O R O 

Vpis je še do 15. novembra 2001. 

T E Č A J I : 

- računalništvo 
- higienski minimum 
- varstvo pri delu 
- tečaj za voznike viličarjev 
- krojno šiviljski tečaj 

Prijave sprejemamo na ISCG, Izobraževa lno svetovalni center 
in g r a f i č n e dejavnosti, d.o.o., na novi lokaciji v D o m ž a l a h , 
Cesta talcev 10, ob ponedeljkih in sredah od 7. do 16. ure, ob 
torkih in četrtkih od 7. do 15. ure in ob petkih od 7. do 14. ure 
ter na tel. št. 01/721-10-82 in 01/721-22-78. 

Filc d.d. M e n g e š , Slovenska 40 

Zaradi širitve svoje dejavnosti - proizvodnje netkanih tckstilij 

z a p o s l i m o d v a d e l a v c a v p r o i z v o d n j i 

Od kandidatov pričakujemo: 
- dokončano srednjo tehnično ali poklicno šolo elektro ali strojne 

smeri 
- odslužen vojaški rok 
- zaželen izpit za voznika viličarja in delovne izkušnje 

Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev, življenjepisom in 
opisom dosedanjega dela naj kandidati pošljejo v K) dneh po objavi 
na naslov: Filc, d.d. , M e n g e š , Slovenska 40, 1234 M e n g e š . 
Najprimernejše kandidate bomo povabili na razgovor. O izidu razpisu 
bodo prijavljeni obveščeni v 14 dneh po opravljeni izbiri. 

DOLLAR, d.o.o., Breznikova 15, Domžale 

razpisuje delovno mesto 

T R G O V E C - k a / P O S L O V O D J E - a 

Pogoji: 
- končana srednja izobrazba ekonomsko-komercialne smeri ali 
- končana trgovska šo la s poslovodskim izpitom 
- znanje a n g l e š k e g a jezika 
- usposobljenost za delo z računalnikom 
- vozniški izpit B kategorije 
- d inamičnos t , komunikativnost, samostojnost 
- z a ž e l e n e izkušnje na področju prodaje 

Delo bomo sklenili za n e d o l o č e n č a s s tr imesečnim poskusnim 
delom. 
Prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev naj kandidati pošl jejo 
v 8 dneh po objavi na naslov: 
Dollar, d.o.o., Aškerčeva 5 9 , 1 2 3 0 Domžale . 

SLAŠČIČARNA O G E R 
stari Trzin, Mengeška 26 

Nudimo vam veliko izbiro poročnih 
in otroških tort po tujih katalogih, domačo potico, ročno 
izdelane domače piškote in ostale slaščice. > 

NOVO: torte TELEBAJ5KI. 

Odprto vsak dan od 7. do 21.30 

Tel.: 564 18 70 

Stalno je na zalogi 
torta za DIABETIKE. 

slikoplvskarstvo - /k 

Breznikova 61 a, IHAN, 1230 Domžale 

G S M : 041/637 210 

- pleskanje napuščev 
- barvanje fasad 
- izdelava toplotnih fasad In ostala slikopleskarska dela 

mailto:jus-security@siol.net
http://jus-security.8m.com
http://www.as-domzale-servis.si


SLIKOPLESKARSTVO 
G r u d n i i k 9 S . P . 

pleskanje fasad, napuščev, oken in notranja dela 
Č e š m i n o v a 1 2 , 1 2 3 0 D O M Ž A L E 

t e l . : 0 1 7 2 4 3 5 2 3 , g s m : 0 4 1 6 7 9 5 2 3 

H Y u n o n i 

Ofcirtnište B, Oam'žBta 
PHI.IOAJA: 'tel. OI 70* 1B M I 

SERVIS: ti-l- I«*x OI "m IS E.EII 
suhe ljifi'm(tirjc'isriti*r'HSutK> Ij.si 

5 E R I J 5 K O D P R E M L J E N K D M P L E T 

Z I M S K I H P N E V M A T I K I N A L U P L A T I 5 L 

K R E D I T - K R E D I T I V A P O L O Ž I V I E E -
I V I O Ž M A IVI E1V J A V A S T A R O Z A I V D V D 

VELE, h v a l a 

Ob odprtju supermarketa tudi donatorska sredstva 

N A H A J A M O S E V S T A V B I 

Z D D O M Ž A L E 
PANCUR & Co. 

VLASTA PANČUR, tel: 0 1 / 7 2 4 5 1 0 6 . 
P E D I K U R A 

Mestni trg 2 , DOMŽALE 
J'op.-pon., src; Dop.-tor., čet, pet 

Pred kratkim jc V E L E v Dom
žalah na Uakovniku odprla Supcr-
markel Vele, ki ima sedaj 500 nr 
prodajnih površin. Hkrati se je re
konstruirala zunanja ureditev, ta
ko da jc na objektu urejenih 51 
parkirnih mest. Objekt nima ar
hitektonskih ovir in je v ecloli do
stopen invalidnim osebam, Celo
ten vložek v obnovo in v nakup 
prostorov od banke jc znašal cca 
250 mio sit. Objekt je sodobno 

nač r tovan , funkiconalen. pregle
den in eden najlepših, ki j ih ima 
d ružba Vele. 

Konkurenčne prednosti: 
• primerne cene 
• vsakodnevno sveža živila 
• ponudba svežega mesa 
• osebni pristop do kupea 
• prijazno osebje 
• prijetno počut je v trgovini 
O b tej pr i ložnost i se je Upra 

va Vele v skladu s strategijo raz

voja d r u ž b e odločila, da nameni 
donatorska sredstva Zavodu za 
usposabljanje invalidne mladine v 
Kamniku. 

Donacija je bila v obl iki opre
me za šolski radio. To opremo bo 
generalni direktor Vcle-ja g. Sla
ne Skok na dan otvoritve izročil 
d i r ek to r i c i Z U I M - a ga. Z d r a v k i 
Slavec 

Pomen opreme za učence in bi
vajoče v zavodu: 

- oprema bo služila učencem os
novne šole zavoda, dijakom sred
nje šole v zavodu in za vse izven-
šoiske dejavnosti 

- Učenci in dijaki bodo aktivno 
sodelovali v novinarskem delu, pri 
tehnični izvedbi, montaž i , itd... 

- pr i svojem delu bodo učenci 
in dijaki lahko popolnoma samo
stojni (nekateri so vezani samo na 
računa ln ik , katerega uporabljajo 
na posebej prilagojenih mizah s 
posebej prilagojenimi tipkovnica
mi) in naučili se bodo odgovorne
ga obnašanja 

- glasba je za nekatere od teh 
otrok glavna ali celo edina dejav
nost. 

Vele trgovski družbi d.d.. ki s to 
potezo dokazuje, da je mnogo več 
kot le trgovska družba, ob novi 
pridobitvi iskrene čestitke! 

O. u. 

EKO AKCIJA 

NAREJENO IZ 
S M E T I O s3 

Mineva že več kot leto dni, odkar smo v Domžalah odprli prvi ekološki otok in s tem začeli 
z akcijo ločenega zbiranja odpadkov. Danes so ekološki otoki postavljeni po vseh krajevnih 
skupnostih v občini Domžale in občini Trzin, uporablja pa jih več tisoč občanov, ki se 
zavedajo, da lahko le s skupnimi močmi naredimo nekaj za večjo kvaliteto našega okolja. 

P O H I Š T V O L I I Z K A R A N T A N I A 

KUHINJA VERONIKA MDF 

K U H I N J E 

BELA TEHNIKA 
( f i ' A R I S T O N 

O u v đ v I J M i e l e 

A K C I J A : 
F r a n c o s k a pos te l j a 160x200 ( d v i ž n a ) 

samo 57.800 SIT 

V P O N U D B I 

• K U H I N J E • J E D I L N I C E • S E D E Ž N E 
G A R N I T U R E • D N E V N E S O B E • 
O T R O Š K E S O B E • S P A L N K I 

LIIZ KARANTANIA V DOMŽALAH, Ul. Antona Skoka 2, tel. 729-27-20, 
in LJUBLJANI, Topniška 5, tel. 430-77-30. 

S 4 V I 
® 

Podjetje za komercialni inženiring d.o.o. 
Prelog, Pod hribom 2, 1230 DOMŽALE. 

Trgovina z gradbenim materialom 
Krakovska 4b, Domžale 
telefon: 01/722 05 60; 01/722 00 20 
fax: 01/721 32 88; e-mail: dom@sam.si 

Trgovina z gradbenim materialom 
Zg. Stranje 1a, Stahovica 

telefon: 01/83 27 030; 01/83 27 035 
fax: 01/83 37 045; e-mail: st@sam.si 

OD OPEKE...DO STREŠNIKA in š e m n o g o več..!!! 

NA NAŠIH PRODAJNIH MESTIH VAM NUDIMO VSE ZA GRADNJO IN OBNOVO 

TER ZA UREDITEV DVORIŠČ IN OKOLICE VAŠEGA DOMA 

K R I T I N E : B R A M A C , T O N D A C H , E S A ^ C R E A T O N , N O V I B E Č E J 

H I D R O IN T E R M O I Z O L A C I J E 

A P N O , C E M E N T , M A L T I T 

F A S A D E IN F A S A D N E S I S T E M E : J U B , T I M . E 

S C H I E D E L D I M N I K E 

A R M A T U R N E M R E Ž E IN B E T O N S K O Ž E L E Z O 

R O B N I K E f l K L A K O V C E , P R A N E P L O Š Č E 

O P E K O i g O P E Č N E I Z D E L K E V S E H V R S T 

O R O D J E TN o I r E M O Z A G R A D B E N I Š T V O 

T E R O S T A L E A R T I K L E IZ P R O D A J N E G A P R O G R A M A 

VABIMO VAS, DA SE PREPRIČATE 0 NAŠI PONUDBI 

www.sam.si 

mailto:dom@sam.si
mailto:st@sam.si
http://www.sam.si


T R G O V S K A D R U Ž B A Vb L t UUIVliLALt 
J E E K S K L U Z I V N I Z A S T O P N I K I N P R O D A J A L E C 

VRHUNSKEGA NEMŠKEGA POHIŠTVA H U L S T A V E L E 
p r i j e t e n n a k u p 

Pohištvo Hulsta odlikuje vrhunska kvaliteta, številne možnosti kombinacij, izdelava po naročilu in po merah vašega 
doma. V ponudbi boste našli tako večno lepo klasiko kot tudi programe po najnovejših modnih trendih. 

Na letošnjem pohištvenem 
sejmu (od 6. do 11. novem
bra) se Vele Domžale in 
Hulsta predstavljata na 
Gospodarskem razstavišču v 
hali A prostor 10 s programi: 

Mio dc 
brezhibna eleganca s poudarkom na 
kombinacijah materialov kot so les alt 
lakirane površine, aluminij in steklo 

Ts ro pf09ram 12 

masivne jelSe 

Hulsta je evropski proizvajalec pohištva, ki se lahko 
pohvali s številom priznanji in certifikati, 
ki dokazujejo njihovo skrb za potrošnika. 

"C ! 

m • 

Voga 
matoma, 

0 o f a n i n l p o n u d b i i n l a t a v c & t i w u h t a p n p r ^ a t e v 

Hi p o h i š t v a H u l s t a v D e m l a t e K m 

U u W » - m ^ c « ^ e i M 0 V 7 2 1 8 H £ k j t f v * r i b o d o 

p i l a n i p f o t i n a k » tokovno svetoval 
privtihodbtttvtrv 

D e l a v n i c a v. P m v 19 30 ur« 
14, urt 


